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ÖVERKLAGAT AVGÖRANDE 
Örebro tingsrätts dom den 23 juni 2021 i mål nr B 5057-20, B 3680-19, B 1524-21 och 
B 5755-20, se bilaga A 
  
PARTER (antal tilltalade 7) 
  
Motpart (Åklagare) 
Kammaråklagarna Tove Kullberg och Hanna Lemoine 
Åklagarmyndigheten 
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet 
  
Motpart (Målsägande) 
Amir Parvin 
c/o Mälaradvokaterna AB  
Stora gatan 42 
722 12 Västerås 
  
Ombud och målsägandebiträde: Advokat Katerina Tomis Blissinger 
Mälaradvokaterna AB 
Stora gatan 42 
722 12 Västerås 
  
Klagande (Tilltalad) 
Hassan Malla, 19801204-0534 
Frihetsberövande: Häktad 
Virkesvägen 4 Lgh 1231 
703 83 Örebro 
  
Ombud och offentlig försvarare: Advokat Carl Adam Åhnberg 
Kriström Advokatbyrå  
Valhallavägen 20 
114 22 Stockholm 
  
SAKEN 
Förberedelse till mord m.m.  
_____________________________ 
 
HOVRÄTTENS DOMSLUT 

 

Hovrätten ändrar tingsrättens domslut på så sätt att hovrätten 

 frikänner Hassan Malla från ansvar för förberedelse till mord vid tre tillfällen 

och stämpling till mord vid tre tillfällen,  
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 anger brottstiden för grovt vapenbrott till 2020-03-25—2020-03-30, 

 bestämmer fängelsestraffets längd till 7 år,  

 bestämmer det belopp som Hassan Malla ska utge till staten som förverkat 

värde av narkotika till 100 000 kr, samt  

 avslår Amir Parvins skadeståndsyrkande. 

 

I övrigt gäller tingsrättens domslut.  

 

Hassan Malla ska vara fortsatt häktad tills fängelsestraffet får verkställas. 

 

Det som tingsrätten har beslutat om beslag ska fortfarande gälla. 

 

Carl Adam Åhnberg får ersättning av staten med 753 125 kr. Av beloppet avser 

537 938 kr arbete, 60 682 kr tidsspillan, 3 880 kr utlägg och 150 625 kr mervärdesskatt. 

 

Katerina Tomis Blissinger får ersättning av staten med 121 750 kr. Av beloppet avser 

63 413 kr arbete, 27 405 kr tidsspillan, 6 582 kr utlägg och 24 350 kr mervärdesskatt. 

 

Staten ska stå för kostnaden i hovrätten för försvararen och målsägandebiträdet. 

 

_____________________________ 
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ÖVERKLAGAT AVGÖRANDE 
Örebro tingsrätts dom den 23 juni 2021 i mål nr B 5057-20, B 3680-19, B 1524-21 och 
B 5755-20, se bilaga A 
  
PARTER (antal tilltalade 7) 
  
Motpart (Åklagare) 
Kammaråklagarna Tove Kullberg och Hanna Lemoine 
Åklagarmyndigheten 
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet 
  
Klagande (Tilltalad) 
MEHDI Mohamad Tarhini, 19921231-2616 
Frihetsberövande: Häktad i annat mål 
Hagebygatan 209 Lgh 1202 
603 62 Norrköping 
  
Ombud och offentlig försvarare: Advokat Robin Grönvall 
Hansson Grönvall Alnemark HGA Advokatbyrå AB 
Box 8004 
104 20 Stockholm 
  
SAKEN 
Förberedelse till mord m.m.  
_____________________________ 
  
HOVRÄTTENS DOMSLUT 

 

Hovrätten ändrar tingsrättens domslut på så sätt att hovrätten  

 tillämpar 1 § första stycket 3 och 3 § första stycket narkotikastrafflagen 

(1968:64), 

 bestämmer fängelsestraffets längd till 7 år, samt 

 bestämmer det belopp som Mehdi Tarhini ska utge till staten som förverkat värde 

av narkotika till 20 000 kr. 

 

I övrigt gäller tingsrättens domslut.  

 

Mehdi Tarhini är för närvarande häktad i annat mål. Om detta häktningsbeslut hävs 

innan det fängelsestraff som hovrätten nu bestämt får verkställas, ska följande gälla. 
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Mehdi Tarhini ska då omedelbart vara häktad. Han ska sedan vara fortsatt häktad tills 

fängelsestraffet får verkställas. 

 

Det som tingsrätten har beslutat om beslag ska fortfarande gälla. 

  
Robin Grönvall får ersättning av staten med 155 609 kr. Av beloppet avser 101 175 kr 

arbete, 21 206 kr tidsspillan, 2 106 kr utlägg och 31 122 kr mervärdesskatt. 

 
Staten ska stå för kostnaden i hovrätten för försvararen. 

 

_____________________________ 
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ÖVERKLAGAT AVGÖRANDE 
Örebro tingsrätts dom den 23 juni 2021 i mål nr B 5057-20, B 3680-19, B 1524-21 och 
B 5755-20, se bilaga A  
  
PARTER (antal tilltalade 7) 
  
Motpart (Åklagare) 
Kammaråklagarna Tove Kullberg och Hanna Lemoine 
Åklagarmyndigheten 
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet 
  
Motpart (Målsägande) 
Amir Parvin 
c/o Mälaradvokaterna AB  
Stora gatan 42 
722 12 Västerås 
  
Ombud och målsägandebiträde: Advokat Katerina Tomis Blissinger 
Mälaradvokaterna AB 
Stora gatan 42 
722 12 Västerås 
  
Klagande (Tilltalad) 
Saed Ali Kathem Gebori, 19930510-6495 
Frihetsberövande: Häktad 
Tomtbergavägen 333 Lgh 1001 
145 76 Norsborg 
  
Ombud och offentlig försvarare: Advokat Neo Barsoum Barstedt 
Advokatfirman Onyx AB 
Polhemsgatan 16 
112 36 Stockholm 
  
SAKEN 
Förberedelse till mord m.m.  
_____________________________ 
  
HOVRÄTTENS DOMSLUT 

  

Hovrätten ändrar tingsrättens domslut på så sätt att hovrätten  

 frikänner Saed Gebori från ansvar för stämpling till mord vid tre tillfällen,  

 anger brottstiden för förberedelse till mord till 2020-03-25—2020-03-28, samt 

 avslår Amir Parvins skadeståndsyrkande. 
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I övrigt gäller tingsrättens domslut.  

 

Saed Gebori ska vara fortsatt häktad tills fängelsestraffet får verkställas. 

 

Det som tingsrätten har beslutat om beslag ska fortfarande gälla. 

 

Neo Barsoum Barstedt får ersättning av staten med 148 856 kr. Av beloppet avser 

96 900 kr arbete, 22 185 kr tidsspillan och 29 771 kr mervärdesskatt. 

 

Ersättning till Katerina Tomis Blissinger, se domslutet för Hassan Malla.  

 

Staten ska stå för kostnaden i hovrätten för försvararen och målsägandebiträdet. 

 

_____________________________ 
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ÖVERKLAGAT AVGÖRANDE 
Örebro tingsrätts dom den 23 juni 2021 i mål nr B 5057-20, B 3680-19, B 1524-21 och 
B 5755-20, se bilaga A 
  
PARTER (antal tilltalade 7) 
  
Motpart (Åklagare) 
Kammaråklagarna Tove Kullberg och Hanna Lemoine 
Åklagarmyndigheten 
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet 
  
Motpart (Målsägande) 
Amir Parvin 
c/o Mälaradvokaterna AB  
Stora gatan 42 
722 12 Västerås 
  
Ombud och målsägandebiträde: Advokat Katerina Tomis Blissinger 
Mälaradvokaterna AB 
Stora gatan 42 
722 12 Västerås 
  
Klagande (Tilltalad) 
Ahmad Eljammal, 19890815-1536 
Frihetsberövande: Häktad 
c/o Nada Eljammal 
Rosenhöjdsvägen 30 Lgh 1302 
152 30 Södertälje 
  
Ombud och offentlig försvarare: Advokat Max Ahlgren 
Fria Advokater KB 
Box 12706 
112 94 Stockholm 
  
SAKEN 
Förberedelse till mord m.m.  
_____________________________ 
 
HOVRÄTTENS DOMSLUT 

  

Hovrätten ändrar tingsrättens domslut på så sätt att hovrätten 

 frikänner Ahmad Eljammal från förberedelse till mord vid tre tillfällen,  

 tillämpar även 1 § första stycket 1 narkotikastrafflagen (1968:64) avseende 

grovt narkotikabrott,  
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 tillämpar endast 3 § första stycket 1 och 5 § lagen (2014:307) om straff för 

penningtvättsbrott,   

 bestämmer fängelsestraffets längd till 7 år,  

 befriar Ahmad Eljammal från skyldigheten att såsom förverkat värde av narko-

tika till staten utge 3 960 000 kr (punkten 4 under rubriken ”Betalningsskyldig-

het till staten” i tingsrättens dom), samt 

 avslår Amir Parvins skadeståndsyrkande. 

 

I övrigt gäller tingsrättens domslut.  

 

Ahmad Eljammal ska vara fortsatt häktad tills fängelsestraffet får verkställas. 

 

Det som tingsrätten har beslutat om beslag ska fortfarande gälla. 

 

Max Ahlgren får ersättning av staten med 225 585 kr. Av beloppet avser 159 557 kr 

arbete, 20 606 kr tidsspillan, 305 kr utlägg och 45 117 kr mervärdesskatt. 

 

Ersättning till Katerina Tomis Blissinger, se domslutet för Hassan Malla.  

 

Staten ska stå för kostnaden i hovrätten för försvararen och målsägandebiträdet. 

 

_____________________________ 

  



  Sid 9 
GÖTA HOVRÄTT DOM 

2021-10-05 
B 2345-21 

Avdelning 2  
 
 
ÖVERKLAGAT AVGÖRANDE 
Örebro tingsrätts dom den 23 juni 2021 i mål nr B 5057-20, B 3680-19, B 1524-21 och 
B 5755-20, se bilaga A 
  
PARTER (antal tilltalade 7) 
  
Motpart (Åklagare) 
Kammaråklagarna Tove Kullberg och Hanna Lemoine 
Åklagarmyndigheten 
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet 
  
Klagande (Tilltalad) 
DANIEL Lars-Oskar Andersson, 19840425-1418 
Frihetsberövande: Häktad 
c/o Västkustfamiljen 
Boråsvägen 60 
430 65 Rävlanda 
  
Ombud och offentlig försvarare: Advokat Rodney Humphreys 
Brottmålsadvokaterna Alpha Omega KB 
Scheelegatan 12 
112 28 Stockholm 
  
SAKEN 
Förberedelse till mord m.m.  
_____________________________ 
 
HOVRÄTTENS DOMSLUT 

  

Hovrätten ändrar tingsrättens domslut på så sätt att hovrätten anger brottstiden för för-

beredelse till mord till 2020-03-25—2020-03-28.  

 

I övrigt gäller tingsrättens domslut.  

 

Daniel Andersson ska vara fortsatt häktad tills fängelsestraffet får verkställas. 

 

Det som tingsrätten har beslutat om beslag ska fortfarande gälla. 

 

Rodney Humphreys får ersättning av staten med 137 394 kr. Av beloppet avser 

92 269 kr arbete, 15 660 kr tidsspillan, 1 986 kr utlägg och 27 479 kr mervärdesskatt. 
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Staten ska stå för kostnaden i hovrätten för försvararen.  

 

_____________________________ 
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ÖVERKLAGAT AVGÖRANDE 
Örebro tingsrätts dom den 23 juni 2021 i mål nr B 5057-20, B 3680-19, B 1524-21 och 
B 5755-20, se bilaga A 
  
PARTER (antal tilltalade 7) 
  
Motpart (Åklagare) 
Kammaråklagarna Tove Kullberg och Hanna Lemoine 
Åklagarmyndigheten 
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet 
  
Klagande (Tilltalad) 
ADAM Ivan Johansson, 19921107-5859 
Frihetsberövande: Intagen i kriminalvårdsanstalt 
Kungsgatan 3 A Lgh 1201 
611 31 Nyköping 
  
Ombud och offentlig försvarare: Advokat Staffan Fjellström 
Heilborns Advokatbyrå HB 
Box 353 
611 27 Nyköping 
  
SAKEN 
Förberedelse till mord m.m.  
_____________________________ 
  
HOVRÄTTENS DOMSLUT 

  

Hovrätten ändrar tingsrättens domslut på så sätt att hovrätten anger brottstiden för för-

beredelse till mord till 2020-03-25—2020-03-28.  

 

I övrigt gäller tingsrättens domslut.  

 

Det som tingsrätten har beslutat om beslag ska fortfarande gälla. 

 

Staffan Fjellström får ersättning av staten med 184 311 kr. Av beloppet avser 97 613 kr 

arbete, 43 717 kr tidsspillan, 6 119 kr utlägg och – rätt räknat – 36 862 kr mervärdes-

skatt. 

 

Staten ska stå för kostnaden i hovrätten för försvararen.  

_____________________________ 
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ÖVERKLAGAT AVGÖRANDE 
Örebro tingsrätts dom den 23 juni 2021 i mål nr B 5057-20, B 3680-19, B 1524-21 och 
B 5755-20, se bilaga A 
  
PARTER (antal tilltalade 7) 
  
Motpart (Åklagare) 
Kammaråklagarna Tove Kullberg och Hanna Lemoine 
Åklagarmyndigheten 
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet 
  
Klagande (Tilltalad) 
LILIROSE Milad Trad, 19991116-3328 
Frihetsberövande: Häktad 
Terapivägen 4 G Lgh 1702 
141 55 Huddinge 
  
Ombud och offentlig försvarare: Advokat Viktor Banke 
Advokatfirman Viktor Banke AB 
Skeppsbron 26 
111 30 Stockholm 
  
SAKEN 
Synnerligen grovt narkotikabrott m.m.  
_____________________________ 
 
HOVRÄTTENS DOMSLUT 

 

Hovrätten ändrar tingsrättens domslut på så sätt att hovrätten 

 tillämpar endast 3 § första stycket 1 och 5 § lagen (2014:307) om straff för pen-

ningtvättsbrott, och  

 bestämmer fängelsestraffets längd till 4 år och 6 månader. 

 
I övrigt gäller tingsrättens domslut.  

 

Lilirose Trad ska vara fortsatt häktad tills fängelsestraffet får verkställas. 

 

Det som tingsrätten har beslutat om beslag ska fortfarande gälla. 
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Viktor Banke får ersättning av staten med 130 189 kr. Av beloppet avser 81 795 kr 

arbete, 21 859 kr tidsspillan, 497 kr utlägg och 26 038 kr mervärdesskatt. 

 

Staten ska stå för kostnaden i hovrätten för försvararen. 

 

_____________________________ 
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YRKANDEN M.M. I HOVRÄTTEN 

 
Hassan Malla har yrkat att hovrätten ska frikänna honom eller, i andra hand, sänka straf-

fet. Han har även yrkat att hovrätten ska avslå yrkandena om skadestånd och förverkande 

av värde av narkotika.   

 

Mehdi Tarhini har yrkat att hovrätten ska frikänna honom från ansvar för grovt nar-

kotikabrott och, under alla förhållanden, sänka straffet. Han har även yrkat att hovrätten 

ska avslå yrkandet om förverkande av värde av narkotika.  

 

Saed Gebori har yrkat att hovrätten ska frikänna honom eller, i andra hand, bestämma 

en lindrigare påföljd. Han har även yrkat att hovrätten ska avslå yrkandet om skadestånd.   

 

Ahmad Eljammal har yrkat att hovrätten ska frikänna honom från ansvar för förberedelse 

till mord, synnerligen grovt narkotikabrott, grovt narkotikabrott och grovt penningtvätts-

brott samt döma honom för bedrägeri av normalgraden i stället för grovt bedrägeri. Han 

har under alla förhållanden yrkat att hovrätten ska sänka straffet. Vidare har han yrkat 

att hovrätten ska avslå yrkandena om skadestånd samt förverkande av värde och utbyte 

av brott.  

 

Daniel Andersson har yrkat att hovrätten ska frikänna honom.  

 

Adam Johansson har yrkat att hovrätten ska frikänna honom eller, i andra hand, sänka 

straffet.  

 

Lilirose Trad har yrkat att hovrätten ska döma henne för penningtvättsbrott av normal-

graden i stället för grovt penningtvättsbrott samt frikänna henne från ansvar för synner-

ligen grovt narkotikabrott eller, i andra hand, bedöma det brottet som grovt narkotika-

brott. Hon har under alla förhållanden yrkat att hovrätten ska bestämma en lindrigare 

påföljd.  

 

Åklagaren och Amir Parvin har motsatt sig att tingsrättens dom ändras.  
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Åklagaren har godtagit tingsrättens bedömningar av vad som är bevisat i målet och alltså 

inte vidhållit de gärningsmoment som tingsrätten inte har funnit styrkta. Emellertid har 

åklagaren under åtalspunkten 1 (tingsrättens dom s. 24 f.) stått fast vid dels påståendet 

att det är att anse som en förberedelsehandling att sammanställa information om till-

tänkta mordoffer, dels påståendet att även Adam Johansson deltog i resan till Örebro den 

25 mars 2020. Vidare har åklagaren under åtalspunkten 4 (tingsrättens dom s. 29) stått 

fast vid påståendet om att det är cirka 4 kg kokain som Ahmad Eljammal ska ha förvärvat 

i överlåtelsesyfte enligt första stycket i gärningsbeskrivningen.  

 

UTREDNINGEN I HOVRÄTTEN 

 
Parterna har i de överklagade delarna åberopat i huvudsak samma utredning som vid 

tingsrätten. Hovrätten har tagit del av den muntliga bevisningen genom uppspelning av 

förhören från tingsrätten. Hassan Malla, Ahmad Eljammal, Daniel Andersson och Adam 

Johansson har i hovrätten lagt fram viss ytterligare skriftlig bevisning. Ahmad Eljammal 

har även åberopat ett utlåtande av professor Peter Sommer, om tillförlitligheten hos 

bevismaterial från franska operationen Emma avseende Encrochatmaterial.  

 

HOVRÄTTENS DOMSKÄL 

 
Encrochatmaterialet  

 
Bevisvärdet 

 
På samma sätt som vid tingsrätten består bevisningen under flera av åtalspunkterna i 

målet till stor del av material från Encrochat. Även i hovrätten har det från försvararnas 

sida pekats på en rad omständigheter som enligt deras uppfattning bör leda till att detta 

material bör ges ett begränsat bevisvärde. Dessa påpekanden hänför sig till olika brister 

i själva materialet och hur det har hanterats samt den begränsade möjligheten att kontrol-

lera underlaget. Det har också gjorts gällande att Encrochatbevisningen inte har tillkom-

mit på ett lagligt sätt. (Se tingsrättens dom s. 46–53.) 

 

När det gäller den sistnämnda frågan kan hovrätten konstatera att det finns oklarheter 

om hur Encrochatmaterialet har inhämtats och därmed också om det har tillförts målet 
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på ett sätt som fullt ut är i enlighet med gällande rätt. Eftersom den franska utredningen 

omfattas av sekretess har det inte mer detaljerat kunnat redovisas hur bevisningen har 

åtkommits. I svensk rätt gäller som huvudregel att all relevant bevisning får läggas fram 

i en brottmålsrättegång, även om bevisningen inte har skaffats fram i föreskriven ordning 

eller när dess ursprung är oklart. Omständigheterna kring åtkomsten kan emellertid 

påverka värdet av den (se t.ex. rättsfallet NJA 2011 s. 638). När det som i detta fall inte 

har kunnat klargöras hur Encrochatmaterialet har inhämtats bedömer hovrätten att det 

finns skäl att låta detta förhållande leda till att det ska värderas med ett betydande mått 

av försiktighet (jfr Svea hovrätts dom den 7 maj 2021 i mål nr B 3203-21 och Hovrätten 

för Nedre Norrlands dom den 15 september 2021i mål nr 1147-21).  

 

I fråga om Encrochatmaterialet som sådant har det från försvararnas sida påtalats bl.a. 

att det har omarbetats och bearbetats flera gånger av fransk och svensk polis, att det finns 

ett informationsbortfall på så sätt att alla meddelanden inte finns med, att det inte går att 

avgöra om alla meddelanden har skickats av avsändaren eller lästs av mottagaren och 

att det inte kan fastställas om tidsangivelserna eller positioneringarna är korrekta.  

 

I likhet med tingsrätten anser hovrätten att också dessa påpekanden medför att Encro-

chatmaterialet ska värderas med försiktighet. På samma sätt som vid prövningen av 

annan bevisning där det förekommer tveksamheter ingår det därför att särskilt granska 

bl.a. meddelandenas innehåll, sammanhang och vilket stöd de har i verkliga förhållanden 

för att avgöra dess betydelse för bedömningen av de åtalspunkter som är aktuella.   

 

De tilltalades koppling till användarnamnen 

 
När det gäller frågan om de tilltalades koppling till de olika användarnamnen på Encro-

chat har tingsrätten utförligt redovisat den utredning som åklagaren har presenterat om 

hur Hassan Malla, Ahmad Eljammal, Mehdi Tarhini och Saed Gebori har kunnat knytas 

till användarnamnen sicarioback, aboesamir, frankvham/silverear respektive silverear. 

(Se tingsrättens dom s. 54–68.) I de brukaranalyser som lagts fram har det gjorts bl.a. 

jämförelser mellan Encroenheterna och de tilltalades s.k. sociala telefoner med avseende 

på lösenord samt uppkopplingar mot basstationer och rörelsemönster. Trots att det vis-

serligen får godtas att Encrotelefonernas datapositioneringsuppgifter är osäkra är det 
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enligt hovrätten signifikativt att en mycket stor del av uppkopplingarna skett just mot de 

master som de tilltalade har anknytning till. Det har i brukaranalysrena också gjorts 

undersökningar av omständigheter i meddelandena (s.k. avtryck i text) som förknippas 

med användaren. Hovrätten anser att den samlade bilden ger ett mycket övertygande 

stöd för slutsatsen att de tilltalade har varit i vart fall de huvudsakliga brukarna av en-

heterna med de användarnamn som påståtts.  

 

Det har emellertid från de tilltalade och deras försvarare gjorts gällande att Encrotelefo-

nerna har hanterats helt eller delvis av andra personer. Det har i det sammanhanget också 

pekats på exempel på meddelanden som innehåller uppgifter om personliga förhållanden 

från avsändaren, som påstås inte stämma överens med den utpekade tilltalade, eller som 

det i vart fall inte har kontrollerats om de är riktiga eller inte.  

 

När det gäller Hassan Malla har han vidgått att han tidvis har brukat enheten med använ-

darnamnet sicarioback, men sagt att även flera andra använt den. Det ska ha varit perso-

ner som han under den aktuella perioden bodde eller vistades tillsammans med i Spanien. 

Som framgår av brukaranalysen kan det finnas enstaka tillfällen då enheten har använts 

av andra, och tingsrätten har antecknat att så skett den 9 april 2020 och den 8 maj 2020. 

Hovrätten bedömer att det visserligen inte kan uteslutas att Hassan Malla lånat ut tele-

fonen något fler gånger; med hänsyn till det som försvaret har påpekat i denna del är 

detta t.o.m. troligt. Detta bör emellertid i så fall rimligen framgå av innehållet i med-

delandena eller sammanhanget, i vart fall när det kan antas att något av betydelse inte 

har fallit bort i materialet. Det bör i sammanhanget noteras att Hassan Malla inte har 

kunnat ge något exempel på något användarnamn som han kommunicerat med via 

sicarioback, trots att han själv har förklarat att han har brukat Encrotelefonen. Han har 

inte med någon konkretion redogjort för hur användandet av telefonen närmare gått till, 

annat än att det i vart fall inte är han som har brukat sicarioback när det har varit något 

brottsligt som har diskuterats. 

 

Såvitt avser Ahmad Eljammal har han hävdat att han sålt en Encrotelefon med använ-

darnamnet aboesamir till en nära familjemedlem, och att han aldrig själv kommunicerat 

med den. Han har hävdat att mycket av det som framgår av Encromeddelandena visar 

att det inte är han som är aboesamir, bl.a. därför att denne skrivit om förlust av sitt 
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körkort, att denne var 31 år, hade familj i Malmö, att dennes pappa var sjuk och hade en 

brorsdotter som fyller år den 16 april. Hovrätten bedömer emellertid att inget av det som 

Ahmad Eljammal har påtalat som felaktiga faktauppgifter kan tas till intäkt för att det 

inte är han som står bakom aboesamir. Om meddelandena inte i alla delar stämmer med 

sanningen kan detta, som tingsrätten också har funnit, bero på annat än att någon annan 

är användaren. Även om det som försvaret har lyft fram i denna del i ett par avseenden 

naturligtvis reser vissa frågetecken, är den samlade bevisning som åklagaren har lagt 

fram i detta hänseende så övertygande att någon annan slutsats än att det är Ahmad 

Eljammal som står bakom aboesamir inte kan dras. Det som Ahmad Eljammal har på-

talat påverkar således inte bedömningen av det som kommit fram av brukaranalysen.  

 

Vad beträffar Mehdi Tarhini har han vidgått att han haft tillgång till Encrotelefonen med 

användarnamnet frankvham, men hävdat att han delat den med två andra personer. Han 

har inte heller förnekat att han haft tillgång till silverear. Enligt Mehdi Tarhini har han 

börjat alla sina konversationer med att presentera sig. Även i denna del gör hovrätten 

samma bedömning som tingsrätten. 

 

Angående Saed Gebori har han uppgett att han hade en Encrotelefon men har inte velat 

kommentera användarnamnet silverear. Han hade en gäst boende hos sig i över två 

månader, Hagjina, som också hade en Encrotelefon. Också beträffande Saed Gebori gör 

hovrätten i detta avseende samma bedömning som tingsrätten. 

 

Hovrätten återkommer vid prövningen av de specifika åtalspunkterna om det i de en-

skilda fallen finns tveksamheter i fråga om vem som är avsändare eller mottagare av de 

meddelanden som är relevanta. Som redan har sagts delar hovrätten emellertid tingsrät-

tens bedömning att det är Hassan Malla, Ahmad Eljammal, Mehdi Tarhini och Saed 

Gebori som varit i vart fall de huvudsakliga brukarna av användarnamnen sicarioback, 

aboesamir, frankvham/silverear respektive silverear under de perioder som är aktuella 

i målet.  

 

Med dessa utgångspunkter övergår hovrätten till att pröva målet i sak. 
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Brott som tingsrätten har dömt för och som inte omfattas av överklaganden  

 
I enlighet med tingsrättens dom – i de delar den inte har överklagats – har Mehdi Tarhini 

gjort sig skyldig till förberedelse till mord, stämpling till mord i tre fall och grovt vapen-

brott (åtalspunkterna 1 och 2 i tingsrättens dom) samt Lilirose Trad till penningtvätts-

brott (åtalspunkten 9 i tingsrättens dom). Hovrätten finner inte skäl att för Mehdi Tar-

hinis del låta brottet förberedelse till mord konsumera brotten stämpling till mord eller 

grovt vapenbrott. 

 

Åtalet för förberedelse och stämpling till mord (åtalspunkten 1 i tingsrättens dom)  

 
Rättsliga utgångspunkter för förberedelse och stämpling 

 
Det är endast vissa typer av handlingar som är straffbara som förberedelse till brott. Den 

form av ansvar som görs gällande i detta mål avser det s.k. hjälpmedelsfallet. Det om-

fattar den som skaffar, tillverkar, lämnar, tar emot, förvarar, transporterar eller tar annan 

liknande befattning med något som är särskilt ägnat att användas som hjälpmedel vid ett 

brott (se 23 kap. 2 § första stycket brottsbalken). 

 

För att något ska anses vara särskilt ägnat att användas som hjälpmedel vid ett brott 

krävs att det har en någorlunda central betydelse för brottets genomförande med hänsyn 

till sin beskaffenhet. Hjälpmedlet ska alltså typiskt sett vara lämpat för det aktuella brot-

tet. Så kan vara fallet med exempelvis ett vapen, en karta över brottsplatsen eller sam-

manställd information, om den är nedtecknad eller på annat sätt lagrad. Även föremål 

som är av omedelbar betydelse för att undgå upptäckt i samband med brottets genom-

förande kan anses som hjälpmedel, t.ex. förfalskade identitetshandlingar eller maske-

ring. Helt vardagliga föremål som kan användas vid brott omfattas däremot som regel 

inte av begreppet hjälpmedel i detta sammanhang, såsom en vanlig bil, dator eller mobil-

telefon. När det gäller begreppet befattning anses det ha en inskränkt betydelse, men 

omfattar ändå de flesta typer av hantering av hjälpmedel. Beträffande fysiska föremål 

krävs i normalfallet att gärningsmannen ska ha detta i sin besittning, men samtidigt gäller 

att befattningen inte behöver vara omedelbar. (Se t.ex. prop. 2000/01:85 s. 41 f. och 

s. 50 f., rättsfallet NJA 2018 s. 512 I samt Asp, Från tanke till gärning, Del II, Förbere-

delse och stämpling till brott, 2007, s. 114 f.) 
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Även kriminaliseringen av stämpling är begränsad till vissa slags handlingar. De är att i 

samråd med annan besluta gärningen, söka anstifta någon annan eller åta sig eller er-

bjuda sig att utföra den (23 kap. 2 § andra stycket brottsbalken). Ansvar för stämpling 

förutsätter alltså att flera personer är inblandade. Det är följaktligen inte straffbart att 

exempelvis ensam besluta att ett brott ska begås. Det krävs också att stämplingen avser 

ett fullbordat brott, och ett åtagande eller erbjudande att utföra gärningen ska avse ett 

deltagande i brottet som gärningsman.  

 

Såvida det inte är fråga om förberedelse eller stämpling är det inte straffbart att på annat 

sätt planera brott.  

 

Påståendena gentemot Hassan Malla  

 
Av de meddelanden som har lagts fram till stöd för åtalet under den nu aktuella åtals-

punkten har det tydligt kommit till uttryck att den som står bakom användarnamnet 

sicarioback har ett påtagligt intresse av att de tre utpekade målsägandena skulle dödas. 

I utredningen ges emellertid bilden att även andra personer haft ett sådant motiv och att 

detta kan ha funnits sedan en längre tid tillbaka än den åtalet omfattar. Av meddelandena 

framgår att även frankvham, alltså Mehdi Tarhini, har haft ett sådant intresse. Av den 

bevisning som åklagaren har presenterat kan det dock inte dras den slutsatsen att sicario-

back, eller alltså Hassan Malla, har sökt anstifta Mehdi Tarhini att såsom gärningsman 

utföra morden. Det framgår inte av utredningen hur detta skulle ha gått till och när det i 

så fall skulle ha skett. Vilka andra personer som Hassan Malla skulle ha sökt anstifta har 

inte konkretiserats i åtalet. Inte heller det påståendet är alltså bevisat. Hovrätten konsta-

terar att det som därefter återstår i gärningsbeskrivningen i denna del – att Hassan Malla 

ensam beslutat att morden ska utföras – inte innefattar något som är straffbart. Hassan 

Malla ska därför inte dömas för stämpling till mord. 

 

Frågan är om Hassan Malla genom de övriga förfaranden som påstås i åtalet har gjort 

sig skyldig till förberedelse till mord.  
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När det gäller påståendet om att han sammanställt information om tilltänkta offer gör 

hovrätten samma bedömning som tingsrätten. Förutom att uppgifterna som sådana inte 

kan anses ha varit av central betydelse för genomförandet av ett mord, framgår det inte 

heller att de har sparats så att det uppstått någon sammanställning på det sätt som krävs 

för att det ska utgöra ett hjälpmedel i den mening som avses i 23 kap. 2 § brottsbalken 

(jfr Svea hovrätts deldom den 20 augusti 2021 i mål nr B 7152-21).  

 

Vad beträffar påståendet om att Hassan Malla har lånat ut ett automatvapen som var 

avsett att användas vid det planerade mordet på en av de utpekade målsägandena gör 

hovrätten följande överväganden.  

 

Utredningen visar att det i den stulna och falskskyltade BMW:n som togs i beslag i Öre-

bro den 30 mars 2020 fanns en AK47 Kalasjnikov och två lösa magasin med ammuni-

tion. Flera konversationer i Encrochat ger sammantaget ett starkt stöd åt att det var 

Hassan Malla som ordnade fram detta vapen. Det gäller särskilt några av meddelandena 

från den 5, 8, 12 och 15 april 2020. I dessa framkommer bl.a. att sicarioback övervägde 

att ”ge vapen till några andra”, att sicarioback undrade om ”gunen och kallen” fanns på 

en säker plats och att han ifrågasatte lämpligheten av att förvara Kalasjnikoven i en 

stulen bil. I konversationen den 12 april 2020 mellan sicarioback och frankvham ger den 

förstnämnde ger uttryck för att han ska komma hem i början av nästa månad och ”köra 

själv”, om de inte har ”fått” en av dem innan dess. Frankvham har inte långt senare en 

konversation med silverear där han formulerar att ”hm” har skrivit och meddelat att 

denne kommer att behöva vapnen, om det inte är klart om två veckor.  

 

Vapnet återkommer således vid flera tillfällen i Encrochatmaterialet och det framstår 

som tillräckligt tydligt att det är sicarioback som tillhandahållit detta i syfte att främja 

mord. Det har inte kommit fram något som tyder på att det är någon annan än Hassan 

Malla som står bakom detta användarnamn i något av de aktuella meddelandena. Den 

nämnda kommunikationen mellan frankvham och silverear återkopplar också till ”hm”, 

som använts i flera andra sammanhang och som kan antas referera till Hassan Malla, i 

vart fall i detta sammanhang, där det är just sicarioback som har uttryckt en vilja att få 

tillbaka vapnet. Även i konversationen mellan frankvham och jappis den 6 mars 2020 

anges att ”hm” är den som har ”bröstat bil och vapen”.  
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Det är uppenbart att vapnet är särskilt ägnat att användas som hjälpmedel vid ett mord. 

Hassan Malla har dock inte haft vapnet i sin omedelbara besittning, även om det framgår 

av utredningen att han haft möjlighet att bestämma och disponera över det och alltså haft 

i vart fall viss rådighet över det. Som tidigare nämnts ska dock uttrycket ”befattning” i 

23 kap. 2 § brottsbalken förstås i inskränkt betydelse. Till exempel anses inte beställ-

ning, förvärv eller överlåtelse av ett hjälpmedel omfattas av uttrycket ”befattning”, om 

personen aldrig haft föremålet i sin besittning. Av utredningen har framgått att Hassan 

Malla har lånat ut vapnet, men inte under vilka närmare omständigheter detta skett. Med 

den försiktighet som bör råda för extensiva tolkningar av strafflagstiftning anser hovrät-

ten att det inte är bevisat att Hassan Malla har tagit befattning med vapnet i den mening 

som avses i 23 kap. 2 § brottsbalken. Hovrätten återkommer nedan till det grova vapen-

brottet. 

 

I åtalet påstås slutligen att Hassan Malla – tillsammans och i samråd eller samförstånd 

med Ahmad Eljammal – har införskaffat och betalat för en s.k. Encrotelefon, som över-

lämnats till tilltänkta utförare av morden. Det förfarande som påstås utgör enligt hovrät-

tens mening inte en straffbar förberedelse till mord. En Encrotelefon kan visserligen 

fylla en funktion i illegala sammanhang. Det finns emellertid inte ett sådant samband 

mellan en sådan telefon och ett tilltänkt mord att det framstår som naturligt att hävda att 

den ingår som ett led i förövandet av brottet (jfr rättsfallet NJA 2018 s. 512 II). Att en 

Encrotelefon sannolikt kan ha ansetts lämpad att användas i samband med planering och 

samordning av ett eventuellt mord är en annan sak. Hovrätten anser för övrigt att det inte 

heller är bevisat att det har överlämnats en Encrotelefon i enlighet med vad som görs 

gällande i åtalet.  

 

Påståendena gentemot Saed Gebori, Daniel Andersson och Adam Johansson  

 
I åtalet påstås att Saed Gebori, Daniel Andersson och Adam Johansson i olika alternativa 

konstellationer har beslutat sig för att utföra mord på Ali Mousavizadeh, eller att de har 

åtagit sig ett sådant uppdrag. Saed Gebori påstås också ha sökt anstifta Daniel Andersson 

och Adam Johansson till samma brott. Stämplingsgärningarna påstås ha ägt rum den 19 

mars 2020 i Stockholm eller någon eller några dagar därefter på okänd plats i Sverige.  
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Hovrätten konstaterar att det i och för sig är klarlagt i målet att Saed Gebori, Daniel 

Andersson och Adam Johansson träffades den 19 mars 2020 i Stockholm. Vad som 

uttalades eller utspelade sig under detta möte saknas det emellertid närmare utredning 

om. De tre tilltalade har lämnat olika uppgifter om vad sammankomsten gällde. Det går 

inte att dra någon slutsats om vad som eventuellt bestämdes mellan de tre eller om någon 

gjort några åtaganden om att begå brott på endera av de sätt som har påståtts i åtalet. 

Detta gäller även om det tas hänsyn till vad som senare inträffade, dvs. i samband med 

de resor som företogs till Örebro den 25 och 28 mars 2020. Det är alltså inte bevisat att 

Saed Gebori, Daniel Andersson eller Adam Johansson har gjort sig skyldiga till stämp-

ling till mord. 

 

När det gäller frågan om de ska dömas för förberedelse till mord gör hovrätten följande 

överväganden.  

 

Det är genom den utredning som åklagaren har lagt fram bevisat att Saed Gebori, Daniel 

Andersson och Adam Johansson – samt Mehdi Tarhini – alla reste till Örebro den 25 

mars 2020. Det är också klarlagt att Daniel Anderson och Adam Johansson samma dag 

införskaffade två regnställ och två par handskar på Biltema i Järfälla samt att Daniel 

Andersson också köpte en dunk med alkylatbensin på Circle K i Bandhagen. Det kan 

hållas för visst att det är dessa föremål som återfanns i den stulna och falskskyltade 

BMW:n som stod parkerad i Örebro. Det kan också dras den slutsatsen att det var den 

25 mars 2020 som föremålen placerades där och att detta gjordes av de tilltalade tillsam-

mans och i samförstånd. Denna slutsats får bl.a. stöd av de konversationer som fram-

kommer på inspelningen från den hemliga rumsavlyssningen av den hyrbil som använ-

des på färden. När det gäller Adam Johanssons deltagande på resan hörs han visserligen 

inte på inspelningen från avlyssningen. I de samtal som förekommer bedömer hovrätten 

emellertid att Mehdi Tarhini och Saed Gebori talar till andra som exempelvis ”ni” och 

”dem” och att det syftar på Daniel Andersson och Adam Johansson, som att båda vore 

med. Det förhållandet att Adam Johansson deltog under inköpen i Järfälla talar också 

för att han följde med hela vägen. För denna slutsats talar också det faktum att han var 

tillsammans med de andra tre på den senare resan till Örebro, den 28 mars 2020, där 

uppenbarligen det som inte kunde ske den 25 mars i stället skulle genomföras. Tobias 
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Decks vittnesmål utesluter inte heller att fyra personer var på platsen, eftersom han hade 

begränsade förutsättningar att göra tillförlitliga iakttagelser på grund av mörker och 

avstånd. Slutsatsen om Adam Johanssons deltagande förändras för övrigt inte heller av 

det förhållandet att åklagaren inte har påstått att han varit medlem i någon MC-klubb 

eller i konflikt med en sådan.    

 

Det som framkommer av inspelningarna från den hemliga rumsavlyssningen ger enligt 

hovrättens mening ett klart stöd åt åklagarens tes om att syftet med resorna till Örebro 

var att genomföra ett mord. Samtalen i bilen tyder på att det planeras och lämnas instruk-

tioner för utförandet, och att det pekas ut platser och färdvägar. Det förhållandet att de 

föremål som införskaffats tidigare under dagen placerats i den bil där automatvapnet 

med ammunition anträffades talar också starkt för denna bedömning. Det förekommer i 

inspelningen uppgifter som tyder på att bilen efteråt skulle brännas. Det finns alltså om-

ständigheter som visar att det ingick i brottsplanen att använda den falskskyltade 

BMW:n vid genomförandet av brottet och att det tilltänkta mordvapnet var det automat-

vapen som förvarades i bilen. När det visade sig att restaurangen Watt var stängd den 25 

mars 2020, talas det om att ”skjuta upp det till helgen”. Som framgår av tingsrättens dom 

greps Mehdi Tarhini, Saed Gebori, Daniel Andersson och Adam Johansson av polis i 

Örebro den 28 mars 2020. Meddelandet på Encrochat från jappis till sourray om vad 

som skulle ha inträffat denna dag (se tingsrättens dom s. 82) får sägas ligga så mycket i 

linje med åklagarens tes om brottsplanen att det får betraktas som praktiskt sett uteslutet 

att de tilltalade hade andra planer för sina besök i Örebro än det som åklagaren har på-

stått.  

 

Hovrätten anser således att det är bevisat att Saed Gebori, Daniel Andersson och Adam 

Johansson under perioden den 25 – 28 mars 2020 alla har tagit befattning med regnställ, 

handskar och alkylatbensin på det sätt som åklagaren har gjort gällande. Föremålen har 

placerats i den bil som måste anses ha haft stor betydelse vid genomförandet av det 

tilltänkta mordet – där det för övrigt också hade placerats ett vapen, vilket de tilltalade 

var medvetna om – och föremålen har rimligen haft till syfte att dölja eller undanröja 

spår och undvika upptäckt. Även om föremålen som sådana är av vardaglig karaktär har 

de därför – sedda i ljuset av den konkreta brottsplanen – haft en förhållandevis viktig 

funktion att fylla i samband med den avsedda gärningen. Hovrätten bedömer därför att 
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de i detta fall är att betrakta som hjälpmedel i den mening som avses i 23 kap. 2 § 

brottsbalken. (Jfr Asp, Från tanke till gärning, Del II, Förberedelse och stämpling till 

brott, 2007, s. 141 f.)  

 

Saed Gebori, Daniel Andersson och Adam Johansson har agerat med uppsåt. Faran för 

att brottet skulle fullbordas har inte varit ringa och gärningen är inte mindre allvarlig.   

 

De tre ska därför dömas för förberedelse till mord den 25–28 mars 2020 (på Ali 

Mousavizadeh).   

 

Påståendena gentemot Ahmad Eljammal 

 
I åtalet påstås att Ahmad Eljammal den 30 april 2020 har erbjudit sig att utföra mord på 

de tre utpekade målsägandena samt att han den 27 maj 2020 eller något senare sökt 

anstifta annan eller andra att utföra morden och/eller att han i samråd med dem beslutat 

att morden ska utföras.  

 

Den bevisning som har lagts fram i denna del består endast av Encrochatmeddelanden i 

konversationer mellan aboesamir och sicarioback. När det gäller meddelandena den 

30 april 2020 tyder innehållet visserligen på att aboesamir skulle vara beredd att ta livet 

av målsägandena på vad sätt som än krävdes. Det går emellertid inte att dra någon tillför-

litlig slutsats om innebörden av den kommunikation som har lagts fram. Det sätt på 

vilket aboesamir uttrycker sig i meddelandena talar emot att detta rörde sig om ett 

erbjudande som var allvarligt menat på ett sådant sätt att straffansvar för stämpling till 

mord kan komma i fråga. Detta gäller även om senare meddelanden tas med i bedöm-

ningen. Av detta följer att det inte är bevisat att Ahmad Eljammal har erbjudit sig att 

såsom gärningsman utföra mord. Det är inte heller bevisat att han den 27 maj 2020 eller 

därefter har sökt anstifta andra eller i samråd med dem beslutat att morden ska utföras. 

Hovrätten konstaterar att det utöver kommunikationen mellan sicarioback och aboe-

samir saknas tillräcklig utredning som ger stöd åt påståendet om att det ens förekommit 

sammanträffanden med andra om saken. Ahmad Eljammal ska alltså inte dömas för 

stämpling till mord.  
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När det gäller påståendet om att Ahmad Eljammal har varit delaktig i att införskaffa och 

betala för en Encrotelefon som han överlämnat till tilltänkta utförare av morden, gör 

hovrätten samma bedömning som den som redovisas för Hassan Mallas del beträffande 

motsvarande påstående (se ovan). Ahmad Eljammal ska således frikännas från ansvar 

för förberedelse till mord.  

 

Åtalet för grovt vapenbrott (åtalspunkten 2 i tingsrättens dom) 

 
I enlighet med det som hovrätten har kommit fram till under åtalspunkten 1 är det styrkt 

att Hassan Malla uppsåtligen har lånat ut ett automatvapen och att detta skett under 

perioden 25–30 mars 2020. Av de skäl som tingsrätten har angett är gärningen att be-

döma som grovt vapenbrott. Hassan Malla ska därför dömas för det brottet.  

 

Åtalet för grovt narkotikabrott samt grovt penningtvättsbrott (åtalspunkterna 4–

6 i tingsrättens dom) 

 
Bevisningen i denna del består främst av de Encrochatmeddelanden som tingsrätten har 

redovisat. Till sitt innehåll är de konversationer som lagts fram mycket utförliga och 

entydiga. Antalet meddelanden är också stort. Kommunikationen mellan de olika använ-

darna är ömsesidig och förefaller sammanhängande och fullständig. Även med en för-

siktig bedömning anser hovrätten att det går att dra tillförlitliga slutsatser av materialet. 

I likhet med tingsrätten anser hovrätten att det inte råder något rimligt tvivel om att med-

delandena handlar om överlåtelser av narkotika. Det finns konkreta uppgifter om priser, 

mängder och platser för leveranser. Att överlåtelserna också har kommit till stånd finns 

det stöd för genom att avlämnandena har bekräftats med ”klart” och liknande uttryck 

och att det, såvitt gäller partierna till moltenflame och tinylion, i efterhand förekommer 

diskussioner om kvaliteten eller skickas bilder på vitt sammanpressat pulver. Att det är 

fråga om kokain framstår som tydligt mot bakgrund av benämningarna på narkotikan 

och bilder av den samt meddelandena som handlar om halter, kokning och priser.  

 

Utöver Encrochatbevisningen finns det stöd för åtalet genom urklipp och uppspelningar 

från tömningar av bl.a. Lilirose Trads mobiltelefon. Det framgår att hon den 20 april 

2020 hade tre större sedelbuntar med sig i en bil. Detta är förenligt med de meddelanden 
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om betalning för det kilo kokain som tomahaawk ska ha erhållit på kredit den 5 april 

2020 (åtalspunkten 4 tredje stycket). I konversationen mellan aboesamir och tomahaawk 

skulle ”tjejerna” komma förbi med en vit golf, dvs. en sådan bil som det är utrett att 

Lilirose Trad disponerade. Det är genom bl.a. polisens spaning klarlagt att Lilirose Trad 

besökte växlingskontoret Worldexchange på Sankt Paulsgatan i Stockholm vid 15-tiden 

den 21 april 2020. Vid undersökningen av hennes telefon har det noterats att hon kl. 15 

via Whatsapp försökte kontakta ett nummer som går till Ahmad Eljammals s.k. sociala 

telefon. Något tidigare under dagen hade aboesamir meddelat innehavaren av växlings-

kontoret, som har användarnamnet muteherder, att en tjej skulle komma förbi med peng-

arna; de ”420”. Av polisens spanings-PM och fotografier framgår dessutom att Ahmad 

Eljammal dagen före hade besökt växlingskontoret, och Encrochatmaterialet visar att 

aboesamir efter detta besök hade frågat muteherder om han kunde komma in med ”400–

450” nästa dag.  

 

Utöver det som tidigare har sagts om vilka som står bakom användarnamnen i Encrochat, 

ger det som har kommit fram om omständigheterna kring hämtningen och växlingen av 

pengarna ett övertygande stöd för att det är Ahmad Eljammal som även här är aboe-

samir, liksom att det är han som i detta fall är Lilirose Trads uppdragsgivare. Enligt 

Ahmad Eljammals egna uppgifter var det för övrigt han som hjälpte henne att i början 

av år 2020 köpa den vita golf som hon förfogar över (XOJ 770). Det kan tilläggas att 

även i samband med betalningar från moltenflame och tomahaawk ska en vit golf ha 

använts vid hämtning av pengar. Cirka en timma innan aboesamir meddelar att den som 

ska hämta upp pengar åker mot Örebro den 3 april 2020, har den vita golfen också enligt 

en parkeringsanmärkning stått på Lagmansbacken i Norsborg, dvs. på den gata där 

Ahmad Eljammal vid tillfället bodde.  

 

I likhet med tingsrätten anser hovrätten att det är styrkt att det har förekommit överlåtel-

ser av kokain från aboesamir till sicarioback med 2 kg, till tinylion med 0,5 kg och till 

tomahaawk med 1 kg plus 1 kg, dvs. sammanlagt 4,5 kg. Det får därmed också anses 

styrkt att denna mängd, dock inte mer, dessförinnan har förvärvats av aboesamir. Hov-

rätten delar även tingsrättens bedömning att sicarioback överlåtit ca 1 kg till molten-

flame.  
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Som redan har anförts är det ställt utom rimligt tvivel att det är Ahmad Eljammal som 

är aboesamir.  

 

Vid bedömningen av om det är Hassan Malla som är sicarioback konstaterar hovrätten 

att tilltalet i konversationen med aboesamir (dvs. Ahmad Eljammal) utmärker sig, sär-

skilt genom den frekventa användningen av ”kuz”. Enligt det som kommer fram av 

brukaranalyserna ses samma bruk av ”kuz” mellan Ahmad Eljammal och Hassan Malla 

även i de s.k. sociala telefonerna och på en videoinspelning som den förstnämnde gjort. 

Det finns ett övertygade stöd för att Hassan Malla också i nära anslutning till den i åtalet 

aktuella perioden använde Encrotelefonen. I början av april 2020 har sicarioback skrivit 

till moltenflame att denne kan hämta något hos ”frugan” och några dagar senare bett 

denne gå in och uppgett att portkoden är 4247. Denna portkod är enligt brukaranalysen 

samma som till den adress där Hassan Mallas flickvän bodde vid tillfället. Hovrätten 

anser sammantaget att det är ställt utom rimligt tvivel att det är Hassan Malla som även 

i de meddelanden som lagts fram i denna del står bakom sicarioback. Något som tyder 

på en annan användare har inte heller kommit fram.  

 

Såväl Ahmad Eljammal som Hassan Malla ska således, som tingsrätten funnit, dömas 

för grovt narkotikabrott.  

 

Även när det gäller åtalet för grovt penningtvättsbrott instämmer hovrätten i tingsrättens 

bedömning. Som framgått i det föregående anser hovrätten att det är bevisat att Lilirose 

Trad har agerat på Ahmad Eljammals uppdrag och i likhet med tingsrätten anser hovrät-

ten att de båda att anse som gärningsmän. Det kan hållas för visst att hela summan pengar 

härrör från brott eller brottslig verksamhet och att de åtgärder som vidtogs hade ett så-

dant penningtvättssyfte som tingsrätten har angett. Gärningen faller således in under 3 § 

i lagen (2014:307) om straff för penningtvättsbrott. På grund av att förfarandet har avsett 

betydande värden är brottet att bedöma som grovt. Hovrätten instämmer i tingsrättens 

bedömning att det också har framkommit att åtgärderna har ingått som ett led i en verk-

samhet som utövats i större omfattning.   

 

Lilirose Trad och Ahmad Eljammal har således gjort sig skyldiga till grovt penning-

tvättsbrott.  
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När det gäller Ahmad Eljammal framgår det att penningtvätten hänger samman med 

hans narkotikaöverlåtelse till tomahaawk den 5 april 2020 (åtalspunkten 4 tredje 

stycket). Hans penningtvättsåtgärder med brottsutbytet av den försäljningen går emel-

lertid klart utöver vad som bör anses utgöra sedvanlig hantering av sådana medel. Detta 

eftersom han har haft en uppdragstagare och genomfört växling till annan valuta. Pen-

ningtvättsbrottet bör därför inte vara medbestraffat med det förbrott som gett upphov till 

vinningen, utan i stället ska Ahmad Eljammal dömas i s.k. brottskonkurrens även för 

grovt penningtvättsbrott. (Jfr prop. 2013/14:121 s. 55 f. och s. 112.) 

 

Åtalet för synnerligen grovt narkotikabrott (åtalspunkterna 7 och 8 i tingsrättens 

dom)  

 
Lilirose Trad har erkänt att hon på uppdrag av annan har hämtat narkotika i Göteborg 

samt att hon har lämnat narkotika i Kopparberg, Alby, Sollentuna och Västerås de datum 

som anges i åtalet. Hennes uppgifter stöds av bl.a. positioneringarna som hämtats från 

hennes telefon. När det gäller överlämnandet i Västerås den 5 juni 2020 framgår det av 

bevisningen att det var fråga om 1 kg kokain, som togs i beslag i ett förråd samma dag. 

Lilirose Trads fingeravtryck fanns på den plastpåse från Stadium som kokainet låg i och 

när hon stoppades på E18 hade hon 403 000 kr i kontanter i bilen, som var en vit golf 

(XOJ 770). Enligt den rättskemiska analys som gjorts av kokainet är det sannolikt (mot-

svarande grad +2) att det kommer från samma tillverkning som del av det större parti på 

56 kg som tidigare hade beslagtagits i Göteborg i ett annat ärende. Till stöd för åtalet 

finns därutöver de Encrochatmeddelanden som tingsrätten har redogjort för. De konver-

sationer som har lagts fram verkar sammanhängande och fullständiga och det framstår 

som klart att de handlar om överlåtelser av narkotika. Meddelandena innehåller uppgif-

ter bl.a. om priser, mängder och adresser där överlämnande ska ske. Utöver att Lilirose 

Trad har berättat att hon levererat narkotikan på de platser som anges i åtalet, finns det 

stöd i Encrochatmeddelandena för att överlåtelserna har kommit till stånd, bl.a.  genom 

att detta bekräftats med ”klart” eller liknande. Det råder inte heller något tvivel om att 

det i samtliga fall är kokain som överlåtelserna gäller.   
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I likhet med tingsrätten anser hovrätten att det är styrkt att Lilirose Trad olovligen har 

innehaft och transporterat de mängder narkotika som hon har överlämnat i Kopparberg, 

Alby, Sollentuna och Västerås. Hovrätten bedömer att det utifrån konversationerna i 

Encrochat med tillräcklig grad av säkerhet kan dras den slutsatsen att det varit fråga om 

sammanlagt cirka 8,3 kg (cirka 5 kg, cirka 1 kg, cirka 1 kg plus cirka 1,3 kg).  

 

Hovrätten anser däremot inte att det är bevisat att det var ett större parti än 8 kg som 

Lilirose Trad hämtade i Göteborg. Påståendet om att det skulle röra sig om 19 kg kokain 

stöds visserligen i någon mån av ett Encrochatmeddelande mellan shockingcrocodile 

och moderncake. Detta kan emellertid inte ensamt tas till intäkt för att det var så mycket 

som kom att överlämnas den 28 maj 2020. Inte heller de övriga meddelanden som lagts 

fram om vilka mängder som skulle hämtas ger någon entydig bild avseende detta.  

 

Lilirose Trad har invänt att hon trodde att det var lättare narkotika som hon hanterade. 

Av de skäl som tingsrätten har framfört anser emellertid även hovrätten att hon haft i 

vart fall likgiltighetsuppsåt i förhållande till att det var kokain som innehavet och trans-

porterna avsåg. Det kan konstateras att hon varit beredd att på annans uppdrag hantera 

mycket stora partier narkotika och hon har också i samband med överlämnanden hands-

kats med avsevärda summor i kontanter. Hon måste ha förstått att det fanns en hög risk 

för att det handlade om t.ex. kokain. Trots denna insikt har hon fortsatt att befatta sig 

med narkotikan, utan att ställa några frågor till sin uppdragsgivare eller göra andra kon-

troller av det som hon hanterade. Enligt hovrättens mening är det tydligt att Lilirose Trad 

har varit på ett sådant sätt likgiltig inför det faktum att det var kokain som hon transpor-

terade att detta förhållande har omfattats av hennes uppsåt. Med hänsyn till den stora 

mängden narkotika (8,3 kg) som det varit fråga om ska Lilirose Trad dömas för synner-

ligen grovt narkotikabrott. 

 

Hovrätten anser att det är bevisat att Ahmad Eljammal även här har varit Lilirose Trads 

uppdragsgivare och att det således är han som har förvärvat och överlåtit den narkotika 

som hon innehaft och transporterat. Utöver det som tidigare har sagts konstaterar hov-

rätten att det under den period som överlåtelserna skedde, finns ett övertygande stöd för 

att det är Ahmad Eljammal som kommunicerar som aboesamir i Encrochat. På det sätt 

som tingsrätten närmare har redovisat finns det flera tydliga kopplingar mellan honom 
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och det angivna användarnamnet under den period som åtalet omfattar. Det framgår 

således bl.a. att meddelanden mellan aboesamir och sicarioback på Encrochattelefon-

erna den 29 maj 2020 övergår till kommunikation på Ahmad Eljammals respektive 

Hassan Mallas s.k. sociala telefoner på samma tema och att såväl aboesamir på Encro-

chat som Ahmad Eljammal i sin sociala telefon den 2 juni 2020 beklagar sig över mag-

sjuka. (Se tingsrättens dom s. 60–62.) Till detta kommer de kopplingar som finns mellan 

Ahmad Eljammal och Lilirose Trad. Utöver det som kommit fram under åtalspunkterna 

4–6 finns det visst ytterligare stöd för deras samverkan bl.a. genom det samtal som kom 

till Ahmad Eljammals avlyssnade s.k. sociala telefon den 30 maj 2020 kl. 13.52. Den 

okända person som då svarade ska ha sagt att Ahmad Eljammal var utanför och pratade 

med ”de där flickorna”, och detta samtidigt som Lilirose Trads telefon positionerades i 

närheten av den gata där Ahmad Eljammal brukade vistas. Sammantaget anser hovrätten 

således att det är ställt utom rimligt tvivel att det är Ahmad Eljammal som även här 

använder aboesamir. Ahmed Eljammal ska därför dömas för förvärv av 8 kg kokain och 

överlåtelse av cirka 8,3 kg kokain. Med hänsyn till den stora mängden narkotika är det 

fråga om synnerligen grovt narkotikabrott. Det framgår också att brottet utgjort led i en 

verksamhet som bedrivits i större omfattning.  

 

Hovrätten anser vidare, främst genom de Encrochatmeddelanden som lagts fram, att det 

är bevisat att det var till sicarioback som 5 kg kokain överläts den 28 maj 2020 i Koppar-

berg samt att det är Hassan Malla som är sicarioback. Som nyss angetts har t.ex. med-

delanden på Encrochat mellan aboesamir och sicarioback den 29 maj 2020 övergått till 

kommunikation mellan Ahmad Eljammal respektive Hassan Malla på deras vanliga 

telefoner. Dessutom är konversationerna mellan aboesamir och sicarioback gällande 

narkotika karakteristisk på samma sätt som konversationerna i andra sammanhang mel-

lan Ahmad Eljammal och Hassan Malla, dvs. genom den omfattande användningen av 

”kuz”. Det har inte heller kommit fram några omständigheter som tyder på att det nu 

skulle vara en annan användare av sicarioback än Hassan Malla. Hovrätten delar därför 

tingsrättens bedömning att Hassan Malla ska dömas för förvärvet av 5 kg kokain. Med 

hänsyn till mängden är det fråga om ett synnerligen grovt narkotikabrott.  

 

I likhet med tingsrätten bedömer hovrätten att Encrochatbevisningen också får anses ge 

ett tillräckligt stöd för slutsatsen att silverear i överlåtelsesyfte förvärvat 1 kg kokain 
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den 28 maj 2020. Det framstår också som tydligt av bl.a. konversationer på Whatsapp 

att Mehdi Tarhini den 20 maj 2020 fått ta över silverear från Saed Gebori. Under perio-

den 20–29 maj 2020 kopplar den Encrochatenheten upp i Hävla, något som tidigare inte 

hade skett, och Mehdi Tarhini hade vid tillfället sin bostad i Hävla. Det aktuella förvärvet 

av kokain ägde således rum i närtid efter det att Mehdi Tarhini övertagit silverear och 

det har inte kommit fram något som tyder på att den nu användes av någon annan än 

han. Innehållet i konversationerna med sicarioback (dvs. Hassan Malla) ger inte heller 

vid handen att det skulle råda någon tvekan om mellan vilka personer kommunikationen 

fördes. Även hovrätten kommer således fram till att Mehdi Tarhini ska dömas för grovt 

narkotikabrott.  

 

Åtalet för olaga hot (åtalspunkten 11 i tingsrättens dom)  

 
Hovrätten gör samma bedömning som tingsrätten. Adam Johansson ska därför dömas 

för olaga hot.  

 

Åtalet för grovt bedrägeri medelst brukande av falsk urkund (åtalspunkterna 17 

och 18 i tingsrättens dom)  

 
I enlighet med tingsrättens dom har Ahmad Eljammal gjort sig skyldig till de gärningar 

som tingsrätten har funnit bevisade.  

 

Vid bedömningen av om ett bedrägeribrott är grovt ska det göras en allsidig bedömning 

av omständigheterna vid gärningen. Det ska särskilt beaktas bl.a. om gärningsmannen 

har använt falsk eller osann urkund (se 9 kap. 6 § andra stycket brottsbalken). Hovrätten 

instämmer i tingsrättens bedömning att brotten ska bedömas som grova.  

 

Påföljder och häktning 

 
Hassan Malla 

 
Hassan Malla ska dömas för grovt vapenbrott, synnerligen grovt narkotikabrott och 

grovt narkotikabrott.  
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Enbart med hänsyn till den mängd kokain som narkotikabrottsligheten avser överstiger 

straffvärdet sex års fängelse. Straffvärdet av det grova vapenbrottet överstiger med god 

marginal minimistraffet om två års fängelse, med hänsyn till vapnets beskaffenhet och 

att det uppenbarligen var avsett att komma till brottslig användning.  Efter en tillämpning 

av de principer som gäller vid straffmätning av flerfaldig brottslighet bedömer hovrätten 

att det samlade straffvärdet motsvarar drygt sju års fängelse. Som tingsrätten har funnit 

ska det beaktas att Hassan Malla under en längre tid har varit häktad med restriktioner. 

Strafftiden kan därför bestämmas till sju år. Någon annan påföljd än fängelse kan inte 

komma i fråga.   

 

Av de skäl som tingsrätten har angett ska Hassan Malla stanna kvar i häkte tills fängel-

sestraffet får verkställas.  

 

Mehdi Tarhini 

 
Mehdi Tarhini ska dömas för stämpling och förberedelse till mord, grovt vapenbrott 

samt grovt narkotikabrott. För hans del har den förstnämnda brottsligheten det högsta 

straffvärdet, även om stämplingsbrottet enligt hovrättens mening inte påverkar straffvär-

det i nämnvärd mån. Med hänsyn till hans centrala roll i gärningen och hur nära det var 

att brottet fullbordades bedömer hovrätten att straffvärdet uppgår till mellan fem och sex 

års fängelse. Hovrätten har då uppmärksammat att allvaret i det grova vapenbrottet till 

stor del har beaktats genom bedömningen av förberedelsebrottets farlighet (jfr t.ex. rätts-

fallet NJA 2020 s. 703). När det gäller det grova narkotikabrottet har det ett straffvärde 

på fem år. Det samlade straffvärdet bedömer hovrätten därför till drygt sju år. Även för 

Mehdi Tarhini ska den långa häktningstiden med restriktioner beaktas. Strafftiden kan 

därför även för hans del bestämmas till sju år. Inte heller för Mehdi Tarhini kan någon 

annan påföljd än fängelse komma i fråga.  

 

I fråga om häktning gör hovrätten samma bedömning som tingsrätten.  
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Ahmad Eljammal 

 
Ahmad Eljammal ska dömas för synnerligen grovt narkotikabrott, grovt narkotikabrott, 

grovt penningtvättsbrott och grovt bedrägeri. Narkotikabrottsligheten har avsett synner-

ligen stora mängder kokain och den handel som Ahmad Eljammal har bedrivit har varit 

i viss mån organiserad där han också har anlitat medhjälpare i verksamheten. Hovrätten 

bedömer att det samlade straffvärdet av brottsligheten något överstiger sju års fängelse. 

På samma sätt som för Hassan Malla och Mehdi Tarhini ska den långa häktningstiden 

med restriktioner beaktas vid straffmätningen. Strafftiden kan därför stanna på sju år. 

Inte heller för Ahmad Eljammal kan någon annan påföljd än fängelse komma i fråga.  

 

Av de skäl som tingsrätten har angett ska Ahmad Eljammal stanna kvar i häkte tills 

fängelsestraffet får verkställas.  

 

Saed Gebori   

 
Saed Gebori ska dömas för förberedelse till mord. Även om hovrätten – till skillnad från 

tingsrätten – inte anser att Saed Gebori har gjort sig skyldig till stämplingsbrott, finns 

det inte skäl att frångå den straffmätning som tingsrätten har gjort. På samma sätt som 

tingsrätten beaktar hovrätten att Saed Gebori under en längre tid har varit häktad med 

restriktioner. Någon annan påföljd än fängelse kan inte komma ifråga. Saed Gebori ska 

alltså dömas till fem års fängelse.  

 

Av de skäl som tingsrätten har angett ska Saed Gebori stanna kvar i häkte tills fängelse-

straffet får verkställas.  

  

Daniel Andersson 

 
Daniel Andersson ska dömas för förberedelse till mord. Straffvärdet är inte lägre än det 

som tingsrätten har kommit fram till. Som tingsrätten konstaterat ska det vid straffmät-

ningen beaktas att Daniel Andersson nu döms för s.k. nyupptäckt brottslighet. Det nu 

aktuella brottet har emellertid begåtts före endast en tidigare dom, inte två som tingsrät-

ten har angett (jfr rättsfallet NJA 2018 s. 574). Detta föranleder dock ingen ändring av 

det straffmätningsvärde som tingsrätten kommit fram till. På samma sätt som för övriga 
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tilltalade ska den långa häktningstiden med restriktioner också beaktas. Som tingsrätten 

har funnit ska strafftiden bestämmas till fyra år. Någon annan påföljd än fängelse kan 

inte komma ifråga.  

 

Av de skäl som tingsrätten har angett ska Daniel Andersson stanna kvar i häkte tills 

fängelsestraffet får verkställas.  

 

Adam Johansson  

 
Adam Johansson ska dömas för förberedelse till mord och olaga hot. Straffvärdet är inte 

lägre än det som tingsrätten har kommit fram till. Som tingsrätten har angett ska det vid 

straffmätningen beaktas att Adam Johansson har begått förberedelsebrottet före en tidi-

gare dom, då han dömdes för bl.a. människorov till fängelse i fyra år och en månad. I 

enlighet med bestämmelsen i 34 kap. 2 § brottsbalken ska påföljderna i detta mål och 

det tidigare målet tillsammans inte överstiga vad som skulle ha dömts ut om alla brott 

hade prövats i samtidigt. Hovrätten bedömer att det inte finns skäl att frångå den straff-

mätning som tingsrätten på så sätt har gjort. Den långa häktningstiden med restriktioner 

ska därutöver beaktas vid straffmätningen. Som tingsrätten har funnit ska strafftiden be-

stämmas till två år och fyra månader. Någon annan påföljd än fängelse kan inte komma 

ifråga.  

 

Lilirose Trad 

 
Lilirose Trad ska dömas för synnerligen grovt narkotikabrott, grovt penningtvättsbrott 

och penningtvättsbrott. Narkotikabrottsligheten har avsett avsevärda mängder kokain 

och hon har vid flera tillfällen utfört leveranser av större partier mot viss ersättning. 

Hovrätten bedömer att straffvärdet av den samlade brottsligheten är drygt sex års fäng-

else. Vid straffmätningen ska det tas hänsyn till att Lilirose Trad var endast 20 år vid 

gärningstillfällena. På samma sätt som för övriga tilltalade ska även den långa häktnings-

tiden med restriktioner beaktas. Strafftiden bör därför bestämmas till fyra och ett halvt 

år. Någon annan påföljd än fängelse kan inte komma i fråga.  

 



  Sid 36 
GÖTA HOVRÄTT DOM 

2021-10-05 
B 2345-21 

Avdelning 2  
 
För synnerligen grovt narkotikabrott är det inte föreskrivet lindrigare straff än fängelse 

två år och det är inte uppenbart att det saknas risk att Lilirose Trad undandrar sig lagfö-

ring eller straff eller att hon fortsätter sin brottsliga verksamhet. Hon ska därför stanna 

kvar i häkte tills fängelsestraffet får verkställas.  

 

Förverkande och beslag  

 
Med hänsyn till att hovrätten inte har funnit det bevisat att Ahmad Eljammal förvärvat 

mer narkotika än den han överlåtit, ska yrkandet om värdeförverkande motsvarande 

11 kg kokain avslås.  

 

När det gäller förverkande av värde efter de narkotikaförvärv som Hassan Malla och 

Mehdi Tarhini har gjort i överlåtelsesyfte har det i målet framförts olika uppfattningar 

om hur detta ska beräknas vid en tillämpning av 6 § första stycket narkotikastrafflagen 

(1968:64). Vid förverkande av utbyte av brott gäller att det är den tilltalades nettoför-

tjänst av brottsligheten som ska förverkas (se t.ex. rättsfallet NJA 2016 s. 202). Hovrät-

ten bedömer att det i ett fall som detta – när det gäller förverkande av värde av narkotika 

som inte har påträffats – inte är skäligt att förverka ett högre belopp än så, dvs. mer än 

vad som kan uppskattas ha varit de tilltalades ekonomiska fördel av gärningen. Avsikten 

med regleringen är inte att förverkandet ska användas som en skärpning av påföljden 

(jfr Almkvist, Förverkande av egendom, 2004, s. 55 f. samt rättsfallen NJA 1977 s. 735 

och NJA 1991 s. 387). Av detta följer att det värde som ska förklaras förverkat för 

Hassan Mallas del bör bestämmas till 100 000 kr och för Mehdi Tarhinis del till 

20 000 kr.  

 

I övrigt instämmer hovrätten i de bedömningar som tingsrätten har gjort i fråga om för-

verkande och beslag.   

 

Skadestånd 

 
Det förberedelsebrott som hovrätten har funnit bevisat har enligt åtalet inte varit riktat 

mot Amir Parwin. Hans yrkande om skadestånd ska därför avslås såvitt avser dem som 

som har överklagat domen i denna del. 



  Sid 37 
GÖTA HOVRÄTT DOM 

2021-10-05 
B 2345-21 

Avdelning 2  
 
 

Rättegångskostnader 

 
Med hänsyn till målets art och omfattning har hovrätten förståelse för att ombuden har 

behövt lägga ner mycket tid på sina uppdrag. Åklagaren har yttrat sig över kostnadsräk-

ningarna och haft vissa synpunkter på den tid, 52 timmar, för förberedelser och förnyad 

genomgång av förundersökningen som advokaten Max Ahlgren har begärt ersättning 

för. Även om Max Ahlgren har gjort ett utomordentligt arbete som försvarare för Ahmad 

Eljammal, bedömer hovrätten att denna del av arbetet har tagit väl mycket tid i anspråk, 

mot bakgrund av att materialet i huvudsak är detsamma som vid tingsrätten. Rimlig tids-

åtgång för nämnda åtgärder överstiger enligt hovrättens bedömning inte 35 timmar. I 

övrigt godtar hovrätten det som försvararna och målsägandebiträdet har yrkat som 

skäligt.  

 

HUR MAN ÖVERKLAGAR, se bilaga B. 

Överklagande senast den 2 november 2021. 

 

 

 

 

I avgörandet har deltagit hovrättsråden Martin Andersson och Ulrika Tyrén (referent), 

tf. hovrättsassessorn Lisa Wilander samt nämndemännen Göran Karlsson och Pelle 

Philip. 

 

Hovrätten är enig.  

 

AVRÄKNINGSUNDERLAG finns i hovrättens akt.  

 



Mål nr B 5057-20ÖREBRO TINGSRÄTT
D26
DOHA 23 B 3680-19, B 5755-20, 

B 1524-21

Rättelse/komplettering
Dom, 2021-06-23

Domskäl
- Rättelse, 2021-07-07

Beslut av: rådmannen Karl Magnus Sjögren

Av förbiseende har fel beslagsnummer angivits i domslutet för Ahmad Eljammal 
under rubriken ”Förverkande och beslag”.
 
Beslagsnummer ska rätteligen vara: ”Polismyndigheten Region Nord, beslagsliggare 
2018-5000-BG128130, nr 1:1-2, 2, 3:1-2 och 4:1-2 samt beslagsliggare 2018-5000-
BG128136 nr 4.” Domen rättas i berört hänseende.
 
Beslut om rättelse får överklagas. Ett överklagande ställs till Göta hovrätt och ska ha 
inkommit till tingsrätten senast den 28 juli 2021.

Bilaga A



ÖREBRO TINGSRÄTT 
D26 
DOHA 23

DOM 
2021-06-23 
meddelad i 
Örebro

Mål nr: B 5057-20

B 3680-19, B 5755-20, 

B 1524-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

PARTER (Antal tilltalade: 10)
 
Tilltalad

LILIROSE Milad Trad, 19991116-3328
Frihetsberövande: Häktad
Terapivägen 4 G Lgh 1702
141 55 Huddinge

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Viktor Banke
Advokatfirman Viktor Banke AB
Skeppsbron 26
111 30 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagare Tove Kullberg och Hanna Lemoine
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Synnerligen grovt narkotikabrott, 1 § 1 st 4 p och 3 § 2 st narkotikastrafflagen (1968:64)
2020-05-28 -- 2020-06-05

2. Grovt penningtvättsbrott, 3 § 1 st 1 p, 4 § och 5 § 1 st lagen (2014:307) om straff för 
penningtvättsbrott

2020-04-20 -- 2020-04-21
3. Penningtvättsbrott, 3 § 1 st 1 p lagen (2014:307) om straff för penningtvättsbrott

2020-06-05
 

Påföljd m.m.

Fängelse 5 år
 

Lagrum som åberopas

29 kap 7 § 1 st brottsbalken
 

Förverkande och beslag

1. I beslag tagna 403 000 kr förklaras förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten 
Region Mitt, beslagsliggare 2020-5000-BG70631, nr 3).

2. I beslag tagen krypterad mobiltelefon förklaras förverkad. Beslaget ska bestå 
(Polismyndigheten Region Mitt, beslagsliggare 2020-5000-BG70631, nr 2).

1
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2021-06-23

Mål nr: B 5057-20

3. I beslag tagna 10 000 EUR förklaras förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten 
Region Stockholm, beslagsliggare 2020-5000-BG70644, nr 2).

4. Yrkandet om förverkande av i beslag tagna 12 500 SEK avslås. Beslaget hävs 
(Polismyndigheten Region Stockholm, beslagsliggare 2020-5000-BG70644 nr 1).

 
Häktning m.m.

Lilirose Trad ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
henne.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Viktor Banke får ersättning av staten med 641 952 kr. Av beloppet avser 371 580 kr 
arbete, 122 344 kr tidsspillan, 19 638 kr utlägg och 128 390 kr mervärdesskatt.

2. Staten ska stå för kostnaden för försvararen.
 

___________________________________
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ÖREBRO TINGSRÄTT 
D26 
DOHA 23

DOM 
2021-06-23 
meddelad i 
Örebro

Mål nr: B 5057-20

B 3680-19, B 5755-20, 

B 1524-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Tilltalad

EVELINA Karin Fatoumata Dibba, 19991202-2408
Sågstuvägen 1 G Lgh 1301
141 49 Huddinge

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Kristofer Stahre
Stahre Persson Advokatbyrå AB
Sankt Eriksgatan 60
112 34 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagare Tove Kullberg och Hanna Lemoine
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

1. Grovt penningtvättsbrott, 3 § 1 st 1 p, 4 § och 5 § 1 st lagen (2014:307) om straff för 
penningtvättsbrott

2020-04-20 -- 2020-04-21
2. Synnerligen grovt narkotikabrott, 1 § 1 st 4 p och 3 § 2 st narkotikastrafflagen (1968:64)

2020-05-28 -- 2020-05-30
 

Förverkande och beslag

Yrkandet om förverkande av i beslag tagen mobiltelefon avslås. Beslaget hävs 
(Polismyndigheten Region Bergslagen, beslagsliggare 2020-5000-BG134028, nr 1).

 
Ersättning

1. Kristofer Stahre får ersättning av staten med 506 563 kr. Av beloppet avser 305 663 kr 
arbete, 84 499 kr tidsspillan, 15 089 kr utlägg och 101 312 kr mervärdesskatt.

2. Staten ska stå för kostnaden för försvararen.
 

___________________________________
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ÖREBRO TINGSRÄTT 
D26 
DOHA 23

DOM 
2021-06-23 
meddelad i 
Örebro

Mål nr: B 5057-20

B 3680-19, B 5755-20, 

B 1524-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Tilltalad

ADAM Ivan Johansson, 19921107-5859
Frihetsberövande: Intagen i kriminalvårdsanstalt
Kungsgatan 3 A Lgh 1201
611 31 Nyköping

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Staffan Fjellström
Heilborns Advokatbyrå HB
Box 353
611 27 Nyköping

 
Åklagare

Kammaråklagare Tove Kullberg och Hanna Lemoine
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
Målsägande

Judith Adolfsson
Forsa Molom
641 91 Katrineholm

 
Målsägandebiträde:
Advokat Thorbjörn Lundin
Advokatfirman Thorbjörn Lundin AB
Drottninggatan 1
641 30 Katrineholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-19 -- 2020-03-30

2. Olaga hot, 4 kap 5 § 1 st brottsbalken
2020-10-19

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 december 2020
2020-03-19 -- 2020-03-30
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Påföljd m.m.

Fängelse 2 år 4 månader
 

Lagrum som åberopas

34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 2 § brottsbalken

 
Förverkande och beslag

1. I beslag taget brev förklaras förverkat. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten Region Öst, 
beslagsliggare 2020-5000-BH132040, nr 1).

2. Beslaget av regnställ och en påse ska bestå tills domen vunnit laga kraft. 
(Polismyndigheten Region Bergslagen, beslagsliggare 2020-5000-BG39329, nr 11 och 13).

3. Beslaget av en tröja och en påse ska bestå tills domen vunnit laga kraft.(Polismyndigheten 
Region Bergslagen, beslagsliggare 2020-5000-BG39329, nr 6 och 8).

4. Beslaget av ett par skor, ett transferkvitto, en SL-biljett och ett par handskar ska bestå tills 
domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten Region Bergslagen, beslagsliggare 2020-
5000-BG39329, nr 12, 19-20 och 24).

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Thorbjörn Lundin får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 35 715 
kr. Av beloppet avser 11 400 kr arbete, 15 007 kr tidsspillan, 2 165 kr utlägg och 7 143 kr 
mervärdesskatt.

2. Staffan Fjellström får ersättning av staten med 602 229 kr. Av beloppet avser 376 913 kr 
arbete, 93 308 kr tidsspillan, 11 563 kr utlägg och 120 445 kr mervärdesskatt.

3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdet.
 

___________________________________
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ÖREBRO TINGSRÄTT 
D26 
DOHA 23

DOM 
2021-06-23 
meddelad i 
Örebro

Mål nr: B 5057-20

B 3680-19, B 5755-20, 

B 1524-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Tilltalad

Garabet Kazarian, 19970114-7275
Backsvalevägen 11
591 50 Motala

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Bo Petersson
Advokatfirman Bo Petersson AB
Norra Vallgatan 72
211 22 Malmö

 
Åklagare

Kammaråklagare Tove Kullberg och Hanna Lemoine
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

1. Medhjälp till förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st och 4 § 
brottsbalken

2020-03-17 -- 2020-03-25
2. Medhjälp till grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 

december 2020 samt 23 kap 4 § brottsbalken
2020-03-17 -- 2020-03-25

3. Narkotikabrott, 1 § 1 st 6 p narkotikastrafflagen (1968:64)
2020-11-03

4. Vapenbrott, ringa brott, 9 kap 1 § 2 st vapenlagen (1996:67)
2020-10-03

 
Förverkande och beslag

1. Yrkandet om förverkande av i beslag tagen mobiltelefon avslås. Beslaget hävs 
(Polismyndigheten Region Öst, beslagsliggare 2020-5000-BG135688, nr 1).

2. Yrkandet om förverkande av i beslag tagen narkotika jämte emballage avslås. Beslaget 
hävs (Polismyndigheten Region Öst, beslagsliggare 2020-5000-BG135727, nr 1 och 3-4 
samt 2020-5000-BG136380 nr 3).

3. Yrkandet om förverkande av i beslag taget elchocksvapen avslås. Beslaget hävs 
(Polismyndigheten Region Öst, beslagsliggare 2020-5000-BG135800, nr 1).
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Ersättning

1. Bo Petersson får ersättning av staten med 432 741 kr. Av beloppet avser 272 887 kr 
arbete, 50 895 kr tidsspillan, 22 411 kr utlägg och 86 548 kr mervärdesskatt.

2. Staten ska stå för kostnaden för försvararen.
 

___________________________________
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ÖREBRO TINGSRÄTT 
D26 
DOHA 23

DOM 
2021-06-23 
meddelad i 
Örebro

Mål nr: B 5057-20

B 3680-19, B 5755-20, 

B 1524-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Tilltalad

Sipan Cakir, 19890202-7575
Barkvägen 16 C Lgh 1101
541 64 Skövde

 
Åklagare

Kammaråklagare Tove Kullberg och Hanna Lemoine
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Ringa narkotikabrott, 1 § 1 st 6 p och 2 § narkotikastrafflagen (1968:64)
2020-07-27

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

Ringa narkotikabrott, 1 § 1 st 6 p och 2 § narkotikastrafflagen (1968:64)
2018-10-22

 
Påföljd m.m.

Dagsböter 30 om 50 kr
 

Förverkande och beslag

Yrkandet om förverkande av i beslag tagen cannabisharts avslås. Beslaget hävs 
(Polismyndigheten Region Bergslagen, beslagsliggare 2018-5000-BG110054, nr 1 och 2018-
5000-BG110055 nr 1).

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Övrigt

Kostnaden för provtagning och analys ska stanna på staten.
 

___________________________________
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D26 
DOHA 23

DOM 
2021-06-23 
meddelad i 
Örebro

Mål nr: B 5057-20

B 3680-19, B 5755-20, 

B 1524-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Tilltalad

DANIEL Lars-Oskar Andersson, 19840425-1418
Frihetsberövande: Häktad
c/o Västkustfamiljen
Boråsvägen 60
430 65 Rävlanda

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Rodney Humphreys
Brottmålsadvokaterna Alpha Omega KB
Scheelegatan 12
112 28 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagare Tove Kullberg och Hanna Lemoine
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-19 -- 2020-03-30

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 december 2020
2020-03-19 -- 2020-03-30

 
Påföljd m.m.

Fängelse 4 år
 

Lagrum som åberopas

34 kap 1 § 1 st brottsbalken
34 kap 2 § brottsbalken

 
Förverkande och beslag

1. I beslag tagna regnställ, en tröja och ett par byxor förklaras förverkade. Beslaget ska bestå 
(Polismyndigheten Region Bergslagen, beslagsliggare 2020-5000-BG39329, nr 10, 16 och 
18).
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2. I beslag tagen dunk anlkylatbensin förklaras förverkad. (Polismyndigheten Region 
Bergslagen, beslagsliggare 2020-5000-BG39329, nr 9).

 
Häktning m.m.

Daniel Andersson ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Rodney Humphreys får ersättning av staten med 667 881 kr. Av beloppet avser 426 431 
kr arbete, 92 329 kr tidsspillan, 15 545 kr utlägg och 133 576 kr mervärdesskatt.

2. Staten ska stå för kostnaden för försvararen.
 

___________________________________
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ÖREBRO TINGSRÄTT 
D26 
DOHA 23

DOM 
2021-06-23 
meddelad i 
Örebro

Mål nr: B 5057-20

B 3680-19, B 5755-20, 

B 1524-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Tilltalad

Saed Ali Kathem Gebori, 19930510-6495
Frihetsberövande: Häktad
Tomtbergavägen 333 Lgh 1001
145 76 Norsborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Neo Barsoum Barstedt
Advokatfirman Onyx AB
Polhemsgatan 16
112 36 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagare Tove Kullberg och Hanna Lemoine
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
Målsägande

Amir Parvin
c/o Mälaradvokaterna AB
Stora gatan 42
722 12 Västerås

 
Målsägandebiträde:
Advokat Katerina Tomis Blissinger
Mälaradvokaterna AB
Stora gatan 42
722 12 Västerås

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-19 -- 2020-03-30

2. Stämpling till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 2 st brottsbalken
2020-03-19 -- 2020-05-08 (3 tillfällen)

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 december 2020
2020-03-19 -- 2020-03-30
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Påföljd m.m.

Fängelse 5 år
 

Skadestånd

Saed Ali Kathem Gebori ska solidariskt med Hassan Malla, Mehdi Tarhini och Ahmad 
Eljammal betala skadestånd till Amir Parvin med 50 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § 
räntelagen (1975:635) från den 3 juni 2020 till dess betalning sker.

 
Förverkande och beslag

Beslaget av två mobiltelefoner ska bestå tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten 
Region Öst, beslagsliggare 2020-5000-BG109878, nr 6-7).

 
Häktning m.m.

Saed Ali Kathem Gebori ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga 
kraft mot honom.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Neo Barsoum Barstedt får ersättning av staten med 790 348 kr. Av beloppet avser 465 
263 kr arbete, 147 791 kr tidsspillan, 19 225 kr utlägg och 158 069 kr mervärdesskatt.

2. Katerina Tomis Blissinger får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 
259 180 kr. Av beloppet avser 146 775 kr arbete, 43 065 kr tidsspillan, 17 504 kr utlägg 
och 51 836 kr mervärdesskatt.

3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdet.
 

___________________________________
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meddelad i 
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B 3680-19, B 5755-20, 

B 1524-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Tilltalad

MEHDI Mohamad Tarhini, 19921231-2616
Frihetsberövande: Häktad i annat mål
Hagebygatan 209 Lgh 1202
603 62 Norrköping

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Robin Grönvall
Hansson Grönvall Alnemark HGA 
Advokatbyrå AB
Box 8004
104 20 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagare Tove Kullberg och Hanna Lemoine
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
Målsägande

Amir Parvin
c/o Mälaradvokaterna AB
Stora gatan 42
722 12 Västerås

 
Målsägandebiträde:
Advokat Katerina Tomis Blissinger
Mälaradvokaterna AB
Stora gatan 42
722 12 Västerås

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-17 -- 2020-03-30

2. Stämpling till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 2 st brottsbalken
2020-02-23 -- 2020-05-24 (3 tillfällen)

3. Grovt narkotikabrott, 1 § 1 st 4 p och 3 § 1 st narkotikastrafflagen (1968:64)
2020-05-28
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4. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 december 
2020

2020-03-19 -- 2020-03-30
 

Påföljd m.m.

Fängelse 8 år 6 månader
 

Skadestånd

Mehdi Tarhini ska solidariskt med Hassan Malla, Ahmad Eljammal och Saed Ali Kathem 
Gebori betala skadestånd till Amir Parvin med 50 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § 
räntelagen (1975:635) från den 3 juni 2020 till dess betalning sker.

 
Betalningsskyldighet till staten

Mehdi Tarhini förpliktas att såsom förverkat värde av narkotika som förvärvats i 
överlåtelsesyfte (åtalspunkt 8) utge 360 000 kr.

 
Förverkande och beslag

1. Beslaget av mobiltelefon ska bestå tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten 
Region Öst, beslagsliggare 2020-5000-BG110016, nr 1).

2. I beslag tagen mobiltelefon med programvaran SKY ECC förklaras förverkad. Beslaget 
ska bestå (Polismyndigheten Region Öst, beslagsliggare 2020-5000-BG110016, nr 2).

3. I beslag taget vapen jämte tillhörande magasin och ammunition förklaras förverkade. 
Beslaget ska bestå (Polismyndigheten Region Bergslagen, beslagsliggare 2020-5000-
BG39329, nr 2-3).

 
Häktning m.m.

Om nu gällande häktningsbeslut avseende Mehdi Tarhini hävs innan denna dom i 
ansvarsdelen vinner laga kraft mot honom ska han omedelbart häktas och stanna kvar i häkte 
tills denna dom i ansvarsdelen vinner laga kraft mot honom.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Robin Grönvall får ersättning av staten med 848 581 kr. Av beloppet avser 547 913 kr 
arbete, 113 209 kr tidsspillan, 17 743 kr utlägg och 169 716 kr mervärdesskatt.

2. Avseende beslut om ersättning till målsägandebiträdet Katerina Tomis Blissinger; se 
beslut under domslutet för Saed Ali Kathem Gebori.

3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdet.
 

___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Tilltalad

Hassan Malla, 19801204-0534
Frihetsberövande: Häktad
Virkesvägen 4 Lgh 1231
703 83 Örebro

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Thomas Martinson
Advokatfirman Carl Axel Thomas 
Martinsson AB
Karlaplan 12
115 20 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagare Tove Kullberg och Hanna Lemoine
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
Målsägande

Amir Parvin
c/o Mälaradvokaterna AB
Stora gatan 42
722 12 Västerås

 
Målsägandebiträde:
Advokat Katerina Tomis Blissinger
Mälaradvokaterna AB
Stora gatan 42
722 12 Västerås

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-03-17 -- 2020-06-03 (3 tillfällen)

2. Stämpling till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 2 st brottsbalken
2020-02-23 -- 2020-06-03 (3 tillfällen)

3. Synnerligen grovt narkotikabrott, 1 § 1 st 3 p och 3 § 2 st narkotikastrafflagen (1968:64)
2020-05-28

4. Grovt narkotikabrott, 1 § 1 st 1 p och 3 p och 3 § 1 st narkotikastrafflagen (1968:64)
2020-04-04
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5. Grovt vapenbrott, 9 kap 1 a § 1 st vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 december 
2020

2020-03-17 -- 2020-03-30
 

Åtal som den tilltalade frikänns från

1. Rattfylleri, 4 § 2 st trafikbrottslagen (1951:649) i sin lydelse före 1 juli 2019
2018-10-22

2. Ringa narkotikabrott, 1 § 1 st 6 p och 2 § narkotikastrafflagen (1968:64)
2018-10-22 (2 tillfällen)

 
Påföljd m.m.

Fängelse 12 år
 

Skadestånd

Hassan Malla ska solidariskt med Mehdi Tarhini, Saed Ali Kathem Gebori och Ahmad 
Eljammal betala skadestånd till Amir Parvin med 50 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § 
räntelagen (1975:635) från den 22 juni 2020 till dess betalning sker.

 
Betalningsskyldighet till staten

Hassan Malla förpliktas att såsom förverkat värde av narkotika som förvärvats i 
överlåtelsesyfte (åtalspunkt 8) utge 1 440 000 kr.

 
Förverkande och beslag

1. Beslaget av tre mobiltelefoner ska bestå tills domen vunnit laga kraft. (Polismyndigheten 
Region Bergslagen, beslagsliggare 2020-5000-BG158783, nr 1-2 samt 2020-5000-
BG154213, nr 2).

2. I beslag tagna två mobiltelefoner av modellen Aquaris X förklaras förverkade. Beslagen 
ska bestå (Polismyndigheten Region Bergslagen, beslagsliggare 2020-5000-BG123276, nr 
1-2).

 
Häktning m.m.

Hassan Malla ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Thomas Martinson får ersättning av staten med 1 080 225 kr. Av beloppet avser 759 525 
kr arbete, 95 265 kr tidsspillan, 9 390 kr utlägg och 216 045 kr mervärdesskatt.

2. Avseende beslut om ersättning till målsägandebiträdet Katerina Tomis Blissinger; se 
beslutet under domslutet för Saed Ali Kathem Gebori.

3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdet.
 

___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Tilltalad

Ahmad Eljammal, 19890815-1536
Frihetsberövande: Häktad
c/o Nada Eljammal
Rosenhöjdsvägen 30 Lgh 1302
152 30 Södertälje

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Max Ahlgren
Fria Advokater KB
Box 12706
112 94 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagare Tove Kullberg och Hanna Lemoine
Åklagarmyndigheten
Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet
Box 57
101 21 Stockholm

 
Målsägande

Amir Parvin
c/o Mälaradvokaterna AB
Stora gatan 42
722 12 Västerås

 
Målsägandebiträde:
Advokat Katerina Tomis Blissinger
Mälaradvokaterna AB
Stora gatan 42
722 12 Västerås

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Förberedelse till mord, 3 kap 1 § och 11 § samt 23 kap 2 § 1 st brottsbalken
2020-04-30 -- 2020-05-30 (3 tillfällen)

2. Grovt bedrägeri medelst brukande av falsk urkund, 9 kap 3 § och 14 kap 1 § och 10 § 
brottsbalken

2018-11-30 -- 2018-12-03 (2 tillfällen)
3. Synnerligen grovt narkotikabrott, 1 § 1 st 1 p och 3 p och 3 § 2 st narkotikastrafflagen 

(1968:64)
2020-05-28 -- 2020-06-05
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4. Grovt narkotikabrott, 1 § 1 st 3 p och 3 § 1 st narkotikastrafflagen (1968:64)
2020-04-01 -- 2020-04-05

5. Grovt penningtvättsbrott, 3 § 1 st 1 p, 4 § och 5 § 1 st lagen (2014:307) om straff för 
penningtvättsbrott

2020-04-20 -- 2020-04-21
 

Åtal som den tilltalade frikänns från

Penningtvättsbrott, 3 § 1 st 1 p lagen (2014:307) om straff för penningtvättsbrott
2018-12-08

 
Påföljd m.m.

Fängelse 11 år
 

Lagrum som åberopas

34 kap 1 § 1 st brottsbalken
 

Skadestånd

Ahmad Eljammal ska solidariskt med Hassan Malla, Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem 
Gebori betala skadestånd till Amir Parvin med 50 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § 
räntelagen (1975:635) från den 22 juni 2020 till dess betalning sker.

 
Betalningsskyldighet till staten

1. Ahmad Eljammal förpliktas att såsom förverkat värde av pengar som varit föremål för 
penningtvättsbrott (åtalspunkt 6) utge 420 000 kr.

2. Ahmad Eljammal förpliktas att såsom förverkat värde av utbyte av överlåten narkotika 
(åtalspunkt 7b) utge 20 000 kr.

3. Ahmad Eljammal förpliktas att såsom förverkat värde av utbyte av överlåten narkotika 
(åtalspunkt 7c) utge 20 000 kr.

4. Ahmad Eljammal förpliktas att såsom förverkat värde av narkotika som förvärvats i 
överlåtelsesyfte (åtalspunkt 7) utge 3 960 000 kr.

 
Förverkande och beslag

Yrkandet om förverkande av i beslag tagna 125 000 kr avslås. Beslaget hävs 
(Polismyndigheten Region Nord, beslagsliggare 2018-5000-BG128130, nr 1:1-2, 2, 3:1-2, 4 
och 4:1-2).

 
Häktning m.m.

Ahmad Eljammal ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Max Ahlgren får ersättning av staten med 1 185 537 kr. Av beloppet avser 791 588 kr 
arbete, 122 670 kr tidsspillan, 34 172 kr utlägg och 237 107 kr mervärdesskatt.
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2. Avseende beslut om ersättning till målsägandebiträdet Katerina Tomis Blissinger; se 
beslut under domslutet för Saed Ali Kathem Gebori.

3. Staten ska stå för kostnaden för försvararen och målsägandebiträdet.
 

___________________________________
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YRKANDEN M.M. 

Envar av Saed Ali Kathem Gebori, Daniel Andersson, Evelina Dibba, Ahmad El-

jammal, Adam Johansson, Garabet Kazarian, Hassan Malla, Mehdi Tarhini och Lilirose 

Trad har varit frihetsberövad med anledning av misstanke om brott som prövas genom 

denna dom, se avräkningsunderlag. 

 

Åklagarens ansvarsyrkande m.m. 

Åklagaren har, efter inskränkningar, justeringar och preciseringar i åtalen yrkat ansvar 

på Saed Ali Kathem Gebori, Daniel Andersson, Evelina Dibba, Ahmad Eljammal, 

Adam Johansson, Garabet Kazarian, Hassan Malla, Mehdi Tarhini, Lilirose Trad och 

Sipan Cakir samt framställt särskilda yrkanden enligt följande. 

1. FÖRBEREDELSE TILL MORD OCH STÄMPLING TILL MORD, ALI KATHEM GEBORI, ANDERS-

SON, ELJAMMAL, JOHANSSON, MALLA OCH TARHINI (5000-K1164865-20, 5000-K480528-20) 

Målsägande 

Shahin Amani 

Seyed Ali Mousavizadeh (numera avliden) 

Amir Hossein Parvin 

Gärning 

I. Hassan Malla har, med uppsåt att främja brott, den 20 februari 2020 eller nå-

gon eller några dagar dessförinnan till och med den 3 juni 2020, när han be-

funnit sig i Spanien, tillsammans och i samråd/samförstånd med andra plane-

rat att mörda Ali Mousavizadeh, Amir Parwin och Shahin Amani. 

II. Hassan Malla har således från den 20 februari 2020 eller någon eller några da-

gar dessförinnan till och med den 3 juni 2020 sökt anstifta andra personer, 

bl.a. Mehdi Tarhini och Ahmad Eljammal, att utföra morden och/eller i sam-

råd med Mehdi Tarhini respektive Ahmad Eljammal beslutat att morden ska 

utföras. 

III. Hassan Malla har vidare från den 17 mars 2020 eller någon eller några dagar 

dessförinnan till och med den 3 juni 2020 när han befunnit sig i Spanien en-

sam och/eller tillsammans och i samråd/samförstånd med andra på okänd 

plats i Sverige med uppsåt att utföra eller främja nämnda mord varit delaktig i 

att skaffa, sammanställa och/eller ta annan liknande befattning med hjälpme-

del samt andra föremål som är särskilt ägnade att användas vid brott. 

IV. Härvid har Hassan Malla sammanställt information om tilltänkta offer som 

han vidarebefordrat till tilltänkta utförare. Han har vidare under hela eller delar 
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av perioden den 17 mars till och med den 30 mars 2020 lånat ut ett automatva-

pen avsett att användas vid det planerade mordet på Ali Mousavizadeh. Has-

san Malla har slutligen tillsammans och i samråd/samförstånd den 30 maj 

2020 med Ahmad Eljammal införskaffat och betalat för en s.k. Encrotelefon 

som överlämnats till tilltänkta utförare av morden. 

V. Mehdi Tarhini har den 20 februari 2020 eller någon eller några dagar dessför-

innan i Norrköping och/eller på okänd plats i Sverige åtagit sig att utföra mor-

den på Ali Mousavizadeh, Shahin Amani och Amir Parwin på uppdrag av Has-

san Malla. 

VI. Mehdi Tarhini har den 19 mars 2020 i Stockholm eller någon eller några dagar 

därefter på okänd plats i Sverige sökt anstifta Saed Gebori att utföra morden 

och/eller i samråd med honom beslutat att morden ska utföras. Saed Gebori 

har härvid åtagit sig uppdraget och i anslutning härtill tillsammans och i sam-

råd/samförstånd med Mehdi Tarhini sökt anstifta Daniel Andersson och 

Adam Johansson, att utföra mordet på Ali Mousavizadeh och/eller i samråd 

med nämnda personer beslutat att mordet på Ali Mousavizadeh ska utföras. 

VII. Daniel Andersson och Adam Johansson har den 19 mars 2020 i Stockholm el-

ler någon eller några dagar därefter på okänd plats i Sverige åtagit sig att utföra 

mord på Ali Mousavizadeh tillsammans och i samråd/samförstånd med Mehdi 

Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori och/eller i samråd med nämnda perso-

ner beslutat att mordet ska utföras. 

VIII. Mehdi Tarhini, Saed Ali Kathem Gebori, Daniel Andersson och Adam Jo-

hansson har från den 19 mars 2020 eller någon eller några dagar därefter till 

och med den 30 mars 2020 tillsammans och i samråd/samförstånd i bl.a. 

Stockholmsområdet och Örebro med uppsåt att utföra eller främja mord på 

Ali Mousavizadeh varit delaktiga i att skaffa, sammanställa och/eller ta annan 

liknande befattning med hjälpmedel samt andra föremål som är särskilt ägnade 

att användas vid brott. 

IX. Härvid har Daniel Andersson och Adam Johansson tillsammans och i sam-

råd/samförstånd den 25 mars 2020 inhandlat regnställ, handskar och alky-

latbensin. Samma dag har Daniel Andersson, Adam Johansson, Mehdi Tarhini 

och Saed Ali Kathem Gebori tillsammans och i samråd/samförstånd placerat 

dessa föremål i en för ändamålet anskaffad, tillgripen och falskskyltad BMW 

som placerats i Örebro i syfte att användas vid mordet. I nämnda bil har Da-

niel Andersson, Adam Johansson, Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori 

tillsammans och i samråd/samförstånd även förvarat det tilltänkta mordvapnet 

(en kalashnikov). Föremålen har förvarats i nämnda bil i Örebro fram till den 

30 mars 2020 då föremålen och bilen tagits i beslag av polis. 

X. Mehdi Tarhini har vidare redan den 17 mars 2020 i Örebro via en mellanhand 

(se åtalspunkten 3) erlagt betalning för en månad avseende parkering av 
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nämnda bil. Mehdi Tarhini har härutöver under brottsperioden insamlat och 

vidarebefordrat information om de tilltänkta offren såsom bostadsadress, ar-

betsplats och fordon. 

XI. Mehdi Tarhini, Saed Ali Kathem Gebori, Daniel Andersson och Adam Jo-

hansson har både den 25 mars 2020 och den 28 mars 2020 åkt till Örebro i 

syfte att fullfölja det planerade brottet. 

XII. Saed Ali Kathem Geboris åtagande att begå morden och/eller beslut att mor-

den ska utföras har kvarstått till och med den 17 maj 2020 i Norrköping, 

Stockholm och/eller okänd plats i Sverige. 

XIII. Saed Ali Kathem Gebori har från och med den 31 mars 2020 till och med den 

17 maj 2020 i Norrköping och/eller okänd plats i Sverige med uppsåt att ut-

föra eller främja mord sammanställt information om de tilltänkta mordoffren. 

XIV. Mehdi Tarhinis åtagande att begå morden och/eller beslut att morden ska ut-

föras har kvarstått till och med den 24 maj 2020 i Norrköping, Stockholm 

och/eller okänd plats i Sverige. 

XV. Mehdi Tarhini har från och med den 31 mars 2020 till och med den 24 maj 

2020 i Norrköping och/eller okänd plats i Sverige med uppsåt att utföra eller 

främja mord sammanställt information om de tilltänkta mordoffren. 

XVI. Ahmad Eljammal har den 30 april 2020 i Stockholmsområdet eller på okänd 

plats i Sverige erbjudit sig att utföra mord på Ali Mousavizadeh, Shahin Amani 

och Amir Parwin. Ahmad Eljammal har vidare den 27 maj 2020 eller någon 

eller några dagar därefter i Stockholmsområdet eller på okänd plats i Sverige 

sökt anstifta annan eller andra att utföra morden och/eller i samråd med dem 

beslutat att morden ska utföras. 

XVII. Vidare har Ahmad Eljammal, med uppsåt att främja morden, varit delaktig i att 

skaffa eller ta liknande befattning med hjälpmedel som är särskilt ägnade att 

användas vid brott. Härvid har Ahmad Eljammal tillsammans och i sam-

råd/samförstånd med Hassan Malla den 30 maj 2020 i Stockholmsområdet in-

förskaffat och betalat en s.k. Encrotelefon som han senare samma dag över-

lämnat till utsedda utförare. 

XVIII. Fara för brottens fullbordan har inte varit ringa. 

Lagrum 

3 kap. 1 § och 11 § samt 23 kap. 2 § 1 st. och 2 st. brottsbalken 

Särskilda yrkanden 

1. Det yrkas att beslaget avseende två mobiltelefoner består till dess att domen i 

ansvarsdelen vunnit laga kraft. Mobiltelefonerna kan därefter hävas till Saed 

Gebori. (2020-5000-109878 p. 6–7). 

26



   

ÖREBRO TINGSRÄTT 
D26 
DOHA 23 

DOM 
2021-06-23 

Mål nr: B 5057-20 

 
 
 

2. Det yrkas att beslaget avseende en mobiltelefon består till dess att domen i an-

svarsdelen vunnit laga kraft. Mobiltelefonen kan därefter hävas till Mehdi 

Tarhini. (2020-5000-110016 p. 1). 

3. Det yrkas att en i beslag tagen mobiltelefon med programvaran SKY ECC 

förverkas jämlikt 36 kap. 3 § brottsbalken (2020-5000-BG110016 p. 2) (Mehdi 

Tarhini). 

4. Det yrkas att beslaget avseende tre mobiltelefoner består till dess att domen i 

ansvarsdelen vunnit laga kraft. Mobiltelefonerna kan därefter hävas till Hassan 

Malla. (2020-5000-BG158783 p. 1–2 samt 2020-5000-BG154213 p. 2) 

5. Det yrkas att två i beslag tagna mobiltelefoner av modellen Aquaris X förver-

kas jämlikt 36 kap. 3 § brottsbalken (2020-5000-BG123276 p. 1–2) (Hassan 

Malla). 

6. Det yrkas att beslaget avseende en tröja och en påse består till dess att domen 

i ansvarsdelen vunnit laga kraft. (2020-5000-BG39329-20 p. 6 och p. 8). 

7. Det yrkas att beslaget avseende ett regnställ och en påse består till dess att do-

men i ansvarsdelen vunnit laga kraft (Adam Johansson). (2020-5000-BG39329 

p. 11 och p. 13). 

8. Det yrkas att beslaget avseende ett regnställ, en tröja och ett par byxor består 

till dess att domen i ansvarsdelen vunnit laga kraft (Daniel Andersson). (2020-

5000-BG39329 p 10, p. 13, p. 16 och p. 18). 

9. Det yrkas att i beslag tagen dunk alkylatbensin förverkas jämlikt 36 kap. 2 § 

brottsbalken (2020-5000-BG39329 p. 9). 

10. Det yrkas att beslaget avseende ett par skor, ett transferkvitto, en SL-biljett 

och ett par handskar består till dess att domen i ansvarsdelen vunnit laga kraft. 

(2020-5000-BG39329 p. 12, p. 19–20, p. 24). 

2. GROVT VAPENBROTT, ALI KATHEM GEBORI, ANDERSSON, JOHANSSON, MALLA OCH 

TARHINI (5000-K480528-20, 5000-K1164865-20) 

Gärning 

Hassan Malla har under hela eller delar av perioden den 17 till och med den 30 

mars 2020, när han befann sig i Spanien, uppsåtligen lånat ut ett automatvapen till 

Mehdi Tarhini, Saed Ali Kathem Gebori, Daniel Andersson och Adam Johansson 

vilka inte har rätt att inneha vapnet. 

Mehdi Tarhini, Saed Ali Kathem Gebori, Daniel Andersson och Adam Johansson 

har under ovannämnda period eller i vart fall från den 19 mars 2020 till och med 

den 30 mars 2020 tillsammans och i samråd/samförstånd i Örebro uppsåtligen in-

nehaft automatvapnet utan att ha rätt till det. 

Brotten är att bedöma som grova då vapnet har innehafts i ett fordon på allmän 

plats, förvarats i en miljö där det typiskt sätt kan befaras komma till brottslig an-

vändning och då det avsett ett vapen av särskilt farlig beskaffenhet. 
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Lagrum 

9 kap. 1 a § 1 st. vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 december 2020 

Särskilt yrkande 

Det yrkas förverkande av i beslag taget automatvapen jämte tillhörande magasin 

och ammunition jämlikt 9 kap. 5 § vapenlagen (1996:67). (2020-5000-BG39329 p. 

2–3). 

3. MEDHJÄLP TILL GROVT VAPENBROTT, KAZARIAN, OCH MEDHJÄLP TILL FÖRBERE-
DELSE TILL MORD, KAZARIAN (5000-K480528-20) 

Målsägande 

 

Seyed Ali Mousavizadeh (numera avliden) 

 

Gärning 

Garabet Kazarian har den 17 mars 2020 till och med den 25 mars 2020 i Örebro 

betalat parkering för och förvarat nyckeln till den BMW som skulle användas vid 

det planerade mordet Ali Mousavizadeh och som det tilltänkta mordvapnet förva-

rats i enlighet med åtalspunkten 1. 

Härigenom har Garabet Kazarian uppsåtligen med råd och dåd främjat det mord 

på Ali Mousavizadeh som Mehdi Tarhini, Saed Ali Kathem Gebori, Daniel An-

dersson och Adam Johansson hade för avsikt att utföra på uppdrag av Hassan 

Malla. 

Fara för brottens fullbordan har inte varit ringa. 

Garabet Kazarian har vidare under hela eller delar av ovannämnda tidsperiod i 

Örebro genom åtgärderna i första stycket uppsåtligen främjat Mehdi Tarhinis, 

Saed Ali Kathem Geboris, Daniel Anderssons och Adam Johansson innehav av 

det tilltänkta mordvapnet (åtalspunkten 2). 

Lagrum 

9 kap. 1 a § 1 st. vapenlagen (1996:67) i sin lydelse före 1 december 2020 samt 23 

kap. 4 § brottsbalken 

3 kap. 1 § och 11 § samt 23 kap. 2 § 1 st. och 4 § brottsbalken 

Särskilt yrkande 

Det yrkas att beslaget avseende en mobiltelefon består till dess att domen i an-

svarsdelen vunnit laga kraft. Mobiltelefonen kan därefter hävas till Garabet Ka-

zarian. (2020-5000-BG135688 p. 1) 
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4. GROVT NARKOTIKABROTT, ELJAMMAL (5000-K1172979-20) 

Gärning 

Ahmad Eljammal har i början av april 2020 på okänd plats i Sverige olovligen i 

överlåtelsesyfte förvärvat ca 4 kg kokain, som är narkotika. 

Ahmed Eljammal har därefter genom okänd person eller personer olovligen över-

låtit narkotikan enligt följande: 

a. ca 2 kg kokain till Hassan Malla genom att den 4 april 2020 i Örebro överlämna 

narkotikan till personer anvisade av Hassan Malla, 

b. ca 1 kg kokain till okänd (Encroanvändarnamn tinylion) den 4 april 2020 i Fle-

mingsberg, Huddinge kommun eller annan plats i Storstockholmsområdet och 

c. ca 1 kg kokain till okänd (Encroanvändarnamn tomahaawk) den 4 april 2020 i 

Sollentuna. 

Ahmad Eljammal har vidare i början av april 2020 på okänd plats i Sverige olovli-

gen i överlåtelsesyfte förvärvat ytterligare ca 1 kg kokain, som är narkotika. Ahmad 

Eljammal har därefter genom okänd person eller personer olovligen överlåtit nar-

kotikan på krita den 5 april 2020 i Sollentuna till okänd mottagare (Encroanvän-

darnamn tomahaawk). 

Ahmad Eljammal begick gärningarna med uppsåt. 

Brotten är att bedöma som grova med hänsyn till att brottet utgjort ett led i en 

verksamhet som bedrivits i större omfattning eller yrkesmässigt samt att den avsett 

en stor mängd narkotika. 

Lagrum 

1 § 1 st. 3 p och 3 § 1 st. narkotikastrafflagen (1968:64) 

5 GROVT NARKOTIKABROTT, MALLA (5000-K1172979-20) B 5057-20 T 

Gärning 

Hassan Malla har olovligen i överlåtelsesyfte från Ahmad Eljammal förvärvat ca 2 

kg kokain, som är narkotika (i enlighet med åtalspunkten 4 a). Det hände den 4 

april 2020 på okänd plats i Spanien. 

Hassan Malla har i anslutning till förvärvet överlåtit narkotikan i två partier, ca 1 

kg kokain till okänd person (Encroanvändarnamn moltenflame) och ca 1 kg till 

okänd person/personer. 

Förvärvet och överlåtelserna ägde rum genom att narkotikan, i enlighet med Has-

san Mallas instruktioner, överlämnades av en eller flera okända personer till Has-

san Mallas förvärvare/lagerhållare i Örebro. 
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Brottet är att bedöma som grovt med hänsyn till att brottet utgjort ett led i en 

verksamhet som bedrivits i större omfattning eller yrkesmässigt samt att den avsett 

en stor mängd narkotika. 

Hassan Malla begick gärningen med uppsåt. 

Lagrum 

1 § 1 st. 1 p. och 3 p. och 3 § 1 st. narkotikastrafflagen (1968:64) 

6. GROVT PENNINGTVÄTTSBROTT, DIBBA, ELJAMMAL OCH TRAD (5000-K1449702-20) 

Gärning 

I. Ahmad Eljammal har den 20 april 2020 på okänd plats i Sverige såsom betal-

ning av det ca 1 kg kokain han överlåtit på krita den 5 april 2020 (i enlighet 

med åtalspunkten 4, st. 3) mottagit 350 000 kr genom att Lilirose Trad och 

Evelina Dibba tillsammans och i samråd/samförstånd hämtat nämnda pengar 

i Sundbyberg. 

II. Lilirose Trad och Evelina Dibba har därefter tillsammans och i sam-

råd/samförstånd förvarat nämnda pengar i en bil i bl.a. Sundbyberg i syfte att 

dölja att pengarna härrör från brott eller brottslig verksamhet och/eller därige-

nom främjat möjligheterna för Ahmad Eljammal att tillgodogöra sig pengarna. 

III. Lilirose Trad har därefter, i syfte att dölja att ovan pengar samt ytterligare 

70 000 kr härrör från brott eller brottslig verksamhet och/eller främja möjlig-

heterna för Ahmad Eljammal att tillgodogöra sig pengarna, den 21 april 2020 

på Sankt Paulsgatan i Stockholm omsatt pengarna, sammanlagt 420 000 kr, ge-

nom att lämna dessa för växling till annan valuta på ett växlingskontor. 

IV. Ahmad Eljammal har härigenom vidtagit en åtgärd med pengarna i syfte att 

dölja att pengarna härrör från brott eller brottslig verksamhet då han uppdragit 

åt Lilirose Trad att dels hämta pengarna från en narkotikaöverlåtelse, dels 

växla pengar till en annan valuta. 

V. Ahmad Eljammal, Lilirose Trad och Evelina Dibba begick gärningarna med 

uppsåt. 

VI. Brotten är att bedöma som grova då de avsett betydande belopp och åtgär-

derna ingått som ett led i en verksamhet som utövats systematiskt eller i större 

omfattning. 

Lagrum 

3 § 1 st. 1 p., 4 § och 5 § 1 st. lagen (2014:307) om straff för penningtvättsbrott 
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Särskilt yrkande 

Det yrkas att Ahmad Eljammal förpliktas utge 420 000 kr såsom förverkat värde 

av pengar som varit föremål för penningtvättsbrott enligt 9 § 1 st. p. 1 lag 

(2014:307) om straff för penningtvättsbrott. 

I andra hand yrkas att Ahmad Eljammal förpliktas utge 350 000 kr som förverkat 

värde av utbyte av överlåten narkotika enligt 6 § narkotikastrafflagen (1968:64). 

7. SYNNERLIGEN GROVT NARKOTIKABROTT, DIBBA, ELJAMMAL OCH TRAD (5000-

K1172979-20) 

Gärning 

Ahmad Eljammal har den 28 maj 2020, när han befann sig på okänd plats i Sve-

rige, olovligen i överlåtelsesyfte förvärvat ca 19 kg kokain, som är narkotika, i Gö-

teborg. 

Av nämnda narkotika har Ahmad Eljammal överlåtit: 

a. ca 5 kg den 28 maj 2020 i Kopparberg till Hassan Malla, 

b. ca 1 kg den 30 maj 2020 i Alby till okänd person (med Encro användarnamn 

chapostress) 

c. ca 1 kg den 30 maj 2020 i Sollentuna till okänd person (med Encro användar-

namn tomahaawk) och 

d. 1,0 kg den 5 juni 2020 i Västerås till Ahmed Abdullah Mahamad. 

Vidare har Ahmad Eljammal den 30 maj 2020 i Alby till okänd person (med Encro 

användarnamn chapostress) överlåtit ytterligare ca 311 gram kokain från ett annat 

parti. 

Förvärv och transport från Göteborg till Mellansverige, samt överlåtelser enligt 

andra stycket a-c och tredje stycket ovan, har genomförts tillsammans och i sam-

råd/samförstånd av Lilirose Trad och Evelina Dibba på Ahmad Eljammals upp-

drag. Överlåtelsen enligt andra stycket d ovan, samt mottagandet av vederlag för 

denna narkotika, har genomförts av Lilirose Trad på Ahmad Eljammals uppdrag. 

Lilirose Trad och Evelina Dibba har härigenom olovligen innehaft, transporterat 

och överlåtit narkotika i enlighet med vad som ovan anförts. Narkotikan har inte 

varit avsedd för eget bruk. Lilirose Trads mottagande av vederlag för narkotika 

den 5 juni 2020 har varit ägnad att främja narkotikahandel. 

Ahmad Eljammal, Lilirose Trad och Evelina Dibba begick gärningarna med upp-

såt. 

Brotten är att bedöma som synnerligen grova med hänsyn till att de utgjort ett led 

i en verksamhet som bedrivits i större omfattning eller yrkesmässigt samt att det 

avsett en synnerligen stor mängd narkotika. 
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Lagrum 

1 § 1 st. 1 p. och 3 p. och 3 § 2 st. narkotikastrafflagen (1968:64) 

1 § 1 st. 4 p. och 3 § 2 st. narkotikastrafflagen (1968:64) 

Särskilda yrkanden 

Det yrkas att beslaget avseende en mobiltelefon består till dess att domen i an-

svarsdelen vunnit laga kraft. Mobiltelefonen kan därefter hävas till Evelina Dibba. 

(2020-5000-BG134028 p. 1). 

Det yrkas att fyra i beslag tagna mobiltelefoner med krypterade kommunikations-

lösningar förverkas enligt 36 kap. 3 § brottsbalken (2020-5000-BG123838 p. 12-

15) (Ahmad Eljammal) 

Punkt 7 b) 

Det yrkas Ahmad Eljammal förpliktas utge 35 000 kr som förverkat värde av utbyte 

av överlåten narkotika (punkten b) enligt 6 § narkotikastrafflagen (1968:64). 

Punkt 7 c) 

Det yrkas Ahmad Eljammal förpliktas utge 35 000 kr som förverkat värde av utbyte 

av överlåten narkotika (punkten c) enligt 6 § narkotikastrafflagen (1968:64). 

Punkt 7 d) 

I beslag tagna 403 000 kr (2020-5000-BG7063 p. 1–3) yrkas förverkade såsom ut-

byte av brott enligt 6 § narkotikastrafflagen (1968:64) (Lilirose Trad och Ahmad El-

jammal). 

I andra hand yrkas i förhållande till Lilirose Trad att pengarna förverkas enligt 36 

kap. 1 b § brottsbalken eftersom det framstår som klart mera sannolikt att egendo-

men utgör utbyte av brottslig verksamhet än att så inte är fallet. 

Det yrkas att Ahmad Eljammal förpliktas utge 4 235 000 kr som förverkat värde av 

narkotika (11 kg) som förvärvats i överlåtelsesyfte enligt 6 § narkotikastrafflagen 

(1968:64). 

Det yrkas förverkande av en i beslag tagen krypterad mobiltelefon jämlikt 36 kap. 

3 § brottsbalken (Lilirose Trad) (2020-5000-BG70631 p. 2). 

8. SYNNERLIGEN GROVT NARKOTIKABROTT, MALLA OCH TARHINI (5000-K1172979-
20) 

Gärning 

Hassan Malla har den 28 maj 2020 när han vistades på okänd plats i Spanien olov-

ligen i överlåtelsesyfte förvärvat ca 5 kg kokain, som är narkotika. Förvärvet ägde 

rum genom att narkotikan, på uppdrag av Hassan Malla, mottogs av en lagerhål-

lare i Kopparberg. 
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Mehdi Tarhini har den 28 maj 2020, när han vistades på okänd plats i Sverige, ge-

nom annan person som agerat på hans uppdrag, i Kopparberg mottagit ca 5 kg 

kokain som är narkotika och som ej varit avsedd för eget bruk. Av nämnda narko-

tika har Mehdi Tarhini olovligen i överlåtelsesyfte förvärvat ca1 kg samt olovligen 

låtit förvara ca 4 kg. Åtgärden har varit ägnad att främja narkotikahandel. 

Hassan Malla och Mehdi Tarhini begick gärningarna med uppsåt. 

Brotten är att bedöma som synnerligen grova med hänsyn till att brotten utgjort 

ett led i en verksamhet som bedrivits i större omfattning eller yrkesmässigt samt 

att det avsett en synnerligen stor mängd narkotika. 

Lagrum 

1 § 1 st. 3 p. och 3 § 2 st. narkotikastrafflagen (1968:64) 

Särskilda yrkanden 

Det yrkas Hassan Malla förpliktas utge 1 540 000 kr som förverkat värde av narko-

tika (4 kg) som förvärvats i överlåtelsesyfte enligt 6 § narkotikastrafflagen 

(1968:64). 

Det yrkas att Mehdi Tarhini förpliktas utge 425 000 kr som förverkat värde av nar-

kotika (1 kg) som förvärvats i överlåtelsesyfte enligt 6 § narkotikastrafflagen 

(1968:64). 

9. PENNINGTVÄTTSBROTT, TRAD (5000-K712811-20) 

Gärning 

Lilirose Trad har den 5 juni 2020 i sin bostad på Terapivägen i Huddinge förvarat 

10 000 euro och 12 500 svenska kronor i kontanter i syfte att dölja att pengarna 

härrör från brott eller brottslig verksamhet och/eller därigenom främjat möjlighet-

erna för annan att tillgodogöra sig pengarna. 

Lilirose Trad begick gärningen med uppsåt. 

Lagrum 

3 § 1 st. 1 p. lagen (2014:307) om straff för penningtvättsbrott 

Särskilt yrkande 

Det yrkas förverkande av i beslag tagna kontanter (12 500 SEK och 10 000 EUR) 

jämlikt 9 § lagen om straff för penningtvättsbrott (2020-5000-BG70644 p. 1 och 2) 
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10. NARKOTIKABROTT, KAZARIAN, OCH VAPENBROTT, RINGA BROTT, KAZARIAN (5000-

K1348707-20, 5000-K1350427-20) 

Gärning 

Garabet Kazarian har den 3 november 2020 på Backsvalevägen 11 i Motala olovli-

gen innehaft 6,89 gr 3-CMC, 13 tabletter innehållande Oxycodon och 0,82 gr can-

nabisharts, som allt är narkotika. 

Garabet Kazarian har vidare vid samma tillfälle innehaft ett elchockvapen utan att 

ha rätt till det. 

Garabet Kazarian begick gärningarna med uppsåt. 

Lagrum 

1 § 1 st. 6 p. narkotikastrafflagen (1968:64) 

9 kap. 1 § 2 st. vapenlagen (1996:67) 

Särskilda yrkanden 

Det yrkas förverkande av i beslag tagen narkotika jämte emballage jämlikt 5 § nar-

kotikastrafflagen (1968:64) (2020-5000-BG135727 p. 1 och p. 3–4 samt 2020-

5000-BG136380 p. 3). 

Det yrkas förverkande av i beslag taget elchockvapen jämlikt 9 kap. 5 § vapenlagen 

(1996:67) (2020-5000-BG135800 p. 1). 

11. OLAGA HOT, JOHANSSON (5000-K1311798-20) 

Målsägande 

Judith Adolfsson 

Gärning 

Adam Johansson har hotat Judith Adolfsson genom att i ett brev adresserat till 

henne uttala hot med innebörden att Judith Adolfsson kommer att skadas. Det 

hände den 19 oktober 2020 i Nyköping. Hotet var sådant att Judith Adolfsson 

kunde förväntas känna allvarlig rädsla för sin personliga säkerhet. 

Adam Johansson begick gärningen med uppsåt. 

Lagrum 

4 kap. 5 § 1 st. brottsbalken 

Särskilt yrkande 

Det yrkas förverkande av i beslag taget brev jämlikt 36 kap. 2 § brottsbalken 

(2020-5000-BG132040 p. 1). 
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12. RATTFYLLERI, HASSAN MALLA (5000-K1325946-18) 

Gärning 

Hassan Malla har framfört personbil efter att olovligen ha använt preparat innehål-

lande cannabis och/eller hasch, som är narkotika, i sådan mängd att det under eller 

efter färden har funnits narkotika kvar i hans blod. Det hände den 22 oktober 

2018 på bland annat Älvtomtagatan i Örebro, Örebro kommun. 

Malla begick gärningen med uppsåt. 

Lagrum 

4 § 2 st. trafikbrottslagen (1951:649) 

13. RINGA NARKOTIKABROTT, SIPAN CAKIR OCH HASSAN MALLA (5000-K1325946-18) 

Gärning 

Hassan Malla och Sipan Cakir har tillsammans och i samförstånd olovligen inne-

haft dels en bit cannabisharts om 2,12 gram, dels en joint innehållande 0,99 gram 

cannabisharts, som är narkotika. Det hände den 22 oktober 2018 i Örebro, Öre-

bro kommun. 

Cakir och Malla begick gärningen med uppsåt. 

Lagrum 

1 § 1 st. 6 p och 2 § narkotikastrafflagen (1968:64) 

Särskilt yrkande 

Det yrkas att i beslag tagna 3,11 gram cannabisharts förverkas från Hassan Malla 

och Sipan Cakir enligt 6 § narkotikastrafflagen (2018-5000-BG110054-1 [0,99 

gram cannabisharts] och 2018-5000-BG110055-1 [2,12 gram cannabisharts]). 

14. RINGA NARKOTIKABROTT, HASSAN MALLA (5000-K1325946-18) 

Gärning 

Hassan Malla har olovligen brukat preparat innehållande cannabis och/eller hasch, 

som är narkotika. Det hände den 22 oktober 2018 eller någon eller några dagar 

dessförinnan i Örebro, Örebro kommun, eller på annan ort i riket. 

Malla begick gärningen med uppsåt. 

Lagrum 

1 § 1 st. 6 p. och 2 § narkotikastrafflagen (1968:64) 
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15. RINGA NARKOTIKABROTT, SIPAN CAKIR (5000-K896408-20) 

Gärning 

Sipan Cakir har olovligen använt cannabispreparat och tramadol, som är narkotika. 

Det hände den 27 juli 2020 eller någon tid dessförinnan i Köping, Köpings kom-

mun eller på annan plats i landet. 

Sipan Cakir begick gärningen med uppsåt. 

Lagrum 

1 § 1 st. 6 p. och 2 § narkotikastrafflagen (1968:64) 

Upplysning 

Kostnad för provtagning och analys: 1 224 kronor. 

16. PENNINGTVÄTTSBROTT, AHMAD ELJAMMAL (5000-K1542467-18) 

Gärning 

Ahmad Eljammal har mottagit, förvarat och under färd i personbil transporterat 

125 000 kronor i kontanter. Åtgärden har syftat till att dölja att pengarna härrör 

från brott eller brottslig verksamhet eller till att främja möjligheterna för någon att 

tillgodogöra sig egendomen eller dess värde. Det hände den 8 december 2018 på 

vägar i bland annat Härnösands kommun, Västernorrlands län. 

Ahmad Eljammal begick gärningen med uppsåt. 

Lagrum 

3 § 1 st. 1 p. lagen (2014:307) om straff för penningtvättsbrott 

Särskilt yrkande 

Det yrkas att 125 000 kronor avseende kontanter förverkas från Ahmad Eljammal 

enligt 9 § 1 p lagen om straff för penningtvättsbrott (2018-5000-BG128130 p.1 :1, 

1:2, 2, 3:1, 3:2, 4:1, och 4:2 samt 2018-5000-BG 128136 p.4). 

17. GROVT BEDRÄGERI MEDELST BRUKANDE AV FALSK URKUND, AHMAD ELJAMMAL 
(5000-K1542467-18) 

Målsägande 

Wasa Kredit AB (16556311-9204) 

Gärning 

Ahmad Eljammal har vilselett anställd person hos Wasa Kredit att bevilja ett lån 

om 199 000 kr. Vilseledandet har bestått i att han, i samband med köp av en per-

sonbil av Auto Medusa AB, till Wasa Kredit låtit skicka in och åberopa ett förfals-
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kat anställningsintyg från Elgiganten Phone House samt två förfalskade lönebe-

sked från Tum Part TP Trading AB till utvisande av att Eljammal var heltidsan-

ställd och hade en årsinkomst om 327 100 kr, trots att så inte var fallet. Förfaran-

det har medfört vinning för Eljammal och skada för Wasa Kredit eller i allt fall en 

beaktansvärd risk för skada då Eljammal saknade inkomst och inte skulle ha bevil-

jats lånet utan de åberopade handlingarna. Brottet är grovt då det begåtts med för-

falskade handlingar. Det hände mellan den 30 november 2018 och den 3 decem-

ber 2018 i Huddinge eller annan okänd plats, Stockholms län. 

Ahmad Eljammal begick gärningen med uppsåt. 

Lagrum 

9 kap. 3 § och 14 kap. 1 § och 10 § brottsbalken 

18. GROVT BEDRÄGERI MEDELST BRUKANDE AV FALSK URKUND, AHMAD ELJAMMAL 

(5000-K1542467-18) 

Målsägande 

Resurs Bank Aktiebolag (16516401-0208) 

Gärning 

Ahmad Eljammal har vilselett anställd person hos Resurs Bank att bevilja ett lån 

om 50 000 kr. Vilseledandet har bestått i att han, i samband med köp av en per-

sonbil av Auto Medusa AB, till Resurs Bank låtit skickat in och åberopa ett förfals-

kat anställningsintyg från Elgiganten Phone House samt två förfalskade lönebe-

sked från Turn Part TP Trading AB till utvisande av att Eljammal var heltidsan-

ställd och hade en årsinkomst om 327 100 kr, trots att så inte var fallet. Förfaran-

det har medfört vinning för Eljammal och skada för Resurs Bank eller i allt fall en 

beaktansvärd risk för skada då Eljammal saknade inkomst och inte skulle ha bevil-

jats lånet utan de åberopade handlingarna. Brottet är grovt då det begåtts med för-

falskade handlingar. Det hände mellan den 30 november 2018 och den 3 decem-

ber 2018 i Huddinge eller annan okänd plats, Stockholms län. 

Ahmad Eljammal begick gärningen med uppsåt. 

Lagrum 

9 kap. 3 § och 14 kap. 1 § och 10 § brottsbalken 

Nedläggning av del av åtalet mot Hassan Malla 

Åklagaren har under huvudförhandlingen nedlagt åtalet mot Hassan Malla såvitt avser 

åtalspunkterna 12 och 14. 
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Yrkande om skadestånd 

Amir Parvin har på grund av brottet under åtalspunkten 1 yrkat skadestånd för kränk-

ning med 100 000 kr att utges solidariskt av Saed Ali Kathem Gebori, Ahmad El-

jammal, Hassan Malla och Mehdi Tarhini. På beloppet har yrkats ränta enligt 6 § ränte-

lagen (1975:635) från den 3 juni 2020 tills betalning sker. 

 

De tilltalades inställning 

Åtalspunkterna 1–3 och 10 jämte därtill kopplade särskilda yrkanden och Amir Parvins enskilda 

anspråk 

Saed Ali Kathem Gebori har förnekat gärningarna och bestritt såväl ansvar för brott 

som det enskilda anspråket. Endast sättet att beräkna ränta har vitsordats som skäligt. 

Han har bestritt det särskilda yrkande som riktats mot honom, dvs. det som avser två i 

beslag tagna mobiltelefoner. 

 

Daniel Andersson har förnekat gärningarna i de delar som berör honom och bestritt 

ansvar för brott. Han har inte haft någon erinran mot det enskilda yrkande som har 

riktats mot honom, dvs. det som gäller beslag av ett regnställ, en tröja och ett par 

byxor, eftersom han inte vidgår att föremålen är hans och då han inte heller gör an-

språk på dessa. 

 

Ahmad Eljammal har förnekat gärningarna och bestritt såväl ansvar för brott som det 

enskilda anspråket. Endast sättet att beräkna ränta har vitsordats som skäligt.  

 

Adam Johansson har förnekat gärningarna i de delar som berör honom och bestritt an-

svar för brott. Han har inte haft någon erinran mot det särskilda yrkande som har rik-

tats mot honom, dvs. det som gäller beslag av ett regnställ och en påse, eftersom före-

målen inte tillhör honom. 

 

Garabet Kazarian har förnekat gärningarna och bestritt ansvar för brott. Han har vid-

gått att han har köpt en parkeringsbiljett, men förnekat att han skulle ha förvarat någon 

nyckel. Garabet Kazarian har vidare varit ovetande om vad bilen skulle användas till, 

samt varit ovetande om vad bilen innehållit eller inte innehållit. Varken narkotikan eller 
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elchocksvapnet tillhör honom. Garabet Kazarian har vidare bestritt det särskilda yr-

kande som riktats mot honom under åtalspunkten 3, dvs. det som avser beslag av en 

mobiltelefon. Han har, sedan åklagaren frånfallit yrkandet om förverkande av en pa-

tron, inte haft någon erinran mot de särskilda yrkanden som har riktats mot honom 

under åtalspunkten 10. 

 

Hassan Malla har förnekat gärningarna och bestritt såväl ansvar för brott som det en-

skilda anspråket. Endast sättet att beräkna ränta har vitsordats som skäligt. Han har 

inte haft någon erinran mot de särskilda yrkanden som har riktats mot honom, dvs. de 

som gäller beslag av sammanlagt fem mobiltelefoner, varav två av modellen Aquaris X. 

 

Mehdi Tarhini har förnekat gärningarna och bestritt såväl ansvar för brott som det en-

skilda anspråket. Endast sättet att beräkna ränta har vitsordats som skäligt. Han har 

inte haft någon erinran mot de särskilda yrkanden som har riktats mot honom, dvs. de 

som gäller beslag av sammanlagt två mobiltelefoner, varav en med programvaran SKY 

ECC. Han har inte heller haft någon erinran mot övriga särskilda yrkanden eftersom 

dessa avser föremål som inte tillhör honom. 

 

Åtalspunkterna 4–6 jämte till åtalspunkten 6 kopplat särskilt yrkande 

Evelina Dibba har förnekat gärningen och bestritt ansvar för brott. 

 

Ahmad Eljammal har förnekat gärningarna och bestritt såväl ansvar för brott som det 

särskilda yrkande som riktats mot honom under åtalspunkten 6, dvs. det som avser för-

verkande av 420 000 kr, alternativt 350 000 kr. 

 

Lilirose Trad har erkänt penningtvättsbrott av normalgraden, men bestritt att detta 

skulle ha skett tillsammans och i samråd eller samförstånd med någon annan. Lilirose 

Trad har vidare bestritt att hon skulle ha haft uppsåt i förhållande till de moment i gär-

ningsbeskrivningen som enligt åklagaren utgör grund för att brottet är att bedöma som 

grovt, dvs. att brottet avsett betydande belopp och att åtgärderna ingått som led i en 

verksamhet som utövats systematiskt eller i större omfattning. 
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Hassan Malla har förnekat gärningen och bestritt ansvar för brott. 

 

Åtalspunkterna 7–9 jämte därtill kopplade särskilda yrkanden 

Evelina Dibba har förnekat gärningen och bestritt ansvar för brott. Hon har inte haft 

någon erinran mot det särskilda yrkande som riktats mot henne under åtalspunkten 7, 

dvs. det som avser beslag av en mobiltelefon. 

 

Ahmad Eljammal har förnekat gärningen och bestritt såväl ansvar för brott som de sär-

skilda yrkanden som riktats mot honom under åtalspunkten 7, dvs. de som avser för-

pliktande att utge sammanlagt 70 000 kr som förverkat värde av utbyte av överlåten 

narkotika (punkterna 7 b och 7 c), förverkande av i beslag tagna 403 000 kr (punkten 7 

d) samt förpliktande att utge 4 235 000 kr som förverkat värde av narkotika som för-

värvats i överlåtelsesyfte. 

 

Hassan Malla har förnekat gärningen och bestritt såväl ansvar för brott som det sär-

skilda yrkande som riktats mot honom under åtalspunkten 8, dvs. det som avser för-

pliktande att utge 1 540 000 kr som förverkat värde av narkotika som förvärvats i över-

låtelsesyfte. 

 

Mehdi Tarhini har förnekat gärningen och bestritt såväl ansvar för brott som det sär-

skilda yrkande som riktats mot honom under åtalspunkten 8, dvs. det som avser för-

pliktande att utge 425 000 kr som förverkat värde av narkotika som förvärvats i överlå-

telsesyfte. 

 

Lilirose Trad har såvitt avser åtalet under åtalspunkten 7 förnekat gärningen och be-

stritt ansvar för brott. Hon har vidare erkänt gärningen under åtalspunkten 9 såvitt av-

ser 10 000 euro, men inte avseende de 12 500 svenska kronorna då dessa inte härrör 

från brott eller brottslig verksamhet. Hon har inte haft någon erinran mot de särskilda 

yrkanden som riktats mot henne under åtalspunkten 7, dvs. de som avser förverkande 

av 403 000 kr och en krypterad mobiltelefon, med den anmärkningen att telefonen inte 

tillhör henne varför yrkandet är felriktat. Slutligen har Lilirose Trad, såvitt avser det 
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särskilda yrkande som är kopplat till åtalspunkten 9, inte haft någon erinran mot yrkan-

det om förverkande av 10 000 euro, men bestritt yrkandet om förverkande av 12 500 

svenska kronor då dessa inte härrör från brott eller brottslig verksamhet. 

 

Åtalspunkten 11 

Adam Johansson har vidgått att han i affekt har skrivit brevet, men bestritt ansvar för 

brott då detta skrevs när han var häktad med restriktioner, varför han förutsatte att 

brevet skulle stoppas. Han har inte haft någon erinran mot det särskilda yrkandet. 

 

Åtalspunkten 12 

Hassan Malla har, sedan åklagaren nedlagt åtalet i denna del, yrkat frikännande dom. 

 

Åtalspunkten 13 

Hassan Malla har förnekat gärningen och bestritt ansvar för brott. Han har medgett det 

särskilda yrkandet. 

 

Sipan Cakir har erkänt gärningen och medgett det särskilda yrkandet. 

 

Åtalspunkten 14 

Hassan Malla har, sedan åklagaren nedlagt åtalet i denna del, yrkat frikännande dom. 

 

Åtalspunkten 15 

Sipan Cakir har erkänt gärningen. 

 

Åtalspunkten 16 

Ahmad Eljammal har vidgått att han har innehaft 125 000 kr, men bestritt såväl ansvar 

för brott som det särskilda yrkandet, dvs. det som avser förverkande av nämnda kon-

tanter, då pengarna inte härrör från brott eller brottslig verksamhet. 
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Åtalspunkterna 17 och 18 

Ahmad Eljammal har erkänt gärningarna och underkastat sig ansvar för bedrägeri av 

normalgraden medelst brukande av falsk urkund vid två tillfällen. Ahmad Eljammal har 

dock förnekat att det skulle vara han som har upprättat de falska handlingarna eller 

skickat in dessa. 

 

BEVISNING 

Saed Ali Kathem Gebori, Daniel Andersson, Evelina Dibba, Ahmad Eljammal, Adam 

Johansson, Garabet Kazarian, Hassan Malla, Mehdi Tarhini, Lilirose Trad och Sipan 

Cakir har alla hörts. På åklagarens begäran har förhör hållits med Judith Adolfsson, Vi-

dar Ander, Annica Stadin, Henric Hammarbo, Denny Borgstad, Maria Waland och 

Hoda Issa. På åklagarens och Adam Johanssons begäran har förhör hållits med Anders 

Johansson. På Daniel Anderssons och Adam Johanssons begäran har förhör hållits 

med Tobias Deck. 

 

Åklagaren har åberopat den skriftliga bevisning som framgår av bilagorna 1–5 med i bi-

laga 6 angiven inskränkning. Beträffande åtalspunkterna 10 och 11 har åklagaren som 

skriftlig bevisning åberopat analysbesked, beslagsprotokoll och brev. Amir Parvin har 

åberopat samma bevisning som åklagaren. 

 

Daniel Andersson har åberopat den skriftliga bevisning som framgår av bilagorna 7–

10. 

 

Saed Ali Kathem Gebori har åberopat den skriftliga bevisning som framgår av bila-

gorna 11–12. 

 

Hassan Malla har åberopat den skriftliga bevisning som framgår av bilaga 13. 

 

Adam Johansson har åberopat den skriftliga bevisning som framgår av bilaga 14. 

 

Mehdi Tarhini har åberopat den skriftliga bevisning som framgår av bilaga 15. 
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Ahmad Eljammal har åberopat den skriftliga bevisning som framgår av bilaga 16. 

 

Lilirose Trad har åberopat den skriftliga bevisning som framgår av bilaga 17. 

 

Avseende åtalet mot Hassan Malla och Sipan Cakir, åtalspunkten 13, har åklagaren åbe-

ropat beslagsprotokoll, fotografier och analysresultat. 

 

Avseende åtalet mot Sipan Cakir för ringa narkotikabrott, åtalspunkten 15, har åklagaren 

åberopat analysresultat och informationsblad. 

 

Avseende åtalet mot Ahmad Eljammal för penningtvättsbrott, åtalspunkten 16, har åkla-

garen som skriftlig bevisning åberopat PM och fotografier från hundinsats, uppgifter 

från telefontömning, förenklad tillgångsutredning samt kontoutdrag och analys av det-

samma. 

 

Avseende åtalet mot Ahmad Eljammal för grovt bedrägeri medelst urkundsförfalsk-

ning, åtalspunkterna 17 och 18, har åklagaren som skriftlig bevisning åberopat köpekon-

trakt med ansökan om lån, förfalskat anställningsintyg, förfalskade lönebesked, konto-

utdrag och analys av dessa, förenklad tillgångsutredning samt kreditansökan med bila-

gor samt falska handlingar. 

 

DOMSKÄL SKULDFRÅGOR 

En stor del av bevisningen i målet består av s.k. Encrochatmaterial. Tingsrätten inleder 

domskälen med en redovisning av sin syn på den bevisningen och vad mån Hassan 

Malla, Mehdi Tarhini. Saed Ali Kathem Gebori och Ahmad Eljammal kan knytas till 

användningen av bestämda Encrochatenheter. 

 

Allmänt om Encrochatmaterialet och dess bevisvärde 

Encrochatmaterial har inhämtats från Frankrike efter utfärdande av en europeisk ut-

redningsorder. Utfärdandet av den europeiska utredningsordern har skett med stöd av 

bestämmelserna i lagen (2017:1000) om en europeisk utredningsorder, nedan LEU, vil-
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ken infördes den 1 december 2017 som ett led i genomförandet av Europaparlamen-

tets och rådets direktiv 2014/41/EU av den 3 april 2014 om en europeisk utrednings-

order på det straffrättsliga området, nedan direktivet. Direktivet utgör ett instrument 

som bl.a. gör det möjligt för myndigheter i EU:s medlemsstater att få tillgång till bevis-

ning som finns i andra medlemsstater. Av direktivet följer att en medlemsstat, i enlighet 

med principen om ömsesidigt erkännande, ska godta och verkställa en utredningsorder 

från en annan medlemsstat utan några materiella prövningar eller ingående kontroller, 

se prop. 2016/2017:218 s.1, 56–57 och 71. Av 1 kap. 3 § 1 LEU framgår att med en ut-

redningsorder avses, såvitt nu är av intresse, ett beslut i Sverige som innebär att en ut-

redningsåtgärd ska vidtas i en annan medlemsstat i syfte att inhämta bevisning och som 

har meddelats av en åklagare eller domstol under en förundersökning eller rättegång i 

brottmål. En sådan utredningsåtgärd kan, enligt 1 kap. 4 § 11 samma lag, avse inhäm-

tande av bevis som finns hos en myndighet. Härmed avses bland annat föremål eller 

handlingar som en medlemsstats myndigheter redan har tillgång till eller uppgifter i da-

tabaser som innehas av polisiära eller rättsliga myndigheter och som är direkt tillgäng-

liga för till exempel en åklagare under brottsutredning, se prop. 2016/2017:218 s. 240–

241. I beslut meddelat den 16 april 2021 har tingsrätten, bl.a. med hänvisning till prin-

cipen om parternas fria bevisföring och rättens fria bevisvärdering, inte funnit skäl att 

avvisa den bevisning som utgörs av Encrochatmaterial. Det saknas anledning att här 

närmare redogöra för tingsrättens överväganden i avvisningsfrågan, men det bör näm-

nas att tingsrätten redan i detta sammanhang särskilt framhöll att i vad mån åtkomsten 

eller bevisets ursprung ska tillmätas någon betydelse är ett förhållande som domstolen 

har att bedöma inom ramen för sin fria bevisprövning vid den slutliga prövningen av 

målet. 

 

Encrochatmaterialet består främst av utdrag från chattar mellan olika Encrochaten-

heter. Från 2017 till juni 2020 tillhandahöll det nederländska företaget Encrochat en 

krypterad och därmed säker kommunikationstjänst, populär bl.a. bland individer verk-

samma inom organiserad brottslighet i hela Europa. Kommunikation via Encrochat 

skedde mellan särskilda enheter, s.k. Encrochatenheter. Dessa påminde om sedvanliga 

androidtelefoner, men var betydligt avskalade i sin funktionalitet. På en Encrochaten-

het gick det t.ex. inte att installera egna applikationer och kommunikation kunde endast 
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ske med andra Encrochatenheter. De tre applikationerna ”Chat”, ”Notes” och ”Sta-

tus” var centrala. Genom ”Chat” kunde användare kommunicera med varandra via 

text, bild och tal med vissa variationer mellan olika modeller. I den s.k. ”burnfunkt-

ionen” kunde användaren ställa in livslängden på meddelandena till ett förvalt antal da-

gar, minuter och sekunder. I ”Notes” kunde noteringar sparas lösenordskyddat. Appli-

kationen ”Status” gav information om enhetens abonnemang gentemot företaget 

Encrochat. Företaget Encrochat skapade två olika operativsystem baserade på 

Android, varav vilka Encrochat OS utgjorde det säkra systemet. Detta var ett egentill-

verkat androidsystem med många borttagna standardfunktioner. Systemet var lösen-

ordskyddat på flera nivåer. I Sverige har telefoner konfigurerade med Encrochat OS 

från tre olika tillverkare påträffats; OnePlus, BQ (olika Aquaris-modeller) och Vsmart. 

Telefonerna levererades med internationella SIM-kort förbetalda för fri dataanvänd-

ning under viss tid. Kommunikation via Encrochat skedde från en Encrochatenhet till 

en annan och det finns inga indikationer på att s.k. ”gruppchatt” var möjlig. För att 

lägga till en ny kontakt var den användare som önskade lägga till en annan användare 

tvungen att skicka en inbjudan till denne. Den inbjudna användaren var därefter 

tvungen att godkänna inbjudan. Varje användare identifierades med ett unikt användar-

namn. Detta var ofta förinställt och bestod av två engelska ord sammansatta, men även 

egenvalda användarnamn förekom. Därutöver kunde varje användare ange en egen sta-

tus som kunde ses av alla kontakter. Det mesta tyder på att användarnamn inte gick att 

flytta mellan två Encrochatenheter. Ahmad Eljammal är dock av uppfattningen att 

detta och även annat kunde utföras av s.k. ”Resellers”, vilka utgjorde ett led i företaget 

Encrochats distributionskedja och som via sina administratörskonton kunde göra vissa 

ändringar som vanliga användare inte kunde.  

 

Under våren 2020 lyckades franska och nederländska myndigheter inom ramen för en 

s.k. JIT (Joint Investigation Team) ta sig förbi Encrochats kryptering. Myndigheterna 

fick därmed åtkomst till bl.a. Encrochatanvändarnas chattkorrespondens. Hur den tek-

niska lösningen för att ta sig förbi krypteringen såg ut är inte känt då uppgifterna är be-

lagda med sekretess i Frankrike. I målet har det från försvararhåll gjorts gällande att 

myndigheterna lyckades föra in en programkod i en av Encrochats servrar i Frankrike, 
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en programkod som bl.a. skickade ut en uppdatering till de enskilda Encrochatenhet-

erna och som därefter – sedan användaren accepterat uppdateringen – överförde pro-

gramkoden till den enskilda Encrochatenheten, varefter kommunikation från enheten 

sändes direkt till myndigheterna som på så sätt kunde ta del av materialet i klartext. 

Oavsett vilken teknisk lösning som faktiskt användes är det klarlagt att myndigheternas 

åtkomst till Encrochatanvändarnas chattkorrespondens pågick fram till natten mellan 

den 12 och den 13 juni 2020, då företaget Encrochat skickade ut en varning till samt-

liga användare om att ett intrång hade skett i den krypterade kommunikationslösningen 

och bl.a. rekommenderade användarna att göra sig av med sina Encrochatenheter. 

 

Sedan april 2020 har svensk polis deltagit i insatsen mot företaget Encrochat. Inled-

ningsvis användes den information som erhölls för att förhindra grov kriminalitet på 

olika platser i Sverige, men efter utfärdandet av den europeiska utredningsordern har 

Frankrike gett tillstånd till att materialet får användas i en förundersökning och efter-

följande rättegång, vilket medförde att materialet även kunde delas till andra förunder-

sökningar. Informationen från Frankrike avseende de olika användarnamnen, dvs. det 

s.k. Encrochatmaterialet, har överlämnats i Excellfiler. En del av materialet har också 

delats från andra förundersökningar. Svensk polis har bearbetat materialet genom att 

dels lägga meddelanden och bilder i kronologisk ordning i den mån informationen varit 

datumstämplad, dels sammanföra information från olika användare för att därigenom 

få mer heltäckande konversationer. 

 

Vid huvudförhandlingen har flera försvarare, däribland särskilt Ahmad Eljammals för-

svarare, uppehållit sig vid omständigheter som enligt deras uppfattning är ägnade att 

reducera Encrochatmaterialets bevisvärde om inte helt så i vart fall med sådan styrka 

att materialet i vart fall inte ensamt kan läggas till grund för en fällande dom. Dessa 

omständigheter hänför sig till frågan om Encrochatmaterialets bevisvärde med avse-

ende på dess ursprung samt hur det har åtkommits och tillförts målet, men också till 

frågan om brister i själva materialet och i hanteringen av detta i förening med försva-

rarnas begränsade möjligheter att kontrollera materialet. De invändningar som fram-

förts kan i huvudsak summeras enligt följande: 
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 Encrochatmaterialet kommer från telefoner som franska myndigheter utan stöd 

i fransk lag och utan prövning mot svensk lagstiftning eller godkännande av 

svensk behörig åklagare eller domstol har avläst på svenskt territorium, vilket 

de franska myndigheterna varit väl medvetna om. Åtgärderna, som innebar en 

kränkning av den svenska suveräniteten, är att jämställa med hemlig dataavläs-

ning och riktades mot individer som vid tiden för åtgärderna inte var miss-

tänkta för något brott. 

 Franska domstolar saknar jurisdiktion att besluta om tvångsmedel i Sverige. Så-

väl direktivet som LEU och den franska straff- och processlagen stipulerar att 

de franska åtgärdernas tillåtlighet ska prövas mot svensk lagstiftning, dvs. mot 

bestämmelserna i lagen (2020:62) om hemlig dataavläsning, enligt vilken åtgär-

derna inte hade varit tillåtna. Någon sådan prövning har inte skett, varför in-

formationen inte får användas och enligt fransk rätt ska hela förfarandet ogiltig-

förklaras. 

 En tillämpning av principen om ömsesidigt erkännande hade förutsatt att de 

franska myndigheterna hade underrättat svensk åklagare om åtgärderna enligt 

vad som ovan anförts så att en prövning enligt bestämmelserna i 4 kap. 14 § 

LEU hade kunnat ske. Då de franska åtgärderna inte är förenliga med bestäm-

melserna i lagen (2020:62) om hemlig dataavläsning och då det även är tvek-

samt om de brottsmisstankar som låg till grund för det franska domstolsbeslu-

tet motsvarar brott i Sverige, i vart fall under perioden 7 december 2018 till den 

28 maj 2020, hade något tillstånd till åtgärderna inte kunnat lämnas. 

 När den europeiska utredningsordern utfärdades var Åklagarmyndigheten av 

den felaktiga uppfattningen att Encrochatmaterialet hade inhämtats på franskt 

territorium. Enligt art. 6 i direktivet får en utredningsorder inte utfärdas om 

den kränker den misstänktes rättigheter. Eftersom den i målet aktuella utred-

ningsordern innebär tillgång till privat korrespondens kränker den de rättig-

heter som stadgas i 2 kap. 6 § regeringsformen, artikel 8 EKMR och artikel 7 

EU-stadgan. Detta innebär att utredningsordern aldrig borde ha utfärdats. 

 Den franska domstolen har, vid godkännandet av den europeiska utredningsor-

der som översändes från Sverige, endast prövat de formella frågor som anges i 
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artikel 9 i direktivet om en europeisk utredningsorder på det straffrättsliga om-

rådet och inte om den europeiska utredningsordern kränker några rättigheter. 

Det finns inte heller något i målet som tyder på att inhämtandet av Encrochat-

material från svenskt territorium vid något tillfälle skulle ha varit föremål för 

prövning i fransk domstol. 

 Av det material som åklagaren gett in under huvudförhandlingen framgår att 

det den franska utredningen sysselsatt 60 tjänstemän på heltid och att det i 

denna förekommer mer än 2 000 handlingar i målet samt 360 handlingar inne-

hållande kriminalteknisk bevisning. I förevarande mål förekommer i vart fall 

hundratals handlingar och kanske upp mot tiotalet utredare. I förening med de 

andra mål med Encrochatmaterial som handläggs vid svenska domstolar inne-

bär detta att det svenska Encrochatmaterialet vida överstiger materialet i den 

franska utredningen och sannolikt uppgår till tiotusentals sidor. Fransk domstol 

har behandlat inhämtningsåtgärden ur ett franskt perspektiv. Prövningen har 

inte omfattat det svenska Encrochatmaterialet och det finns inget som tyder på 

att den skulle ha berört invånare i Sverige. Av detta följer att fransk domstol 

inte har tagit ställning till insamlandet av det svenska Encrochatmaterialet eller 

till hur detta har åtkommits. Således har fransk domstol inte tagit ställning till 

lagenligheten i insamlandet av Encrochatmaterial från svenskt territorium. 

 Ett ömsesidigt erkännande innebär inte i sig att bevisningen skulle vara lagenlig 

och svenska domstolar är skyldiga att tillse att EU-rätten respekteras, vilket i 

synnerlighet gäller EU:s grundläggande rättigheter. Detta tydliggörs i skäl 18 i 

direktivet. Encrochatmaterialets ursprung har därmed stor betydelse. Det an-

kommer därför på tingsrätten att pröva om den franska inhämtningsåtgärden 

har varit förenlig med svensk lagstiftning och om åtgärden har kränkt de tillta-

lades rättigheter. Utfallet av denna prövning har direkt betydelse för vilket be-

visvärde Encrochatmaterialet ska tillmätas. 

 Det är inte känt hur det material som har inhämtats från Frankrike har sorterats 

eller katalogiserats. Materialet – som med användande av någon slags teknisk 

lösning av okänd utformning måste ha särskilts ur det övriga inhämtade materi-

alet – har överlämnats till Sverige på ett medium som inte kunde avläsas, varför 
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polisens nationella operativa avdelning, tillskapade ett nytt medium (script) för 

mottagande av materialet. Från detta överfördes materialet till en Excellfil ge-

nom vilken den s.k. Encrochatbilagan skapades. Materialet har således bearbe-

tats och flyttats i flera led. Det går inte att veta om hanteringen av materialet 

har skett i enlighet med de riktlinjer som gäller för hanteringen av elektronisk 

bevisning. I materialet saknas vissa meddelanden och det finns flera obesvarade 

frågor, bl.a. om mastuppkopplingar och om kopplingen mellan meddelanden 

och olika användarnamn. Härvid kan särskilt noteras att IMEI-nummer för re-

spektive användarnamn endast anges på en plats i materialet – utan förklaring 

till varför det har sammankopplats med användarnamnet – och inte kopplas till 

enskilda meddelanden. Vidare framgår det av en rapport från NFC att det råder 

stor osäkerhet om IMEI-nummer i de Encrochatenheter som har analyserats, 

varför NFC inte kan säga något med bestämdhet om de IMEI-nummer som 

finns i systemen eller hur de har använts då variationen är för stor. I en beslag-

tagen Encrochatenhet aktuell i ett annat mål vid en annan tingsrätt stämmer 

inte tidsinställningen, varför man måste ha tillgång till själva Encrochatenheten 

för att kunna veta när olika meddelanden har skickats. Vidare skapas nya 

IMEI-nummer vid omstart av enheten. Av brukaranalysen av en annan 

Encrochatenhet i samma mål framgår att två andra IMEI-nummer än det som 

kan kopplas till det förvalda användarnamnet förekommer i enheten. Ingen 

förklaring har getts till detta. Av ett tilläggsprotokoll i samma mål framgår att 

två Encrochatenheters IMEI-nummer ersattes med nya varje gång enheten 

startades om. Det är således oklart var, när och hur de IMEI-nummer som är 

aktuella i detta mål har genererats. Rätt IMEI-nummer kan således bara faststäl-

las genom att fysiskt undersöka respektive Encrochatenhet. De meddelanden 

som ingår i Encrochatmaterialet saknar såväl IMEI-nummer som IMSI-num-

mer. Vissa meddelanden är ofullständiga, andra saknas och vissa konversat-

ioner är ensidiga, dvs. svaren saknas. Därutöver är det oklart vad som avses 

med informationen under rubriken ”Device Date” och det råder osäkerhet 

kring meddelandenas tidsangivelser. I vissa delar av Encrochatmaterialet är det 

tomt under rubrikerna ”Timezone” och Device Date”, i andra återfinns in-

formation under dessa rubriker. Ibland anges tider, ibland inte. I råmaterialet 
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hoppar datum och tider och den bearbetade versionen innehåller hopklipp från 

flera olika användare, varför det i vissa delar inte går att avgöra om det rör sig 

om en gruppchatt eller om meddelandenas placering bygger på någon logisk 

följd. Tider och datum är ibland uppenbart felaktiga och Encrochatmaterialet 

innehåller endast en statusuppdatering per användarnamn, vilket indikerar att 

tidigare statusuppdateringar inte finns med i materialet. Vidare har vissa med-

delanden påverkats när de har bearbetats, t.ex. det meddelande som använda-

ren pablo-kartel skickade till användaren aboesamir den 7 juni 2020 kl. 

14:25:39. Det råder osäkerhet kring vad uppgifterna under rubrikerna ” An-

tenna ID” och ”Server Date” avser och uppgifterna om positioneringar har be-

arbetats av svensk polis. Samtliga mastuppkopplingar/positioneringar baseras 

på datauppkoppling och det saknas kompletteringar från operatörerna. Uppgif-

ter från Tele2, Telenor och Telia är inte tillförlitliga. Avsaknaden av start- och 

stopptid gör det svårt att bedöma tillförlitligheten i uppgifterna om positioner-

ingar och samtliga uppkopplingar baserade på datatrafik saknar värde. Vidare 

förekommer det att det i uppgifter om positioneringar saknas vissa datum trots 

förekomsten av aktiviteter dessa datum. En annan möjlig felkälla i Encrochat-

materialet består i möjligheten för s.k. Resellers i företaget Encrochats distri-

butionskedja att via sina administratörskonton ”swipea” eller radera konton, 

”swapa” eller byta konton samt att genom funktionen ”Swap Device” få till-

gång till ett annat konto och att genom funktionen ”Swap SIM” byta SIM-kort 

och namn mellan fysiska Encrochatenheter.  

 

I dessa fråga gör tingsrätten följande överväganden. Det Encrochatmaterial som före-

kommer i målet har översänts från Frankrike och fransk domstol har gett sitt tillstånd 

till att materialet får användas i en svensk förundersökning. Det rör sig om material 

som vid tidpunkten för utfärdandet av den europeiska utredningsordern redan fanns 

hos franska myndigheter och det har inte varit fråga om någon begäran från svenska 

åklagare om att franska myndigheter skulle vidta någon utredningsåtgärd, såsom hemlig 

avlyssning av elektronisk kommunikation. Under rubriken ”Rättslig ram” i den av åkla-

garen åberopade informationen från Europeiska unionens byrå för straffrättsligt samar-
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bete, Eurojusts, hemsida framgår att den franska utredning – inom vilken Encrochat-

materialet ursprungligen inhämtades – har bedrivits i enlighet med tillämpliga rättsreg-

ler. Då allt utlämnande av uppgifter rörande den tekniska lösning som har använts är 

straffbart enligt fransk lag går det inte att kontrollera denna uppgift. Uppgiften härrör 

dock från en mycket trovärdig källa och det framstår som i det närmaste uteslutet att 

Eurojust skulle ha en felaktig uppfattning i frågan eller medvetet lägga ut osanna upp-

gifter på sin hemsida, detta särskilt som uppgiften lämnats som en kommentar till upp-

gifter om motsatsen från bl.a. företaget Encrochat. Oavsett hur den tekniska lösningen 

för att kringgå krypteringen sett ut finner tingsrätten därför ingen anledning att ifråga-

sätta uppgiften från Eurojust om att den franska utredningen har bedrivits i enlighet 

med tillämpliga rättsregler. Mot denna bakgrund kan inte det av Ahmad Eljammal åbe-

ropade brittiska avgörandet läggas till grund för slutsatsen att inhämtandet av 

Encrochatmaterialet skulle ha kränkt svensk suveränitet. 

 

Från försvararhåll har även framhållits de skyldigheter som enligt artikel 31 i direktivet 

åvilar den avlyssnande medlemsstaten om att underrätta den behöriga myndigheten i 

den avlyssnade medlemsstaten om avlyssningen. En sådan skyldighet skulle kunna ak-

tualiseras om det förhåller sig på det sätt som gjorts gällande från försvaret, dvs. att 

franska och nederländska myndigheter har avlyssnat Encrochatenheter på svenskt terri-

torium. En underrättelse enligt artikel 31 till behörig åklagare i Sverige skulle i sin tur 

aktualisera en prövning enligt 4 kap. 14 § LEU, en prövning som enligt försvarets för-

menande skulle utmynna i att åtgärden inte hade tillåtits. Tingsrätten kan härvid kon-

statera att ingen underrättelse har inkommit till behörig åklagare i Sverige, varför någon 

prövning här inte har aktualiserats. Att en sådan underrättelse inte har gjorts innebär i 

sig inte att bestämmelserna om underrättelseskyldighet i artikel 31 i direktivet, eller i de 

bestämmelser genom vilka Frankrike genomfört direktivet, har kringgåtts. Underrättel-

seskyldigheten aktualiseras först när en behörig myndighet i en medlemsstat gett till-

stånd till avlyssning där den som är föremål för avlyssningen befinner sig i en annan 

medlemsstat från vilken inget tekniskt bistånd behövs. Även om det av Ahmad El-

jammal åberopade brittiska avgörandet ger vid handen att den tekniska lösningen för 

att kringgå Encrochats kryptering kan ha inneburit en avlyssning av de enskilda 

Encrochatenheterna i de länder där dessa användes, däribland i Sverige, omfattas som 
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ovan nämnts uppgifterna om den tekniska lösningen av sekretess i Frankrike, varför 

några säkra slutsatser om dess utformning inte kan dras. Det faktum att någon under-

rättelse inte har skickats kan därför mycket väl bero på att artikel 31 i direktivet, såsom 

den genomförts i fransk rätt, av någon anledning inte har varit tillämplig. Endast det 

faktum att ingen underrättelse har skickats till behörig åklagare i Sverige kan därför inte 

tas till intäkt för att det Encrochatmaterial som har översänts från Frankrike skulle ha 

åtkommits i strid med de rättsregler som är tillämpliga på området.  

 

Av artikel 6.1 a) i direktivet följer att den utfärdande myndigheten endast får utfärda en 

europeisk utredningsorder om den bl.a. konstaterat att utfärdandet av utredningsor-

dern är nödvändigt och proportionellt med avseende på de förfaranden som avses i ar-

tikel 4 och med beaktande av den misstänkta eller tilltalade personens rättigheter. Arti-

keln har genomförts i svensk rätt genom bestämmelsen i 2 kap. 4 § LEU. Tingsrätten 

finner ingen anledning att betvivla att åklagaren inte skulle ha beaktat de misstänktas 

rättigheter vid den proportionalitetsbedömning som alltid ska ske när en europeisk ut-

redningsorder utfärdas, där även brottets art och svårighetsgrad utgör faktorer som 

vägs in. Mot bakgrund av hur direktivet är utformat finner tingsrätten vidare inget an-

märkningsvärt i att den franska domstolsprövningen av den europeiska utredningsor-

dern endast omfattat de formella förutsättningarna för ett godkännande. Mot bakgrund 

av vad som ovan anförts om den osäkerhet som råder kring utformningen av den tek-

niska lösningen för det ursprungliga inhämtandet av Encrochatmaterialet och uppgif-

ten från Eurojust om att den franska utredningen har bedrivits i enlighet med tillämp-

liga rättsregler påverkar vad som i övrigt anförts om bl.a. Encrochatmaterialets på-

stådda ursprung, vad fransk domstol har prövat och om att de tilltalades rättigheter 

skulle ha kränkts inte tingsrättens bedömning av Encrochatmaterialets bevisvärde med 

avseende på dess ursprung och hur det har åtkommits. 

 

Sammantaget finner tingsrätten att varken Encrochatmaterialets ursprung eller det sätt 

på vilket detta åtkommits och tillförts målet påverkar rättegångens legitimitet enligt ar-

tikel 6 i Europakonventionen (se Högsta domstolens beslut den 21 april 2021 i mål nr 

B 4175-20 med däri gjorda hänvisningar till bl.a. NJA 2003 s. 323 och NJA 2011 

s. 638). Av detta följer att det saknas skäl att frånkänna Encrochatmaterialet betydelse 

52



   

ÖREBRO TINGSRÄTT 
D26 
DOHA 23 

DOM 
2021-06-23 

Mål nr: B 5057-20 

 
 
 
som bevisning på grund av dess ursprung eller hur det åtkommits och tillförts målet. 

Oaktat detta följer av den osäkerhet som råder kring hur Encrochatmaterialet har sam-

lats in, hanterats och bearbetats i förening med övriga invändningar om brister i själva 

materialet samt försvararnas begränsade möjligheter att kontrollera detsamma att det 

ändå finns skäl att behandla materialet med viss försiktighet. 

 

Som framhållits i en liknande bedömningsfråga i Hovrätten för Västra Sveriges dom av 

den 18 maj 2021 i mål nr B 1858-21 finns det ändå anledning att i sammanhanget fram-

hålla att de tilltalade har haft tillgång till det material som åberopats som bevisning mot 

dem och att försvararna har haft möjlighet att ifrågasätta och kritisera innehållet. 

Vissa konkreta fel har också påpekats, exempelvis rörande text som vid något tillfälle 

uppenbarligen har fallit bort från ett meddelande vid hanteringen av materialet. Oaktat 

detta är de konkreta felaktigheter som har uppmärksammats få och utan någon central 

betydelse för bedömningen av det omfattande material som åklagaren har lagt fram. 

Detsamma gäller enstaka uppgifter som sticker ut i ett annars omfattande och enhetligt 

material, exempelvis uppgifter om personliga förhållanden som inte synes stämma 

överens med användarens. I vissa fall har åklagaren kunnat redovisat fullt rimliga för-

klaringar till sådana uppgifter, exempelvis att begrepp som ”ungar” inte nödvändigtvis 

måste syfta på egna barn. I andra fall har diskrepansen inte gått att förklara, t.ex. när 

det gäller uppgifter om ett frihetsberövande som synes överdrivet långt i förhållande 

till den tid som användaren faktiskt var frihetsberövad den aktuella dagen. Att sådana 

uppgifter förekommer går dock inte att ta till intäkt för slutsatsen att meddelandet – 

och därmed också samtliga meddelanden från samma Encrochatanvändare – inte 

skulle kunna bindas till den användare som meddelandet knutits till i Encrochatmateri-

alet. Precis som i all annan kommunikation kan det finnas skäl för någon att överdriva, 

ljuga eller tänja på sanningen. Mot denna bakgrund påverkar inte förekomsten av en-

staka felaktiga eller svårförklarliga uppgifter materialets bevisvärde i någon större ut-

sträckning.  
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Särskilt om de tilltalades koppling till olika Encrochatenheter med användarnamn 

En central del av den av åklagarens bevisning har åberopats till styrkande av att vissa 

särskilda Encrochatanvändare utgörs av Hassan Malla, Ahmad Eljammal, Mehdi 

Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori enligt följande: 

 

sicarioback  Hassan Malla 

aboesamir  Ahmad Eljammal 

frankvham  Mehdi Tarhini 

silverear  Saed Ali Kathem Gebori t.o.m. den 19 maj 2020 och 

  Mehdi Tarhini fr.o.m. den 20 maj 2020 

 

I dessa frågor gör tingsrätten följande överväganden. 

 

Sicarioback 

Av utredningen framgår bl.a. följande. Hassan Malla har fyra barn, vars förnamn börjar 

på bokstäverna D, A, F och M. Vidare har Hassan Malla tidigare haft två hundar till-

sammans med barnens mor. Hundarna heter Thai och Terror. Lösenordet 

(”Lockscreen Password”) till Encrochatenheten sicarioback, med IMEI-nummer 

*5327, är dttafm123456@, där bokstäverna kan utläsas som begynnelsebokstäverna i 

barnens förnamn i förening med begynnelsebokstäverna i hundarnas namn. Hassan 

Mallas sociala telefon (*7677), dvs. den han använder till vardags, har varit uppkopplad 

mot ett nätverk vid namn ”thai&terror”. Nätverkets lösenord är afmtt123hd. Ett nät-

verk med detta namn har återfunnits på den adress där modern till Hassan Mallas barn 

bodde fram till början av december 2020. När Hassan Malla greps i Spanien hade han 

en Android-telefon på sig med lösenordet Dttafm123456!#@klar. Vid telefontömning 

av Hassan Mallas telefon har en film extraherats där en kvinna uppger lösenordet till en 

streamingtjänst på ett sätt som överensstämmer med hur ovan nämnda lösenord är 

konstruerade. 

 

Sicarioback förekommer i andra Encrochatanvändares kontaktböcker. Flera av kontak-

terna har gett sicarioback ett ”nickname”, som användaren själv väljer, som passar in 
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på Hassan Malla, som ”hm”, ”D.H”, h&m och ”BRODER H”. Användaren aboesa-

mir benämner sicarioback ”kuz”. 

 

Hassan Mallas sociala telefonnummer (*7677) kan knytas till honom via avlyssning och 

användandet av swish. Detta nummer/SIM-kort har under våren 2020 suttit i en tele-

fon med IMEI-nr *1249. Denna telefon togs i beslag hos Hassan Mallas barns mor i 

Örebro den 21 december 2020. Telefonen har skärmkoden 388236, vilket med hänsyft-

ning till de bokstäver som knyts till respektive siffra kan utläsas som DTTAFM. Uti-

från användarkonton för mail och appar finns det ingenting som pekar mot andra bru-

kare av telefonen än Hassan Malla. På telefonen finns även BankID installerat och det 

förekommer s.k. selfies på Hassan Malla, bl.a. en som förefaller vara tagen med den i 

beslag tagna telefonen. I telefonen har även påträffats en bild skickad från ”hugo” till 

”hm” i applikationen WhattsApp, en bild som även återfinns från sicariobacks 

Encrochatmaterial.  

 

Under den tid som åtalet omfattar har Hassan Malla ostridigt befunnit sig i Spanien. Av 

inhämtade HÖK-listor för Hassan Mallas sociala telefon (*7677) och för sicarioback 

samt de positioneringar som kan kopplas till Hassan Mallas användande av BankID i 

förening med ett utdrag ur en ämbetsberättelse från spansk polis framgår att sicario-

back och Hassan Mallas sociala telefon samt hans användande av BankID under lång 

tid följs åt mycket nära och med bara ett enda undantag nämligen den 6-10 juni då si-

carioback rört sig utan att Hassan Mallas sociala telefon verkar följa med eller använ-

das. Under denna tid förekommer ingen aktivitet på den sociala telefonen och inkom-

mande samtal lämnas obesvarade, varför det förefaller vara så att den sociala telefonen 

har lämnats kvar på adressen Calle San Pedro 3. 

 

Innehållet i den del av Encrochatmaterialet som kan kopplas till sicarioback tyder 

starkt på att sicarioback används av endast en person. Två undantag finns; den 9 april 

2020 och den 8 maj 2020 verkar sicarioback tillfälligt lånas ut till andra personer, vilket 

tydligt framgår av konversationerna. Av konversationerna framgår vidare att sicario-

back och Encrochatanvändaren aboesamir i stort sett genomgående kallar varandra för 

kuz eller kusin. Av undersökningen av Ahmad Eljammals sociala telefon framgår att 
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kontakten H Malla knyts till telefonnumret (*7677), dvs. till Hassan Mallas sociala tele-

fon. I sådana konversationer mellan Ahmad Eljammal och Hassan Malla på deras soci-

ala telefoner ses samman användande av kuz och kusin. I undersökningen förekommer 

vidare en video skickad från Ahmad Eljammal till Hassan Malla där Ahmad Eljammal 

flera gånger refererar till Hassan Malla som kuz. I Encrochatmaterialet använder si-

carioback ordet kuz vid 581 tillfällen till aboesamir. Endast vid två tillfällen används 

benämningen till andra användare. I Encrochatmaterialet förekommer även ett flertal 

konversationer där andra användare refererar till en person som kallas ”hm” och som 

beskrivs vara den som har stått för vapen och fordon som ska användas. Den som 

man har kontakt med angående utlånade vapen och den som man har varit i kontakt 

med när det refereras till ”hm” är sicarioback. Det finns även flera personliga detaljer i 

olika Encrochatmeddelanden som kopplar sicarioback till Hassan Malla, bl.a. refererar 

sicarioback till ”frugan” som användaren moltenflame ska hämta något hos. Den port-

kod som anges är densamma som Hassan Mallas partner hade vid tillfället. Vidare be-

skriver sicarioback sina bröder på ett sätt som stämmer väl in med Hassan Mallas fa-

miljeförhållanden, både sett till antal men även till andra personliga uppgifter. Därut-

över förekommer även ett stort antal övriga uppgifter från sicarioback som stämmer 

mycket väl in på Hassan Mallas personliga förhållanden. 

 

Vid en sammantagen bedömning av dessa omständigheter finner tingsrätten, även vid 

en försiktig bedömning av Encrochatmaterialet, utrett att det är Hassan Malla som – 

med undantag för de två ovan angivna tillfällena – ensam har brukat Encrochatenheten 

sicarioback. 

 

Aboesamir 

Av utredningen framgår bl.a. följande. Under våren/försommaren 2020 var Ahmad El-

jammal folkbokförd hos sin syster i Södertälje, men hade två andra bostadsadresser. 

Fram till månadsskiftet maj/juni bodde han på Lagmansbacken 5 i Norsborg. Från och 

med juni bodde Ahmad Eljammal på Sandstuvägen 8 i Uttran. Utöver sin syster som 

bor i Glasberga strax utanför Södertälje har Ahmad Eljammal flera syskon. Hans mor 

bor i Piteå. Ett SIM-kort med abonnentnummer *4653, som har suttit i en telefon med 

IMEI-nummer *3764, går genom abonnentnumret att knyta till Ahmad Eljammal via 
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swish och Ahmad Eljammals mobila BankID är knutet till IMEI-nummer *3764. Ne-

dan benämns denna telefon som Ahmad Eljammal sociala telefon. 

 

Användarnamnet aboesamir följer inte standardmallen med två sammansatta engelska 

ord är därför troligen ett namn som aktivt har valts i samband med beställningen av 

Encrochatenheten. Ahmad Eljammal använder namnet Samir som mellannamn i sitt 

användarnamn på applikationen WhatsApp och hans far heter Samir i förnamn. I Ah-

mad Eljammals sociala telefon förekommer skärmdumpar från applikationen Wickr 

Me, vilka visar att användaren av applikationen döpt sig till ”aboesamir”. Av brukar-

analysen framgår att den som har varit inloggad sannolikt har varit det på Ahmad El-

jammals sociala telefon. Som framgår av förgående avsnitt kallar Encrochatanvändarna 

sicarioback och aboesamir i stort sett genomgående varandra för kuz eller kusin. Av 

undersökningen av Ahmad Eljammals sociala telefon framgår att kontakten H Malla 

knyts till telefonnumret (*7677), dvs. till Hassan Mallas sociala telefon. I sådana kon-

versationer mellan Ahmad Eljammal på deras sociala telefoner ses samman använ-

dande av kuz och kusin. 

 

Lösenordet (”Lockscreen Password”) till Encrochatenheten aboesamir är 

AllahoRabbi99 och lösenordet till ”Notes” (”Notes password”) på samma enhet är 

kokowawa122333. Textsträngen ”kokowawa123”/”kolowawa har anträffats i Ahmad 

Eljammals sociala telefon, där den har använts som e-postadress, lösenord, smeknamn 

m.m. I Encrochatmaterialet anges enhetens IMEI- och IMSI-nummer till *4129 re-

spektive *5834.  

 

Bland Encrochatenheten aboesamir vanligast förekommande uppkopplingar återfinns 

många mot basstationer som täcker Lagmansbacken 5 i Norsborg, men även andra 

vanligt förekommande basstationsuppkopplingar har koppling till Ahmad Eljammal 

och hans familj. Jämfört med Ahmad Eljammals sociala telefons uppkopplingar under 

perioden 28 maj 2020 till 6 oktober 2020 består en stor skillnad i att den sociala telefo-

nen oftast har kopplat upp mot basstationen Söderby Park och att det inte finns lika 

många uppkopplingar i trakterna av Alby/Tullinge, vilket överensstämmer väl med Ah-
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mad Eljammals byte av bostadsadress i månadsskiftet maj/juni. De två vanligast före-

kommande basstationerna täcker båda in Sandstuguvägen i Uttran. För perioden 28 

maj 2020 till den 5 juni 2020 förekommer betydligt fler uppkopplingar i trakten av 

Alby/Tullinge. Av uppgifterna om var Encrochatenheten aboesamir befunnit sig då 

den var i vila, sannolikt när dess användare sov, dvs. basstationerna för sista respektive 

första uppkoppling framgår att enheten sannolikt befunnit sig i nattvila i trakterna av 

Alby/Norsborg, vilket stämmer med Ahmad Eljammals bostadsadress under våren på 

Lagmansbacken 5 i Norsborg. 

 

Av de uppgifter om positionering på Encrochatenheten aboesamir, uppgifter om Ah-

mad Eljammal sociala telefons positioneringar samt de uppgifter om positionering som 

användande av det BankID som kan knytas till Ahmad Eljammals sociala telefon fram-

kommer följande. Under perioden 3-12 april 2020 har aboesamir rört sig i Stockholms-

området. Varje resa, med undantag för den 12 april 2020, har börjat eller slutat vid de 

basstationer som täckte Ahmad Eljammals bostad på Lagmansbacken 5. Den 12 april 

2020 hade aboesamir uppkopplingar runt Arlanda flygplats mellan kl. 18.17 och 18:36, 

vilket sammanfaller i tid med att Ahmad Eljammal denna dag flög från Arlanda till Lu-

leå med ett flygplan som lyfte kl. 18:25 och landade kl. 19:40. I samband med land-

ningen kopplade aboesamir upp mot basstationer i omedelbar närhet till Luleå flyg-

plats. Därefter rör sig aboesamir mot Piteå och har basstationsuppkopplingar nära Ah-

mad Eljammals mors bostad vid 22.30-tiden samma kväll. På denna adress använder 

Ahmad Eljammal sedan sitt BankID. Natten mellan den 16 och 17 april 2020 tog Ah-

mad Eljammal nattåget från Boden till Stockholm, men precis som hans försvarare på-

pekat under huvudförhandlingen saknas underlag för påståendet i brukaranalysen om 

att aboesamir och Ahmad Eljammals sociala telefon skulle ha rört sig mot Stockholm 

under natten mellan den 16 och 17 april. Däremot finns det underlag för slutsatserna 

att aboesamir rörde sig i Stockholmsområdet under perioden från den 17 april 2020 till 

den 5 juni 2020 och att detta skedde antingen till eller från platser knutna till Ahmad 

Eljammal eller hans familjs bostadsadresser samt att det under denna period inte finns 

något tidsmässigt tillfälle som skulle tyda på att Ahmad Eljammal och aboesamir skulle 

vara två olika brukare. 
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Av innehållet i Encrochatmaterialet har det inte framkommit något som tyder på att 

fler än en person använde Encrochatenheten aboesamir. Konversationerna har sam-

manhang och det är tydligt att användarna vet vem den andre är. Som ovan konstate-

rats har aboesamir och Hassan Malla (via Encrochatenheten sicarioback) genomgående 

benämnt varandra kuz eller kusin, vilket även Ahmad Eljammal och Hassan Malla har 

gjort vid användande av deras respektive sociala telefoner, i en utsträckning som saknar 

motstycke i jämförelse med konversationer med andra användare. Därtill kommer att 

aboesamir är konsekvent noggrann med att stava Allah med inledande versal i ut-

trycken ”inshAllah” och wAllah”, något som gäller även för Ahmad Eljammal när han 

använder dessa uttryck på sin sociala telefon. 

 

Den 27 mars 2020 för aboesamir och Encrochatanvändaren doctorcrypto en konver-

sation på engelska gällande en betalning, varvid aboesamir visar en betalning på 500 

euro, men doctorcrypto menar att det överenskomna priset var 600 euro, vilket föran-

leder aboesamir att skriva att han ska betala de 100 euro som fattas och frågar om det 

är till samma namn, vilket bekräftas. Senare skickar aboesamir en bild utvisande att yt-

terligare 100 euro har överförts. Båda betalningarna skedde via Western Union och be-

talningen på 100 euro (1 210,70 kr) gjordes från namnet Sadde Chahie till Bilal El 

Barjiji. Sadde Chahine är Ahmad Eljammals systerson och samma dag som transakt-

ionen swishade Ahmad Eljammal 1 210 kr till Sadde Chahine. 

 

Den 4 april 2020 har aboesamir en konversation med Encrochatanvändaren tanleg där 

tanleg hänvisas till Ahmad Eljammals bostadsadress. Den 9 maj frågar tanleg ånyo efter 

Ahmad Eljammals adress, eftersom de ska mötas. Aboesamir svarar då ”Glasbygatan 

1” och lite senare ”Glasberga ibsödertälje”. Tanleg verkar dock inte hitta rätt adress 

varvid aboesamir skickar tanleg numret till Ahmad Eljammals sociala telefon (*4653) 

följt av ”Ring bror”. Mellan kl. 19:30 och 20:00 den 30 maj har aboesamir ytterligare en 

konversation med tanleg. Konversationen gäller pengar och aboesamir ger tanleg 

adressen Glasbygatan 20. Ahmad Eljammals syster bor på Fina Svenséns Gata, vilken 

ligger i anslutning till Glasbygatan i Södertälje. Kl. 20:26 samma kväll kontrolleras Ah-

mad Eljammal av en polispatrull på Glasbygatan, tillsammans med en annan person, 

som sitter på i en bil på förarplats. I bilen anträffas 100 000 kr i kontanter. 
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Den 12 april 2020 frågar aboesamir Hassan Malla (via sicarioback) efter adress till 

”växlaren. Hassan Malla svarar: ”Sankt Paulsgatan 20”, varpå aboesamir kl. 12:37 repli-

kerar ”åker dit nu kuz”. Ahmad Eljammal anlände till växlingskontoret World Ex-

change på Sankt Paulsgatan 20 i Stockholm samma dag kl. 12:54 där han fotografera-

des av polis. 

Den 7 maj 2020 nämner aboesamir för Hassan Malla (via sicarioback) ”mina 31 år”. 

Ahmad Eljammal var vid tillfället 30 år gammal och således inne på sitt 31:a levnadsår. 

 

Den 28 maj 2020 har aboesamir en konversation med Encrochatanvändaren proghost 

om problem med en Encrochatenhet och det överenskoms att de ska träffas. Kl. 18:42 

skriver aboesamir: ”Alfredsnobell Alle 37b bror där vid högskolan. Vid 18:45-tiden 

kopplar Ahmad Eljammals sociala telefon upp mot basstationer i närheten av Alfred 

Nobels Allé 37B och vid 18:50-tiden beställer Ahmad Eljammal en taxi och åker från 

Alfred Nobels Allé 37B till sin bostad på Lagmansbacken 3 i Norsborg. Ahmad El-

jammals sociala telefon rör sig samtidigt från basstationer runt Alfred Nobels Allé till 

Lagmansbacken för att återvända till basstationer i omedelbar närhet till Preem, Fle-

mingsberg kl. 19:56. 

 

Den 29 maj 2020 frågar aboesamir Hassan Malla (via sicarioback) om hjälp då han be-

höver redovisa en inkomst för att kunna skriva över ett förstahandskontrakt på sig 

själv. I Ahmad Eljammals sociala telefon går det att följa hur konversationen fortsätter 

senare under kvällen på applikationen WhattsApp, men då mellan Ahmad Eljammals 

och Hassan Mallas sociala telefoner. Hassan Malla ber Ahmad Eljammal om uppgifter 

och skickar sedan över ett anställningsavtal för Ahmad Eljammal med angivande av 

personuppgifter för honom, bl.a. telefonnumret *4653. 

 

Den 30 maj 2020 har aboesamir en konversation med Encrochatanvändaren 

encrosthlm om köp av två Encrochatenheter för 32 000 kr. Aboesamir förefaller bara 

ha med sig 30 000 kr och erbjuder resterande 2 000 kr per swish, vilket encrosthlm av-

böjer. Istället föreslår encrosthlm ett möte vid restaurang Pong i Tyresö för kontant 

60



   

ÖREBRO TINGSRÄTT 
D26 
DOHA 23 

DOM 
2021-06-23 

Mål nr: B 5057-20 

 
 
 
betalning. Kl. 23.01 skriver aboesamir att han är framme. Kl. 22.23.39 ber Ahmad El-

jammal per SMS från sin sociala telefon systersonen Sadde Chahie att denne ska swisha 

2 000 kr till ett nummer som Ahmad Eljammal ska skicka. Istället ber Sadde Chahie att 

få swisha till Ahmad Eljammal, vilket också sker kl. 22:24:56. I kontakten med Sadde 

Chahie kopplar Ahmad Eljammals telefon upp mot mast i Södertälje, men sedan rör 

sig Ahmad Eljammals telefon mot Tyresö. Kl. 23.01 kopplar Ahmad Eljammals sociala 

telefon upp mot en basstation som täcker in restaurang Pong i Tyresö. 

Den 31 maj 2020 skriver aboesamir till Hassan Malla (via sicarioback) att han nyligen 

släppts från arresten, att ”dom” slagit sönder hans lägenhet och trampat med skor på 

hans bönematta samt att det inte var vanliga ”shortas” [poliser] utan ”nova”. Aboesa-

mir framstår som upprörd och vill skicka en unge med deg för att spränga tingsrätten i 

Flempan, men Hassan Malla menar att de ska ta ut ilskan på ”tjockisen” istället. Samma 

dag medtogs Ahmad Eljammal för kroppsbesiktning och en husrannsakan genomför-

des i hans bostad på Lagmansbacken 5 i Norsborg. Insatsen genomfördes av personal 

från aktionsgruppen NOVA. 

 

Den 1 juni 2020 stämmer aboesamir ånyo träff med encrosthlm i Tyresö där de av 

konversationen att döma möts straxt efter kl. 17.00. Av samma konversation framgår 

att aboesamir får vänta på encrosthlm. Kl. 16:29 skriver aboesamir ”Bästa vi sätter å 

äter ngn stans så länge”. Kl. 16:39 skriver aboesamir ”Sitter här i pong med min vän”. 

Vid samma tid kopplar Ahmad Eljammals sociala telefon upp i Tyresö och kl. 16:43 

gör Ahmad Eljammal en swishbetalning till Pong Tyresö AB. 

 

Under ”Notes” i Encrochatenheten aboesamir finns en anteckning från kl. 00:49:59 

den 2 juni 2020. Anteckningen lyder ”strandstuguvägen”, vilket starkt påminner om 

den adress i Uttran till vilken Ahmad Eljammal flyttade i månadsskiftet maj/juni. I Ah-

mad Eljammals sociala telefon återfinns även googlesökningar på ”strandstugevägen”. 

Den 2 juni 2020 skriver aboesamir till Hassan Malla (via sicarioback) och beklagar sig 

över att han har drabbats av magsjuka när han har en flytt att ta hand om. Samma da-

tum skriver även Ahmad Eljammal ett meddelande om att han är magsjuk från sin so-

ciala telefon. 
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Den 4 juni 2020 kommer aboesamir och Encrochatanvändaren canarypasta i en kon-

versation på Encrochat överens om att mötas. Aboesamir uppmanar canarypasta att 

komma till Glasbygatan 23. Som ovan nämnts bor Ahmad Eljammals syster på Fina 

Svenséns gata, vilken korsar Glasbygatan vid nr 23. Vid aktuell tid kopplar Ahmad El-

jammals sociala telefon upp mot basstationen Glasberga, vilken täcker den aktuella 

adressen. 

 

Den 8 juni 2020 har aboesamir en konversation på Encrochat med användaren 

jawpainter. De kommer överens om att träffas. Kl. 18:38 skriver aboesamir att han är i 

”mal” och kl. 19:14 skriver han ”Basillica heter stället”. Ahmad Eljammals sociala tele-

fon kan aktuellt datum knytas till Mall of Scandinavia, där det finns en restaurang som 

heter Basilica, från 18-tiden fram till ca kl. 21, då den istället rör sig in mot centrala 

Stockholm. Under denna period har även Ahmad Eljammals närvaro på Mall of Scan-

dinavia registrerats av övervakningskameror. 

 

Vid en sammantagen bedömning av dessa omständigheter finner tingsrätten, även vid 

en försiktig bedömning av Encrochatmaterialet, utrett att det är Ahmad Eljammal som 

ensam har brukat Encrochatenheten aboesamir. 

 

Frankvham 

Av Encrochatmaterialet framgår att lösenordet (”Lockscreen Password”) till Encro-

chatenheten frankvham är abohssen14 och lösenordet till ”Notes” (”Notes password) 

på samma enhet är 1234512345. Enhetens IMEI-nummer (*3335) kan knytas till en 

krypterad telefon av märket Aquaris X2. Det SIM-kort som har suttit i telefonen 

(IMSI-nummer *1930) är kopplat till telefonnumret *5744, vilket i sin tur är knutet till 

den holländska mobiloperatören KPN Mobile The Netherlands BV. 

 

Mehdi Tarhini har brukat telefonnumret *2814 och nedan benämns detta som Mehdi 

Tarhinis sociala telefon. Numret knyts till honom genom swish och har varit föremål 

för hemlig telefonavlyssning. Även Encrochatenheten frankvham har varit föremål för 

sådan avlyssning. Av uppkopplingar för Encrochatenheten frankvham jämförda med 

uppkopplingar för Mehdi Tarhinis sociala telefon framgår att båda enheterna vid ett 

62



   

ÖREBRO TINGSRÄTT 
D26 
DOHA 23 

DOM 
2021-06-23 

Mål nr: B 5057-20 

 
 
 
flertal tillfällen har uppkopplingar vid samma tid i samma geografiska område. Vid en 

jämförelse mellan de basstationer som dessa båda enheter mest frekvent kopplat upp 

mot under perioden från den 25 mars 2020 till den 25 april 2020 framgår att enheterna 

påfallande ofta har kopplat upp mot samma basstationer. Av Tele2:s täckningskarta för 

basstationen Hävla140º framgår att denna täcker in Mehdi Tarhinis bostad på Tall-

backsvägen 1B i Rejmyre (Hävla). Både Mehdi Tarhinis sociala telefon och Encro-

chatenheten frankvham har ett flertal uppkopplingar mot denna basstation. 

Den 22 november 2019 togs en krypterad mobiltelefon i beslag från Mehdi Tarhini i 

ett annat ärende. Ingen information kunde extraheras från telefonen. Även en kartong 

till en mobiltelefon togs vid samma tillfälle i beslag från Mehdi Tarhini. På kartongens 

framsida, vilken fotograferades, anges det förvalda användarnamnet frankvham. Fem 

dagar senare hävdes beslaget till Mehdi Tarhini som gjorde anspråk på mobiltelefonen 

och kartongen. 

 

Den 16 april 2020 gjordes en husrannsakan på Mehdi Tarhinis adress Tallbacksvägen 

1B i Rejmyre (Hävla). I lägenheten påträffades en kartong till en mobiltelefon, vilken 

fotograferades av polis. På kartongens framsida anges det förvalda användarnamnet 

frankvham. Kartongen är densamma som den kartong som togs i beslag den 22 no-

vember året innan. På kartongens baksida framgår att den mobiltelefon som hör till 

kartongen har IMEI-nummer *3335, vilket genom Encrochatmaterialet kan knytas till 

Encrochatenheten frankvham. 

 

Av de andra Encrochatanvändare i Encrochatmaterialet som har haft frankvham inlagd 

som kontakt, totalt sex användare, har två (moltenflame och mysticwind) gett kontak-

ten frankvham namnet (”Nickname”) ”mehdiaa”. En annan användare har gett 

frankvham namnet ”dillinger”. På Facebook är kontot ”Dillinggerr” registrerat för 

Mehdi Tarhini, med angivande av e-postadressen mehdi.tar@outlook.com. Använda-

ren otherrabbit har gett frankvham namnet ”araben” och ytterligare två kontakter kal-

lar frankvham endast för ”frankvham”. 

 

Under ”Notes” i Encrochatenheten frankvham återfinns fem anteckningar. I en av 

dessa har e-postadressen mehdi.tar14@icloud.com angetts. Enligt information från 
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Apple är e-postadressen registrerad på en person som heter Mehdi Tarhini med adress 

”Rudbeclsgatan” i Örebro. Enligt brukaranalysen var Mehdi Tarhini skriven på Rud-

becksgatan 139 i Örebro under perioden 1 december 2018 till 26 februari 2020. Enligt 

samma analys har Apple även ett telefonnummer som används av Mehdi Tarhini kopp-

lat till e-postadressen. Intagen i analysen finns även ett e-postmeddelande från Apple 

till adressen mehdi.tar14@icloud.com den 16 oktober 2019. Meddelandet är ställt till 

en Mehdi Tarhini. 

Av en i brukaranalysen intagen tabell framgår att frankvham har haft flest kontakter 

med Encrochatanvändaren silverear under den period som Encrochatmaterialet omfat-

tar, dvs. från den 20 februari 2020 till den 17 maj 2020. Under perioden 25 november 

2019 till den 24 april 2020 har Mehdi Tarhinis sociala telefon haft näst flest kontakter 

med Saed Ali Kathem Gebori. Flest kontakter har Mehdi Tarhinis sociala telefon haft 

med Mehdi Tarhinis flickvän vid tillfället och i Encrochatenheten har ett foto på någon 

som skulle kunna vara flickvännen återfunnits. 

 

Den 27 februari 2020 skriver frankvham till Encrochatanvändaren jappis att han ska 

åka till Örebro och att han ”kmr sova i örebro ikv”. Mehdi Tarhinis sociala telefon 

kopplar upp i Örebro samma dag från kl. 17:51 till kl. 21:35. 

 

Den 29 februari 2020 skriver frankvham till jappis: ”Ja ska åka nu t gbg” och ”Bror ja 

kmrkomma in t norr snsrt me saad”. Mehdi Tarhini sociala telefon kopplar upp i Göte-

borg straxt efter kl. 20 samma kväll. Saed Ali Kathem Geboris sociala telefon kopplar 

upp i Göteborg kl. 23:33.   

 

Den 2 mars 2020 skriver frankvham till jappis: ”För assal o barnen kmr va där på tors-

dag morgonen”. Den 25 april 2020 sriver frankvham till silverear: ”Bilen o hyra o el o 

måstw ge assal 1 laxhon ska köpa kläder t barnen”. Mehdi Tarhini har barn tillsammans 

med en kvinna som heter Assal. 

 

Den 4 mars 2020 skriver frankvham till jappis straxt efter kl. 13 att han ska åka till Öre-

bro. Samma dag kopplar Mehdi Tarhinis sociala telefon upp i Örebro från kl. 14:31 till 

kl. 23:19. 
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Straxt före kl. 12 den 14 april 2020 skriver frankvham till Encrochatanvändaren 

mysticwind: ”E de häktning idag ??”, ”E ni i lin lr norr?”, ”prata preis me tingsrätte” 

och ”Blev häktat”. I ett avlyssnat samtal samma dag kl. 10:13 ringer Mehdi Tarhini till 

Norrköpings tingsrätt och frågar om häktning avseende två personer kopplade till en 

skjutning den 9 april 2020. 

 

Den 16 april 2020 skriver frankvham till Hassan Malla (via sicarioback): ”Okej ja kmr 

åka t sthlm imon o träffa min vän, han har ej sin Encro för han har lämnat den t 

skyttarba” och ”Ja träffar dem alla imon”. Dagen därpå kopplar Mehdi Tarhini telefon 

och Encrochatenheten frankvham upp i Stockholm. Kl. 13:31 kopplar telefonen upp 

mot en basstation som täcker in Saed Ali Kathem Geboris hemadress i Huddinge. 

 

Den 25 april 2020 skriver frankvham till silverear: ”Plus den bötern från polisen till 

fortkörnkng 3200 och mitt pissprov 3300 denna månad”. Den 23 mars 2020 stoppades 

Mehdi Tarhini av polis och rapporterades för fortkörning. Mehdi Tarhini fick penning-

böter på 3 200 kr. 

 

Dagen därpå, den 26 april 2020, skriver frankvham till silverear: ”Okej men ja bhr typ 

15 lax bror måst betala bilen till hertzz. Av hyreskontrakt från Hertz framkommer att 

Mehdi Tarhini har haft två hyrbilar under perioden från den 23 mars 2020 till den 16 

juni 2020, vilket han debiterats 11 881 kr för. 

 

I ett meddelande den 17 maj 2020 tilltalar otherrabbit frankvham som Mehdi. 

 

Mehdi Tarhini har vid ett flertal tillfällen på WhatsApp uppgett att han disponerar över 

en Encrochatenhet. 

 

Vid en sammantagen bedömning av dessa omständigheter finner tingsrätten, även vid 

en försiktig bedömning av Encrochatmaterialet, utrett att det är Mehdi Tarhini som en-

sam har brukat Encrochatenheten frankvham. 
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Silverear 

Av Encrochatmaterialet framgår att lösenordet (”Lockscreen Password”) till Encro-

chatenheten silverear ställdes in på kvällen den 20 maj 2020 och då angavs till 

abohssen14, dvs. samma som till Encrochatenheten frankvham, samt att lösenordet till 

”Notes” (”Notes password) på samma enhet är qwertyuiop. Av brukaranalysen fram-

går att enheten hade lösenordet 123456 under perioden 3 april 2020 till 20 maj 2020. 

Enhetens IMEI-nummer (*9803) kan knytas till en krypterad telefon av märket 

Aquaris X2. Det SIM-kort som har suttit i telefonen (IMSI-nummer *9214) är kopplat 

till ett okänt telefonnummer knutet till den holländska mobiloperatören KPN Mobile 

The Netherlands BV. 

 

Användaren mysticwind har i sin kontaktbok angett ”saad sthlm” som ”Nickname” för 

silverear. 

 

I meddelanden på WhatsApp till Saed Ali Kathem Gebori skickade den 2 och 30 mars 

2020 samt den 17 april 2020 och den 17 maj 2020 uppger Mehdi Tarhini: ”Kolla din 

Encro bror”, ”Starta din Encro”, ”och ta me Encro laddaren bror” och ”Kolla Encro 

broe”. Däremot framgår det inte av just den konversation som sker mellan Saed Ali 

Kathem Gebori och Mehdi Tarhini på WhatsApp den 28 februari 2020 att Saed Ali 

Kathem Gebori faktiskt disponerar en Encrochatenhet.  

 

I ett meddelande den 6 maj 2020 skriver silverear till Mehdi Tarhini (via frankvham) att 

han ska träffa Adam. Av meddelanden i Adams telefontömning framgår att han samma 

datum skriver på WhatsApp till en annan användare att han ska träffa ”Saad”, följd av 

ett antal kontakter mellan ”Adam” och ”Saed”. 

 

Av brukaranalysen framgår att Saed Ali Kathem Gebori har brukat den sociala telefo-

nen *3815, vilken har varit föremål för hemlig telefonavlyssning. Av en jämförelse mel-

lan sociala telefons uppkopplingar och Encrochatenheten silverears uppkopplingar un-

der perioden 3-26 april 2020 framkommer att de båda enheterna vid ett flertal tillfällen 

har uppkopplingar mot samma basstation vid samma tid. Under denna period är utgörs 
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de två basstationer som Saed Ali Kathem Geboris sociala telefon och Encrochaten-

heten silverear mest frekvent kopplar upp mot av BJÖRNKULLA VT 80º och Visättra 

220º. Enligt täckningskartor från Tele2 täcker den senare Saed Ali Kathem Geboris bo-

stad på Småbrukets Backe 10 i Huddinge. Basstationen BJÖRNKULLA VT 80º an-

gränsar till den andra basstationen, vilket enligt brukaranalysen gör det sannolikt att 

även den täcker adressen. 

 

Under perioden 20-29 maj 2020 har silverear haft mest kontakt med Hassan Malla (via 

sicarioback), följt av Encrochatanvändarna otherrabbit och moistsun. 

 

Ett meddelande från frankvham till silverear den 16 maj 2020 lyder: ”Bror kunde ja 

låna din Encro lr” följt av emojier. Två meddelanden från frankvham till mysticwind 

den 17 maj 2020 lyder ”Ja får den om några dagar bror,” och ”De saads Encroo”. Två 

meddelanden från silverear till Hassan Malla (via sicarioback) den 20 maj 2020 lyder: 

”Hej nrkr” och ”Bror de Mehdo”. Ett meddelande från silverear till mysticwind den 20 

maj 2020 lyder ”Hej bror de mina nya Encro” och ett meddelande samma datum från 

silverear till moistsun lyder: ”ny encri”. 

 

Av en konversation mellan Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori på WhatsApp 

straxt efter kl. 02 på morgonen den 17 maj 2020 framgår att Mehdi Tarhini ber om att 

få ta över Saed Ali Kathem Geboris Encrochatenhet, vilket Saed Ali Kathem Gebori 

går med på då han saknar användning för den, och att anledningen till detta synes vara 

att abonnemanget på Mehdi Tarhinis egna Encrochatenhet håller på att löpa ut, men 

att det finns ett par månader kvar av abonnemanget på Saed Ali Kathem Geboris en-

het. I ett av de sista meddelandena skriver Mehdi Tarhini: ”Har lagt ditt namn som sta-

tus o skrivit ny Encro”. Av brukaranalysen framgår att Encrochatenheten frankvhams 

status har angetts som: ”Nya Encro lägg till silverear”. Silverear har under perioden 31 

mars 2020 till 20 maj 2020 bara haft utgående kontakt med Mehdi Tarhini (via 

frankvham), vilket stämmer väl överens med det meddelande som Saed Ali Kathem 

Gebori skickade till Mehdi Tarhini i ovan nämnda konversation på WhatsApp den 2 

maj 2020 som svar på Mehdi Tarhinis förfrågan om att få låna hans Encrochatenhet: 

”enda jag skriver med dig bror”. 
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Under perioden 20-29 maj 2020 maj kopplar Encrochatenheten silverear upp i Hävla, 

där Mehdi Tarhini hade sin bostad, under fyra datum. I tiden dessförinnan har enheten 

inte kopplat upp mot stationer i Hävla. 

 

Vid en sammantagen bedömning av dessa omständigheter finner tingsrätten, även vid 

en försiktig bedömning av Encrochatmaterialet, utrett att det är Saed Ali Kathem Ge-

bori som ensam har brukat Encrochatenheten silverear t.om. den 19 maj 2020 och att 

det är Mehdi Tarhini som ensam har brukat samma Encrochatenhet fr.o.m. den 20 maj 

2020. 

 

Åtalspunkterna 1–3 

Inledningsvis presenteras den utredning som åberopats och genomgåtts sakframställ-

ningsvis. Därefter redovisas de tilltalades och övriga hördas berättelser samlat. Slutligen 

redovisas tingsrättens bedömning i dessa delar. 

 

Utredningen 

Av åklagarens sakframställan framgår att det sedan några år har pågått en konflikt i 

Örebro mellan Hassan Malla och Shahin Amani och deras respektive nätverk. Polisen 

har bedömt att konflikten har sin utgångspunkt i kampen om den lokala narkotika-

marknaden och intäkterna från denna. I en promemoria har polisen redovisat ett antal 

händelser som resulterat i förundersökningar om våldsbrott där personer från de olika 

nätverken varit inblandade som målsägande eller misstänkta. Det finns också på Inter-

netforumet Flashback uppgifter om bl.a. skjutningar och en sprängning som kan kopp-

las till en konflikt mellan Hassan Malla och Shahin Amani. I en konversation via 

Encrochat den 10 april 2020 mellan den i målet okände Encrochatanvändaren swastika 

och Hassan Malla uppmanas Hassan Malla att vara försiktig med sina bröder. Hassan 

Malla konstaterar att det nu står 4–1, vilket swastika kommenterar med att tjockisen 

kommer att börja få panik. Tjockisen kan enligt åklagaren syfta på någon av målsägan-

dena Ali Mousavizadeh och Shahin Amani. Används stora tjockisen ska det avse Sha-

hin Amani. I en annan Encrochatkonversation mellan samma användare dagen efter 

framgår att Hassan Malla är orolig för sin säkerhet. 
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För att visa på kopplingar mellan de tilltalade i denna del av målet har åklagaren redovi-

sat utredningar om en swishbetalning från Hassan Malla till Mehdi Tarhini och 

swishbetalningar mellan Saed Ali Kathem Gebori och Mehdi Tarhini, uppgifter häm-

tade från mobiltelefoner som under förundersökningen knutits till de olika tilltalade 

samt spaningsfilmer och spaningsbilder. 

 

Åklagaren har under åtalspunkten 1 II gjort gällande att Hassan Malla sökt anstifta bl.a. 

Mehdi Tarhini och Ahmad Eljammal att mörda Ali Mousavizadeh, Amir Parwin och 

Shahin Amani och/eller i samråd med Mehdi Tarhini respektive Ahmad Eljammal be-

slutat att morden ska utföras. Till stöd för detta har hon åberopat ett antal Encro-

chatkonversationer. 

 

Redan den 23 februari 2020 skriver Mehdi Tarhini till den i och för sig kände men inte 

av målet berörde Encrochatanvändaren jappis att de skulle åka till Örebro för att 

spana. I anslutning nämner Mehdi Tarhini hm, som åklagaren påstått syfta på Hassan 

Malla. 

 

Den 6 mars 2020 skriver Mehdi Tarhini till jappis att han inte tror att hm haft tillgång 

till bilder för ” killen har bröstat bil o vapen o de mesta som behövs för jobbet här.” 

Även här har åklagaren gjort gällande att hm står för Hassan Malla. 

 

Hassan Malla skriver den 2 april 2020 till den i målet okände Encrochatanvändaren 

moltenflame och undrar om moltenflame kan skicka kort på 9. Lite senare i uppteck-

ningen, som förefaller att enbart innehålla Hassan Mallas del av en konversation, und-

rar Hassan Malla hur många skott det går i magasinet. Sista posten i uppteckningen är 

”Lägg minst 5 ansiktet”. Det är dock tidsangivet nästan två timmar efter närmast före-

gående post, som består av emojier. 

 

Strax efter undrar den i målet okände Encrochatanvändaren swastika om det händer 

något nytt. Hassan Malla svarar att den dagen är den andra killen startklar så han hop-

pas att minst en av dom är borta. Swastika svarar att det är perfekt och ”Försök valpen 
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ell stora tjockisen”. Hassan Malla svarar att han inte har råd att vara kräsen och att han 

är nöjd med den av dem som ”han” tar, men att det bästa är om det blir två på en och 

samma gång. Swastika undrar om ”han kört innan”. Hassan Malla svarar att ”han har 

tjatat på att få göra jobbet ett tag så han är själv sugen på det”. Då undrar swastika om 

han har tryckt av och får nej till svar. Det kommenterar swastika med att ”den ä job-

big”. Hassan Malla framhåller att någon gång måste vara första gången för alla. 

 

Den 5 april 2020 frågar Hassan Malla moltenflame om ”något nytt om pang pang fron-

ten” och får ”Soon bror” till svar. Senare skriver Hassan Malla till Mehdi Tarhini ”Ska 

ni fortfarande köra på dom anars ja tänkte ja ger vapen till några andra”. 

Konversationen mellan dem fortsätter som följer: 

 

Mehdi Tarhini: Nej bror vi kör bror men vi har span upp t arslet bror tänkte ba 

avvakta några dagar 

Mehdi Tarhini: Men förhoppningsvis denna vecka vi kör bror 

Hassan Malla: Insahlla bror [---] 

 

Senare samma dag skriver Mehdi Tarhini till Saed Ali Kathem Gebori som följer: 

 

Mehdi Tarhini: Bror 

Mehdi Tarhini: Shono som ägrr vapnen 

Mehdi Tarhini: Skreb t mig igår 

Mehdi Tarhini: Om ej vi ska köra snart då han vill ha tillbaka dem 

Mehdi Tarhini: Hur gåre me grabbarna va säger dem ? 

[---] 

Mehdi Tarhini: Okek bror isf låt dem köra imon bror o fram tills de e löst 

Mehdi Tarhini: Bror låt dem ta sig t Örebro själva o ja o du möter dem där 

 

I en Encrochatkonversation mellan de i målet okända Encrochatanvändarna winter-

pelican och swastika den 8 april 2020 är frågan om priset uppe. Den utspinner sig som 

följer: 
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winterpelican: Dadash hur mycke e det på shahins huve?? 

winterpelican: O ali samt amir 

winterpelican: Vad är siffrorna?? 

[---] 

winterpelican: Säg siffrorna bror 

winterpelican: Står med bröder dom undrar? 

swastika: Bror H har lagt 300 

winterpelican: På vem exakt dadash? 

winterpelican: E det en pott? 

swastika: Skit samma vem 

swastika: Helst amir ell tjockisen stora 

[---] 

swastika: Cashen jag tar fram. bror sist jag kolla va 2 dygn sen 

swastika: Säg snälla att du har ngn som lurar in dom i en fin 

swastika: Ja spik bror så länge ingen ä jappd den 300 kag tar av H 

 

Den 3 maj 2020 diskuterar Saed Ali Kathem Gebori och Mehdi Tarhini ”fällan”. Saed 

Ali Kathem Gebori frågar Mehdi Tarhini om någon av ”hms grabbar” har Encro. 

”hm” nämns även på andra ställen i deras konversation. Av sammanhanget framgår att 

det är Hassan Malla som avses. 

 

Under en Encrochatkonversation den 19–21 maj 2020 diskuterar moltenflame en fråga 

om förskott med Hassan Malla. Moltenflame berättar att ”Neger”, som han pratat 

med, ville köra direkt, men bad om en flyktbil. När moltenflame förklarade att det fick 

”Neger” lösa själv så skulle denne behöva ett förskott med ”typ 40 av cashen”. Det 

skulle användas för bil och ”annat skit som behövs”. Hassan Malla framhåller å sin sida 

att det gått ut mycket i förskott utan resultat och att moltenflame ska säga att det finns 

300 lax samma dag som jobbet är klart. Sedan fortsätter Hassan Malla med att ”om han 

inte vill pass bror då bara ge gunen till broshan ser ut som ja kommer komma hem o 

göra det själv”. 
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En Encrochatkonversation den 30 april 2020 mellan Hassan Malla och Ahmad El-

jammal löper som följer: 

 

Hassan Malla: Kuz bara ja får ta med mig dom här 3 horungarna ja är nöjd 

Ahmad Eljammal: WAllah du är en av dom smartaste människorna å LahamdoliLah jag 

vet jag också e smart dom som har lyckats är inte bättre än oss 

kuz 

Hassan Malla: Ja är med dig 10000% kuz 

Ahmad Eljammal: Vi tar ner dom kuz inshAllah 

Ahmad Eljammal: Om jag så ska halshugga dom som halal kött med deras hivud vänt 

mot mecka jag sla fixa dom 

[---] 

 

Den 26 mars 2020 skickade Hassan Malla en bild på en mobiltelefon med resultatet av 

en slagning på en bil. Det framgår att det angivna registreringsnumret avser en svart 

BMW. Strax efter det att bilden översänts skriver Hassan Malla till Mehdi Tarhini att 

”Ali kör omkring i den”. Enligt uppgift från polisen som åklagaren redovisat stoppades 

Ali Mousavizadeh när han förde den bilen den 19 mars 2020. 

 

Av en promemoria upprättad av polisen framgår att det i konversationer mellan Has-

san Malla, Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori finns uppgifter om en kvinna 

som enligt polisens uppgifter är eller har varit sambo med målsäganden Shahin Amani. 

Det nämns också i konversationen att ”Hans fru kör en X5 mörkblå eller svart”. Kvin-

nan bor på den adress i Hovsta som det under konversationen skickas bilder på och 

från. 

 

I ett avlyssnat samtal den 31 juli 2020 mellan Hassan Malla och den kvinna som är mor 

till hans barn frågar kvinnan Hassan Malla om grannen var med honom när hans bil 

blev beskjuten. Åklagaren har gjort gällande att Hassan Malla blivit beskjuten och att 

detta har ett samband med konflikten mellan honom och målsägandena. I ett annat av-

lyssnat samtal ber Hassan Malla den okände som han talar med den 31 juli 2020 att 
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skicka foto på ”tjockisen”, som åklagaren menar är beteckningen som används för Ali 

Mousavizadeh. Strax efter får Hassan Malla ett sådant via WhatsApp. 

 

Målsäganden Ali Mousavizadeh sköts till döds i Örebro den 16 juli 2020. Då togs en 

mobiltelefon i beslag från honom. I den fanns tre raderade filmer som återskapats. En-

ligt filmernas platstjänst var de skapade på Tengvallagatan 16 i Örebro där Ali 

Mousavizadeh var bosatt. Enligt den som gjort granskningen av telefonen är det san-

nolikt att det är Ali Mousavizadeh som filmat sin andra (krypterade) telefon. På bilder 

åberopade av åklagaren har innehavaren av telefonen en konversation med i målet 

okände Encrochatanvändaren Ghost. Ghost blir tillfrågad om vad ”jag” är värd. Svaret 

är först: ”Allt till inköpspris på krita en månad osv direkt kontakt från spanien och allt 

det dära hahaaha” och något senare ”300 lax men han sa pengarna är inte vad man ska 

utgå efter utan hur man kmr få ha det efteråt affärsmässigt”. 

 

Åklagaren har gjort gällande att Hassan Malla sökt anstifta bl.a. Mehdi Tarhini att ut-

föra mord på målsägandena och/eller i samråd med Mehdi Tarhini och Ahmad El-

jammal beslutat att morden ska utföras (åtalspunkten 1 II). Mehdi Tarhini ska sedan ha 

involverat Saed Ali Kathem Gebori i mordförberedelserna. Han ska i sin tur ha invol-

verat Daniel Andersson och Adam Johansson i mordförberedelserna (åtalspunkten 1 

VI). 

 

Enligt åklagaren fanns det en konflikt mellan å ena sidan No Surrender MC och å 

andra sidan Daniel Andersson och Adam Johansson, som varit medlemmar i klubben. 

Den 11 december 2019 lade No Surrender MC på sin Facebooksida upp en bild på 

Daniel Andersson och en annan person med texten NO CONTACT skriven över bil-

den. Ovanför bilden står att [d]om här pissluffarna tillhör en vår klubb längre. 

 

Daniel Andersson svarade samma dag på sin Facebooksida ”Daniel Nelson Jazzi” med 

att skriva ”NU FÖROLÄMPA NI G NU VET NI VI SES FULL CONTAKT 

JAG KOMMER TILL ER VI SES” 
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När Daniel Andersson greps togs en telefon med telefonnummer *1154 som låg vid 

honom i beslag. På den fanns en film med två personer som urinerar på en No Surren-

der-väst. 

 

När Daniel Andersson andra telefon, *8923, undersöktes fanns det i den två bilder på 

adressen till en kvinna som har barn tillsammans med målsäganden Shahin Amani. 

 

Örebro  

Åklagaren har gjort gällande att det fanns en avsikt att mörda Ali Mousavizadeh i Öre-

bro först den 25 och sedan den 28 mars 2020. Enligt olika händelserapporter hos poli-

sen brukade Ali Mousavizadeh och andra medlemmar i No Surrender MC vistas på re-

staurangen Watt vid Oskarsparken. 

 

Åklagaren har gjort gällande att en BMW som var parkerad på en parkering vid Örebro 

universitet var tänkt att användas vid ett mord på en eller flera av målsägandena. Bilen 

var stulen och försedd med stulna polska registreringsskyltar. Den 17 mars 2020 kl. 

21.22 köptes en parkeringsbiljett för en månad giltig för en bil med det polska registre-

ringsnumret på parkeringen vid universitetet. Köpet gjordes med ett bankkort som till-

hörde en kvinnlig vän till Garabet Kazarian. Strax efter köpet, kl. 22.18, swishade Ga-

rabet Kazarian samma belopp till den kvinnliga vännen. I en konversation på Insta-

gram mellan ”Garush”, som Garabet Kazarian kallas, och Mehdi, som enligt åklagaren 

ska vara Mehdi Tarhini, finns kl. 21.25, en anmaning från Garush att swisha, vilket en-

ligt åklagaren ska avse ersättning för parkeringsbiljetten. 

 

Garabet Kazarian var bosatt i närheten av parkeringen där BMW:n stod uppställd. 

Mehdi Tarhini använde sitt BankID den 17 mars kl. 21.13 när han befann sig i anslut-

ning till Garabet Kazarians bostad. Mehdi Tarhinis mobiltelefon *7814 har uppkopp-

lingar i Örebro under kvällen och mot master som täcker området där BMW:n var par-

kerad kl. 21.22. Av en Encrochatkonversation mellan Mehdi Tarhini och Saed Ali Kat-

hem Gebori den 8 maj 2020 framkommer uppgifter om att parkering har betalats för 

en månad i taget. 
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Åklagaren har gjort gällande att Saed Ali Kathem Gebori, Adam Johansson och Daniel 

Andersson träffades på Östermalm i Stockholm den 19 mars 2020. Till stöd för det har 

åklagaren åberopat mastuppkopplingar från deras telefoner *4819, *4314 respektive 

*8923 mellan ca kl. 20 och 21. Det finns också på WhatsApp samma dag mellan kl. 17 

och strax efter midnatt registrerade kontakter mellan Daniel Anderssons telefon *8923 

och Saed Ali Kathem Gebori. Åklagaren har gjort gällande att Daniel Andersson och 

Adam Johansson då involverades i planerna på att mörda målsägandena. 

 

Den 23 mars 2020 hyrde Mehdi Tarhini en Volvo V60 i Norrköping. Bilen återlämna-

des enligt hyresavtalet den 27 april 2020. Bilen var under hyrestiden av polisen försedd 

med utrustning för hemlig rumsavlyssning, HRA. 

 

På morgonen den 25 mars 2020 lämnar Mehdi Tarhini sin bostad i Hävla, Finspångs 

kommun, i hyrbilen. Han tankade i Rejmyre och använde då sitt bankkort. Hans 

Encrochatenhet *5744 kopplar upp mot master efter E4 och vidare mot Huddinge. 

Där, på Småbrukets Backe, plockar han upp Saed Ali Kathem Gebori vid kl. 13.15, vil-

ket framgår av HRA:n då de samtalar i bilen. 

 

De kör från Huddinge till en restaurang på Kungsgatan i Stockholm och sedan vidare 

mot Kista. Där träffar de Daniel Andersson vid en pizzeria. Mötet fotograferas av poli-

sens spanare. Under tiden för mötet kopplar också Adam Johanssons telefon *4314 

upp samma mast som Mehdi Tarhinis, *5744, och Daniel Anderssons, *8923, telefo-

ner. Daniel Andersson och Adam Johansson har av allt att döma kommit dit i Daniel 

Anderssons bil, en Volvo V70 med fordonsår 2000 där den höger bakre sidorutan var 

sönderslagen. Det trasiga fönstret kommenteras av Saed Ali Kathem Gebori när han 

och Mehdi Tarhini kommer fram till mötesplatsen. 

 

Saed Ali Kathem Gebori och Mehdi Tarhini färdades i hyrbilen och Daniel Andersson 

använde sin egen bil. De stannade bilarna och samtalade med varandra i Kista, vilket 

observerats av polisens spanare som filmade mötet.  
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Strax före kl. 16 lämnar hyrbilen platsen för mötet. Av samtalet i bilen framgår att 

Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori kör runt planlöst medan de andra handlar; 

”dom ska gå och köpa”. 

 

Daniel Andersson och Adam Johansson besökte tillsammans med en tredje person 

Biltemas butik i Veddesta i Järfälla kommun strax norr om Stockholm. Av en övervak-

ningsfilm och kvitton framgår att de kl. 16.33 köpte två regnställ och två par arbets-

handskar, vilket den tredje personen betalade för kontant. 

 

Klockan 17.06 parkerar Daniel Anderssons Volvo bakom hyrbilen i närheten av mö-

tesplatsen i Kista. I hyrbilen samtalade Saed Ali Kathem Gebori och Mehdi Tarhini 

med varandra om några nycklar som ska finnas ”där” och som ska hämtas. 

 

Från Kista åkte båda bilarna till Farsta där Adam Johansson ska bo. När Adam Johans-

son och Daniel Andersson lämnat Daniel Anderssons bil satt Saed Ali Kathem Gebori 

och Mehdi Tarhini kvar i hyrbilen. De talar då om att byta kläder. Av samtalet framgår 

också att de ska till en plats som det tar ca två timmar att köra till, vilket stämmer in på 

Örebro. När Daniel Andersson kommit tillbaka till Saed Ali Kathem Gebori och 

Mehdi Tarhini framgår det av samtalet att de väntar på Adam Johansson. Av uppgifter 

från polismannen Anders Johansson, vilken hänvisat till sin promemoria från spanings-

insatsen, bär Daniel Andersson på en gul plastpåse som är välfylld utan att verka vara 

tung. Under samtalet yttrar Daniel Andersson att dunk är det enda som de inte har. 

Saed Ali Kathem Gebori säger att det får de fixa när de tankar. Daniel Andersson för-

klarar att det brukar finnas gräsklipparbensin. Något senare nämner Saed Ali Kathem 

Gebori att det är till Örebro som de ska åka. Det framgår av samtalet att de kommer 

att åka i två bilar. Mehdi Tarhinis Encrochatenhet (*5744) kopplar upp mot basstat-

ioner i Farsta mellan kl. 17:44 och 18:28.) 

 

På vägen stannar de i Bandhagen. Det framgår av en övervakningsfilm att Daniel An-

dersson där vid kl. 18.30 på en Circle K-mack köper en dunk alkylatbensin. 
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Färden fortsätter efter E18 till Örebro. Mehdi Tarhinis Encrochatenhet (*5744) kopp-

lar upp efter masterna utefter vägen. Under körningen kommenterar Saed Ali Kathem 

Gebori och Mehdi Tarhini vad några andra gör och Saed Ali Kathem Gebori säger att 

”de har inget fönster”, vilket stämmer överens med skicket på Daniel Anderssons bil. 

 

Båda bilarna observerades av polis vid 21-tiden strax före avfarten till Örebro. Enligt 

åklagaren flyttar både Daniel Andersson och Adam Johansson i utkanten av Örebro 

över i hyrbilen med Saed Ali Kathem Gebori och Mehdi Tarhini. Saed Ali Kathem Ge-

bori undrar om de ska ”åka dit först” och Mehdi Tarhini fortsätter med ”bara så att 

dom ser vägen”. 

Något senare säger Mehdi Tarhini att de ”körde förbi stället” och fortsätter med att de 

ska hämta nyckeln och i så fall ”stannar förbi garush hämtar nyckeln” när de ändå är 

där.  

 

Efter en tids körning instruerar Mehdi Tarhini att de ska köra ner till höger. Han pekar 

sedan ut en bil och säger att det är den här BMW:n. Under den fortsatta körningen in-

struerar Mehdi Tarhini hur man ska köra. Så småningom pekar Mehdi Tarhini ut ett 

hörn på en byggnad. Mehdi Tarhini fortsätter: ”Där inne. Hänger du med? Så kör fram 

med eran bil hela vägen fram dit.” 

 

Mehdi Tarhini fortsätter med att säga att han antar att ”du” kommer att sitta där bak. 

Daniel Andersson svarar: ”troligtvis ja”. 

 

Mehdi Tarhini säger sedan att det är bara ”du” som ska gå ut från den sidan. ”Du 

springer bara ut du har dörren rakt framför dig, så du har den precis så.” 

 

Saed Ali Kathem Gebori nämner att det står Watt. Sedan konstaterar han och Mehdi 

Tarhini att det är stängt. De känner då inte till att restaurang Watt fått sitt alkoholtill-

stånd indraget med verkan från den dagen. 

 

Vid den här tiden, ca kl. 21.20 den 25 mars 2020, kopplar Mehdi Tarhinis Encro-

chatenhet (*5744) upp mot master i närheten av restaurang Watts adress. 
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Bilfärden fortsatte. Mehdi Tarhini talar om grejor som ska läggas i bilen, bensin och all-

ting, så att bilen är klar. Lite senare talar Mehdi Tarhini om att memorera vägen. Han 

talar också om bilen som de kommer att ha och att på den piper sensorerna för luft-

trycket och lyser lampan för batteriet. Han framhåller att det inte är något problem och 

att bilen inte dör. Det blir också en diskussion där Saed Ali Kathem Gebori talar om 

att hitta någon skog att sova i och inte åka hem. Han får mothugg av Mehdi Tarhini 

som framhåller att de måste hem och duscha med citron direkt. 

 

Samtalet fortsätter senare med att Mehdi Tarhini förklarar att ”om det inte blir i kväll” 

ska de köra på fredag. Då kan ”ni” lämna Volvon ”här tills på fredag”. 

 

Under den lite längre körning som följer förklarar Mehdi Tarhini att det inte är något 

som de andra behöver minnas. Saed Ali Kathem Gebori undrar var ”han” är och får 

från Mehdi Tarhini svaret att det är längst fram. Saed Ali Kathem Gebori nämner se-

dan ”studenter”. Vid den här tidpunkten, ca kl. 21.45, kopplar Mehdi Tarhinis 

Encrochatenhet (*5744) upp masten Örebro Universitet240°. 

 

Drygt tio minuter senare talar Mehdi Tarhini om att lägga in det som behövs och att 

det ska vara i bagageluckan ”där nere”. Daniel Andersson undrar om det är där man 

har däck. Mehdi Tarhini fyller i som följer: 

 

exakt precis det finns en skruvmejsel där, till, till, vad heter det regskyltar hänger du 
med? Och plåtarna ligger också där i den där där däcken ligger … förstår du vad jag 
menar? Så det är bara, innan ni åker ut byt ut dom, släng ut plåtarna här rakt fram-
för er bara... så kommer det en kille och plockar upp dom direkt den här 

 

Straxt före klockan 22 skriver Hassan Malla till Mehdi Tarhinis Encrochatenhet 

(*5744) och undrar hur det går och får emojier som svar. 

 

Några minuter senare talar Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori om att ”köra 

förbi dom”. Mehdi Tarhini förklarar att han vill se om det är öppet. Det visar sig att 

det inte är det. Enligt Saed Ali Kathem Gebori är det helt dött. Vid den tiden kopplar 
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Mehdi Tarhinis Encrochatenhet (*5744) upp mot master nära den adress där restau-

rang Watt låg. 

 

Det fortsatta samtalet tyder på att man memorerar en färdväg. Det slutar med att Saed 

Ali Kathem Gebori säger att sen är det klart. Mehdi Tarhini fyller i med ”Vänster, bilen 

stora där ni bränner den”. Härefter undrar Saed Ali Kathem Gebori om det inte fanns 

någon där, vilket troligen syftar på restaurang Watt. Efter viss diskussion beslutar man 

att skjuta upp ”det” till helgen. 

 

Efter beslutet att skjuta upp det säger Mehdi Tarhini att de ska köra hela en gång till 

och sedan åka mot Stockholm. Saed Ali Kathem Gebori tycker att de inte ska åka förbi 

dem en gång till med samma bil för med flera gånger blir det ”case”. Under den föl-

jande körningen ger Daniel Andersson och Mehdi Tarhini körinstruktioner till Saed Ali 

Kathem Gebori. 

 

Klockan 22.37 bestämmer man sig för att åka hem. I samband med det frågar Mehdi 

Tarhini efter vem som har bilnyckeln. Strax efter frågar någon efter vad stället heter 

och får svaret Watt. 

 

Mehdi Tarhinis Encrochatenhet (*5744) kopplar sedan upp mot master efter E18 och 

E4 till södra Stockholm. Uppkopplingarna som följer ger vid handen att Daniel An-

dersson och möjligen även Adam Johansson lämnas av i Farsta. Efter stoppet i Farsta 

talar Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori om huruvida de ”ge han den” för 45. 

Saed Ali Kathem Gebori undrar om det inte är bättre att kolla med HM. Av 

uppkopplingar för Mehdi Tarhinis Encrochatenhet *5744 att döma lämnas Saed Ali 

Kathem Gebori av i Visättra i Huddinge söder om Stockholm. Mehdi Tarhini åker där-

efter hem till sig i Hävla. Då har klockan hunnit bli närmare 00.30 den 26 mars 2020. 

 

Den 27 mars 2020 skriver jappis till Mehdi Tarhini på Encrochat att Mosa skrev att det 

är stängt där idag. På kvällen samma dag skriver Hassan Malla till Mehdi Tarhini ”Ska 

ni va ute ikväll bror”. Dagen efter skriver Hassan Malla ”Inga problem bror inshallah 

imorgon ja är skyldig dig pengar istället” till Mehdi Tarhini. 
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Vid 16-tiden den 28 mars 2020 observerar polisen Mehdi Tarhinis hyrbil på Småbru-

kets Backe i Huddinge där Saed Ali Kathem Gebori kommer ut från ett hus och sätter 

sig på passagerarplats. Han säger att ”dom är här närsom” och att de ska vänta på dem. 

Tydligen dyker det inte upp någon.  

 

Runt kl. 17.20 kopplar Adam Johanssons (*4314), Daniel Anderssons (*8923) och 

Mehdi Tarhinis (*5744) telefoner upp mot master i närheten av varandra i Farsta. Fär-

den påbörjas vid kl. 17.30. Under körningen undrar Saed Ali Kathem Gebori vem som 

har nycklarna. Mehdi Tarhini förklarar att det är han som har dem. Härefter kopplar 

Mehdi Tarhinis telefon upp mot master efter E4 och E18 mot Örebro. Mehdi Tarhinis 

hyrbil kommer kl. 20.05 fram till den plats i Örebro där Daniel Anderssons Volvo stått 

parkerad. Detta dokumenteras genom att det finns hemlig kameraövervakning av Vol-

von. 

 

Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori samtalar i bilen när de står vid Daniel An-

derssons bil. Mehdi Tarhini tycker att de ska åka direkt till den andra och släppa av 

”dem”. Därmed åsyftas troligen BMW:n. Saed Ali Kathem Gebori tycker att de får 

vänta, varefter Mehdi Tarhini fyller i med ”låter dem byta om här”. 

 

Av samtalen som följer framgår att det är något problem med Daniel Anderssons bil 

och att något måste köpas. Av en övervakningsfilm framgår att Adam Johansson går in 

på en bensinmack, men att han inte köper något där. I samband med besöket på ben-

sinmacken grips alla fyra av polis. 

 

När Daniel Andersson greps hade han citronsaft på sig, vilket framgår av protokollet 

från avvisiteringen. 

 

På Encrochat diskuteras gripandena i Örebro. Jappis konstaterar i en konversation 

med Mehdi Tarhini, efter det att gripandet av Mehdi Tarhini hävts, att fittorna nu kom-

mer att gömma sig ännu mer. I den konversationen undrar jappis också var skyttarna är 
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och om de tog nyckeln. Som svar får jappis ett meddelande från swastika som vidare-

befordrar ett meddelande från Mehdi Tarhini som svarar jakande på frågan om skyt-

tarna är släppta.  

 

Efter det att Mehdi Tarhini och Daniel Andersson släppts kopplas deras telefoner 

(*5744 resp. *8923) upp mot master efter vägen till Stockholm. 

 

Under vägen mot Stockholm samtalar Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori i 

Mehdi Tarhinis hyrbil om Kalle vilket är en beteckning som används för automatkarbi-

nen AK-47 Kalasjnikov. Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori diskuterar också 

vad de skulle sagt om de blivit förhörda. 

 

Enligt uppgifter i förundersökningen har Mehdi Tarhini lämnat sin ”sociala telefon” 

(*2814) i bostaden den 28 mars 2020. 

 

Den 30 mars 2020 togs en BMW i beslag. Den stod parkerad vid universitetsområdet i 

Örebro försedd med polska registreringsskyltar, som var anmälda stulna. Det visade sig 

att BMW:n egentligen var svenskregistrerad och stöldanmäld. I baksätet låg en IKEA-

kasse som innehöll en AK47 Kalasjnikov tillsammans med två lösa magasin med am-

munition, totalt 52 patroner. I bilens bagageutrymme fanns bl.a. en presenning och två 

svenska registreringsskyltar som var anmälda stulna. På golvet bakom förarstolen låg 

en dunk med alkylatbensin motsvarande den som Daniel Andersson köpte på Circle 

K-macken i Bandhagen. Ovanpå den stod en gul Nettopåse med diverse klädespersed-

lar och skor samt ett kvitto från Western Union på en pengaöverföring med Daniel 

Andersson som angiven avsändare. Under och bakom framstolarna fanns förpack-

ningar med regnställ motsvarande dem som Daniel Andersson och Adam Johansson 

var med och köpte hos Biltema i Veddesta. I ett sidofack i bagageutrymmet fanns en 

skruvmejsel. 
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Den i beslag tagna automatkarbinen har undersökts hos Nationellt forensiskt centrum. 

Enligt den lämnade redovisningen fungerade den utan anmärkning med de också i be-

slag tagna magasinen. Det konstaterades att vapnet omfattas av vapenlagens bestäm-

melser om tillståndsplikt. 

 

BMW:n och de föremål som fanns i den undersöktes med avseende på DNA och fin-

geravtryck. Adam Johanssons fingeravtryck säkrades från en av förpackningarna med 

regnställ och påsen med klädespersedlar. Daniel Anderssons fingeravtryck säkrades 

från samma förpackning med regnställ som Adam Johanssons. 

 

Det som undersöktes med avseende på DNA jämfördes med DNA-prover från Adam 

Johansson, Mehdi Tarhini och Daniel Andersson. Adam Johanssons och Daniel An-

derssons DNA fanns på påsen med klädespersedlar. Daniel Anderssons DNA fanns 

också på ett par träningsbyxor och på en pikétröja som låg i påsen. På ratten fanns 

DNA från Mehdi Tarhini. 

 

De spår som säkrades på automatkarbinen är inte avsatta av någon av de tilltalade. 

 

Bilens indikator visade på för lågt lufttryck i däck. 

 

Polisens tillslag i Örebro och beslaget av BMW:n kommenterades på Encrochat i en 

konversation den 2 april 2020 mellan i målet okände Encrochatanvändaren sourray och 

jappis. Sourray frågar jappis om denne var i Örebro när det hände och fick följande 

svar: 

 

Nej ja skicka mina grabbar bror dom skulle in o spraya på deras klubb, sen vi har 2 
bilar på plats i öre, en ren och en baxad med vapen, nu dom stannar vid den rena o 
ska göra något innan dom går och sätter sig i den baxade, sen dom storma dom på 
en helt ny nivå bror, tur dom ej hann tiöö den baxade då ja hade förlorat dom på 
flera år 

 

Den 15 april 2020 frågar Hassan Malla Mehdi Tarhini på Encrochat om denne har ”gu-

nen o kallen” på en säker plats och får svaret att kallen är i bilen och gunen hos en vän. 
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Gun ska då beteckna pistol och kalle, som ovan nämnts, automatkarbinen AK-47 Ka-

lasjnikov. 

 

Under tiden 5–8 maj 2020 pågår en konversation på Encrochat mellan Mehdi Tarhini 

och Saed Ali Kathem Gebori om BMW:n i Örebro. Det börjar med att Mehdi Tarhini 

den 5 maj skriver att BMW:n, som ju togs i beslag den 30 mars, står med fel plåtar på. 

Den 7 maj skriver Saed Ali Kathem Gebori att ”killen” svär på att bilen ska stå ”där 

man visa dem första gången” och att den ska ha ”pl och inte svenska”. Senare samma 

dag skriver Mehdi Tarhini följande. 

 

Bror ja svär ja vet ej va ja ska säga bror detta e bara jätte knas, de finns en kalle i bi-
len o bilen e stulen och de e stulna regplåtar på 

 

Under den fortsatta konversationen diskuteras hur man ska kunna få nycklar till eller 

på annat sätt ta sig in i den svenskregistrerade BMW:n. Saed Ali Kathem Gebori und-

rar om han ska lösa en bil och ”bryta den andra [och] ta ut kallen så länge”. 

 

Det förefaller som om Mehdi Tarhini åker till den parkering där BMW:n skulle stå och 

fotograferar en sådan vid 13-tiden den 8 maj 2020. Genom en jämförelse med andra 

bilder går det att sluta sig till att bilderna är tagna från Mehdi Tarhinis hyrbil. Mehdi 

Tarhini skriver strax innan bilderna skickas till Saed Ali Kathem Gebori och undrar 

vem fan som har nyckeln. De diskuterar också om bilen flyttats för att avgiften inte be-

talats. Mehdi Tarhini skriver då att de lagt biljett varje månad. Något senare skriver 

Mehdi Tarhini till den i målet okände Encrochatanvändaren otherrabbit att bilen är 

borta. 

 

Vid ett tillfälle under konversationen nämns Adam och att Adam kommer att plockas 

in oavsett för att dennes kläder finns inne i bilen. 

 

Sedan Mehdi Tarhini konstaterat att bilen är borta skriver han på Encrochat följande 

till den i målet okände Encrochatanvändaren unbornaxe: 
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Men bror de har skett ett problem, ja tror vi hae blivit av med bilen o kallen e i bi-
len, men de finns reservbil o en tabbe 

 

Med tabbe avses en pistol. 

 

Den 25 maj 2020 skriver Mehdi Tarhini, som då hade tagit över Encrochatkontot sil-

verear, på Encrochat följande till den i målet okände Encrochatanvändaren 

mysticwind: 

 

Vi bhr ju t jobbet, men inte nu nu för vi har ej skjytt 
 

och 

S ska fixa bil o kalle som dem blev av medd 
 

Av utredningen framgår vidare följande om tiden från den 30 mars 2020 och framåt. 

Under en konversation den 30 mars 2020 mellan Hassan Malla och jappis skriver Has-

san Malla att han köpte en ny gun [pistol] som han ska ge till en kille som hänger med 

”dom”. Killen ska ha tjatat om att få göra jobbet så ”vi kör vidare bror vi slutar inte 

förens dom alla ligger under marken”. Jappis svarar att Hassan Malla är kung och fort-

sätter ”bara de blir gjort skiter i vem som gör huvudsaken dom dör bara, men de håller 

ju på o bli en affär med ali ju men om bara han blir då shain försvinner bror, bösta är o 

göra nör dom alla är tsm på deras ställe”. I fortsättningen av konversationen diskuterar 

jappis och Hassan Malla förutsättningarna för att få alla tre samtidigt. Sedan skriver 

Hassan Malla att man får tag på ”han” om man trycker tillräckligt länge vid ”hans frus” 

hus. 

 

Natten mot den 5 april 2020 skriver Hassan Malla till Mehdi Tarhini och undrar om de 

fortfarande ska ”köra på dom” för annars tänkte han ge vapnet till några andra. Mehdi 

Tarhini svarar att de kör, men att de har span ”upp t arslet”. Därför tänkte de bara av-

vakta några dagar ”Men förhoppningsvis denna vecka vi kör bror”. På förmiddagen 

samma dag skriver Mehdi Tarhini till Saed Ali Kathem Gebori att Shono, som äger 

vapnen, skrev till honom, och att om de inte skulle köra snart så ville han ha tillbaka 

”dem”. Mehdi Tarhini skriver att de ska låta ”dem köra imon” och fram tills det är löst 
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och låta ”dem” ta sig till Örebro och att han och Saed Ali Kathem Gebori möter dem 

där. 

 

Den 8 april 2020 skriver Hassan Malla till Mehdi Tarhini att ”alla är samlade på en plats 

nu”. Det ska vara i Hovsta på adress som Hassan Malla skickat till Mehdi Tarhini. 

Mehdi Tarhini undrar om det är där de ”första japp ham” första gg [där de försökte 

döda honom första gången]. Hassan Malla fortsätter med att en vän såg dem på väg 

hem med ”tjockisen båda tjockisarna o amir”. Åker de dit ”nu o trycker garanti ni får 

dom”. Mehdi Tarhini vidarebefordrar meddelandet till Saed Ali Kathem Gebori, men 

får ingen omedelbar kontakt. I stället skriver Mehdi Tarhini tillbaka till Hassan Malla 

kl. 16.14 att han ska se ”vart alla e”. Sedan Mehdi Tarhini fått kontakt skriver han kl. 

18.33 ”Bror är dom ens start klara ?” Han fortsätter med att fråga varför de inte gjort 

något försök ”iaf”. Hassan Malla undrar sedan om Mehdi Tarhini fått tag på grabbarna. 

Mehdi Tarhini skriver i sin tur till Saed Ali Kathem Gebori och påpekar att de förlorar 

tid på att bara sitta och vänta. Då skriver Hassan Malla till Mehdi Tarhini att ”dom” 

fortfarande är där. Det vidarebefordrar Mehdi Tarhini till Saed Ali Kathem Gebori ge-

nom att skriva att ”dom e i hovsta nu”. Mehdi Tarhini undrar också om de hinner få 

alla på plats. Omedelbart efter skriver han till Hassan Malla att det kommer att bli svårt 

att hinna och att han inte får tag på alla. Sedan skriver Saed Ali Kathem Gebori till 

Mehdi Tarhini att det enda problemet är att ingen har en krona ”o röra sig”. Då svarar 

Mehdi Tarhini: ”Asså bror wtf” [what the fuck] och ”På koran det är tvär skämmig”. 

Lite senare klagar Mehdi Tarhini på att de ska tjäna 700-800 lax och så kan de ej fixa 1-

2 lax för att ta sig dit. 

 

Senare under kvällen skriver Mehdi Tarhini till Saed Ali Kathem Gebori ” Asså bror 

tror hm kmr säga snart han vill ha tbaks vapnen” och ”Då vi e fuckt” så de måste sätta 

i en växel. 

 

Natten mot den 10 april 2020 skriver Mehdi Tarhini till Saed Ali Kathem Gebori att 

han kan köpa lite extra tid hos ”hm” och säga att det var det här de höll på med. Det 

som de höll på med synes vara förknippat med ett mord i Norrköping. Saed Ali 
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Kathem Gebori påpekar att de försökt men att det blivit ”case” hela tiden. Mehdi 

Tarhini skriver att det gått fyra månader. 

 

Några timmar senare skriver Mehdi Tarhini till Saed Ali Kathem Gebori att Saed Ali 

Kathem Gebori ska ha nycklarna från det att Mehdi Tarhini ger dem till honom tills 

”innan dom ska köra”. I sammanhanget framstår det som tydligt att detta syftar på 

nycklarna till BMW:n som man ännu inte vet är tagen i beslag den 30 mars. Vidare un-

derstryker Mehdi Tarhini att det är ”process” att fixa bil och vapen. Mehdi Tarhini 

fortsätter med att det finns svenska skyltar i bilen och att de polska skyltarna ska kastas 

i skogen där någon ska komma och ta dem. 

 

Den 12 april 2020 utspinner sig följande konversation mellan Hassan Malla och Mehdi 

Tarhini: 

 

Hassan Malla Bror ja kommer komma hem till början av nästa månad om ni inte 

har fått en av do tills det ja kommer köra själv snälla har dom 

vapnen start klara då 

Mehdi Tarhini: Absolut bror, vill ej lova nåt men vi försöker hela tiden walla de e 

svårt o operera i en annan stad för oss brlr men vi kmr få in de, 

Mehdi Tarhini: Tex när man får tips på vsrt dem e vi hinner ej agera, när vi försö-

ker dp vi sitter o trycker på nåt ställe som dom brukar va pp o 

hoppas att dem nmr bror de den 

Hassan Malla: Ja kommer komma in om ni vill vi kan köra  

tillsamans men ja kommwe o ca en måbad 

Mehdi Tarhini Förhoppningsvis e de klart 

 

En dryg timma senare skriver Mehdi Tarhini till Saed Ali Kathem Gebori och undrar 

vad planen är. Konversationen fortsätter som följer: 

 

Mehdi Tarhini Hm skrev t mig igår kväll att om de ej e klart om 

2 veckor då han kmr behöva vapnen brkr 
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Saed Ali 

Kathem 
Gebori  

Ha bror nyxklar bara 

Saed Ali 
Kathem 
Gebori  

Dem hade vägarna förbi igår 

Saed Ali 
Kathem 
Gebori  

Kan du träffas halvvägs kanake nyköping? 

Mehdi Tarhini Ja måste se bror om ja kan möta dem, ska ringa t hertz imon p 

förlänga bilen, 

Mehdi Tarhini Men tror ej de blir ett problem 

Mehdi Tarhini Men när ska dem köra bror 

Mehdi Tarhini Vi har tidspress nu 

Saed Ali 
Kathem 
Gebori  

Dem kommer imorn sen stannar dem här tills 

detklart 

Mehdi Tarhini Okej bror 

Mehdi Tarhini O dom kan exakt allt . 

Mehdi Tarhini ? 

Saed Ali 
Kathem 
Gebori  

Så som vi tänkt aa 

Saed Ali 
Kathem 
Gebori  

Ta med kikaren också 

Mehdi Tarhini Nej bror låt dem.köpa en kikare brlr 

Mehdi Tarhini Vi har finger avtrycl brlr 

Mehdi Tarhini Den e svår o göra ren 

Saed Ali 
Kathem 
Gebori  

Aha dåså 

Mehdi Tarhini Bättre dom köper brlr 

Mehdi Tarhini En ny bara 

Saed Ali 
Kathem 
Gebori  

Sen bror denna lur e case tror jag 

Saed Ali 
Kathem 
Gebori  

Så försök ej skriva nåt känsligt 

Mehdi Tarhini Okek bror 
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Den 13 april 2020 skickar Mehdi Tarhini till Saed Ali Kathem Gebori skärmdumpar 

med karta och satellitbilder på området där Shahin Amanis fru bor liksom information 

om hennes adress, parkeringsplats och vilken slags bil hon kör efter det att han skrivit 

att man sett ”ali” två gånger på vägen till tjockisen. Han skriver också att han tror att 

tjockisen är hemma och att om de sitter där och trycker så kommer de att få dem båda. 

 

Den 15 april 2020 skickar Saed Ali Kathem Gebori samma bild på en karta som han 

fått av Mehdi Tarhini till den i målet okände Encrochatanvändaren supervalioso, Han 

vidarebefordrar också Mehdi Tarhinis information om parkeringsplats och fruns bil. 

 

På kvällen samma dag söker Mehdi Tarhini kontakt med Saed Ali Kathem Gebori. När 

Saed Ali Kathem Gebori svarar upplyser denne ”Ingen signal för säkerhets skull” och 

förklarar med att de är på g igen. Han frågar om Mehdi Tarhini är säker på adressen. 

De ska, om det inte går den natten, börja köra på dagen tidigt i stället. Han ber Mehdi 

Tarhini ”titta till så ni gett oss rätt adress”. Sedan ber Mehdi Tarhini Hassan Malla att 

skicka adressen igen. 

 

Lite tidigare under kvällen hade Hassan Malla skrivit till Mehdi Tarhini och undrat om 

Mehdi Tarhini hade ”gunen och kallen” [pistolen och Kalasjnikoven] på en säker plats. 

Mehdi Tarhini svarade att ”kallen” var i bilen och ”gunen” hos en vän. Hassan Malla 

förklarade att, om det hände ”er” något så skulle han veta var han kunde få tag på vap-

nen så att han kunde fortsätta köra. Sedan undrade Hassan Malla om det var den stulna 

bilen och fick jakande svar. Hassan Malla ifrågasatte lämpligheten att förvara Kalasjni-

koven i en stulen bil, där den skulle hittas om bilen blev undersökt. Härefter utväxlades 

följande meddelanden: 

 

Mehdi Tarhini Bror kallen har ej statch [gömställe] t den, tabben [pistolen] e hos 

en vän i universitet han delar lgh me en annan så kallen han 

kan ej ha hos sigg 
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Hassan Malla Bättre o lägga den hos någon eller en ärlig bil som bara står men 

inte bra o bara ha den ligandes där när ni inte vet när ni ska 

köra 

 

I meddelanden mellan Hassan Malla och Mehdi Tarhini och mellan Mehdi Tarhini och 

Saed Ali Kathem Gebori undrar Hassan Malla om de ska dit idag och får till svar att 

det finns folk som tryckt sedan i måndags. Saed Ali Kathem Gebori skriver att de har 

dem, men att de inte ser någon ”x5blå”, som är en sådan bil som Shahin Amanis ”fru” 

skulle köra. Frankhvam vidarebefordrar meddelanden från Saed Ali Kathem Gebori till 

Hassan Malla. Mehdi Tarhini har då skickat de tidigare nämnda skärmdumparna till 

Saed Ali Kathem Gebori. 

 

Den 16 april 2020 skriver Hassan Malla till Mehdi Tarhini att han tror att han kan lura 

ut ”ali” till ”er”. Hassan Malla ska då ha en som pratar med ”han” nu och att ali tror att 

det är en person som vet något om ”150lax” som stulits från en lägenhet. Hassan Malla 

undrar om de är redo. Mehdi Tarhini frågar då efter var de ska ses. Hassan Malla och 

Mehdi Tarhini diskuterar sedan vad som kan vara en lämplig plats. 

Som framgår av det tidigare har polisen, efter det att Ali Mousavizadeh avlidit, speglat 

Ali Mousavizadehs telefon. I den har man säkrat en konversation den 16 april mellan 

Ali Mousavizadeh och ”David Orre”. I den säger sig David Orre ha information om 

pengar som Ali Mousavizadeh blivit bestulen på. Via IP- och telefonnummer har 

aliaset David Orre spårats till en person i Hassan Mallas närhet i Spanien. Enligt upp-

gifter från spansk polis har Hassan Malla och den personen kontrollerats tillsammans 

vid flera tillfällen under februari och mars 2020. 

 

Den 24 april 2020 skickar Mehdi Tarhini ett antal bilder som inte gått att återskapa till 

den i målet okände Encrochatanvändaren unbornaxe. De ska enligt Mehdi Tarhini fö-

reställa ”amir” och ”ali”. Senare skriver Mehdi Tarhini till unbornaxe att det finns 

andra som har försökt japp [ska betyda att döda] dem nu i en månad men inte fått möj-

lighet. Mehdi Tarhini fortsätter med att han pratat med dem under dagen och att han 

ska ge dem till nästa vecka ”om dem ej lyckas då ta över du ist”. 
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Den 27 april 2020 vidarebefordrade Mehdi Tarhini en konversation mellan honom 

själv och Hassan Malla till Saed Ali Kathem Gebori där Mehdi Tarhini undrar om Has-

san Malla kan fixa en träff med ”tjokisen” på onsdag vid Svampen. Hassan Malla svarar 

att han ska kolla vad han kan göra. 

 

Följande meddelanden växlades den 28 april 2020: 

 

Mehdi Tarhini För när som helst bror kmr bli utbytta 

Saed Ali 
Kathem 
Gebori  

Vi har 2 teams på dem nu 

Mehdi Tarhini Okej bror flr nästa vecka om de ej e klart, då ja kmr ta nyckln t 

bilen bror 

 

Mehdi Tarhini skriver den 29 april 2020 till Hassan Malla och undrar om det går att 

göra fälla. Hassan Malla svarar att han precis fått höra att ”han” är i Göteborg. Mehdi 

Tarhini skriver då till Saed Ali Kathem Gebori att Ali är i Göteborg. 

 

Av utredningen framgår att Ali Mousavizadeh telefon kopplade upp mot Gothia To-

wers trådlösa nätverk i Göteborg den 26 april 2020 kl. 12.02. 

 

På kvällen den 29 april 2020 skriver Saed Ali Kathem Gebori till Mehdi Tarhini och 

undrar om de ska ”stå vid Shahin”. Mehdi Tarhini tror att Shahin inte rör sig så mycket 

när Ali är i Göteborg. Mehdi Tarhini tycker dock att de ska stå kvar om de redan är där 

för ”kanske man får chansen”. De ska då vara kvar en timma till. 

 

Den 3 maj 2020 skriver Saed Ali Kathem Gebori till Mehdi Tarhini att ”ingen e i lillån” 

och att de varit där i två dagar nu. Saed Ali Kathem Gebori skriver sedan att han ”tjatat 

på dem o stressat för fällan så vrf har han ej löst den”. Mehdi Tarhini svarar att han 

sagt till själv, men att inget har hänt. 

 

Dagen efter skriver Mehdi Tarhini till Saed Ali Kathem Gebori och undrar om han kan 

få nyckeln till BMW:n om de ej ”löst tills på onsdag”. 
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Mehdi Tarhini skriver den 8 maj 2020 vid kl. 19.30 till Saed Ali Kathem Gebori att ”fa-

rok o ali tjokisen” sitter i Layali, som är en libanesisk restaurang i Örebro, och undrar 

om Saed Ali Kathem Geboris grabbar är ”där o kan köra nu”. Saed Ali Kathem Gebori 

svarar att han ska kolla var de är. Han återkommer med beskedet att ingen är i ”öre” 

och att han väntade på att Mehdi Tarhini skulle skicka adress. Mehdi Tarhini undrar se-

dan när de kan vara där och får till svar att om de är i Stockholm om två till tre timmar 

och om de är hemma så tar det fem timmar. Samtidigt skriver Mehdi Tarhini också till 

den i målet okände Encrochatanvändaren otherrabbit att ”Ali tjokis” och Farok är i 

Layali, men får, såvitt kan ses i utskrifterna, inget svar. 

 

Den 11 maj 2020 skriver Hassan Malla på Encrochat till Ahmad Eljammal: ”Ja ska 

knulla varenda en av dom eller ja ska gå fängelse kuz har bestämt mig helt nu”. Ahmad 

Eljammal svarar: ”Kom igen kuz jag e med dig i allt wAllah”. Ahmad Eljammal tilläg-

ger i två ytterligare meddelanden: ” Men kuz du måste veta du hjälper inte dina barn 

genom att få livstid” och ”Men som sagt jag är med dig i allt”. Hassan Malla replikerar 

på temat att om man vill få något gjort är det lika bra att göra det själv och att han är 

trött på alla skitsnackare runt omkring honom för att därefter skriva: ”Ska inte göra 

idiot grej men ska gå hrm avsluta det här kuz”. Ahmad Eljammal replikerar och ber 

Hassan Malla skriva när denne är där, varpå Hassan Malla svarar ”Ja tror vi kan få 

tjockis ali o sälja tjockis chain sän jag säger hej då till dom båda”, följt av ett med-

delande med emojier. På detta svarar Ahmad Eljammal ”Hahahah maskin”, följt av 

emojier. Konversationen mellan Hassan Malla Ahmad Eljammal fortsätter och berör 

bl.a. splittring i den andra gruppen och skottlossning mot Hassan Mallas bil, varefter 

Ahmad Eljammal skriver ”InshAllah nu avslutar vi det sista bara”, på vilket Hassan 

Malla svarar ”Allt står skrivet kuz”. På detta svarar Ahmad Eljammal: ”100 % kuz”. 

 

Den 22 maj 2020 utspinner sig följande konversation mellan Hassan Malla och Mehdi 

Tarhini som då övertagit Encrochatenheten silverear: 

 

Hassan Malla Bror om din kille är häktad låt mig ge gunen till en annan som sä-

ger han kan lösa jobbet 
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Mehdi Tarhini  Ja bror ingen fara, 

Hassan Malla Den är helt start kkar va 

Mehdi Tarhini Aah bror, som ja tog den, men min vän olja den o tog bort rost o 

allt 

Mehdi Tarhini Så den ska funka som ny bror 

Hassan Malla [emojier] 

Mehdi Tarhini Men ja ska t örebri strax bror, 

Mehdi Tarhini Om ja ser dem, kan din grabb köra deräckt då ? 

Hassan Malla Ok hör av dig till mig om du kan lämna den till min bror skulle va 

dunder 

Hassan Malla Så som ja förstår han kommer ha dom serverade själv bror 

Mehdi Tarhini Bror, walla ja kan ej lämna den bror sorry [emojier], den ligger i 

universitet han kan komma ditt o få den bror 

Mehdi Tarhini Har ibgen som kan ge han den brlr walla sorry [emoji] 

Hassan Malla Löser bror 

Hassan Malla Lugnt bror ja löser 

Mehdi Tarhini Tack brir [emoji] 

Hassan Malla Inget o tacka för bror låt oss bara utrota do här jävla kackellakorna 

 

Den 23 maj 2020 skriver Mehdi Tarhini till Hassan Malla att han sett tjockisen i en bil 

och skickar en bild. De diskuterar sedan bilägaren och vad en vanlig kille har med ”ali” 

att göra. Sedan skriver Hassan Malla ” O vart såg dj dom har en skytt där som är redo 

bror”. Mehdi Tarhini fortsätter med att berätta att de körde mot universitetet. Något 

senare skriver Mehdi Tarhini att ”Ali o farok e i pitchers”, som är en restaurang i Öre-

bro. Där observerades också Ali Mousavizadeh och en Farok Akra av polis den natten. 

 

Uppenbarligen får Mehdi Tarhini inte någon kontakt med Hassan Malla när han skri-

ver ”Har du skytt redo ??” Han vänder sig istället till den i målet okände Encrochatan-

vändaren otherrabbit och skriver ”Bror skriv t hm har bombat hans Encro han sa ”han 

var skytt redo”. Av sammanhanget framgår att hm står för Hassan Malla. Mehdi 

Tarhini fortsätter skriva till otherrabbit enligt följande. ” O nu ja fick reda på farok o ali 

e i pitchers i örebro o chillar”. Mehdi Tarhini fortsätter med att ”Han svarar ejjj”. 
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Lite senare skriver Mehdi Tarhini till Hassan Malla att han, om han har skytt redo, ska 

placera skytten utanför Farok för att Ali måste köra hem Farok under kvällen. 

 

Den 27 maj 2020 skriver Hassan Malla på Encrochat till Ahmad Eljammal: ”Kuz ja har 

fått tjockusen på ett silverfatt gud titta ner på mig o sa nu får det va nog dj ska få han 

srrverad”, varpå, Ahmad Eljammal svarar ”Ja har honom kuz 100000%”. Därefter 

fortsätter konversationen och rör sig kring att Hassan Malla har fått flera goda nyheter, 

Hassan Malla skriver: ”Först Libanon sän ladde o nu en tjej ringer kollen ja bor hos o 

frågar vad han har för kontakt med tjockisen”. Efter ett kort svar från Ahmad El-

jammal fortsätter Hassan Malla: ”Det har funits pengar hemma hos hennes vän dom 

har försvunit nu tjockisen ressar henne på pengarna”. Ahmad Eljammal svarar: ”Gur-

kan hae gett uppnkuz vi vann”, på vilket Hassan Malla svarar med emojier. Ahmad El-

jammal fortsätter i två meddelanden: ” Jag satt på möte med shottas igåt wAllah dom 

frpgade om jobb kuz” och ”Eller vi gör jobbet själva”. Hassan Malla svarar: ”Kuz vi 

ger aldrig upp därför vi alltid kommer gå segrande”, varpå Ahmad Eljammal svarar: 

”Du bestämmer kuz å jag e med dig 100%”. På detta replikerar Hassan Malla: ”Ja vet 

inte vad tycker du kuz ja vill berkligen det ska bli av 1000%” och ”Kuz träffa dom för-

klara att det här fårbinte misslyckas igen im dom är 100% dom får en sista chans men 

snälla kuz sitt med dom o prata alvar”, varpå Ahmad Eljammal svarar: ” Haha kuz 

sökrast är om vi fpr de gjort”, ”Men du bestämmer kuz” och ”Jag kan sitta med dom 

wAllah å förklara”. Hassan Malla svarar: ”Mitt problem är att ja kommer ha super span 

när ja kommer hrm”, ” men kuz ja kommer kunna få han till ett ställe en tjej kommer 

stå dät o vänta på han sän när han ommur ut för o träffa henne han tror han kommer 

få pengar men han ska få äta bly” och ”Kuz det här måste va ett tecken att allt hände 

samridig”. Ahmad Eljammal svarar: ”Haha ok kuz”, ”Jag pratar med dom” och ”Har vi 

enc kuz ?”, på vilket Hassan Malla replikerar: ”Ja får köpa ny till dom”, ”Men det tar 

typ en vecka o få hem dom” och ”Vet du någon i sthm som ja kan köpa ifrån”. På 

detta svarar Ahmad Eljammal: ”jag kan kolla kuz” och ”Men kolla du ickså”, varefter 

Hassan Malla replikerar: ”1000%”. 
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Tre dagar senare, straxt efter midnatt den 30 maj 2020, frågar Hassan Malla Ahmad El-

jammal på Encrochat: ”Kuz har du prata med piraterna igen. Ahmad Eljammal svarar: 

”Jag sla träffa dom imr kuz”. Ahmad Eljammal fortsätter: ”På min mamma kuz är su-

gen på avsluta det sj” och ”Om du säger till mig du har en säker goare[en som lurar nå-

gon till en viss plats]”. Hassan Malla fortsätter: ”Har en 100% goare men kuz låt dom 

göra det”, ”ja köper nya lurar dom får en o hon får en”, ”Men måste ske snart innan 

den här tjejen som ska goa dom ångrar sög just nu dom har problem måste ta vara på 

chansrn medans dom är osams” och ”Dom slogs igår hon ringde skit lack hon vill 

verkligen det här nu”, Ahmad Eljammal svarar: ”Jag avslutar det kuz”. Hassan Malla 

fortsätter: ”Snälla kuz låt oss få till en snabb avslutning”, varpå Ahmad Eljammal sva-

rar: ”Skit i piraterna”. Hassan Malla förefaller vara av en annan åsikt och svarar: ”Nej 

kuz låt dom göra det”, varpå Ahmad Eljammal replikerar: ”Kuz jag vill inte dom ska 

misslyckas”, ”Jag vill se horungen i ögonen å skicka han till Allah” och ”Sen inshAllah 

direlt till helvettet om Allah vill”. Hassan Malla svarar: ”Vill dom inte eller”, varpå Ah-

mad Eljammal återkommer: ”Jo dom vill kuz”, Men tror bara jag vill se han död mer”, 

”E så less på allt” och ”Sanningen dom ringde idag å ville ses”. Hassan Malla svarar: 

”Kuz den här gången dom kan inte misslyckas dom ska få han serverad men förklara 

för dom att dom lämnar inte platsens förens han är död o hela magasinet i hans an-

sikte”. Ahmad Eljammal replikerar med: ” Kuz på min mamma om jag går dit jag vet 

jag får de gjort” och ”Jag kan fixa enx kuz har en vän som.säljer dom nya här”. Hassan 

Malla återkommer med: ”Säg till han behöver 2st akut kuz o låt dom göra jobbet”, 

varpå Ahmad Eljammal svarar: ”Som du vill kuz… Men wAllah frpn hela mitt hjärta 

kag erbjuder min hjälp kuz” och ”Jag träffar dom imorgon inshAllah”. Hassan Malla 

replikerar: ”Fråm hela mitt hjörta ja är tacksam kuz men ja vill sitta på en strand med 

dig efter det här är klart o suga på ett par tuttar”, ”Kuz säg dom får 50lax extra om 

dom tar hans huvud” och ”Då alla kommer förstå eller spräng kroppen”. Det sista av 

dessa meddelanden skickar Hassan Malla strax före kl. 01.00 på natten. Först mer än 

åtta timmar senare, kl. 09.08, svarar Ahmad Eljammal: ”Hahaha okey kuz” och 

”Tamam habibe vi löser ngt”, följt av emojier. 

 

Senare samma dag kontaktar Ahmad Eljammal de i målet okända Encrochatanvän-

darna tanleg och Encrosthlm på Encrochat. Av åberopade konversationer på 
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Encrochat framgår att Ahmad Eljammal syfte med dessa kontakter var att införskaffa 

Encrochatenheter. Vidare framgår av ytterligare konversation på Encrochat under 

kvällen den 30 maj 2020 med Hassan Malla att denne ber Ahmad Eljammal ”kolla 

Encro till mig o piraterna”. Slutligen framgår av åberopade konversationer den 30-31 

maj 2020 att Ahmad Eljammal köper två Encrochatenheter av Encrochatanvändaren 

Encrosthlm för 32 000 kr. 

 

Ahmad Eljammal skriver på Encrochat till Hassan Malla att det fanns två Encro-

chatenheter och att han tog bägge samt tillägger: ”En till daniar å en till piraterna”. 

Hassan Malla svarar: ”Kuz lämna daniar” och ”Snälla låt mig ge den till tjejen så hon 

kan goa så vi får det gjort innan honångrar säg”. Ahmad Eljammal replikerar: ”Haha 

trodde de va du som ville ge han wAllah kuz”, ”Df jag ens fixa till hab” och ”16 lax lig-

ger den på atyck kuz”, varefter konversationen mellan Ahmad Eljammal och Hassan 

Malla om Encrochatenheter fortsätter. Kl. 23:29 skriver Ahmad Eljammal: ”Piraterna 

dom ska betaöa sin sj”. Hassan Malla svarar: ”Habibi albi du ör maskin kuz ja pussar 

dina igon” följt av emojier. Något senare, vid kl. 23:45, skriver Ahmad Eljammal till 

Encrochatanvändaren tanleg: ”Ge mig namn”, ”Han från shotas” och ”Står mee 

dom.nu”. Tanleg svarar: ”Bror ?” och ”Ayib”, varpå Ahmad Eljammal replikerar: 

”Haha bror”, ”Dom som säger dom e shottas” och ”För dom säger eom.vet inte vem 

som tahit”, varefter konversationen mellan Ahmad Eljammal och tanleg fortsätter. Kl. 

23:54 skriver Ahmad Eljammal till Hassan Malla: ”Shott har sin enc kuz” och får först 

emojier till svar. Ungefär 40 minuter senare skriver Hassan Malla till Ahmad Eljammal: 

Kuz hon är i malmö hos slöktingar hon kan komma på måndag kan du visa henne hur 

den funkar bara lör henne den hon ät libanes också”. Ahmad Eljammal återkommer 

först straxt efter kl. 10.00 den 31 maj och skriver: ”Är hon snygg kuz ??”, ”Hahhaah” 

och ”Jag löser det … Fucking smuts knullar hon med tjockisen ?”. 

 

Av fortsatta Encrochatkonversationer mellan Ahmad Eljammal och de i målet okända 

Encrochatanvändarna Encrosthlm och mystichawk den 31 maj 2020 till den 2 juni 

2020 framgår att diskussionerna om Encrochatenheter fortsatte. Av konversationen 

med Encrosthlm framgår att Ahmad Eljammal har överlämnat en Encrochatenhet till 
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någon som har svårigheter med att starta den och att han är intresserad av att skaffa yt-

terligare en enhet, vilket också sker under eftermiddagen samt att även denna enhet 

lämnas över till någon som har svårigheter med att starta den. Av konversationen 

framgår vidare att mystichawk skriver till Ahmad Eljammal kl. 17:00 den 2 juni och 

uppger: ”Vi håller på o köpa bill idag när ska vi göra jobbet”. Av fortsatta Encro-

chatkonversationer mellan Ahmad Eljammal och dels Hassan Malla, dels mystichawk 

den 2-3 juni 2020 framgår att Ahmad Eljammal den 2 juni kl. 18:16 vidarebefordrar 

meddelandet från mystichawk till Hassan Malla. Några sekunder senare skriver Ahmad 

Eljammal till Hassan Malla: ”Piraterna kuz” och ”Adda dom”. Strax därefter skriver 

Ahmad Eljammal till mystichawk uppger att han ska ”säga till min kusin adda er”. Has-

san Malla återkommer till Ahmad Eljammal och uppger: ”Addar dom nu kuz”. Däref-

ter följer en flera meddelanden som ger vid handen att någon kontakt inte upprättas 

mellan Hassan Malla och mystichawk eftersom mystichawk inte accepterar Hassan 

Mallas inbjudan och att Ahmad Eljammal utgör mellanhand i försöken att lösa proble-

met. Kl. 20:21 skriver Ahmad Eljammal till Hassan Malla och frågar: ”Har han addat ?” 

och ”Piraterna ?”. Hassan Malla svarar: ”Klart kuz” följt av emojier. Ett par timmar se-

nare återkommer Ahmad Eljammal och frågar Hassan Malla: ”Kuz” och ”När hämtar 

hon sin enc ? Haha :)”. Hassan Malla svarar: ”På fredag kuz sän nästa vecka vi kör”, på 

vilket Ahmad Eljammal replikerar ”InshAllah kuz” och Hassan Malla återkommer med 

emojier. Sent samma kväll frågar även Ahmad Eljammal Encrosthlm om det finns fler 

Encrochatenheter, men får ett nekande svar. 

 

Vidare framgår av förhören med Denny Borgstad och Maria Waland förening med 

åberopat foto från spaning i Rinkeby, iakttagelser av personer kopplade till Shottaz den 

21 augusti 2020 i Örebro och spaningsfilmen från den 26 augusti 2020 i Örebro att så-

väl Ahmad Eljammal som Hassan Malla har träffat personer med anknytning till 

Shottaz under sensommaren 2020. 

 

Berättelser 

Mehdi Tarhinis berättelse 

Han förnekar brott. Han har haft tillgång till Encrotelefonen som är kopplad till använ-

darnamnet frankvham, men har delat den med två andra personer som han inte kan 
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uppge vilka de är. Han har även haft tillgång till andra Encrotelefoner, men vet inte 

namnen på dessa. De har delat Encrotelefon då de är så dyra. Han kan inte specificera 

datum, men han kan ha haft tillgång till frankvham under våren 2020. Varje gång han 

har använt Encrotelefonen har han börjat konversationen med mottagaren genom att 

skriva ”Hej, det är Mehdi”. Det saknas en hel del meddelanden i utredningen och 

bland dessa saknas de meddelanden då han presenterat sig. Många meddelanden i ut-

redningen saknar också sammanhang och har staplats på ett annorlunda sätt. Ibland 

har han också använt statusuppdateringen och skrivit till exempel ”Mehdi” för att mot-

tagaren ska veta att det är han som använt Encrotelefonen. Han kan inte säga hur 

många gånger han använt frankvham. Han behövde tillgång till en Encrotelefon för att 

hålla kontakt med några som han känner som använder Encrochat och inte har några 

privata lurar. 

 

Kopplingen till Restaurang Watt beror på att han har planerat ett rån mot dem. Han 

hade fått höra av en Nihad, som var nära Ali Mousavizadeh att det skulle ligga kontan-

ter, smycken och klockor där. Sakerna skulle finnas i ett kassaskåp i källaren som Ali 

Mousavizadeh hade nyckeln till. Ali Mousavizadeh behövde därför vara närvarande vid 

rånet. Det totala värdet på bytet skulle vara 1,52 miljoner kronor och han skulle tjäna 

700 000–800 000 kr på det hela. Nihad blev skjuten till döds i Norrköping i april förra 

året och det är därför han nu kan namnge honom. 

 

Den swishbetalning som gjordes från Hassan Malla till honom var egentligen från 

Jamal Malla, Hassans bror. Han hade spelat poker med Jamal som hade förlorat 

pengar. Han vet inte varför Jamal inte kunde swisha själv, men Jamal sa att han skulle 

swisha genom en familjemedlem eller så. Han noterade att han fått pengarna, men 

tänkte på att det var från just Hassan Malla de kom. 

 

Tallbacksvägen i Hävla, där åklagaren menar att han ska ha bott, är en lägenhet som 

han haft tillgång till. Det fanns minst en annan person, Radish, som bodde där samti-

digt som han gjorde det. Han hade tillgång till lägenheten från slutet av 2019 till och 

med sommaren 2020. I vanliga fall bor han i Norrköping, men har stannat i lägenheten 
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när han ska åka till Örebro. Han har stannat där ibland flera gånger i veckan, och 

ibland några gånger i månaden. 

 

Han bad Garabet köpa en parkeringsbiljett till honom den 17 mars. Garabet visste inte 

vilken bil parkeringsbiljetten avsåg och visste inget om bilen över huvud taget. Han bad 

Garabet att betala då han själv inte hade pengar på kortet och han var med Garabet vid 

tillfället. Garabet betalade för biljetten i en kortautomat. Garabet har aldrig förvarat nå-

gon nyckel till bilen. Han fick genom en vän tillgång till BMW:n i mitten av mars och 

den skulle användas för att genomföra det planerade rånet. Han visste att det låg ett va-

pen i bilen, men han har inte sett eller rört något vapen. Han vill inte uppge vems va-

pen det var. Han vill inte uppge om några andra skulle vara med vid rånet eller när det 

skulle genomföras. Han har varit i Örebro den 25 och 28 mars, men vill inte berätta 

om besöken varit kopplade till det planerade rånet. Skälet till att han inte berättat om 

rånplanerna i förhör är för att han inte ville att något han sagt ska kunna användas som 

ett verktyg för att sätta dit andra. 

 

När han greps i oktober 2019 bodde han i en lägenhet i Örebro, men var i Norrköping 

just den dagen. Han hade med sig pengar i en kartong som var lika stor som kartongen 

som Encrotelefonen låg i. En månad efter att han gripits hölls ett förhör med honom 

och eftersom han hade pengar i den ena kartongen och inte kunde minnas i vilken 

pengarna låg gjorde han anspråk på båda kartongerna. Han hade inte frankvhamtelefo-

nen på sig när han greps. Den telefon som togs i beslag från honom var en vanlig tele-

fon han hade lånat. Han har ingen aning om varför frankvham-kartongen och telefo-

nen fanns på Tallbacksvägen i april 2020. 

 

Han vet inte hur det kommer sig att andra Encroanvändare lagt in ”mehdiaa” som 

smeknamn för frankvham i sina telefonböcker, kanske beror det på att han har varit en 

av de som haft tillgång till frankvham. Han minns inte om han skrivit mailadressen 

”mehdi.tar14@icloud.com” i en anteckning på telefonen, men han kan ha gjort det och 

det kan vara hans mailadress. Han minns inte om det är han som skrivit de meddelan-

den från den 27 februari och 29 februari där frankvham uppgett att han skulle till Öre-

bro respektive Göteborg. Han minns inte om han är den som använt frankvham den 2 
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mars och den 25 april och då skrivit namnet ”Asal”. Mamman till hans barn heter Asal 

och det kan vara han som skrivit meddelandena. Han har inget minne av att han den 

25 april skrivit från frankvham att han skulle böta 3 200 kr. Han minns att han stoppa-

des för fortkörning den 25 mars och fick böter då. Vid de tillfällen som frankvham och 

hans sociala telefon har följts åt kan det bero på att han själv använt den eller att han 

umgåtts med någon som använt frankvham.  

 

Det kan vara så att han har haft tillgång till Encroanvändaren silverear. Han har även 

då börjat konversationer med andra användare genom att skriva ”Hej, det är Mehdi”. 

Det syns också någon gång i Encrochatmeddelandena från silverear att han skrivit så. 

Han vet inte om de han delat Encrotelefonen på liknande sätt presenterat sig innan de 

börjat skriva med någon, men kanske har de annars skrivit på andra sociala medier att 

de skulle använda Encrotelefonen. Han minns inte om det var han som skrev som sta-

tusen ”ny Encro” för frankvham. Lockscreen-lösenordet för frankvham och silverear 

var detsamma så att alla skulle känna till det. 

 

Han känner Saed Gebori. Det är kompisar och umgås en del. De håller kontakten via 

telefon och brukar både ringa, skicka meddelanden och använda Facetime. Det kan 

vara så att han använt WhatsApp. Han vill inte kommentera de WhatsAppmeddelan-

den som skickats mellan honom och Saed Gebori den 17 maj, s 234 och 235 i aktbilaga 

610. Han vill inte heller kommentera om det är han som tagit över Encrotelefonen sil-

verear den 20 maj eller om han känner Daniel Andersson och Adam Johansson. Han 

är kompis med Garabet Kazarian, och de ses ibland, men Garabet bor i en annan stad. 

Hassan Malla känner han till eftersom de har gemensamma vänner, men de är inte vän-

ner och brukar inte ha kontakt eller träffas. Han vill inte svara på frågor om han känner 

Ali Mousavizadeh, Shahin Amani eller Amir Parvin. Han har hört talas om No Surren-

der MC, men vill inte svara på frågan om han har någon relation till grupperingen eller 

om han känner någon kopplad till grupperingen. Han känner inte till att det funnits nå-

gon konflikt mellan Hassan Malla och No Surrender MC. 
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Han har inte åtagit sig att utföra något mord på någon. Hyrbilen med registreringsnum-

mer NMY04B har han hyrt från Hertz, men han minns inte exakt under vilken tidspe-

riod han haft den. Det kan stämma att han haft den under mars och slutet av mars. 

Han hyrde den för att han behövde en bil och inte hade någon egen bil. 

 

Han kommer inte ihåg att han gjort något särskilt den 25 mars. Han vill inte kommen-

tera den spaningsfilm från den dagen i Kista och han minns inte om han varit där. Han 

vet ingenting om den tur Daniel Andersson och Adam Johansson tagit till Biltema den 

dagen eller om han varit i Farsta. Han kan inte kommentera den hemliga rumsavlyss-

ning som gjorts från bilen. Inspelningen från kl. 17.53, om att några ska byta om, är 

ingenting han minns och han vet inte vad det kan ha handlat om. Inspelningen från kl. 

18.15 där det talas om en dunk är inte heller någonting han minns. Han känner inte 

igen rösterna från inspelningarna och känner inte igen sin egen röst heller. Han har valt 

att inte kommentera om han valde att åka till Örebro den 25 mars, vad de gjorde där 

eller om det är den BMW som pekas ut som han betalat parkeringsbiljett för. Han vill 

heller kommentera vad duscha med citron kan ha inneburit, diskussionen om lufttryck 

i däcken eller de utländska registreringsskyltarna samt hur det kommer sig att det stäm-

mer väl in på vad som funnits i hyrbilen. Han vet inte varför sicarioback skickat med-

delanden och frågat om hur det gått den 25 mars och minns inte om det var han som 

hade frankvham den här dagen. Han vet inte vem som åsyftas när man talar om ”HM” 

i inspelningen från 26 mars. Han vet inte om han känner någon som kallas HM. Vad 

han vet kan det inte ha varit Hassan Malla som man menat. 

 

Han har valt att inte svara på om han åkt från Stockholm till Örebro och sedan tillbaka 

till Stockholm den 25 mars. Han kommer inte ihåg meddelandet från den 27 mars då 

sicarioback frågat ”ska ni va ute ikväll bror” eller till vem det skickades. Han har valt 

att inte svara på varför han varit i Örebro den 28 mars. Han har ingen aning om varför 

sicarioback skickat meddelande till frankvham där han skrivit ”inshallah imorgon ja är 

skyldig dig pengar istället”. Det är inget meddelande han känner igen eller vet om det 

var riktat till honom eller någon annan användare av frankvham. Han vill inte kom-

mentera om han den 28 mars var i Örebro ensam eller tillsammans med någon annan 
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samt någon om de som greps med honom. Han har valt att inte kommentera om de ta-

lats om att byta om i det inspelningar som gjorts från den dagen. 

 

Han minns inte om han som användare av frankvham haft någon kontakt med jappis 

eller vem jappis är. Han har inget minne av något meddelande om ”skyttarna torskat 

med oss”. Inspelningen från kl. 03.06 där det talas om en kalle är ingenting han känner 

till eller minns. Han anser att det inte finns något sammanhang med att en ”kalle” ska 

ha hoppat in i konversationen och han tror inte någon sagt ordet ”kalle”. På fråga om 

han och Saed, i inspelningen från kl. 03.16, talat om vad det ska ha sagt till polisen har 

han valt att inte kommentera. Han har inte heller någon kommentar till att hans sociala 

telefon verkar ha varit kvar i Hävla på Tallbacksvägen. Det DNA som återfunnits på 

ratten i bilen måste ha varit från när han tagit på ratten, men han har aldrig kört bilen. 

 

Han kommer inte ihåg om han haft frankvham eller fått meddelandet från sicarioback 

från den 5 april 2020 om att ”jobbet lagts ner”. Sicarioback är ingen uppdragsgivare till 

honom och han har inte skrivit till någon att sicarioback är den som ägt vapnen. Det är 

inte han som skickat skärmdumpar från Eniro eller från någon annan karttjänst och 

han känner ingen som bor i Hovsta. Han vet inte var Shahin Amani har uppehållit sig 

när han varit i Örebro. Han kommer inte ihåg om han haft frankvham den 10 april och 

det är heller inte han som skrivit något om svenska skyltar i bilen. 

 

Han har inte haft frankvham för att planera rånet mot Restaurang Watt. Han kan inte 

svara på om de andra användarna av frankvham varit kopplade till rånplanen mot Re-

staurang Watt, men det är en och samma grupp som haft tillgång till bilen. Han har 

inte kunnat svara på hur många personer som ingått i den gruppen. Efter att Nihad 

sköts i april la han ner sina rånplaner och han hade inte tillgång till bilen eller vapnet ef-

ter det. Han hade dock fortsatt tillgång till Encrotelefonen frankvham. Meddelandena 

den 15 april mellan sicarioback och frankvham om ”gunen är på en säker plats” är 

ingenting han känner till. Han vet inte heller någonting om någon fälla som ska ha gill-

rats för Ali Mousavizadeh. Han har inte haft kontakt med Encroanvändaren un-

bornaxe. Han har inte skickat några meddelanden om några nycklar till en BMW och 
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han har inget minne om han skulle ha åkt till Örebro för att kolla till bilen eller upp-

täckt att den var borta. Han hade nyckel till BMW:n från mitten av mars till mitten av 

april. 

 

Det är han som syns på spaningsbilder och spaningsfilmer dels i slutet av juli Nyköping 

och i slutet av augusti i Örebro. Han syns då träffa Hassan Malla, men han var där för 

att träffa Haris Veskovic.  

 

Saed Geboris berättelse 

Han har haft tillgång till en Encrotelefon men vill inte kommentera vilket användar-

namn den hade. Han hade tillgång till telefonen från början av 2020 till mitten av feb-

ruari 2020. Under denna tid var det bara han som hade tillgång till Encrotelefonen. 

Han behövde en Encrotelefon för att hålla kontakt med en person som bara ville kom-

municera via Encrochat. Han vill inte kommentera användarnamnet silverear eller om 

det är det användarnamn han använt. Han känner inte till användaren mysticwind eller 

varför denne har skrivit ”Saad Sthlm” som smeknamn för silverear. 

 

Under våren 2020 bodde han i Småbrukets backe i Visättra. Han vet inte hur det kan 

komma sig att hans privata telefon har många liknande uppkopplingar som silverear. 

Han har däremot i över två månader haft en gäst hemma hos sig. Gästen hette Hagjina, 

men han kan inte uppge något efternamn. Hagjina kom till honom någon gång efter 

den 28 mars. Han var en nära vän till honom som behövde hjälp. Han välkomnade 

därför Hagjina in i sitt hem. Han vill inte kommentera om det är Hagjina som är sil-

verear, men Hagjina har haft en Encrotelefon. 

 

Han vill inte svara på om Mehdi Tarhini är någon han känner då han inte vill tala om 

någon annan. De meddelanden som skickats på WhatsApp den 2 mars, 30 mars, 17 

april och 17 maj kan ha skrivits av Hagjina. Han har WhatsApp installerad på sin dator 

och Hagjina var hemma hos honom vid den tidpunkten. Han kan inte kommentera 

varför frankvham eller mysticwind skrivit om silverear som ”Saads Encro”. 
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Han vill inte svara på om han känner Mehdi Tarhini, Daniel Andersson, Garabet 

Kazarian, Hassan Malla, Ali Mousavizadeh, Shahin Amani, eller Amir Parwin eller kän-

ner till No Surrender MC. Han har absolut inte åtagit sig att utföra ett mord. Den 19 

mars var han i Stockholm, på Östermalm. Syftet med resan var att åka in och ordna da-

torer, kontorsmöbler m.m., men han har inte uppgett vilka han skulle träffa. 

 

Den 25 mars åkte han till Örebro med bil. Han vill inte svara på vad det var för bil eller 

om det varit en hyrbil disponerad av Mehdi Tarhini. Samma dag var han i Kista och 

träffade några personer, men kan inte säga vilka eller vad samtalet handlade om. Han 

tror att det är han som syns på spaningsfilmen från den 25 mars i Kista. Syftet med re-

san var inte att beröva någon livet eller döda. Syftet var att begå ett annat brott, men 

vill inte gå in på vilket brott det var. 

 

Han vill inte kommentera det som hörs i inspelningen från den hemliga rumsavlyss-

ningen om en dunk bensin, citron och att byta kläder. Han vill inte svara på om Re-

staurang Watt är ett ställe han kände till eller hade någon koppling till eller vad han 

gjorde i Örebro den 25 mars. Som han hör, talas i ljudinspelningarna inte om någon 

BMW utan vad som sägs är ”bil”. Han kan vägarna i Örebro och gav instruktion om 

hur man skulle köra eftersom det behövdes för brotten de skulle begå. Han känner inte 

igen att han ska ha sagt att något skulle kollas med en ”HM”. Han känner inte Hassan 

Malla och Hassan Malla var ingen uppdragsgivare för honom. 

 

Den 28 mars tog han sig till Örebro. Han vill inte berätta om det var på samma sätt 

som den 25 mars eller med vilka han åkte. Det kan vara så att brottet som skulle begås 

krävde ett ombyte. Han har inte velat kommentera om brottet han planerade krävde 

något vapen, men han sa aldrig ”kalle” i bilen. Han vill heller inte kommentera om de i 

bilen, efter gripandet, diskuterat vad de sagt till polisen. BMW:n som togs i beslag har 

han inte kännedom om. Han vill inte kommentera kopplingen till de han greps med i 

Örebro. Han har ingen kännedom om adressen i Hovsta eller någon uppfattning om 

var Shahin Amani befunnit sig när han varit i Örebro. Han vet inte vad som avses när 

det talas om att gillra en fälla för Ali. Han vet inte om den ”HM” som man talat om i 
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Encrochatmeddelanden är densamme som talats om i det inspelningar som gjorts från 

bilen.  

 

Nycklarna de talar om i inspelningarna har varit kopplade till att de har en maskin för 

att kopiera nycklar och enkelt kunna stjäla bilar. En bil saknades för deras plan och han 

skulle hjälpa till och lösa bilen som fattades samt visa vägen. Han har inte vetat vad 

som varit i BMW:n som togs i beslag eller haft tillgång till den bilen. Han har den 5 

april inte träffat några personer eller deltagit i något möte, såsom silverear skriver. Sil-

verear har också skrivit att han varit i Örebro den 10, 15 och den 29 april, men han har 

inte varit där sedan han greps den 29 mars. Skälet till att han inte har svarat på frågor 

under utredningen beror främst på hur polisen har arbetat. 

 

Garabet Kazarians berättelse 

Han har olika smeknamn och det stämmer att han kallas Garush. Han känner Mehdi 

Tarhini, men känner inte till de andra som är tilltalade i målet. Han känner till namnet 

på Saed, men har inte träffat honom tidigare. Det han vet om No Surrender MC är vad 

han läst i tidningar och på Flashback. Han visste inte vem Hassan Malla var före den 

här rättegången. Han hade ingen kännedom om Ali Mousavizadeh, Shahin Amani eller 

Amir Parvin innan utredningen. 

 

Det är han som köpt parkeringsbiljetten den 17 mars. Han såg inte vilken bil parke-

ringsbiljetten avsåg och han kommer inte ihåg exakt hur det gick till i själva automaten. 

Han använde Sallys kort, men han vet inte varför han hade det. Under den perioden 

umgicks de mycket och det var inget ovanligt att de gjorde så. Han kommer inte ihåg 

om han och Mehdi träffades just den dagen. Om de hade fikat eller träffats vore det 

inte varit något som stack ut. Bilen som sedan togs i beslag hade han ingen kännedom 

om. Han visste inte att det förvarades vapen eller något annat i bilen. Han har inte för-

varat någon nyckel till någon bil. Han har ingen aning om vad som åsyftas när det talats 

om att hämta en nyckel från Garush i inspelningen från den 25 mars kl. 21.07. 
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Daniel Anderssons berättelse 

Han mindes inte mötet på Östermalm den 19 mars förrän det lyftes upp under huvud-

förhandlingen, men han vet att han har nämnt datorerna i förhör. Det stämmer att han 

och Adam Johansson skulle sälja datorer och lite andra grejer från ett konkurslager. 

Vem de skulle träffa vill han inte uppge. Han har haft en hjärnblödning 2019, så han 

har dåligt minne. Han minns inte själv händelsen på Biltema eller om han varit i Kista, 

men han förnekar inte att det han på bild. 

 

Han har varit i Örebro den 25 mars för att sälja sin Volvo och göra en annan grej där. 

Köparen till bilen var en person som hette Faiz, som hade kunnat bekräfta bilaffären, 

men som numera är död. Han lämnade även över ett antal datorer till Faiz vid mötet 

den 25 mars. Han kan inte svara på om någon annan varit med eller inte, men han åkte 

dit i Volvon som han skulle sälja. Han har inte befunnit sig i hyrbilen den här dagen. 

Det är inte han som hörs på den hemliga rumsavlyssning som gjorts. 

 

Han var i Örebro den 28 mars då han blev gripen. Han har inte planerat att döda nå-

gon och han har inte haft kännedom om några vapen. Han var i Örebro för att för-

värva ett parti narkotika, men ingen av de andra tilltalade i målet var inblandade i det. 

Affären skulle egentligen ha skett den 25 mars, men gick inte i lås då. Han lämnade bi-

len i Örebro mellan den 25 och den 28 mars och fick sedan skjuts till Örebro av en 

person han inte vill kommentera. Narkotikaaffären gick inte i lås den 28 mars heller. 

Adam Johansson var med honom hela dagen. Han befann sig i hyrbilen den 28 mars 

då han greps, men vill inte svara på när han kom in i bilen. Personerna han greps med 

kan han inte kommentera. Han känner Adam Johansson, men har inte haft någon som 

helst kontakt med Mehdi Tarhini. Han känner inte heller Saed Gebori och har inget 

minne av att ha träffat honom. Han har däremot flera vänner som heter Saed. Han har 

aldrig hört talas om Hassan Malla förut och aldrig haft kontakt med honom. Han kän-

ner heller inte Garabet Kazarian. Före utredningen i målet hade han ingen aning om 

någon Encroanvändare med användarnamnet silverear. Han vet inte vem som har bru-

kat den, men har hört att det är många som brukat den. När han talar om ”gola Adam” 

så är det inte Adam Johansson han menar. Han är helt säker på att Adam Johansson 

inte hade något att göra med några mordplaner eller någon annan brottslig verksamhet. 
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När det gäller No Surrender MC så är det korrekt att han har varit medlem där. Han är 

en av dem som pissar på en No Surrender MC-väst i den video åklagaren visat. Han 

gjorde det eftersom han blev irriterad på det meddelande om ”no contact” som hade 

lagts ut. Efter att han pissat på västen hände ingenting. Den 20 december 2019 var han 

i Örebro och hade möte med bland andra Ali Mousavizadeh. De pratade, la sina pro-

blem åt sidan och han har inte haft någon konflikt med någon därefter. Han är vän 

med flera av dem, till exempel Ali och Shahin. Han känner Parvin, de är inte ovänner 

men känner till varandra. Han har aldrig hört talas om att No Surrender MC ska ha 

haft någon konflikt med Hassan Malla. 

 

Han vet inte hur hans regnställ hamnade i BMW:n. Han var med när regnstället köptes 

på Biltema, men han har inte lagt det i bilen och har ingen kännedom om hur det gått 

till. Det behöver inte ens vara de regnkläder han köpt. Han minns inte de kläderna som 

påträffades i bilen eller den randiga tröjan som fanns där. Han har sett att i NFC:s ana-

lysresultat syns att det finns DNA från honom och flera andra. Om det är genom kon-

taminering, att någon använt en påse han haft eller om saker från en bil han sålt ham-

nat i BMW:n kan han inte svara på. Han har handlat på Netto flera gånger och det är 

ingen omöjlighet att han hanterat en gul nettopåse. Han vet ingenting om den gula net-

topåsen som påträffades i hyrbilen. Att Adams och hans DNA påträffats i bilen kan 

bero på att han och Adam har skakat hand med någon och därför fått DNA överfört. 

 

Det stämmer att han hade citronjuice sig på sig när han greps. Han hade det för det fall 

han skulle behöva tvätta bort doft och spår av cannabis. Efter att gripandet hävdes åkte 

han tillbaka till Stockholm. Han kan inte svara på vem det var han skjutsade honom el-

ler om han åkte i hyrbilen till Stockholm. Han kan inte säga om han hörs på någon in-

spelning efter gripandet, men om han hörs har det inte diskuterats något som är olag-

ligt. Det nämns ingen ”kalle” i den uppspelning som åklagaren spelat upp. Restaurang 

Watt är ingenting han känner till och han har aldrig varit där. Han är känd för att köpa 

och sälja bilar och har tillgång till flera andra bilar av märket BMW. Han har flera 

smeknamn, men han kallas bland annat Nelson. Han bodde hos sin brorson Adam i 

Farsta i mars. Han har köpt gräsklipparbensin i Bandhagen på väg till Örebro den 25 
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mars. Han skulle åka och hälsa på sin mamma som bor i Skåne och ta med den dit. 

Den dunk som hittades i BMW:n är likadan som alla andra sådana dunkar. 

 

Adam Johanssons berättelse 

Han vet inte så mycket eftersom han inte varit med vid alla tillfällen som påstås, men 

mycket har han lärt sig från utredningen. Han vet ingenting om någon BMW, vapen el-

ler någon konflikt. Han har ingen koppling till någon av parterna i målet. Det enda han 

vet om No Surrender MC är det han läst i tidningen. Det stämmer att han var med på 

mötet den 19 mars på Valhallavägen i Stockholm. Han jobbade och hade kontor där, 

vilket kan bekräftas av både Arbetsförmedlingen och frivården. Tre andra personer 

hade också kontor där, varav en gick in konkurs och därför skulle de sälja av lite kon-

torsmaterial. Vid träffen var han med sin farbror, Daniel Andersson, och diskuterade 

försäljningen. Han minns inte vad som sades vid mötet och han kommer inte ihåg vilka 

han träffade eller hur många personer det var. Han minns inte om det var någon av de 

medtilltalade i målet som deltog vid mötet. 

 

Den 25 mars åkte han inte till Örebro såsom åklagaren påstått. Han hoppade i en 

Volvo, precis som polisens spanare såg, men han fick skjuts till Bandhagen och hop-

pade av där. Han åkte då till sin kusin Niklas lägenhet. Det var lite strul med lägen-

heten under den här tiden och elen var avstängd, så det var därför han åkte dit. Elpro-

blemen i lägenheten är skälet till att hans telefon varit avstängd under långa perioder i 

februari och mars. Det stämmer att mobiltelefonen var avstängd den 25 mars, men det 

var inte bara den dagen som den var avstängd. Han har valt att inte berätta något under 

utredningen om att han blivit avsläppt i Bandhagen då det varit allvarliga anklagelser 

som riktats mot honom. Han minns inte att han varit på Biltema den här dagen, men 

på videon ser det ut så. Det syns också på videon att han inte handlade något, men han 

kanske hjälpte till att bära något inne i butiken. Vad som handlades och vad det skulle 

användas till vet han inte. Han vill inte svara på hur det som handlades på Biltema 

hamnat i BMW:n. 

 

Det stämmer att han åkte med till Örebro den 28 mars. Han följde med när hans far-

bror skulle sälja sin bil och göra lite andra saker. De träffade en person, men han vill 
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inte uppge vem det var då han inte vill tala om andra människor. Han minns inte hur 

de åkte dit eller om de åkte med bil, tåg eller buss. De fick problem med bilen och 

skulle bogsera den, så han gick in på macken. Han tror inte han åkt någon gång i den 

bil som Mehdi Tarhini har hyrt och som det varit hemlig avlyssning i. Han hörs inte 

någon gång under den inspelning som gjorts och det är för att han inte varit i bilen vid 

tillfället. Han vet inte hur Nettopåsen som återfanns i BMW:n hamnat där eller varför 

hans fingeravtryck funnits på den. Han har tidigare handlat på Netto, så det kan vara 

därifrån. Det framgår också från utredningen att två tre okända män rört sig i hans lä-

genhet, så det kan vara därifrån. Han vet inte heller hur de vita tygskorna som påträf-

fats i BMW:n hamnat där. Efter att han greps den 28 mars togs han till arresten och ef-

ter några timmar fick han veta att han var efterlyst av frivården och kördes då till Upp-

sala. Han stannade där i två dygn och tog sedan pendeltåget från Uppsala till Stock-

holm. Han vet vem Faiz, som Daniel Andersson berättat om, var. Han minns inte om 

Faiz hade något med affärerna av kontorsmaterial och datorer att göra.  

 
Hassan Mallas berättelse 

Han tycker utredningen inte gått till såsom han tänkt. Han har samarbetat och det enda 

han inte gjort är att nämna namn. De har varit fem personer som bott tillsammans i 

Spanien, vilket också framgår av polisens spaningsbilder. Utredningen har koncentrerat 

sig på att få honom att framstå så skyldig som möjligt. Han är en fyrabarnspappa som 

aldrig varit med i något gäng. Det stämmer att hans bror blivit mördad, men det finns 

ingen koppling mellan utförarna och No Surrender MC.  

 

Han känner till No Surrender MC, det gör alla som bor i Örebro. Han känner till att 

Shahin Amani är kopplad till No Surrender MC. Shahin är en gammal bekant till ho-

nom sedan 20 år tillbaka. De hade förut en rätt tät relation, men han har sedan dess 

fått fyra barn och därför inte haft så mycket tid att umgås med folk i skitkretsarna. Han 

har ingenting otalt med Shahin och de är vänner. Ali Mousavizadeh är en efterhängare 

till Shahin. Han känner inte Ali Mousavizadeh och har inget personligt otalt med ho-

nom. Han vet inte vem Amir Parvin är. Han kallar många personer för tjockisen. Han 

kallar sin bror, son och syster för tjockisen, alla som är lite runda är tjockisen för ho-

nom. Han kallar inte Shahin Amani eller Ali Mousavizadeh för tjockisen eller tjocki-

sarna. Han kan inte svara på varför han fått en bild på Shahin Amani när han bett om 
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en bild på tjockisen. Det stämmer att han tog på sig en skyddsväst såsom syns på poli-

sens spaningsfilm från den 5 augusti. Det skedde bara någon vecka efter att hans bror 

blivit mördad och han hade ingen aning om vem som mördat denne. Det var för hans 

säkerhet. Under våren 2020 var han i Spanien en del. Han kan inte säga hur mycket, 

men han har varit både i Spanien, Marocko, Holland och Sverige under denna tid. När 

han åkte till Spanien var det för att jobba i en kebabbutik som han ägde tillsammans 

med en annan person. Därefter slog corona-pandemin till och allt i Spanien stängde 

ner. Kebabbutiken finns i Marbella och han har inte velat uppge vem han ägde den till-

sammans med. 

 

Det stämmer att hans barn heter Aleija, Felicia och Milenija. Mamman till hans barn 

heter Denise. Thai och Terror är hundar som han haft. Den telefon som togs i beslag 

hos Denise är hans telefon och den har samma lösenord som Encrotelefonen med an-

vändarnamn sicarioback. Det är han som lagt koden på sicarioback och han har använt 

telefonen, men inte på det sätt som åklagaren påstår. Han kan inte säga exakt vilka 

meddelanden han skrivit från sicarioback då det gått över ett år och han inte minns. 

Det är olika hur telefonen har fördelats, ibland han har han haft den och ibland någon 

annan. Under denna tid var de fem personer som umgicks i stort sett dygnet runt. Han 

vill inte säga vilka dessa är, men polisen vet det. Förut hade han skäl att använda telefo-

nen, men när corona slog till har han inte haft lika stor anledning till det. Han la koden 

med barnen namn för att alla vet vad hans barn heter och det därför var lätt för alla att 

komma ihåg koden. 

 

Han känner Ahmad Eljammal som en bekant till en vän. För honom är det tydligt att 

sicarioback och aboesamir är riktiga kusiner. Det stämmer att han i sms med Ahmed 

Eljammal skrivit kuz, men hans privata telefon har också varit tillgänglig för alla. När 

husrannsakan gjorts eller han gripits i Spanien har man inte hittat någon privat telefon. 

När han var gripen i Spanien förflyttade sig telefonen också från Spanien till Sverige. 

Det styrker att fler haft tillgång till hans privata telefon. Den som använt han privata 

telefon har kunnat ringa, sms:a eller gå in på hans mobila bank-ID. Det syns också på 

hans kontoutdrag att pengar skickats till andra personer via hans konto. I Spanien har 

han uppehållit sig i flera olika städer, bland annat Barcelona. 
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Han vet inte varför mysticwind på fråga om ”HMs Encro” hänvisats till sicarioback. 

Han vet inte vem som åsyftas med ”HM,” men han har umgåtts med flera andra perso-

ner i Spanien som har initialerna HM och han har själv aldrig kallats det. Det är inte 

han som använt sicarioback den 5 april och skickat meddelanden till moltenflame om 

en portkod. Han känner heller inte igen meddelanden skickade till swastika den 10 april 

2020 där det står ”lille vrorsan är borta store brorsan är mest i sthm bara den brända 

som är hemma o han är inte ute så mycket”, s 78 i aktbilaga 603. För honom betyder 

den brända inte att man är brännskadad, utan att man är bränd i huvudet och någon 

som är bränd är tokig eller knasig. Bror, lillebror eller storebror är ett uttryck för kom-

pis. Hans lillebror har dessutom varit med honom i Spanien. Det är möjligt att han inte 

nämnt att hans lillebror Hussein varit i Spanien med honom i förhör, men det har i så 

fall varit för att inte dra in honom i någon skit. Han känner inte igen meddelanden från 

swastika den 11 april 2020, s 78 i aktbilaga 603, och hans lillebror har aldrig kallats 

”Huss”. Om meddelandet vore till honom är det konstigt att Jamal, den så kallade 

brända brodern, inte nämnts. Jamal bodde vid denna tid hemma hos deras mamma i 

Örebro och hade en flickvän i Oxhagen. 

 

Det är mycket möjligt att det är han som använt sicarioback och skickat meddelandet 

från den 18 april, s 79 i aktbilaga 603, med en bild på ett kontoutdrag till användaren 

rebecka. Han har inget minne av att han fått pengar från någon av dem han skickat 

meddelandet till, men det är möjligt att han vet vem användaren rebecka är. Han vet 

inte om det han som skickat meddelanden till användaren aboesamir den 6 maj 2020 

eller den 11 maj 2020, s 79–80 i aktbilaga 603. En annan av dem han umgicks med i 

Spanien har ett barn som fyller år en dag eller två dagar före hans son. Han har inte ve-

lat uppge vem det är, men polisen hade kunnat räkna ut det om de gjort en riktig 

undersökning. 

 

Hans bil har aldrig blivit beskjuten. Bilen som ska ha blivit beskjuten är inte hans. Det 

är polisen som tagit bilen, sedan påstått att något ska ha hänt och sedan fört vidare in-

formationen till ägaren. Ägaren till bilen har i sin tur berättat om det hela för honom. 

Han har använt påståendet om att bilen blivit beskjuten och berättat om det för Denise 
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som en ursäkt för att kunna stanna längre i Spanien. Han har heller inte skickat några 

meddelanden om fastan den 13 maj 2020 eller skickat några meddelanden om att hans 

körkort ska postas till honom. 

 

Det är inte han som använt sicarioback och diskuterat ett lönebesked med aboesamir 

och det är inte heller han som skickat något på WhatsApp till Ahmad Eljammal. Ga-

briel Danho har många smeknamn. Det är möjligt att han kallas Hugo. Det kan säkert 

ske att han själv kallar Gabriel Danho för Hugo. 

 

Han har inte använt sig av andra krypterade konversationsmöjligheter, till exempel Sky 

och Ghost. Det kan vara så att han haft en konversation om Sky, men på hans privata 

telefon finns inga sådana appar installerade. Har han skrivit något om att Encro hack-

ats så är det nog för att han känt många som använt Encro. 

 

Känner absolut inte Mehdi Tarhini. Av de spaningsfilmer som finns är han bara med 

på en av dem. Videon från Örebro men det är många som syns på den filmen. Han har 

inget minne av att han ska ha skickat någon swish-betalning till Mehdi Tarhini, men det 

skedde ofta att han betalade för sin bror Jamal och det vore i så fall inget konstigt. Den 

videohälsning från Ahmad Eljammal säger ”kuz” är det för att han skickar det till en 

kusin, den är inte skickad till honom. Han kan inte svara på om han har någon i sin 

närhet som är kusin med Eljammal. 

 

Han har ingen kännedom om mordplaner och kan inte minnas att han haft någon kon-

takt med frankvham, silverear eller aboesamir. Han vet heller ingenting om konversat-

ionen mellan frankvham och silverear om att sicarioback lånat ut vapen. Han har inte 

kunnat ge något exempel på något användarnamn han kommunicerat med då han an-

vänt sicarioback. Som han ser det har konversationen mellan winterpelican och 

swastika, där det talas om mord av Ali och Amir och en ”bror H” ingenting med ho-

nom att göra. Ali och Amir har flera fiender i olika kretsar och han själv har inte och 

har aldrig haft några fiender. Det är inte han som skrivit meddelandet till moltenflame 

den 19 maj 2020 om förskott eller extra ersättning för jobbet, s 242 i aktbilaga 603. Re-

sorna till Örebro den 25 och 28 mars är ingenting han känner till. Han har inte skickat 
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något meddelande och undrat hur det gått eller liknande. Han känner inte till med-

delandena som skickats mellan frankvham och sicarioback den 8 april 2020 eller den 18 

april 2020, s 262 och 278 i aktbilaga 610, men att ”jappa” någon betyder inte att döda 

någon, utan att knulla någon. Han känner heller inte till någon konversation om ”att 

göra en fälla för Ali”. Det är heller inte han som den 24 maj 2020 skrivit om att ha 

skytt redo. 

 

Han känner inte till Shottaz mer än vad han läst i tidningen. Piraterna har han ingen 

aning om vilka det är. Han tror inte Shottaz eller piraterna är samma personer. Det 

finns heller inga meddelanden mellan Shottaz och sicarioback. Vad han vet har han 

inte träffat någon som är med i Shottaz. De mörka killarna som syntes i spaningsfilmen 

har han förmodligen köpt hasch av. 

 

Det saknar flera meddelanden från Encrochat. I utredningen har meddelandena sedan 

lagts upp för att skapa ett sammanhang. Allt ser också värre ut än vad det är. För ho-

nom är det uppenbart att utredningen syftat till att sätta dit honom. När han var yngre 

begick han massa brott, men sedan han fick sitt första barn har han ändrat sig. Han vet 

att det har stört många poliser i Örebro och det är inte första gången man försöker 

måla ut honom som något han inte är.  

 

Ahmad Eljammals berättelse 

Den enda han känner av de övriga tilltalade är Hassan Malla. De är bekanta genom 

Hassan Mallas bror och en annan person som han inte vill kommentera. Vad han vet 

har Hassan Malla varit utomlands mycket de senaste åren, men när han har varit i Sve-

rige har de träffats. Han är inte på något sätt släkt med Hassan Malla, men där han 

kommer ifrån är det vanligt att man kallar varandra kuz, kusin, bram eller liknande, 

fastän man inte är familj på något sätt. 

 

Den dag han greps, den 7 oktober 2020, hittades fem krypterade telefoner hemma hos 

honom. Som han minns var det två Ghost, två Sky och en BQ Aquaris. Han vill för-

tydliga att ingen av de telefoner man hittade var den med användarnamnet aboesamir. 

Skälet att han hade så många krypterade telefoner var för att han var en s.k. reseller och 
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sålde krypterade telefoner. Det stämmer att varje telefon har tre lösenord och han har 

bestämt lösenord samtidigt som han beställt telefonen. Han använde sig av ett och 

samma lösenord för alla telefoner han köpte. Det kunde vara till exempel kokowawa 

eller kokowawa123. Lösenordet kokowawa har han också använt till sin privata telefon. 

Det har därefter varit upp till varje brukare att byta lösenord själva. 

 

Encrotelefonen med nickname aboesamir har han sålt till en nära familjemedlem. Han 

vill inte kommentera om det var en kusin, en bror eller nära familjemedlem för att inte 

riskera att avslöja dennes identitet, men de bodde tillsammans på Lagmansbacken 5 

från november 2019 till sommaren 2020. Under denna tid umgicks de mycket ofta, 

nästan varje dag. Det har hänt att den här personen bett honom swisha eller lånat hans 

telefon. Han kommer däremot inte idag ihåg exakt när eller hur. 

 

Han har valt att inte säga något i förhör då det är känsligt för honom eftersom han sålt 

krypterade telefoner. Han vill slippa huvudvärken om de han sålt telefoner till skulle 

börja vända honom ryggen. Alla han sålt telefoner till har varit på spänn också ef-

tersom telefonerna blivit avkrypterade. Det är nästintill omöjligt för honom att säga nå-

got eller peka ut någon. Han kan inte vara aboesamir. Aboesamirs namn, ålder eller fa-

milj stämmer inte med honom. För honom är chattar inte verklighet. Det som är verk-

lighet är att polisen haft span på honom under fem månader och övervakat nästan 

varenda steg han tagit. Inte en enda gång har polisen kunnat påstå att han haft Encro-

telefonen aboesamir i sin hand eller att han skulle haft något otalt med någon på något 

sätt. Åklagaren kan inte heller påstå att han hanterat större summor pengar eller narko-

tika. Det enda man kan påstå är att han sålt krypterade telefoner. När han sålt krypte-

rade telefoner så har han haft kontakt med kunder främst via Wickr och Signal. Många 

av de som köpt telefoner av honom har varit bekanta till honom. En av de fem telefo-

nerna som hittades hemma hos honom har han använt. 

 

Han bodde på Lagmansbacken 5 fram till juni 2020. Därefter flyttade han till Sandstu-

guvägen. Han flyttade då han och hans tjej skulle flytta ihop. Han vill inte kommentera 

om innehavaren av telefonen aboesamir flyttade med då. Han har aldrig använt telefo-

nen aboesamir mer än när han sålde den eller när han fyllt på den när abonnemanget 
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varit nära att gå ut. Han har aldrig kommunicerat med telefonen. Det är däremot han 

som skrivit de meddelanden från WhatsApp som åklagaren läst upp. 

 

Han vill inte kommentera vilka personer han kallat ”kuz”, men det är vanligt att man 

kallar varandra kuz. De swish-betalningar från hans konto som tydligt är kopplade till 

meddelanden från aboesamir kan bero på att det är väldigt vanligt att de swishar pengar 

inom familjen. Han vet att aboesamir bett honom swisha vid olika tillfällen, men han 

kommer däremot inte ihåg exakt när eller hur. Han vet inte varför aboesamir uppgett 

hans adress och telefonnummer till Encroanvändaren tanleg i de meddelanden som 

återfinns på s. 140, aktbilaga 603. Det är visat i utredningen att flera Encromeddelan-

den saknas. Det kan vara så att aboesamir skrivit att skrivit att det var telefonnumret 

och adressen till en släktning, men han vet inte. Det stämmer att han åkte taxi den 28 

maj från Alfred Nobels Allé till Lagmansbacken. Han hade varit och tränat med en vän 

och åkte sedan hem. Det kan mycket möjligt vara så att aboesamir varit där vid samma 

tillfälle. Han delar inte åklagarens uppfattning om att konversationen mellan Encroan-

vändarna sicarioback och aboesamir fortsätter på WhatsApp mellan honom och Has-

san Malla. Det som sicarioback och aboesamir skriver om är en lönespecifikation. I 

konversationen med Hassan Malla på Whatsapp är anställningsavtal, inte lönespecifi-

kation. Han minns inte vilken länk det är han skickat till Hassan Malla på WhatsApp 

den 11 maj, men det är inte han som några minuter tidigare skrivit från aboesamir till 

sicarioback om att skicka någon länk. Videon från Hammarbybacken, där han är och 

tränar och talar om kuz, är det han som skickat den. Han vill inte kommentera till vem 

han avsåg skicka filmen. 

 

Den 30 maj, kl. 20.26 kontrollerades han av polisen i Glasberga. Han var med sin vän 

Ismael som köpt en bil genom honom och Ismael ville att han skulle serva bilen. Han 

minns att polisen stoppade Ismael och hittade pengar i hans bil, men det fanns inget 

samband mellan aboesamirs meddelanden till Encroanvändaren tanleg och de pengar 

som hittades i Ismaels bil. 

 

Han har säkert varit i Tyresö den 30 maj förra året, det är svårt att komma ihåg. Han 

kom ihåg att han åkte dit en gång för att aboesamir skulle hämta två Encrotelefoner. 
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Aboesamir saknade 2 000 kr och tog sedan ut 2 000 kr på bankomaten. Han kunde 

själv inte sälja Encrotelefoner till aboesamir då han gått över till att sälja Sky- och 

Ghost-telefoner. När husrannsakan gjordes hemma hos honom av polisens insats-

styrka Nova och han blev medtagenför kroppsbesiktning blev han aldrig frihetsberö-

vad. De meddelanden aboesamir skrivit stämmer därför inte överens med vad som 

hände honom. Polisen gick också igen hans fickor och hittade ingen Encrotelefon. 

Den 1 juni var han i Tyresö med aboesamir och de åt båda på restaurangen Pong. Det 

syns från swish-betalningen att han betalade för två personer på restaurangen. De blev 

båda magsjuka den dagen. Det stämmer att han var på Mall of Scandinavia den 8 juni 

och av de meddelanden som aboesamir skrivit till jawpainter syns att aboesamir talar 

om sin släkting. 

 

Han känner inte till Ali Mousavizadeh, Shahin Amani och Amir Parvin. Han har aldrig 

åtagit sig att utföra mord på dem. Han har heller inte känt till om det funnits någon 

plan att döda dessa personer. Tjockisen är ingen han vet vem det är. Han vet inte om 

aboesamir känner Hassan Malla eller annars vet vem det är. Han känner, vad han vet, 

inte personer som kan kopplas till Shottaz. Han har däremot vänner i västra Stock-

holm. Den person han syns på bild med från polisens spaning är en vän han känner 

från Hammarby boxningsklubb. Han vill inte uppge vad personen heter. 

 

Mycket av det som framgår av aboesamirs Encrochatmeddelanden visar att han omöjli-

gen kan vara aboesamir. Aboesamir har till exempel skrivit han blev av med körkortet i 

april 2020, men han hade inget körkort då. Aboesamir skrev att han var 31 år och han 

själv var bara 30 år när aboesamir skrev det. Han har inte heller någon familj i Malmö 

och vad han vet fyller ingen av hans brorsdöttrar år den 16 april.  

 

Vittnet Vidar Anders berättelse 

I mars 2020 jobbade han som polis i yttre tjänst. Han känner till Restaurang Watt. Han 

minns att han åkt förbi den restaurangen, men kan inte minnas exakt vilken dag. Re-

staurangen kom ofta på tal hos dem då det förekom personer där som kunde före-

komma hos polisen. Som han minns det såg han Ali Mousavizadeh på restaurangen. 

Ali Mousavizadeh är en person han känner till och har träffat ett flertal gånger. Han 
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har dokumenterade vad han såg och skickade till en person på NOA. Han minns inte 

vilka fler han sett tillsammans med Ali Mousavizadeh. Han får hänvisa till den doku-

mentation han gjorde, s 1087 i aktbilaga 610. Möjligen var det Amir Parvin. Det stäm-

mer som han skrivit, s 1087 i aktbilaga 610, att han såg två fordon med registrerings-

nummer PSH699 samt CHR797. Han gjorde iakttagelserna vid tillfället som polis i 

yttre tjänst. Han körde förbi restaurangen i en målad polisbil. Han minns inte om han 

utöver denna rapportering gjort några andra rapporteringar till NOA. Han hade vid till-

fället inte fått något direktiv från NOA om att göra noteringar vid restaurangen, men 

minns det som att han fått till sig av chefer att det var hög tillströmning av personer på 

den här platsen och därför gjorde han iakttagelserna. 

 

Vittnet Anders Johanssons berättelse 

I mars förra året skulle han hjälpa en annan region, han tror det var Region Öst, att 

spana på en Volvo. I Volvon färdades personer som för honom var okända vid det till-

fället, men de hade fått information om vilka som skulle sitta i bilen. De fångade in 

Volvon i Kista och påbörjade spaning. Det kan ha varit dem 25 mars, men han minns 

inte. Han skrev ett PM efter händelsen och hänvisar till den för detaljer och liknande. 

 

Bilen de skulle spana på var en nyare Volvo, han minns att det var en hyrbil. De fick 

syn på bilen på Skagafjordsgatan i Kista eller strax innan. Som han minns att de parke-

rade bilen på Skagafjordsgatan och en Volvo av äldre modell anslöt. I hyrbilen satt två 

killar med invandrarpåbrå, han skulle gissa från mellanöstern, och i den andra bilen två 

personer med nordiskt utseende. De klev ur bilarna och hade ett möte. Därefter gick 

de in på en liten pizzeria en stund och verkade komma ut och fortsatt diskutera någon-

ting. De satte sig sedan i respektive bil och åkte från platsen. Den äldre bilen fick åka 

fritt, så han vet inte var den tog vägen, men de följde efter hyrbilen. Han fick uppfatt-

ningen om att de åkte runt och ”dödade tid” eller väntade. Efter en knapp timme åkte 

de tillbaka till Skagafjordsgatan. Tio till femton minuter senare dök den gamla Volvon 

upp igen. Personerna i bilarna återupptog mötet och fortsatte prata. Därefter åkte de 

iväg igen och då åkte den gamla bilen först. De körde genom stan och hamnade i 

Farsta på en parkeringsplats vid ett bostadshus. Killarna i den nya Volvon satt kvar och 

väntade medan killarna från den gamla Volvon gick därifrån. När de kom tillbaka bar 
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en av killarna på en gul plastpåse. Påsen var välfylld och han tryckte den mot kroppen. 

Påsen ställdes in i den gamla Volvon bakom förarsätet. Sedan tvingades den nya Vol-

von flytta på sig. Han tror att den stod en förhyrd plats så den ställde sig på gatan.  

 

Den gamla Volvon ställde sig vid hyrbilen och parkerade bakom den. De gick lite, fram 

och tillbaka vid bilarna. En av killarna gick tillbaka in i området sedan och försvinner 

från platsen en stund, men kom tillbaka efter kanske fem, tio minuter. Efter att de gått 

mellan bilarna och snackat lite åkte bilarna därifrån. De åkte ”kompis”, efter varandra. 

Den gamla Volvon försvann, men de fortsatte spana efter den nya Volvon som körde 

vidare mot Södertälje och Örebro. De avbröt spaningen i Södertälje.  

 

De nordiska killarna var ganska storväxta killar. Han tänkte på att de såg svenska ut 

och reagerade på det. I efterhand har de blivit identifierade som Andersson och Jo-

hansson. Om han skrivit i sin PM att det var Andersson som bar den gula plastpåsen 

var det så. 

 

Vittnet Annica Stadins berättelse 

I mars förra året arbetade hon som polis. De befann sig vid och spanade mot Restau-

rang Watt eftersom de fått information om att det skulle utföras grövre brott där, men 

de hade inte fått någon närmare information om vad för slags brott. Restaurangen var 

inte öppen för allmänheten då alkoholtillståndet var indraget. Hon reagerade på att det 

ändå var en del folk som gick utanför samt in och ut ur lokalen. Hon såg bland annat 

Ali Mousavizadeh gå in och ut ur lokalen och vid något tillfälle även Shahin Amani 

som senare skjutsades därifrån. Hon hade träffat Ali Mousavizadeh och Shahin Amani 

tidigare när hon arbetat som ingripande polis. Det hon vet om Restaurang Watt är att 

Ali och Shahin ägde lokalen, eller i vart fall hade tillgång till den. När de spanade var 

det sen kväll och som hon minns det tillbringade hon hela sitt arbetspass på platsen.  

 

Vittnet Henric Hammarbos berättelse 

Han arbetar som polis i Örebro. Den 24 maj förra året var han i tjänst. Han känner till 

Ali Mousavizadeh som en person som figurerarat i en gängkonstellation i Örebro och 
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har träffat på honom flera gånger. Han kommer ihåg att han, tillsammans med en kol-

lega, var på Pitchers då det förekommit något slags hot. De gick in i den casinodel som 

fanns och noterade att Ali Mousavizadeh satt vid ett bord in till vänster. De gick längre 

in och samtalade med två andra personer. Efter en stund kom Ali Mousavizadeh fram 

och samtalade med honom och kollegan. De lämnade sedan restaurangen utan någon 

vidare åtgärd. Han minns inte idag hur det kom sig att han åkte dit. Han har ett svagt 

minne att han stoppades av en entrévärd som berättat att det varit ett hot på platsen. 

 

Vittnet Denny Borgstads berättelse 

Han arbetar som gruppchef för ingripande spaningsgruppen i Järva. Han känner till 

Shottaz väl. Under 2015 skedde ett rån i en grannkommun och två personer mördades. 

Händelsen blev startskottet på att Järva delades i löst sammansatta nätverk. En av 

grupperingarna som bildades kallas Shottaz. Det har fluktuerat lite i nätverken och un-

dernätverk till Shottaz har bildats. Till en början begick Shottaz främst tillgreppsbrott, 

men efter att några av de ledande figurerna hamnat i fängelse började gruppen satsa 

mer på narkotikabrottslighet. Från 2015 har en våldsspiral påbörjats. Under 2019 

skedde ett skifte och Shottaz och Rinkeby1 slog sig in på bedrägerier för att få bra till-

gång till pengar. Pengatillgången syntes tydligt genom hotellvistelser, fina klockor, 

smycken och bilar. Det upphörde under senhösten 2019 då några i nätverket åkte fast 

och häktades. Grupperingen rörde sig därefter mer åt narkotikabrottslighet igen och 

även våldsbrott. Ett mord som skedde dagen innan nyårsafton av en person som är 

med i Shottaz och Rinkeby1 rörde också upp. Under våren 2020 eskalerade våldet i 

gruppen och personerna i nätverket bar ofta skyddsväst och rörde sig i grupp. Han har 

identifierat personer på bilder åt Örebropolisen. På spaningsbilden från den 13 augusti 

2021, s 369 i aktbilaga 603, har han kunnat identifiera personen till höger i Adidaströja 

som Ukaash. Ukaash är en person som ingår i Shottaz/Rinkeby1 och regelbundet kon-

trolleras. På stillbilden ur en spaningsfilm från den 26 augusti 2020, s. 376 i aktbilaga 

603, har han kunnat identifiera personen till vänster, med ljusa jeans och en liten väska 

som Bahnan. Han har inte sett personerna live, utan gjort identifieringen utifrån bilder 

som har visats för honom. 
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Vittnet Maria Walans berättelse 

Hon arbetar som spanare och den 21 augusti 2020 gjorde hon olika iakttagelser i Öre-

bro. Hon såg Hassan Malla, Haris Vescovic och Amanuel Tedla i en vit Passat, med re-

gistreringsnummer NWB452, åka från Skolgatan och stanna vid Pizzeria Express vid 

Lövstagatan. Där träffade de fyra personer som hon bedömde var från Rinkebynätver-

ket. En de fyra personerna kände hon direkt igen som Ukaash Hassan Abdi. Ukaash 

Hassan Abdi var aktuell veckan tidigare då han setts tillsammans med Eljammal i Rin-

keby. Hon var inte med vid spaningen i Rinkeby men hade fått se bilder. Hassan Malla, 

Haris Vescovic och Amanuel Tedla stod och pratade utanför pizzerian med personerna 

från Rinkebynätverket. Hon fotograferade dem och på den första bilden syns de stå ut-

anför pizzerian och prata. Den andra bilden är från när tre personer lämnade sällskapet 

och åkte in mot stan. Den ena åkte på en s.k. fatbike som sedan parkerades på Malm-

gatan. Hassan åkte därifrån i den vita Passaten och lämnade platsen. Hon är säker på 

sin identifiering av personen som hon kopplar till Rinkeby. Identifieringarna har hon 

gjort från sina iakttagelser på platsen.  

 

Vittnet Hoda Issas berättelse 

Hon känner till personen som hette Ali Mousavizadeh. Det var länge sedan, men de 

brukade ses på stan och festade tillsammans. Hon skulle beskriva det som att de var 

vänner. Hon har inte haft något otalt med honom sedan hon blockade honom. Skälet 

till att hon blockade honom var att han pressade henne på pengar. En vän till henne 

hade pengar hemma hos sig som sedan försvann. Pengarna tillhörde Ali Mousavizadeh. 

Hon blev inblandad då tjejen sagt till honom att hon varit hos henne när pengarna 

fanns där. Ali Mousavizadeh tyckte då att hon skulle betala pengar till honom. Hon 

minns inte om hon berättade för någon om att han pressade henne på pengar. Hon har 

inte bett om hjälp eller något liknande. Hon minns inte när pengarna försvann från 

hennes kompis lägenhet, men det kan ha varit under våren 2020. Hon minns inte var 

hon varit, om hon varit utanför Örebro i slutet av maj 2020 och början av juni. Hon 

kan ha varit i Malmö, men hon minns inte när i tiden det var. Hon kan ha varit i Stock-

holm under denna tid också. Hon kommer inte ihåg om hon fått någon telefon av nå-

gon person under denna tid. Hon kommer inte ihåg om hon varit i Tumba. Hon kan 

säkert ha sagt som i förhöret, s. 1080 i aktbilaga 603, att hon hämtade en telefon i 
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Stockholm, men hon har inte någon minnesbild av det. Hon minns inte händelsen, 

men minns att hon berättat det. Hon minns att hon åkte till Stockholm med två vänner 

och ombads att hämta en telefon eftersom hon ändå skulle dit. Det var en vän som bad 

henne hämta den. Hon vill inte säga vem vännen var, men det var en killkompis till 

henne. Hon kommer inte ihåg hur hon hade kontakt med killkompisen. 

 

Killkompisen var Gabriel Danho. Han kanske kallas Hugo eller Hugo Boss, men hon 

brukade kalla honom Gabriel. Hon och Gabriel Danho är vänner sedan länge tillbaka. 

Hon minns inte om hon skulle ha telefonen eller om hon skulle lämna den vidare. Det 

var en vanlig telefon, men hon kommer inte ihåg märket på den. Det kan ha varit den 

5 juni när hon enligt kontoutdraget, s. 559 i aktbilaga 603, gjorde ett inköp på Shell i 

Kista, men hon minns inte. Hon brukade vara i Stockholm flera gånger i veckan. 

 

Det kan ha varit i Tumba hon fick telefonen. Hon minns inte om det var på en bensin-

station eller så. Det kan ha varit så som det framgår av ett förhör, s. 1089 i aktbilaga 

603. Hon minns inte så bra idag. Personen som lämnade över telefonen kan ha haft 

ljus hudfärg som hon sagt i förhör, s. 1089 i aktbilaga 603, men hon minns inte. Hon 

minns att hon visades två bilder vid förhöret, s 1094 och1095 i aktbilaga 603, men hon 

känner inte igen personen på bilden. Det var inte han som gav henne telefonen.  

 

Vittnet Tobias Decks berättelse 

Han är polis och arbetade den 25 mars när de spanade efter en Volvo i Örebro. Det 

var en nyare Volvo v60 och när den passerade honom befann han sig till fots på Uni-

versitetsallén. Han var ungefär 20 meter från bilen när han såg dem. 

 

Det är han som ritat en skiss över tillfället, s. 1287 i aktbilaga 610. Den gula linjen visar 

vad han såg och den gröna fläcken på kartan visar hans position. Bilen körde på andra 

sidan från honom. Gatubelysningen var tänd, men det var mörkt runtomkring. När 

han såg bilen såg han att det satt tre personer i bilen, en på förarplats, en på passagerar-

plats fram och i baksätet. Bilen rullade när han såg den, han tror den åkte i hastighet 

som gällde för vägen, så kanske 40–50 km/h. 
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Bedömning 

En central del av bevisningen i denna del utgörs av Encrochatmaterial. Av skäl som 

tingsrätten tidigare redovisat finns det anledning att behandla materialet med viss för-

siktighet. Oaktat detta består de Encrochatkonversationer som har åberopats av en 

mycket stor mängd meddelanden från många olika användare under en flera månader 

lång tidsperiod. Innehållet i konversationerna är påfallande sammanhängande och de-

taljerat. Även med en försiktig bedömning av bevisvärdet går det därför att dra tillför-

litliga slutsatser av materialet. Mot denna bakgrund gör tingsrätten följande bedöm-

ningar. 

 

Åtalspunkten 1 

I och II 

Av de Encrochatmeddelanden som har skickats till och från Hassan Malla, men även 

mellan andra Encrochatanvändare, i förening med utredningen i övrigt framgår att 

Hassan Malla har haft långtgående planer på att mörda Ali Mousavizadeh, Amir Parvin 

och Shain Amani samt att han i vart fall från och med den 23 februari 2020 till och 

med den 3 juni 2020 planerat morden tillsammans och i samråd eller samförstånd med 

andra. Det är vidare utrett att Hassan Malla under denna tidsperiod sökt anstifta andra 

personer, bl.a. Mehdi Tarhini, att utföra morden. Ahmad Eljammals agerande synes 

dock bottna i ett eget initiativ, varför någon anstiftansgärning beträffande honom inte 

kan läggas Hassan Malla till last. Vidare framstår beslutet att morden ska utföras som 

Hassan Mallas eget, varför något ansvar för delaktighet detta beslut varken kan ådömas 

Mehdi Tarhini eller Ahmad Eljammal. 

 

III och IV 

Av de Encrochatmeddelanden som har skickats till och från Hassan Malla, men även 

mellan andra Encrochatanvändare, i förening med beslaget av ett automatvapen och 

utredningen i övrigt är det utrett att Hassan Malla från den 17 mars 2020, eller någon 

eller några dagar dessförinnan, till och med den 3 juni 2020 när han befunnit sig i Spa-

nien tillsammans och i samråd eller samförstånd med andra på okänd plats i Sverige 

med uppsåt att utföra eller främja nämnda mord varit delaktig i att skaffa eller ta lik-
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nande befattning med hjälpmedel och andra föremål som är särskilt ägnade att använ-

das vid brott. Härvid har Hassan Malla under hela eller delar av perioden den 17 mars 

2020 till och med den 30 mars 2020 lånat ut ett automatvapen avsett att användas vid 

det planerade mordet på Ali Mousavizadeh. Vidare har Hassan Malla tillsammans och i 

samråd eller samförstånd med Ahmad Eljammal den 30 maj 2020 införskaffat och be-

talat för en Encrochatenhet som överlämnats till tilltänkta utförare av morden. 

 

Utöver detta har åklagaren gjort gällande att Hassan Malla har sammanställt informat-

ion om tilltänkta offer som han vidarebefordrat till tilltänkta utförare. Att Hassan Malla 

skaffat och vidarebefordrat sådan information till tilltänkta utförare framgår av 

Encrochatkonversationerna. Som nyligen framhållits av Södertörns tingsrätt vid be-

dömningen av en snarlik situation (Södertörns tingsrätts dom av den 21 maj 2021 i mål 

nr B 12243-20) är inte all planering av ett brott belagt med straff och att endast skaffa 

eller utbyta information om tilltänkta offer utgör inte en straffbar förberedelsegärning. 

För att detta ska bli straffbart krävs att informationen nedtecknas eller på annat sätt 

lagras så att den kan utgöra en sammanställning. I målet har det inte gjorts gällande att 

den av Hassan Malla översända informationen på något sätt skulle ha hanterats av mot-

tagarna efter översändandet via Encrochat, varför den sammanställning som åklagaren 

lagt Hassan Malla till last inte kan ha utgjorts av annat än vad som fanns att läsa på de 

enheter som informationen skickades till. Som tidigare redogjorts för har chatfunkt-

ionen på Encrochatenheterna varit utrustad med en s.k. ”burnfunktion”, genom vilken 

användaren kunde ställa in livslängden på meddelandena till ett förvalt antal dagar, mi-

nuter och sekunder. Det är inte utrett hur någon av de i målet aktuella Encrochatenhet-

erna var inställda i detta hänseende. Därför går det inte att med tillräcklig grad av säker-

het fastslå att Hassan Malla genom sitt agerande skapat någon tillräckligt varaktig sam-

manställning av information för att en straffbar förberedelsegärning ska anses före-

ligga. Tingsrätten ansluter sig härvid till den uppfattning som Södertörns tingsrätt gett 

uttryck för i ovan nämnda dom, nämligen att syftet bakom lagtextens krav på samman-

ställning måste vara att användarna under en viss tid efter att de sammanställt inform-

ationen ska kunna gå tillbaka och använda den i en senare del av händelseförloppet. 

Som Södertörns tingsrätt anför skulle en annan tolkning, dvs. att kravet på samman-
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ställning skulle vara uppfyllt redan genom att meddelandet skickats eller lästs av motta-

garen, innebära en utsträckning av det straffbara området till rent informationsutbyte, 

vilket skulle vara att göra en alltför vid tolkning av den aktuella straffbestämmelsen. Av 

detta följer att åklagaren inte förmått styrka att Hassan Malla har sammanställt inform-

ation om tilltänkta offer som han vidarebefordrat till tilltänkta utförare på ett sätt som 

omfattas av bestämmelsen i 23 kap. 2 § första stycket 2 brottsbalken. 

 

V 

Åklagaren har åberopat dels Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och jappis 

den 23 februari 2020 angående att man ska åka till Örebro och spana samt ta kontakt 

med Hassan Malla till styrkande av att Mehdi Tarhini redan vid denna tidpunkt åtagit 

sig uppdraget samt att Hassan Malla ligger bakom det (s. 243 i tingsrättens aktbilaga 

610) Vidare har åklagaren åberopat Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och 

jappis den 6 mars 2020 angående uppdraget från hm till styrkande av att det redan vid 

den tidpunkten funnits ett uppdrag, att Hassan Malla är uppdragsgivare samt att Mehdi 

Tarhini är involverad av planerna (s. 249-252 i samma aktbilaga). Av detta material, där 

meddelanden från jappis helt saknas, går det förvisso att utläsa att Mehdi Tarhini på 

plats som anges i åtalet har åtagit sig att utföra morden på Ali Mousavizadeh, Shain 

Amani och Amir Parwin på uppdrag av Hassan Malla, men inte att detta skulle ha skett 

så tidigt som den 20 februari 2020 eller någon eller några dagar dessförinnan, varför 

åklagarens påstående om själva tidpunkten inte är styrkt. 

 

VI och VII 

Av uppkopplingar från Saed Ali Kathem Gebori, Daniel Anderssons och Adam Jo-

hanssons mobiltelefoner framgår att de sannolikt möttes på Östermalm i Stockholm 

den 19 mars 2020. Vidare framgår av kommunikation på Daniel Anderssons Whats-

App att han denna dag hade kontakt med Saed Ali Kathem Gebori både före och efter 

det förmodade mötet. Av inlägg på Daniel Andersson Facebook och video anträffad 

på hans mobiltelefon framgår att Daniel Andersson haft motiv att åta sig uppdraget att 

döda Ali Mousavizadeh, Shain Amani och Amir Parwin. Därtill kommer de två bilder 

som anträffats i Daniel Anderssons mobiltelefon avseende adressen till Shahin Amanis 

barns mor, vilket starkt indikerar att Daniel Andersson åtagit sig uppdraget. Mot denna 

123



   

ÖREBRO TINGSRÄTT 
D26 
DOHA 23 

DOM 
2021-06-23 

Mål nr: B 5057-20 

 
 
 
bakgrund i förening med vad som i målet framkommit om händelserna den 25 och 28 

mars 2020 (se nedan under avsnitt VIII - XI) samt då det av Mehdi Tarhinis meddelan-

den till jappis den 23 februari 2020 och den 6 mars 2020 framgår att han redan den 23 

februari 2020 var involverad i mordplanerna är det utrett att Mehdi Tarhini den 19 

mars 2020 i Stockholm eller några dagar därefter på okänd plats i Sverige sökt anstifta 

Saed Ali Kathem Gebori att utföra morden och/eller i samråd med honom beslutat att 

morden ska utföras. Saed Ali Kathem Gebori har härvid åtagit sig uppdraget och i an-

slutning härtill tillsammans och i samråd eller samförstånd med Mehdi Tarhini sökt an-

stifta Daniel Andersson och Adam Johansson att utföra mordet på Ali Mousavizadeh 

och/eller i samråd med Daniel Andersson och Adam Johansson beslutat att mordet på 

Ali Mousavizadeh ska utföras. Av samma skäl är det vidare utrett att Daniel Andersson 

och Adam Johansson den 19 mars 2020 i Stockholm eller några dagar därefter på 

okänd plats i Sverige åtagit sig att utföra mord på Ali Mousavizadeh tillsammans och i 

samförstånd med Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori. 

 

VIII–XI 

Av framförallt inspelningar från den hemliga rumsavlyssningen i förening med telefon-

uppkopplingar, övrigt Encrochatmaterial, beslag, analysresultat avseende undersökning 

av DNA och fingeravtryck, vittnesiakttagelser samt den synnerligen gedigna stödbevis-

ningen är det utrett att Mehdi Tarhini, Saed Ali Kathem Gebori, Daniel Anderson och 

Adam Johansson från den 19 mars 2020 eller någon eller några dagar därefter till och 

med den 30 mars 2020 tillsammans och i samråd eller samförstånd i bl.a. Stockholms-

området och Örebro med uppsåt att utföra eller främja mord på Ali Mousavizadeh va-

rit delaktiga i att skaffa sammanställa och/eller ta annan liknande befattning med hjälp-

medel samt andra föremål som är särskilt ägnade att användas vid brott. I dessa avse-

enden har åklagaren med marginal förmått styrka de inblandades delaktighet på sätt 

som angetts i åtalet, med undantag för Adam Johanssons medverkan i Örebro den 25 

mars 2020. Mot bakgrund av Tobias Decks iakttagelser i förening med att resultatet av 

den hemliga rumsavlyssningen inte med tillräcklig grad av säkerhet binder Adam Jo-

hansson till hyrbilen är det mot Adam Johanssons förnekande inte visat att han detta 

datum följde med på resan till Örebro. Vad som däremot är styrkt är att Daniel An-

dersson och Adam Johansson tillsammans och i samråd eller samförstånd den 25 mars 
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2020 inhandlat regnställ och handskar, att Daniel Andersson samma dag inhandlat al-

kylatbensin samt att Daniel Andersson, Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori 

samma dag tillsammans och i samråd eller samförstånd placerat dessa föremål i en för 

ändamålet anskaffad, tillgripen och falskskyltad BMW som placerats i Örebro i syfte att 

användas vid mordet. Det är vidare utrett att i vart fall Mehdi Tarhini även förvarat det 

tilltänkta mordvapnet (en automatkarbin AK-47 Kalasjnikov) i nämnda bil samt att 

samtliga föremål har förvarats i bilen fram till den 30 mars 2020 då föremålen och bilen 

togs i beslag av polis. Vidare är det utrett att Mehdi Tarhini, Saed Ali Kathem Gebori 

och Daniel Anderson åkte till Örebro den 25 mars 2020 i syfte att fullfölja det plane-

rade brottet samt att samma personer och Adam Johansson åkte till Örebro den 28 

mars 2020 i samma syfte. 

 

Genom betalningen för p-biljett, meddelanden mellan Mehdi Tarhini och Garabet 

Kazarian den 17-19 mars 2020, telefontömningen av Garabet Kazarians mobiltelefon 

och Mehdi Tarhinis uppkopplingar på kvällen den 17 mars 2020 är det även utrett att 

Mehdi Tarhini redan den 17 mars 2020 i Örebro via en mellanhand erlagt betalning för 

en månads parkering av den stulna BMW:n. Det är vidare utrett att Mehdi Tarhini un-

der brottsperioden insamlat och vidarebefordrat information om de tilltänkta offren. 

Då detta skett via Encrochat gör sig samma överväganden gällande här som de som re-

dovisats under avsnitt III och IV, varför detta i sig inte kan anses utgöra någon förbe-

redelse i brottsbalkens mening. 

 

XII–XV 

Av Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori fram-

går att Saed Ali Kathem Geboris åtagande att begå morden och/eller beslut att morden 

ska utföras har kvarstått i vart fall till och med den 8 maj 2020 i Norrköping, Stock-

holm och/eller på okänd plats i Sverige. 

 

Det är vidare utrett att Saed Ali Kathem Gebori i vart fall den 15 april 2020 i Norrkö-

ping och/eller på okänd plats i Sverige med uppsåt att utföra eller främja mord sam-

manställt information om ett tilltänkt mordoffer. Då detta skett via Encrochat gör sig 

125



   

ÖREBRO TINGSRÄTT 
D26 
DOHA 23 

DOM 
2021-06-23 

Mål nr: B 5057-20 

 
 
 
samma överväganden gällande här som de som redovisats under avsnitt III och IV, 

varför detta i sig inte kan anses utgöra någon förberedelse i brottsbalkens mening. 

 

Även om det inte är utrett att Mehdi Tarhini redan den 20 februari 2020 eller någon el-

ler några dagar dessförinnan åtagit sig att utföra morden på Ali Mousavizadeh, Shain 

Amani och Amir Parwin (se avsnitt V) är det genom utredningen i målet klarlagt att 

Mehdi Tarhini har gjort ett sådant åtagande i vart fall senast den 23 februari 2020 och 

att detta åtagande kvarstått intill den 24 maj 2020. Det är vidare utrett att Mehdi 

Tarhini under perioden 31 mars 2020 till den 24 maj 2020 i Norrköping och/eller på 

okänd plats i Sverige med uppsåt att utföra eller främja mord sammanställt information 

om de tilltänkta mordoffren. Då detta skett via Encrochat gör sig samma övervägan-

den gällande här som de som redovisats under avsnitt III och IV, varför detta i sig inte 

kan anses utgöra någon förberedelse i brottsbalkens mening. 

 

XVI och XVII 

Av Encrochatkonversationen den 30 april 2020 mellan Hassan Malla och Ahmad El-

jammal framgår att Ahmad Eljammal samma datum i Stockholmsområdet eller på 

okänd plats i Sverige erbjudit sig att utföra mord på Ali Mousavizadeh, Shain Amani 

och Amir Parwin. Att detta erbjudande var allvarligt menat framgår av ytterligare 

Encrochatkonversationer mellan Ahmad Eljammal och Hassan Malla den 11, 27 och 

30 maj 2020. Av konversationen den 27 maj 2020 i förening med övrig utredning om 

kopplingar till Shottaz framgår vidare att Ahmad Eljammal denna dag eller någon eller 

några dagar därefter i Stockholmsområdet eller på okänd plats i Sverige sökt anstifta 

annan eller andra att utföra morden och/eller i samråd med dem beslutat att mordet 

ska utföras. Vidare framgår av Encrochatkonversationerna från den 30 maj 2020 till 

den 2 juni 2020 mellan Ahmad Eljammal å ena sidan och Hassan Malla, Encrosthlm, 

tanleg och mystichawk å den andra att Ahmad Eljammal, med uppsåt att främja mor-

den, varit delaktig i att skaffa eller ta likande befattning med hjälpmedel som är särskilt 

ägnat att användas vid brott. Härvid har Ahmad Eljammal tillsammans och i sam-

råd/samförstånd med Hassan Malla den 30 maj 2020 i Stockholmsområdet införskaffat 

och betalat en Encroenhet som han senare samma dag överlämnat till utsedda utförare. 
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De tilltalades uppgifter framstår i allt väsentligt som efterhandskonstruktioner ägande 

att förklara de synnerligen besvärande omständigheter som framkommit genom den av 

åklagaren åberopade bevisningen. Varken dessa uppgifter, eller i förekommande fall 

den av de tilltalade åberopade skriftliga bevisningen, reducerar värdet av den bevisning 

som har lagts fram till styrkande av åtalet. 

 

Av det ovan anförda följer att åklagaren, med några särskilt angivna undantag, förmått 

styrka åtalet såvitt avser åtalspunkten 1. Gärningarna har tveklöst begåtts med av-

siktsuppsåt. När det gäller stämpling och förberedelse till brott som innebär fara för 

annans liv eller hälsa kan gärningarna inte bedömas som mindre allvarliga, se prop. 

2015/16:113 s. 96. Faran för brottets fullbordan har inte heller varit ringa. Att polis be-

drev spaning mot Mehdi Tarhini, Saed Ali Kathem Gebori, Daniel Anderson och 

Adam Johansson i Stockholmsområdet den 25 mars 2020 och ingrep mot dem i Öre-

bro tre dagar senare förändrar inte denna bedömning. 

 

När det gäller frågan om hur gärningarna är att bedöma gör tingsrätten följande över-

väganden. Åklagaren har vid huvudförhandlingen förtydligat att hon yrkar ansvar för 

såväl stämpling till mord som förberedelse till mord avseende samtliga sex tilltalade. 

Givet vad tingsrätten funnit utrett har också alla dessa i varierande utsträckning gjort 

sig skyldiga till båda brotten. Den fråga som tingsrätten har att ta ställning till är om de 

ska dömas för både stämpling till mord och förberedelse till mord, eller om stämplings-

gärningarna i någon eller några delar ska anses konsumerade av förberedelsegärning-

arna. 

 

I allmänhet råder en presumtion för att den som begår flera brott också ska dömas för 

dessa, men om ett brott inte nämnvärt påverkar det sammanlagda straffvärdet kan 

detta tala för konsumtion av det minst straffvärda brottet. För att viss brottslighet ska 

betraktas som medbestraffad bör det dock finnas ett tydligt samband mellan de olika 

brotten, t.ex. genom att de utgör led i samma brottsplan eller har samma angreppsob-

jekt. Ett exempel på en föregående handling som normalt anses medbestraffad är för-

beredelse där gärningsmannen kan dömas för försök eller fullbordat brott, se Asp m.fl., 

Kriminalrättens grunder, 2 uppl. 2013, s. 489–495. 
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I förevarande fall har både Hassan Malla och Ahmad Eljammal gjort sig skyldiga till så-

väl stämpling till mord som förberedelse till mord på samtliga tre målsägande, låt vara i 

olika grad av omfattning. Även Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori har gjort 

sig skyldiga till stämpling till mord avseende samtliga tre målsägande, men deras förbe-

redelsebrott har endast avsett Ali Mousavizadeh. Daniel Andersson och Adam Johans-

son har båda gjort sig skyldiga till stämpling till mord och förberedelse till mord på Ali 

Mousavizadeh, men inte på någon annan. 

 

I samtliga fall har förberedelsegärningarna ett högre straffvärde än stämplingsgärning-

arna. Även med beaktande av detta har stämplingsgärningarna i samtliga fall en inte 

obetydlig påverkan på det sammanlagda straffvärdet, särskilt när det gäller Hassan 

Malla. Skillnaden i straffvärde utgör därför inte i sig tillräckliga skäl för att avseende nå-

gon av de tilltalade anse stämplingsgärningarna konsumerade. 

 

När det gäller Hassan Malla har gärningarna riktats mot samma målsägande. Även om 

den avsedda effekten endast hade kunnat uppnås en gång för respektive målsägande 

har förberedelsegärningarna rört skilda brottsplaner med olika utförare. Vidare har 

stämplingsgärningarna pågått under en längre tidsperiod för att vid enstaka tillfällen 

mynna ut i konkreta förberedelser. Under sådana förhållanden har inte gärningarna ett 

sådant samband att det av den anledningen finns skäl att anse stämplingsbrotten kon-

sumerade. Beträffande Hassan Malla finner därför tingsrätten att det sammantaget inte 

finns skäl för att frångå den presumtion som gäller för att den som har begått flera 

brott också ska dömas för dessa. Hassan Malla ska därför dömas både för stämpling till 

mord och för förberedelse till mord. 

 

Även beträffande Ahmad Eljammal har gärningarna riktats mot samma målsägande och 

den avsedda effekten har endast kunnat uppnås en gång för respektive målsägande. I 

Ahmad Eljammals fall har dock stämplingsgärningen pågått under betydligt kortare tid 

– en månad – innan den utmynnade i en förberedelsegärning. Under sådana förhållan-
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den får, skillnaden i straffvärde till trots, sambandet mellan brotten anses vara så påtag-

ligt att stämplingsgärningarna ska anses konsumerade. Ahmad Eljammal ska därför dö-

mas för förberedelse till mord. 

 

När det gäller Daniel Andersson och Adam Johanson gör sig samma överväganden gäl-

lande som beträffande Ahmad Eljammal. I deras fall är dock det tidsmässiga samban-

det mellan brotten ännu mindre än i Ahmad Eljammals fall. Daniel Andersson och 

Adam Johanson ska därför båda dömas för förberedelse till mord, varvid stämplings-

gärningarna ska anses konsumerade. 

 

När det slutligen gäller Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori har stämplingsgärning-

arna pågått längre än i Ahmad Eljammals fall, men inte lika länge som när det gäller 

Hassan Malla. Även i deras fall har stämplingsgärningarna mynnat ut i konkreta förbe-

redelser vid ett tillfälle. Stämplingsbrotten har dock riktats mot tre målsägande, till skill-

nad från förberedelsebrottet som endast avsett Ali Mousavizadeh, och har – såvitt av-

ser både Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori – fortsatt under en inte obetydlig 

tidsperiod även efter förberedelsebrottet. Under sådana förhållanden inte finns skäl för 

att frångå den presumtion som gäller för att den som har begått flera brott också ska 

dömas för dessa. Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori ska därför båda dömas 

för både stämpling till mord och förberedelse till mord. 

 

Åtalspunkten 2 

Av beslagsprotokollet 2020-5000-BG39329 framgår att den i åtalspunkten 1 aktuella 

BMW:n anträffades den 30 mars 2020 på en grusparkering i närheten av universitets-

området i Örebro. I en IKEA-kasse i bilens baksäte påträffades en automatkarbin av 

typen AK 47 Kalasjnikov. I kassen låg även två lösa magasin med ammunition, inne-

hållande 23 respektive 29 patroner vilka alla passade i vapnet. Av vapenundersök-

ningen från Nationellt forensiskt centrum framgår att automatkarbinen har provskjutits 

tillsammans med de två magasinen, varvid såväl hel- som halvautomatisk funktion fun-

gerade utan anmärkning och att både vapnet och ammunitionen omfattas av vapenla-

gens bestämmelser. 
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Av utredningen i målet framgår att Mehdi Tarhini har haft en ledande roll i genomfö-

randet av mordplanerna. Han har också kunnat bindas till den plats där BMW:n parke-

rades i samband med att Garabet Kazarian betalade för parkeringen på kvällen den 17 

mars 2020 och hans DNA har avsatts på bilens ratt. Mot denna bakgrund i förening 

med innehållet i Encrochatkonversationerna bl.a. mellan Mehdi Tarhini och jappis den 

6 mars 2020, mellan jappis och sourray den 2 april 2020 samt mellan Hassan Malla och 

Mehdi Tarhini den 15 april 2020 framgår att Hassan Malla under hela eller delar av pe-

rioden från den 17 mars 2020 till och med den 30 mars 2020, när han befann sig i Spa-

nien, uppsåtligen lånat ut automatkarbinen till i vart fall Mehdi Tarhini, vilken inte hade 

rätt att inneha vapnet och att Mehdi Tarhini i vart fall från den 19 mars 2020 till och 

med den 30 mars 2020, uppsåtligen innehade vapnet utan att ha rätt till det. Däremot 

framstår det som oklart i vilken utsträckning Saed Ali Kathem Gebori, Daniel Anders-

son och Adam Johansson också hade möjlighet att disponera vapnet, även om de 

kände till dess existens och räknade med att någon av dem skulle använda den vid det 

planerade brottet. Under sådana omständigheter går det inte att med tillräcklig grad av 

säkerhet fastslå att också Saed Ali Kathem Gebori, Daniel Andersson och Adam Jo-

hansson innehade vapnet. Åtalet i denna del är därför endast styrkt mot Hassan Malla 

och Mehdi Tarhini. Gärningen är att bedöma som vapenbrott. På av åklagaren angivna 

skäl är brottet grovt. 

 

Åtalspunkten 3 

Av utredningen framgår att Garabet Kazarian den 17 mars 2020 använde en kvinnlig 

väns betalkort för att betala för parkeringen av den i åtalspunkten 1 aktuella stulna 

BMW:n och att han en knapp timme därefter swishade henne motsvarande belopp. Av 

meddelanden mellan Garabet Kazarian och Mehdi Tarhini den 17–19 mars 2020 fram-

går att Mehdi Tarhini den aktuella kvällen åkte till Garabet Kazarian, som bodde ca 800 

meter fågelvägen från den plats där BMW:n parkerades, och att de med all sannolikhet 

också träffades. Mehdi Tarhini kan även via telefonuppkopplingar bindas till området 

under aktuell tid och kl. 21:12, dvs. 9 minuter innan köpet av parkeringsbiljetten, an-

vände Mehdi Tarhini sitt mobila BankID i anslutning till Garabet Kazarians adress. Vi-

dare framgår av meddelanden mellan Garabet Kazarian och Mehdi Tarhini den 17-19 
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mars 2020 att Garabet Kazarian dagarna därefter bad Mehdi Tarhini swisha honom 

pengar.  

 

Garabet Kazarian har vidgått att han kallas för Garush och att det var han som köpte 

parkeringsbiljetten. Han har dock förnekat att han skulle ha förvarat nyckeln till 

BMW:n eller haft någon närmare kännedom om bilen eller om vad som förvarades i 

den. Av HRA-inspelningen från den 25 mars 2020 framgår att det vid kl. 21:07 talas 

om att hämta en nyckel från Garush. Detta är besvärande för Garabet Kazarian, men 

inte tillräckligt för att kunna dra några säkra slutsatser om hur det faktiskt förhöll sig 

med nyckeln. På samma sätt är inköpet av parkeringsbiljetten besvärande för Garabet 

Kazarian, men inte heller det är tillräcklig för att kunna dra några säkra slutsatser om 

Garabet Kazarians eventuella inblandning i brottsligheten eller om vad kan kände till 

eller hade anledning att misstänka om den. Mot denna bakgrund, och då Garabet 

Kazarian inte på något annat sätt kan bindas till BMW:n, ska åtalet i denna del ogillas. 

 

Åtalspunkterna 4 och 5 

Inledningsvis presenteras den utredning som åberopats och genomgåtts sakframställ-

ningsvis. Därefter redovisas de tilltalades berättelser samlat. Slutligen redovisas tings-

rättens bedömning i dessa delar. 

 

Utredningen avseende åtalspunkten 4 första stycket och andra stycket a. samt åtalspunkten 5 

Encrochatkonversationer 

Tingsrätten har i ett inledande avsnitt funnit det styrkt att Encrochatenheterna aboe-

samir och sicarioback såvitt nu är av intresse endast använts av Ahmad Eljammal re-

spektive Hassan Malla. 

 

Den 27 mars skriver Ahmad Eljammal till Hassan Malla att han har dåliga nyheter då 

det kommer att bli 1,5 i stället för 2. Han hade blivit lovad 4 kassar ”kux” (avser troli-

gen kox [kokain] och tänkte att Hassan Malla skulle ta två och han själv två. Hassan 

Malla svarar att det funkar och att han tänkte att Ahmad Eljammal skulle säga att inget 

kom. Ahmad Eljammal kommer också med en god nyhet som är att de ”rör sig onsdag 

å e här fredag senast lördag” och att det nu är spik. 
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Dagen efter skriver Ahmad Eljammal till Hassan Malla och undrar om Hassan Malla 

vill ha 2 abin [kokain] i stället för 1,5 och får svaret ”Vad du vill kuz”. Sedan skriver 

Ahmad Eljammal att de sista 600 kommer att saknas och undrar om Hassan Malla 

”kan lösa dom å de sista 200 du kan softa med”. Det ska ha varit en horunge som ban-

gat ut. När Hassan Malla gjort klart att han inte riktigt förstår förklarar Ahmad El-

jammal att Hassan Malla ska ha två kassar [kg] ”De 400+400”. Ahmad Eljammal und-

rar sedan om Hassan Malla kan casha för en och en halv eller annars casha för bara en 

och tillägger att det skulle rädda honom mycket om Hassan Malla kunde casha för en 

och en halv. Hassan Malla lovar att se vad han kan göra. 

 

Nästa dag undrar Ahmad Eljammal och Hassan Malla kan fixa för 1,5 eller om han ska 

avboka för det blir jobbigt om de inte får in hela summan. Svaret blir att Hassan Malla 

jobbar på det och tror att han kan få fram 500 lax, men att han ska kämpa för att hitta 

någon som han släppa till som ger pengar innan. 

 

Ahmad Eljammal fortsätter med att han ska göra att tp [transporten] kommer till Öre-

bro först ”så möter dina killar rebecka i ngt hotell” så slipper de åka till Stockholm. 

 

Den 30 mars skriver Ahmad Eljammal till Hassan Malla och undrar om de 500 är redo 

på torsdag och förklarar att hon kommer till Örebro på torsdag. Hassan Malla svarar 

att ”han” har haft pengar redo ett par gånger och att han (Hassan Malla) inte ens vågar 

säga att den kommer på fredag. Ahmad Eljammal och Hassan Malla beslutar att av-

vakta. 

 

På kvällen återkommer Ahmad Eljammal och meddelar att han fått dag för äbi [ko-

kain], att det är lördag, spik och att han ber ”henne” hämta paran [pengarna] på fredag. 

Hassan Malla svarar ”Inshallah kuz”. 

 

Den 1 april skriver Hassan Malla till i målet okände Encrochatanvändaren moltenflame 

att det ser ut som att ladde [kokain] är där och att moltenflame ska ha pengar klara på 

fredag. Svaret blir några emojier. 
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På morgonen den 2 april skickar Ahmad Eljammal till Hassan Malla en bild på en bild i 

en mobiltelefon av kaka av vitt sammanpressat pulver med Breitlinglogotype instansad. 

En timma senare skickar han en likadan bild på en kaka av vitt sammanpressat pulver 

med en Barcalogotype (FC Barcelona) instansad och undrar ”Ngn av dom kuz”. Ytter-

ligare en timma senare svarar Hassan Malla ”Go morgonen kuz” och undrar om det är 

klart att de börjat åka. 

 

Ahmad Eljammal svarar med en bild på en konversation i en mobiltelefon på engelska 

där någon ”John Snow” svarar jakande på frågan om transporten lämnat Holland. Av 

den fortsatta konversationen framgår att Ahmad Eljammal är orolig för att inte ha till-

räckligt med pengar när transporten anländer. Han vill veta hur mycket de behöver 

krita. 

 

Hassan Malla vidarebefordrar till moltenflame bilderna på pulvret och konversationen 

om att transporten lämnat Holland och skriver till Ahmad Eljammal att han ska kolla. 

Sedan skriver Hassan Malla till moltenflame att de säger att båda är helt rena. 

 

Hassan Malla fortsätter konversationen med moltenflame och förklarar att det kommer 

att komma 4 kg och undrar om moltenflame kan ta emot också hans (Hassan Mallas) i 

Örebro. Sedan ska någon komma och hämta samma dag. 

 

Lite senare under eftermiddagen diskuterar Ahmad Eljammal och Hassan Malla om det 

är möjligt att växla till euro. Framåt kvällen undrar Ahmad Eljammal hur mycket de 

fick ihop och får svaret 500 så länge. 

 

Vi kl. 21.30 skriver Ahmad Eljammal till Hassan Malla att han ”löst växlare” och und-

rar vid vilken tid följande dag som ”hon” kan hämta paran [pengarna]. Hassan Malla 

svarar att han ska kolla ”med han nu”. Ahmad Eljammal ber att det ska bli före kl. 6. 

Hassan Malla kontaktar moltenflame och förklarar att det nästa dag kommer en tjej 

och hämtar cash när det passar moltenflame, men ”snälla dag tid så hon inte åker med 
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pengar på säg kvällen”. Något svar från moltenflame har inte registrerats i anslutning 

till det Hassan Malla har skrivit. 

 

Framåt midnatt undrar Ahmad Eljammal vad ”han” säger. Hassan Malla svarar nästa 

dag, den 3 mars, vid kl. 12 att han väntar på att ”han” ska sätta på sin lur. Ahmad El-

jammal fortsätter med att ”Rebecca e startklar å hämta” och upprepar att han skaffat 

en växlare. Hassan Malla svarar med emojier. 

 

Ahmad Eljammal framhåller att han vill ha det överstökat innan 4 och frågar om det 

går. Svaret blir ”Bara han sätter på sin fucking lur”. Ahmad Eljammal förklarar att 

”knaz  

växlaren” stänger 6 så ”hon” måste vara hos ”er” 4 för att hinna. 

 

Hassan Malla svarar som följer. 

Prata med han igår på kvällen han sa han ska gå idag o samla in pengar från dom 2 
andra han hade sin del klar ja sa till han snälla vakna tidigt o hämta alla pengar så 
hon kan åka på dag tid 

 

Lite senare skriver Ahmad Eljammal att hon är i Örebro vid 4 i alla fall. 

 

En timma efter det skickar Ahmad Eljammal till Hassan Malla en bild på en mobiltele-

fon med ett meddelande med innehållet ”De är klart, åker nu till öre” och skriver till 

Hassan Malla ett meddelande med samma innehåll. Några minuter senare skriver Ah-

mad Eljammal igen till Hassan Malla att Rebecka nu åker mot Örebro i alla fall. 

 

Hassan Malla fortsätter att söka kontakt med moltenflame. Ahmad Eljammal skriver 

till Hassan Malla vid kl. 15.30 att hon är i Örebro om ca 30 och vädjar till Hassan Malla 

att försöka väcka ”han”. 

 

Strax efter skriver moltenflame till Hassan Malla att ”dom” vill inte lämna sina para 

[pengar] ifrån sig om de inte ser ”den”. Han skriver också att en broder som inte är i 

Örebro ska komma hem om en och en halv timma. 
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I fortsättningen av konversationen försöker Hassan Malla få moltenflame att betala i 

förskott och rapporterar till Ahmad Eljammal att moltenflame skulle gå för att träffa 

folk. Ahmad Eljammal fortsätter att understryka att det är viktigt att få fram pengar. 

 

Efter en fortsättning som närmast är social undrar Hassan Malla om ladde [kokainet] 

kommit till Sverige och får svaret att det tror Ahmad Eljammal. När Hassan Malla vill 

förvissa sig om att de har ladde i Örebro dagen efter svarar Ahmad Eljammal ”Ja 

inshAllah kuz” 

 

Strax efter skriver moltenflame och undrar om ”hon” är klar och frågar vilken av dem 

som är den bästa. Hassan Malla lovar att kolla, men förklarar att han tror att båda är 

samma kvalitet. Moltenflame undrar då om båda är bättre än den sista och garanterad. 

Hassan Malla föreslår att de ska låta ”gubben” koka ”den” så att de ser exakt. Hassan 

Malla fortsätter med att de säger att den ska vara helt ren ”men det sa dom sist också 

den koka 0,8”. Då undrar moltenflame om ”denna koka mer än 0,8”. Hassan Malla 

svarar att han sagt att den ska koka över 0,8 för att han ska vara nöjd och fått svaret att 

han ska bli nöjd. Han fortsätter med att om den inte gör det så har de ”pengarna till-

baka garanti”. 

 

Härefter för Hassan Malla parallella diskussioner med Ahmad Eljammal och molten-

flame för att reda ut betalningen. Så småningom får Ahmad Eljammal adressen Torn-

falkgatan 124 från Hassan Malla. Hassan Malla vidarebefordrar sedan till moltenflame 

att det ska komma en tjej i en vit Golf XOJ770. Efter fortsatta parallella konversationer 

skriver Hassan Malla till Ahmad Eljammal att ”hon” kommer att få 430 från en och 

100 från en annan som ska komma till henne där hon står. Hassan Malla understryker 

att Ahmad Eljammal ska säga till ”henne” att hon ska få 2 olika kuvert från 2 olika per-

soner. 

 

Efter viss fortsatt diskussion skriver moltenflame till Hassan Malla att han ger henne 

440. Sedan ska hon vänta. Moltenflame skriver att han ”ser han med”. Sedan skriver 

Hassan Malla att de ska låta henne åka ifrån dem så fort han lämnat. Fem minuter se-

nare, dvs. den 3 april kl. 17.49, skriver Ahmad Eljammal till Hassan Malla ”Klart kuz”. 
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Ahmad Eljammal skriver också att ”de” är i Stockholm vid 5-tiden. Hassan Malla un-

derstryker att Ahmad Eljammal ska förbereda så att ”dom” får sitt i Örebro dagen ef-

ter. 

 

En dryg halvtimma senare återkommer Ahmad Eljammal till Hassan Malla med den 

goda nyheten att ”de” landar i Örebro. Ahmad Eljammal vill då ha en adress, vilket 

han också får, Skäpplandsgatan 29. Ahmad Eljammal förklarar då att ”hon” kommer 

att möta transporten där för att sedan åka till Hassan Mallas grabbar. Hassan Malla 

meddelar att det ligger 440 i ett kuvert och 90 i det andra för ”han” var skyldig ”han” 

10 lax. Det ska vara 530 totalt. 

 

Under eftermiddagen den 4 april förs konversationer om tid och plats för leveranser. 

”Hon ska på en adress ”möta ladde” [kokainet] på en adress, Skäpplandsgatan 29, och 

lämna ett kg på ”samma adress som hon hämta pengar”. Hassan Malla upprepar adres-

sen, Tornfalksgatan 124. 

 

Ahmad Eljammal skriver kl. 15.20 till Hassan Malla att hon har ladde nu, kuz. Hassan 

Malla undrar då om hon är på väg till första adressen. Några minuter senare undrar 

Hassan Malla om hon tagit emot och om det är klart och får svaret från Ahmad El-

jammal att det är när som. Två minuter senare skriver Ahmad Eljammal ”Klart” till 

Hassan Malla och att hon ska vara på adressen som Hassan Malla gav om fem minuter. 

Sedan undrar Ahmad Eljammal om andra adressen är redo. 

 

Strax efter skriver Ahmad Eljammal till Hassan Malla att det är en vit Golf med tre tje-

jer, vilket Hassan Malla sedan informerar moltenflame om. 

 

Klockan 15.36 skickar Ahmad Eljammal en bild på en mobiltelefon med meddelan-

dena ”De e klart” och ”Nästa?” och fortsätter med att de har ”3 keis äbi” [3 kg kokain] 

på sig och inte råd att vänta. Några minuter senare skriver Hassan Malla till Ahmad El-

jammal att nu har ”han” encro och sedan får Ahmad Eljammal adressen Sommarrovä-

gen 30. 
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Därefter skriver Hassan Malla till moltenflame att denne ska koka på en gång. 

 

Ahmad Eljammal skickar kl. 15.45 en bild på en mobiltelefon med meddelandena ”15 

min” och ”Ska ba tanka” till Hassan Malla och fortsätter med Vit Golf XOJ770 ”3 tje-

jer en bil”. Lite senare skriver Ahmad Eljammal till Hassan Malla att Hassan Malla ska 

be ”han” gå ner. 

 

Hassan Malla försöker sedan kontakta moltenflame, men förefaller inte få kontakt. Då 

skriver han i stället till Ahmad Eljammal att ”han svara inte vänta åk inte dit” och för-

tydligar det med ”åk inte till adress känns inte bra”. När sedan Hassan Malla fått kon-

takt med moltenflame återkommer han till Ahmad Eljammal med en uppmaning att be 

dem åka tillbaka till samma adress. 

 

Hassan Malla frågar sedan moltenflame om denne kan ”träffa brosha” så att Hassan 

Malla får växla ett par ord med ”han”. Efter viss förvirring om vem som avses får mol-

tenflame reda på att ”han” står på moltenflames parkering. Efter ett tag skriver Hassan 

Malla till moltenflame och ber denne att gå ut för Hassan Malla ska säga till ”han o ta i 

mot en ladd den är där”. Sedan skriver moltenflame ”Här bror”. Då skriver Hassan 

Malla ”Den andra som skulle ta den svara inte värsta knassen”. Sedan det från molten-

flame skrivits ”Vad” talar Hassan Malla om att det finns en vit bil med tre tjejer som 

har ladd och fortsätter ”kan du ta i mot den ta det du vill ha från den så kommer en lite 

senare o hämtar den”. 

 

Moltenflame skriver sedan ”Okej bror han drog nu”. Hassan Malla fortsätter med 

”Göm den ordentligt inte hemma”. Sedan undrar Hassan Malla om den var fin. Mol-

tenflame skriver att ”han” drog. Hassan Malla synes svara på frågan om den var fin 

med att skriva att han inte sett den, men att han ska kolla snart. Hassan Malla svarar 

med emoijer. 

Någon minut senare skriver Ahmad Eljammal till Hassan Malla ”Klart kuz”. 
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Några minuter senare skriver Hassan Malla till moltenflame och uppmanar denne än 

en gång att koka den och vill att det ska ske snabbt. Sedan följer en dialog mellan mol-

tenflame och Hassan Malla för att moltenflame är missnöjd med att han fått något an-

nat än barca. Hassan Malla skriver att vad spelar stämpeln för roll ”du vill ha rent ladd 

[kokain] inte att bra fotbollslag. Moltenflame svarar att han vet ”men de tror barca e 

bättre” och han har sagt att det är barcan som ska komma. Moltenflame erbjuds att 

byta hos Hassan Mallas ”bror”, om denne har med den andra stämpeln. 

 

Hassan Malla och Ahmad Eljammal diskuterar halter och kokning. Hassan Malla har 

aldrig sett någon som kokat så högt som 92%. Det låter för bra. Hassan Malla har sett 

max 0,88, men vet att det finns en ladd [kokain] ”som dom mixar som kokar 92%, men 

inte när man kokar i bikarbonat utan när man kokar i ammoniak. 

 

Vid niotiden på kvällen skickar moltenflame en bild på en våg med vita klumpar på 

som visar 0,64. Sedan Hassan Malla underrättat Ahmad Eljammal om resultatet ber 

aboesamir Hassan Malla att ”be han koka igen”, och framhåller att han riskerat över tio 

år för att få skit. Hassan Malla framhåller att gubben kokat i 40 år och för honom i tio 

år så Hassan Malla menar att resultatet stämmer. 

 

Hassan Malla och Ahmad Eljammal diskuterar sedan hur de ska hantera situationen 

och ett prisavdrag för moltenflame. En andra kokning ger resultatet 0,68 enligt en bild 

som Hassan Malla skickar till Ahmad Eljammal. Man fortsätter att diskuterat pris. Det 

slutar den 5 april med att priset bestäms till ”380”. 

 

Övrig utredning 

Enligt en av åklagaren åberopad handling utfärdades parkeringsanmärkning för bilen 

XOJ770 när den stod uppställd vid Lagmansbacken 3 i Botkyrka kommun den 3 april 

2020 vid kl. 13.20. 

 

I den av åklagaren åberopade Encrochatkonversationen uppmanar Hassan Malla mol-

tenflame att ”koka den” och skrivs det i samband med det om olika procenttal, t.ex. 

”så länge den är över 80% folk kommer att bli nöjda”. Missnöje vädras från Hassan 
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Malla när resultatet ska ha blivit 0,64 eller därikring. Hassan Malla får under konversat-

ionen till sig skickat bilder av en våg med pulver på. Det skrivs också om att använda 

bikarbonat eller ammoniak. Enligt åklagaren handlar diskussionen om renhetsgraden 

hos köpt kokain och i konversationen förekommer också begreppet koka. Till stöd för 

sin ståndpunkt om att det handlar om kokain har åklagaren åberopat ett sakkunnigutlå-

tande utfärdat av den forensiske generalisten Jane Palmbord hos NFC, som anfört föl-

jande. 

Kokainhydroklorid [i dagligt tal kokain] är ett vattenlösligt salt. De flesta inbland-
ningsämnen, i de fall kokainet är utspätt, är också vattenlösliga. Genom att först 
lösa upp pulvret i vatten och sedan tillsätta t.ex. bikarbonat, bakpulver eller ammo-
niak bildas kokainbas som är olösligt i vatten. Därefter värms vattnet så att kokain-
basen smälter och flyter ihop till olja som stelnar när vattnet svalnar. Bildade klum-
par av stelnad kokainbas samlas upp och vägs. Utifrån vikten kan halten kokainhyd-
roklorid beräknas. 

 

Bedömningen av utdrag ur konversationen redovisas i utlåtandet som följer. 

Utifrån vad som sägs i konversationen går det inte att avgöra om det är kokain som 
avses. Det skulle kunna vara fråga om något annat. Dock omnämns kemikalierna 
”bikarbonat” och ”ammoniak” samt begreppet ”koka” vilket skulle kunna sättas i 
samband med framställning av kokainbas (sk. crack) eller haltbestämning av kokain 
enlig den metod som beskrivs ovan. 
 
I konversationen omnämns ”0,88” och ”92%” samt texten ”aldrig sätt en som ko-
kat så högt”. Om det är kokain som avses kan 88 resp. 92 % anses vara en hög halt. 
 
Det går inte med säkerhet utifrån en bild att avgöra vad ett pulver utgörs av. Pulvret 
på vågen i bilden till höger består av bl.a. klumpar och mindre fragment med en 
struktur och halvgenomskinlighet som överensstämmer väl med kokainbas (s.k. 
crack). Det finns dock även andra ämnen som har liknande utseende. 

 

Utredningen avseende åtalspunkten 4 andra stycket b. 

Den 2 april skriver tinylion till Ahmad Eljammal att det finne en kille som skulle vara 

intresserad av ett kg ladd [kokain]. Ahmad Eljammal svarar att allt är bokat men att 

nästa beställning är om tre veckor. Dagen efter skriver Ahmad Eljammal till tinylion att 

det ”kommer tjack från holland med kolan” och att han tror att han kan ge ett bättre 

pris än ”gbg”. Det preciseras något senare till att Ahmad Eljammal kommer att kunna 

ge ”22 å krita 5 veckor”. Den 4 april kl. 17.15 skriver Ahmad Eljammal till tinylion att 

de kommer att få en kasse [kg] äbi [kokain] och ”Hela den i 2”samt ”Halva är eran och 

halva är en väns”. Leverans ska ske till ”flempan” och Ahmad Eljammal vill att tinylion 
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ska fotografera äbin innan han bryter den för Ahmad Eljammal vill se hela. Kl. 19.30 

skriver tinylion att Ahmad Eljammal ska säga ”t henne e här nu”. Efter viss ytterligare 

konversation skriver tinylion att han väntar i garaget. Konversationen avslutas för da-

gen med att Ahmad Eljammal skriver ”Klart ?” till tinylion. På förmiddagen den 5 april 

skriver tinylion att encron funkar nu. Han undrar då om Ahmad Eljammal vill ha bilder 

och skickar sådana på kakor med vitt sammanpressat pulver med Breitlinglogotype. 

 

Utredningen avseende åtalspunkten 4 andra stycket c. 

Den 2 april 2020 skickade Ahmad Eljammal bilder på en mobiltelefon med en bild på 

vad som ser ut som vitt sammanpressat pulver med olika emblem (Breitling och Barca 

[FC Barcelona]) i relief till tomahaawk och frågar tomahaawk ”Ngn av dom 2/bror”. 

Ahmad Eljammal förtydligar med att de är samma och 90%+. Svaret blir ”Aiight 

tamam [perfekt] broder” och en emoji tummen upp. Ahmad Eljammal uppmanar då 

tomahaawk att försöka ha 415 redo dagen efter som ”hon” ska komma och hämta. 

Därefter följer en diskussion om växling till euro. Så småningom blir överenskommel-

sen att en ”springis” ska möta på Blåklockevägen 10 i Sollentuna följande dag kl. 12. 

Tomahaawk vill ha reda på vad hon har för araba [bil] så att hans grabb bara ”hoppar 

in och droppar direkt”. Svaret är att det ska vara en vit Golf. Klockan 12.20 meddelar 

tomahaawk Ahmad Eljammal att nu är det klart. 

 

Lite senare frågar Ahmad Eljammal tomahaawk om de kan göra så att han ger ”er” en 

bricka imorgon och att de om två veckor får hur många brickor de vill ”wAllaha de 

skulle komma 5 keis men de kommer 4 annars mina ungar blir tomma”. Ahmad El-

jammal fortsätter med att serberna skickar igen om två veckor. Ahmad Eljammal för-

klarar vidare att han lovade dem att ”krita en halv”, men att det då skulle bli helt tomt 

hos hans ungar. Tomahaawk tror att det inte ska vara något problem, men han behöver 

dubbelkolla med ”mikail” och lovar återkomma. 

 

Efter viss diskussion om det kan bli 1,5 och att det kan bli 2 snart, varav en att betala 

och den andra ”ta på k” slutar det med att tomahaawk konstaterar att det inget är att 

göra. Tomahaawk ska förbereda en adress och meddelar Blåklockevägen 12 i Sollen-

tuna lite senare. Tomahaawk vill veta ungefärlig tid för att förbereda med springisen. 
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Ahmad Eljammal meddelar att det blir vid sextiden och, något senare, att kodordet är 

corona. Det ska bli kl. 18 med en vit Golf och tre tjejer. Klockan 18.10 skriver to-

mahaawk ”Klart broder”. 

 

Utredningen avseende åtalspunkten 4 tredje stycket 

Något senare skriver Ahmad Eljammal till tomahaawk att han har bra nyhet, men att 

tomahaawk måste svara snabbt. Sedan tomahaawk svarat Hadi [Låt oss] bror, skriver 

Ahmad Eljammal att en till kommer till ”er imr om ni vill på kred :)” Tomahaawk skri-

ver ”Tamam [Precis/Okey], uppskattas som fan vi tar den broder”. Det blir på ”kred” 

för två eller tre veckor. Leveransen av ”den” ska bli klocka nio följande morgon på 

samma adress, Blåklockevägen 12 i Sollentuna. De ska få ”den på krit”, men till samma 

pris som på cash, ”415”. Leveransen blir uppskjuten till efter klockan elva. Ahmad El-

jammal vill då ha reda på vad ”din kille” har för kläder och får svar på det. Tomahaawk 

vill å sin sida ha reda på vilken ”arre” [araba=bil] som kommer, men får reda på att det 

är serberna direkt som kommer och att de inte säger vilken bil det är. 

 

Efter ytterligare förseningar får Ahmad Eljammal bekräftat att det är klart och medde-

lar det till tomahaawk kl. 13.17. 

 

Berättelser 

Ahmad Eljammals berättelse 

Han sålde Encrochatenheten aboesamir, men han har inte använt den. Han har ingen 

kännedom om de narkotikaaffärer som avhandlas med sicarioback eller tomahawk. 

Han lärde känna Lilirose Trad genom andra vänner och de har känt varandra i kanske 

ett och ett halvt år. Nästan varje gång de setts har det varit med andra vänner. När Li-

lirose skulle köpa bil i början 2020 var det han som hjälpte henne. Han hade ett samar-

bete med bilfirman Automedusa innan han blev gripen och han tog med henne till bil-

firman. Det slutade med att hon köpte sin bil därifrån. Varje gång hon haft problem 

med sin bil har hon kunnat komma till honom. Han känner inte Evelina Dibba, men 

vet att det är vän till Lilirose. När Lilirose greps var det Evelina som berättade det för 

honom. I och med att han haft ett samarbete med bilfirman lyckades han sälja tillbaka 

bilen Lilirose köpt till samma summa så att Liliroses mamma kunde täcka kostnaderna 
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för bilen. Han och Lilirose har inte haft några andra ekonomiska förehavanden med 

varandra. Han känner inte till själva företaget, men när han sett bilderna åklagaren visat 

kommer han ihåg World Exchange. Det är han som syns komma ut genom entrén. Det 

är inte på hans uppdrag som Lilirose besökte World Exchange och han vet inte varför 

hon ringt honom i nära anslutning till att hon varit på World Exchange. 

 

Hassan Mallas berättelse 

Han har inte använt sicarioback när det har talats om två kilo kokain. Han har ingen 

kännedom om överlåtelsen av narkotika. Encrochatanvändaren moltenflame är ingen 

han har någon kännedom om och han minns inte att han haft någon kontakt med 

denne. Det har diskuterats haltbestämning i Encrochatmeddelanden, men det är ingen-

ting har någon koll på. 

 

Bedömning 

I denna del består bevisningen i huvudsak av Encrochatmaterial. Tingsrätten har inled-

ningsvis konstaterat att det finns skäl att behandla materialet med viss försiktighet. 

 

Även om det inte kan uteslutas att delar av konversationer inte finns med i de åbero-

pade uppteckningarna eller att de är ofullständiga i något annat avseende är konversat-

ionerna sammanhängande och till sina innehåll tydliga och logiska. Det finns inget som 

tyder på sammanblandningar mellan olika konversationer och det saknas anledning att 

befara att innehållet manipulerats. Mot den bakgrunden kan materialet läggas till grund 

för tingsrättens bedömningar. 

 

Det är ställt utom rimligt tvivel att det är kokain som avhandlas i konversationerna. De 

beteckningar som används, som abi, äbi, kox, kola och ladd, är alla allmänt använda 

slanguttryck för kokain. Av yttrandet från NFC framgår att kokning med bikarbonat 

eller ammoniak är ett användbart sätt att haltbestämma kokain. De halter och priser 

som nämns i konversationerna är väl förenliga med vad som gäller för kokain i gros-

sistledet. 
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Ahmad Eljammals förvärv 

Åklagaren har inledningsvis under åtalspunkten 4 påstått att Ahmad Eljammal förvär-

vat fyra kilo kokain. Något omedelbart stöd för det påståendet finns inte i materialet. I 

konversationen med Hassan Malla uppger Ahmad Eljammal att han blivit lovad fyra 

kilo, men fått tre. Det är dock uppenbart att om det styrks att Ahmad Eljammal hante-

rat fyra kilo i enlighet med återstoden av gärningspåståendet under åtalspunkten 4 så 

har han också förvärvat motsvarande mängd i överlåtelsesyfte. 

 

Hassan Mallas förvärv och överlåtelse 

Av Encrochatkonversationerna mellan moltenflame och Hassan Malla och mellan Has-

san Malla och Ahmad Eljammal framgår att den 3 april överlämnades 530 000 kr 

(440+90) till någon i den vita Golfen och att pengarna ska vara för ”ladde”, dvs. kokai-

net. 

 

Dagen efter, den 4 april kl. 15.20, anländer transporten och lämnas kokainet över (Hon 

har ladde nu kuz). Sedan ska en del av kokainet lämnas vid den första adressen som 

Hassan Malla bestämt med moltenflame, dvs. Tornfalksgatan 124. Det har skett när 

Ahmad Eljammal skriver ”Klart” till Hassan Malla. I samband med det framgår det att 

det finns tre kg kokain kvar i bilen (3 keis äbi). 

 

En andra leverans sker till den som Encrochatenheten moltenflame lånas ut till på an-

vändaren moltenflames parkering. Trots att registrerade tidpunkter för meddelandena 

mellan den som fått låna Encrochatenheten moltenflame och Hassan Malla synes ha 

förskjutits kan det utläsas att ytterligare en leverans skett från bilen. Sett i samband 

med meddelandena mellan Ahmad Eljammal och Hassan Malla den 28 mars och det 

förhållandet att det av bilderna och beslaget i Västerås (åtalspunkten 7 andra stycket d.) 

framgår att kokainet i nu aktuellt försäljningsled säljs i kakor om ett kg är det ställt 

utom rimligt tvivel att Ahmad Eljammal överlåtit två kg kokain till Hassan Malla. Has-

san Malla har förvärvat kokainet i överlåtelsesyfte. Överlåtelsen till Encrochatanvända-

ren moltenflame är styrkt genom innehållet i konversationerna mellan Hassan Malla 

och moltenflame. 
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Viss osäkerhet får anses råda i frågan om den tänkte mottagaren på Sommarrovägen 30 

var köpare eller lagerhållare. Under alla förhållanden var den som faktiskt tog emot den 

andra leveransen på moltenflames parkering inte någon köpare utan en representant 

för Hassan Malla. Det innebär att någon överlåtelse inte är styrkt i den delen. 

 

Överlåtelse till tinylion i Flemingsberg 

Det som framkommer i Encrochatkonversationen mellan Ahmad Eljammal som Ah-

mad Eljammal och i målet okände Encrochatanvändaren tinylion visar otvetydigt att 

tinylion köpt kokain av Ahmad Eljammal. Dock går det inte att dra någon helt säker 

slutsats om mängden. Priset som erbjuds – ”22 å krita 5 veckor”, vilket torde innebära 

220 000 kr med betalning fem veckor senare – är för lågt för att det skulle avse ett helt 

kg. Ahmad Eljammal skriver också att ”Halva är eran och halva är en väns”. Tinylion 

ska också fotografera innan han bryter den för att Ahmad Eljammal vill se hela. Sam-

mantaget anser tingsrätten att det är styrkt att Ahmad Eljammal överlåtit ca ett halvt 

kilo kokain till i målet okände Encrochatanvändaren tinylion. Det tidsmässiga samban-

det gör att det får anses styrkt att narkotikan är en del av partiet som levererades till 

Örebro samma dag. 

 

Överlåtelser till tomahaawk i Sollentuna 

När det gäller den första överlåtelsen är Encrochatkonversationen mellan Ahmad El-

jammal och i målet okände Encrochatanvändaren tomahaawk tillräckligt entydiga för 

att det ska vara ställt utom rimligt tvivel att tomahaawk i förskott betalar 415 000 kr för 

ett kg kokain som levereras den 4 april. Det tidsmässiga sambandet gör att det får anses 

styrkt att narkotikan är en del av partiet som levererades till Örebro samma dag. 

 

Även när det gäller den andra överlåtelsen är konversationen tillräckligt entydig för att 

det ska vara ställt utom rimligt tvivel att det är Ahmad Eljammal som till tomahaawk 

överlåter 1 kg kokain genom annan. Omständigheterna vid leveransen är sådana att det 

får anses vara styrkt att det inte är en del av det parti som levererades till Örebro den 4 

april. Således måste det vara fråga om ytterligare ca ett kg kokain som Ahmad El-

jammal förvärvat i överlåtelsesyfte. 
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Sammanfattning 

I dessa delar är åtalet styrkt utom såvitt avser dels del av överlåtelsen till i målet okände 

Encrochatanvändaren tinylion, dels att Hassan Malla överlåtit ett kg kokain till annan 

okänd än Encrochatanvändaren moltenflame. Oavsett detta godtas åklagarens rubrice-

ringar. 

 

Åtalspunkten 6 

Inledningsvis presenteras den utredning som åberopats och genomgåtts sakframställ-

ningsvis. Därefter redovisas de tilltalades berättelser samlat. Slutligen redovisas tings-

rättens bedömning i dessa delar. 

 

Utredningen 

Tingsrätten har i ett inledande avsnitt funnit det styrkt att Encrochatenheterna aboe-

samir och sicarioback såvitt nu är av intresse endast använts av Ahmad Eljammal re-

spektive Hassan Malla. 

 

Styckena I och II 

Den 19 april diskuterar i målet okände Encrochatanvändaren tomahaawk och Ahmed 

Eljammal ”hur mycket som är inne”. Åklagaren kopplar detta till betalning för det kilo 

kokain som tomahaawk ska ha fått på krita (åtalspunkten 4 fjärde stycket). Att to-

mahaawk ska lämna pengar som ska till Ahmed Eljammal framgår av följande med-

delande från tomahaawk till Ahmed Eljammal. 

Jag har ingen araba [bil] broder, om du kan komma till sumpan jag kan droppa pa-
ran [pengar]. Annars imorgon vi kan träffas upp 

 

Den 20 april skriver tomahaawk till Ahmed Eljammal att det finns möjlighet att allt är 

klart, också ”350k”. Ahmed Eljammal undrar vilken tid tomahaawk tänker sig och får 

svaret att om Ahmed Eljammal kan skicka någon till ”sumpan” runt 18-tiden ”hade det 

varit grymt”. Strax före kl. 17 undrar Ahmed Eljammal om ”tjejerna” kan komma förbi 

vid 6. Tomahaawk anger adressen Svalgränd 3A i Sundbyberg och förklarar att kl. 

18.30 blir perfekt. Under konversationen nämns 350k. 
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Närmare kl. 18.30 frågar tomahaawk vad för ”araba guzzen [snygga tjejen]” har och får 

till svar att det är en vit Golf. 

 

Kl. 18.23 skriver Ahmed Eljammal till tomahaawk att hon är där. Tomahaawk skriver 

kl. 18.32 ”Klart bror”. 

 

Enligt åberopade urklipp och uppspelningar från tömningar av Lilirose Trads och Eve-

lina Dibbas mobiltelefoner befann sig Lilirose Trad och Evelina Dibba den 20 april kl. 

18.52 i en bil tillsammans och hade Lilirose Trad tre större buntar sedlar. 

 

Stycke III 

Vid lunchtid den 20 april skriver Ahmed Eljammal till Hassan Malla och undrar var 

växlaren finns. Han får svar att det är på Sankt Paulsgatan 20. Ahmed Eljammal vill att 

Hassan Malla ska hälsa att han kommer och undrar om Hassan Malla har växlarens 

”enc”. Ahmed Eljammal får beskedet att det bara är att säga att han är polare till ”ando 

iraniern”. 

 

När innehavaren av växlingskontoret Worldexchange på Sankt Paulsgatan i Stockholm 

sedermera greps som ett led i en annan förundersökning hade denne en Encrochaten-

het som kopplats till användarnamnet muteherder. 

 

Ahmed Eljammal genomför en växling eller besöker i varje fall växlingskontoret 

Worldexchange och meddelar sedan kursen till Hassan Malla. Det framgår att de inte 

är nöjda med kursen. Besöket noterades i ett polisens spanings-PM och fotograferades 

vid hemlig kameraövervakning, HKÖ. 

 

Strax efteråt, vid kl. 15.40, skriver Ahmed Eljammal till muteherder och undrar om han 

kan komma in med ”400–450” nästa dag utan att få svar.  

 

På förmiddagen den 21 april kontaktar Ahmed Eljammal åter muteherder och undrar 

om det gick att växla de 400. Det går uppenbarligen för Ahmed Eljammal frågar kl. 

13.55 efter vilken tid. Sedan upplyser Ahmed Eljammal om att en tjej kommer förbi 
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med pengarna. Tjejen ska hälsa från aboesamir. Klockan 14 skriver Ahmed Eljammal 

”De 420” till muteherder. Klockan 15.08 skriver Ahmed Eljammal till muteherder att 

”hon e där” och att dörren är stängd. Vid undersökning av Lilirose Trads telefon har 

det noterats att hon kl. 15 försökte kontakta Ahmed F med telefon *4653 genom upp-

ringning via Whatsapp. Telefonnumret tillhör Ahmad Eljammals sociala telefon. Li-

lirose Trads besök noterades i ett polisens spanings-PM och fotograferades vid HKÖ 

 

Bilder på Lilirose Trad som är säkrade ur hennes telefon *1834 med tidsstämplar 15.07 

och 15.08 har lagrade koordinater som placerar telefonen på Sankt Paulsgatan alldeles i 

närheten av växlingskontoret Worldexchange. 

 

Under kvällen frågade Ahmed Eljammal muteherder om det blev 37 000. 

420 000/37 000=11,35, vilket tyder på en växling av kronor till euro. 

 

Berättelser 

Lilirose Trads berättelse 

Hon känner Ahmad Eljammal som en vän. Hon skulle beskriva deras relation som yt-

lig; de kan äta eller fika tillsammans. Han har hjälp henne köpa den vita Golfen som 

står på hennes mamma. Bilen är skriven på hennes mamma, men det är hon som an-

vänt den och betalat för den. Hon har inte utfört något brottsligt uppdrag för honom. 

Evelina Dibba är hennes bästa vän. De har nära relation och brukar shoppa, vara till-

sammans och sova över hos varandra. De har känt varandra i åtta år och brukar vara 

tillsammans dag och natt. 

 

Den 20–21 april skulle hon hämta pengar. Hon visste inte hur mycket det var, men 

skulle hon gissa skulle hon än 100 000 kr. Det var buntar hon kunde hålla i handen och 

sedlarna i buntarna var 500-lappar. Det var de tre buntarna som syns på filmen, men 

hon kan inte säga vem det är som filmat. Hon kan inte svara på vem som gav henne 

uppdraget att hämta pengar, men hon har en uppdragsgivare. Hon har haft ett spel-

missbruk som gjorde att hon blev skuldsatt och tvingades göra olika tjänster för att be-

tala av skulderna. Arbetet för uppdragsgivaren började några månader innan hon blev 

gripen. Hon kan inte svara på om det var samma person som gav henne uppdrag som 
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gav henne pengar. Hon fick endast uppdrag att hämta pengar, förvara dem i bilen och 

sedan lämna dem på St. Paulsgatan 20. När hon åkte till platsen gick hon först till fel 

dörr, men fick sedan veta att hon skulle till växlingskontoret. 

 

Hon fick en Sky-telefon av sin uppdragsgivare och fick instruktioner via den. Hon 

kommer ihåg att hon försökte ringa Eljammal samma dag som hon var på St. Paulsga-

tan, men kommer inte ihåg vad hon ville. Hon kan inte svara på vad som hände inne 

på växlingskontoret. 

 

Evelina Dibba 

Evelina Dibba har valt att inte yttra sig. 

 

Bedömning 

I frågan om Encrochatmaterialets tillförlitlighet gör tingsrätten i denna del samma be-

dömning som den som redovisats under bedömningen av skuldfrågor avseende åtals-

punkterna 4 och 5. 

 

Hämtning och förvaring av pengar 

Av det tidigare anförda framgår att tingsrätten funnit det styrkt att Ahmad Eljammal 

den 5 april 2020 överlät ett kg kokain till den i målet okände Encrochatanvändaren to-

mahaawk på krita. 

 

Av Encrochatkonversationen mellan Ahmad Eljammal och tomahaawk kan utläsas att 

tomahaawk den 20 april ska betala 350 000 kr för det kilo kokain som han fick på krita 

och att pengarna i Sundbyberg ska hämtas upp av ”tjejerna”.  

 

Enligt tingsrättens mening är det också ställt utom rimligt tvivel att betalningen hade 

gjorts när tomahaawk skrev ”Klart bror” till Ahmed Eljammal och att pengarna mot-

togs av någon i en vit Golf för Ahmad Eljammals räkning. 
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Av den åberopade filmen som återfunnits i både Lilirose Trads och Evelina Dibbas te-

lefoner framgår att Lilirose Trad strax efter att pengarna mottogs har tre tjocka sedel-

buntar i sin besittning och att filmen troligen spelats in med Evelina Dibbas telefon, ef-

tersom den är skapad där strax innan den skapades på Lilirose Trads telefon. 

 

Lilirose Trad har erkänt att hon på uppdrag hämtat pengar den 20 april, även om hon 

inte kunnat svara på var det skedde, och att det är de buntar som syns på filmen. Hon 

hade sällskap i bilen, men kan inte svara på vem det var som var med henne. Pengarna 

skulle hon förvara i bilen tills nästa dag. Lilirose Trad var medveten om att det var 

pengar som härrörde från narkotikaförsäljning. Hon har genom att förvara pengarna i 

varje fall främjat möjligheterna för Ahmad Eljammal att tillgodogöra sig dem. 

 

Det är inte visat att den – Evelina Dibba eller någon annan – som var med Lilirose 

Trad när Lilirose Trad hämtade pengarna på något sätt befattade sig med dem. Detta 

leder till att åtalet mot Evelina Dibba bör ogillas i denna del. 

 

Växling av pengar 

Genom HKÖ och positioneringen av bilder är det styrkt att Lilirose Trad befann sig 

hos Worldexchange den 21 april. Av Encrochatkonversationerna framgår att hon då 

växlade 420 000 kr. Åklagaren har påstått att 350 000 kr av dem var de pengar som Li-

lirose Trad hämtade i Sundbyberg. Mot bakgrund av att pengarna hämtades av Lilirose 

Trad dagen innan och att det av Encrochatkonversationen framgår att växlingen utförs 

på uppdrag av Ahmad Eljammal anser tingsrätten att det är styrkt att de pengarna 

ingick i beloppet som växlades. 

 

Lilirose Trad var medveten om att pengarna hon växlade härrörde från narkoti-

kabrottslighet och måste ha insett att hon därigenom främjade möjligheterna för Ah-

mad Eljammal att tillgodogöra sig pengarna. 

 

Genom att uppdra åt Lilirose Trad att växla pengarna vidtog Ahmad Eljammal en åt-

gärd med pengarna i syfte att dölja att de härrörde från brottslig verksamhet. 
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Sammanfattande bedömning 

Av det anförda framgår att åtalen mot Ahmad Eljammal och Lilirose Trad bör bifallas. 

Brotten är att bedöma som grova på de av åklagaren anförda skälen. 

 

Åtalspunkterna 7 och 8 

Inledningsvis presenteras den utredning som åberopats och genomgåtts sakframställ-

ningsvis. Därefter redovisas de tilltalades berättelser samlat. Slutligen redovisas tings-

rättens bedömning i dessa delar. 

 

Utredningen 

Tingsrätten har i ett inledande avsnitt funnit det styrkt att Encrochatenheterna aboe-

samir och sicarioback såvitt nu är av intresse endast använts av Ahmad Eljammal re-

spektive Hassan Malla. Tingsrätten har där också funnit det styrkt att Encrochaten-

heten silverear fr.o.m. den 20 maj 2020 endast använts av Mehdi Tarhini. 

 

Påståendet om förvärv av 19 kg kokain i Göteborg 

Den 27 maj skriver Ahmad Eljammal till i målet okände Encrochatanvändaren fabled-

foot att han ”får in 15 kg kola” [kokain]. Ahmad Eljammal undrar om fabledfoot är in-

tresserad. När fabledfoot frågar efter pris och procent får han till svar 90% direkt från 

Bolivia. Ahmad Eljammal undrar hur mycket fabledfoot kan ta och får till svar att 

fabledfoot ska tala med sina kompisar. 

 

Samma dag skriver Ahmad Eljammal till i målet okände Encrochatanvändaren foreign-

heart att han får in ”15 kassar [kg] abi” [kokain] och undrar om foreignheart är intres-

serad. Den av åklagaren åberopade uppteckningen innehåller endast Ahmad Eljammals 

del av konversationen. I samband med vad som förefaller vara en prisdiskussion skri-

ver Ahmad Eljammal om vad serberna får ”den” för. 

 

Under en konversation den 29 april mellan Ahmad Eljammal och i målet okände 

Encrochatanvändaren fuckyoupayme, som inleds socialt, undrar fuckyoupayme om det 
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finns slajf [kokain]. Ahmad Eljammal svarar att han fick in 15 kassar idag. Härefter föl-

jer en diskussion om mängd och pris. Den förefaller preliminärt landa i ”415” för två 

”90+” inklusive transport, men fortsätter tills fuckyoupayme på kvällen hoppar av för 

att något inte stämmer hos ”oss här nere”. 

 

Under en konversation mellan Ahmad Eljammal och i målet okände Encrochatanvän-

daren jawpainter diskuteras pris och kvalitet. Ahmad Eljammal skriver då att han nyss 

släppte ”tio kassar av den cash” ”för 400 å dom fick test före”. 

 

Åklagaren har till styrkande av att diskussionen avser pris på kokain åberopat utdrag ur 

Centralförbundets för alkohol- och narkotikaupplysning, CAN, rapport 191 enligt vil-

ken grossistpriset för kokain år 2019 var 250 000–650 000 kr per kg med medianvärdet 

360 000 kr per kg. 

 

I en konversation mellan i målet okände Encrochatanvändaren shockingcrocodile och 

moderncake, som identifierats som sedermera dömde Nick Werczynski diskuteras att 

de ska droppa ”19st”. Shockingcrocodile ska ha varit moderncakes uppdragsgivare. 

Enligt ett foto av en annan konversation på engelska som shockingcrocodile skickade 

till moderncake är det ”19 kg from stach” [gömma]. De ska vara från ballongprodukten 

som enligt moderncake luktar ”horhus i hela lägenheten”. Droppet ska ske kl. 13.30 

antingen längs med Doktor Saléns gata eller längs med Doktor Belfrages gata, som är 

gator som går ihop. Moderncake ska få information om bilen, som inte är den vanliga. 

Efter viss väntan och kallprat meddelar shockingcrocodile att det är en vit Volkswagen 

Golf med registreringsnumret XOJ770 som kommer. Det ska vara shockingcrocodiles 

väns chaufför som kommer. Den som kommer ska visa upp en bestämd hundrakro-

norssedel som identifiering. Ett foto på sedeln skickas från shockingcrocodile till 

moderncake. När moderncake fått sedeln ska han lägga väskan i baksätet. Shocking-

crocodile informerar om att det är två tjejer som kommer och skriver kl. 13.49 att de 

säger att de är framme om 20 minuter. Moderncake uppmanas också att skicka en bild 

på hundralappen till shockingcrocodile, som måste ha bilden från moderncakes telefon. 

Shockingcrocodile understryker att det är sedelns nummer som är väsentligt. När tid-

punkten för överlämnandet närmar sig upprepar shockingcrocodile att det är en vit 
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Volkswagen Golf med regnr XOJ770. Efter en stund får moderncake reda på att ”Hon 

e där”. Strax efter skriver moderncake ”Klart” och får frågan om han fick pengarna. 

Shockingcrocodile undrar också om de var snygga. 

 

Nick Werczynski greps och dömdes sedermera för att ha överlämnat 19 kg kokain till 

två kvinnor. I domen konstaterades att Nick Werczynski i sin lägenhet innehaft narko-

tika som lagerhållare, bl.a. 56 kg kokain. I samband med gripandet togs en telefon 

Aquaris X2 (BQ) i beslag. Vid den IT-forensiska undersökningen av telefonen fram-

gick att den hade ett IMEI-nummer som användaren av moderncake har i den nyss re-

laterade konversationen med shockingcrocodile. Vid den brukaranalys som gjordes 

konstaterades att moderncakes mobil frekvent kopplat upp mot basstationer i närheten 

av både Nick Werczynskis bostad och arbetsplats. Vissa personliga uppgifter som 

moderncake lämnat i Encrochattar stämmer med Nick Werczynskis förhållanden. Gö-

teborgs tingsrätt fann att det enbart var Nick Werczynski som skickade och mottog 

meddelanden på telefonen under användarnamnet moderncake. 

 

Beslagsprotokoll från husrannsakan i Nick Werczynskis lägenhet som upptar ansenliga 

mängder kokain och analysresultat avseende beslagtaget kokain samt rättskemisk analys 

av det som beslagtagits hos Nick Werczynski och det som togs i beslag i Västerås 

(åtalspunkten 7 andra stycket d.) har genomgåtts. Enligt den rättskemiska analysen, 

som utförts vid Aarhus universitets rättsmedicinska institut, är det ”sandsynligt” [san-

nolikt] att kokainet som togs i beslag i Västerås kommer från samma tillverkning som 

kokain beslagtaget hos Nick Werczynski i Göteborg. Nationellt Forensiskt centrum, 

NFC, har tolkat slutsatsen i analysen så att den motsvarar +2 i NFC:s slutsatsskala och 

en sannolikhet för överensstämmelse om drygt 99 procent. 

 

I samband med husrannsakan hos Nick Werczynski noterade polisen att kokainet luk-

tade gummi. 

 

Fotografier som under händelseförloppet skickades mellan shockingcrocodile och 

moderncake har analyserats. Slutsatsen är att en bild skickad under chatten är tagen på 

Doktor Saléns gata i Göteborg och att den backspegel som syns på bilden är till synes 
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identisk med den på den vita Volkswagen Golf XOJ770 som Lilirose Trad dispone-

rade. Bilden synes vara tagen från främre passagerarplatsen. 

 

Påståendet om överlåtelse i åtalspunkten 7 andra stycket a. och förvärv i åtalspunk-
ten 8 

Den 26 maj kontaktas Hassan Malla av Ahmad Eljammal som skriver att han har chans 

att ta in ”30 kassar [kg] dunder äbi [kokain] för 32 000 eu [euro]”. Efter det följer en 

diskussion om hur pengar ska kunna ordnas och hur kokainet ska kunna förvaras sä-

kert. I samband med diskussionen om finansieringen skriver Ahmad Eljammal att de 

ska dela vinsten med serberna. Konversationen fortsätter med att Hassan Malla svarar 

jakande på frågan om Ahmad Eljammal kan ”lägga 5 kassar äbi” hos honom och att 

Ahmad Eljammal skriver att han hämtar fem till Hassan Malla och fem till sig själv. 

Det ska vara med stämpeln Paris. 

 

Dagen efter vid 16-tiden meddelar Ahmad Eljammal att Hassan Mallas ”5” ska vara i 

Örebro följande eftermiddag. Ahmad Eljammal skickar sedan bilder på kakor av vitt 

sammanpressat pulver till Hassan Malla, som tycker att den första ser bra ut, men att 

den andra ”ser slagen ut”. Ahmad Eljammal tror att det är samma, men med olika 

stämpel. På den ena kan man se ARIS stämplat och på den andra GL. Hassan Malla 

tycker att de ser olika ut och vill att Ahmad Eljammal ska till honom hämta ”den som 

är glittrigast”. Han ber också Ahmad Eljammal att ”fråga %” så att det inte blir fel. Ah-

mad Eljammal förklarar att den är orörd och inte under 85. Han försäkrar också att om 

den är under så är det bara att lämna tillbaka. 

 

Några timmar senare skriver Hassan Malla ”Vallstigen 8 kopparberg” till Ahmad El-

jammal och frågar när den kommer och får svaret 01. Någon timma senare frågar Has-

san Malla vad Ahmad Eljammal har sagt för pris till folk i Stockholm och får svaret 

420–430. Konversationen fortsätter med att Ahmad Eljammal förklarar att ”de hg” 

och att ”ingen släpper hg rent”. Hassan Malla fortsätter med ”Tänkte han släpper hg 

för 46”. Då undrar Ahmad Eljammal om Hassan Malla tror att den är ren. Svart blir att 

han ”säger 92% koka den”. 
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Den 28 maj, efter diskussioner om förseningar, meddelar Ahmad Eljammal att det ska 

bli kl. 14.00 och att de åker från gbg. Ahmad Eljammal ger också ett kodord, ”flem-

pan”, till Hassan Malla. Ahmad Eljammal undrar var Kopparberg ligger och får reda på 

att det är en timma från Örebro mot Dalarna. 

 

Strax efter kl. 14 skriver Ahmad Eljammal till Hassan Malla att de är där kl. 18.00. Det 

förskjuts till 18.30 för att de ska ta en paus för de har kört sedan sju på morgonen. Vid 

kl. 18 upprepar Ahmad Eljammal att kodordet är flempan och Hassan Malla försäkrar 

att ”han står [där] om 10”. Sedan växlas emojier mellan dem. Därefter undrar Hassan 

Malla om han fick den som glittrade mest. Ahmad Eljammal förklarar att han tror att 

alla är lika och försäkrar att Hassan Malla kommer att gilla den. 

 

Ahmad Eljammal skriver kl. 18.25 att de är där och kl. 18.30 ”Klart”. Senare ber Ah-

mad Eljammal att Hassan Malla ska skicka en bild ”på den”. Hassan Malla svarar att 

han inte har kontakt med den som har den och inte vill bli spårad. Av konversationen 

som följer framgår att den som har ”den” inte har någon ”enc”. Ahmad Eljammal und-

rar om ”den” har kokats, men det har den inte för att Hassan Malla inte hämtat in den 

till Örebro än. 

 

På natten mot den 27 maj blev Mehdi Tarhini kontaktad av Hassan Malla som undrar 

om Mehdi Tarhini litar på de av dennes grabbar som vill ha ladd [kokain]. Svaret är ja 

och en undran om varför Hassan Malla vill veta det. Förklaringen är att Hassan Malla 

ska få in 5 kg och att hans stach och tp [den som gömmer och transporterar] precis 

torskat och att Hassan Malla inte litar på någon att ”stacha” fem kg hos. Därför vill 

Hassan Malla att Mehdi Tarhini ska säga till dem att de får betalt om de kan ha det lig-

gande hos sig under en månad. Mehdi Tarhini tror att det går. Hassan Malla lovar då 

att fixa ”dunder ladd” till Mehdi Tarhini för ”dunder pris”. På fråga svarar Hassan 

Malla att den som förvarar ska få ”20 lax” och ha möjlighet att jobba med den så 

mycket vederbörande vill. Mehdi Tarhini lovar återkomma med en adress. 

 

Mehdi Tarhini återkommer till Hassan Malla med ”Vallstigen 8 kopparberg”. Efter 

några meddelanden om när leverans ska ske, skriver Mehdi Tarhini att han, om möjligt, 
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”tar 1 hel av dig krit”. Sedan följer en diskussion om pris som landar i ”425”. Efter det 

undrar Mehdi Tarhini vad det är för procent och får svaret att ”dom” säger 90+, men 

att Hassan Malla sagt sig vara nöjd om den är 80+. 

 

Strax efter det att Hassan Malla meddelat Mehdi Tarhini att kodordet är flempan och 

Mehdi Tarhini förklarat att ”Han e redo bror” skriver Hassan Malla att det är klart. 

 

Härefter följer meddelanden om kokning som mynnar ut i att det är minimum 85–86 

och att ”han har kokat med bikarbonat”. 

 

Vid sent på kvällen den 28 maj skriver Hassan Malla till Mehdi Tarhini att han under 

morgondagen kommer att skicka någon som ska hämta två kg. Lite senare skriver Has-

san Malla ”Börja kasta [sälja] från den bror”. 

 

Påståendet om överlåtelse i åtalspunkten 7 andra stycket b. 

Den 27 maj kontaktas Ahmad Eljammal av den i målet okände Encrochatanvändaren 

chapostress. Efter några inledande meddelanden av social natur skriver Ahmad El-

jammal att han har ”äbi” [kokain], om det är intressant. På frågan vad det är för äbi 

svarar Ahmad Eljammal att det är dunder, 90+. Det ska ha kommit direkt från Bolivia 

under gårdagen. Härefter följer en diskussion om förutsättningarna för att arbeta till-

sammans. Chapostress skriver att de kan börja jobba tillsammans om Ahmad Eljammal 

kan hjälpa dem med bra pris ”o sånt”. 

 

Efter en diskussion om röstsamtal och faran med sådana kommer Ahmad Eljammal 

och chapostress överens om att träffas på en Preemmack i Flemingsberg nästa mor-

gon. Av chapostress meddelanden att döma åkte han taxi till mötet, som kom till stånd 

vid kl. 10.30. Ahmad Eljammal å sin sida förklarar att han blev av med körkortet två 

månader innan, annars skulle han ha möt upp dem. 

 

Vid 13-tiden söker Ahmad Eljammal kontakt med chapostress, skickar en bild och 

skriver att det är den. Meddelandet som följer är ”310 ta den wAllah”. Framåt kvällen 

kommer ytterligare en kontakt. Då föreslår Ahmad Eljammal att chapostress ska ta en 
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av ”den bra” och en av dem som ”e 60” och blanda dem. Då skulle chapostress ändå 

få ”dunder äbi”. Så småningom lovar Ahmad Eljammal att chapostress ska få ”abin” 

[kokainet] följande dag kl. 12 levererat till Lagfartsvägen 34 i Alby. Det ska då vara ”1 

kei” [kg] av den rena för 420 och ”en halv kei” av den dåliga för 160, totalt 580. 

Chapostress tycker att det är ett mycket bra pris. Ahmad Eljammal meddelar att kodor-

det är Vattenmelon. 

 

Framåt kl. 23 samma dag skriver Ahmad Eljammal följande till den i målet okände 

Encrochatanvändaren jawpainter. ”Bror den sista halvan som e keff [dålig] kan du ge 

den till ewe”. Åklagaren har gjort gällande att ”ewe” ska vara Evelina Dibba. 

 

Instruktionen ändras sedan till att det ska ges till ”lill” i hennes garage kl. 11.30. 

Jawpainter svarar med att föreslå utanför ”ayshes” port kl. 12, men Ahmad Eljammal 

svarar att det inte går ”för hon ska vara i en adress kl. 12”. 

 

Åklagaren har gjort gällande att ”lill” syftar på Lilirose Trad och att det är hennes ga-

rage vid Terapivägen 4 i Huddinge som avses. 

 

Strax efter kl. 11 den 30 maj blir Ahmad Eljammal kontaktad av jawpainter för att Ah-

mad Eljammal ska ringa ”henne” och säga att han är där. Ahmad Eljammal svarar att 

han skriver och att hon har Sky. Sky ska enligt åklagaren syfta på SkyECC som är ett 

avancerat krypteringssystem för mobiltelefoner. En telefon med SkyECC togs i beslag 

från Lilirose Trad i samband med att hon greps i Västerås. 

 

Följande dag vid kl. 11.45 meddelar chapostress att hans ”stash” är redo. Ahmad El-

jammal skriver att det ska vara en vit Golf. Sedan växlas vid kl. 12.10 meddelanden om 

att det är klart. 

 

Enligt av åklagaren redovisade uppgifter från Google maps är körtiden ca 15 minuter 

från Terapivägen i Huddinge till Lagfartsvägen 34 i Alby. 
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Den 2 juni skickar chapostress bilder på kakor med vitt sammanpressat pulver på en 

våg och meddelandet att Ahmad Eljammal ska veta att den andra äbin var 311 utan 

påse. Ahmad Eljammal förklarar att han bjuder på 11 gram och att de ska räkna den 

som 300 och föreslår att de ska säga 520 för allt, 420+100. Det förklarar sig 

chapostress nöjd med, ”spikat”. 

 

Påståendet om överlåtelse i åtalspunkten 7 andra stycket c 

Den 28 maj skrev Ahmad Eljammal till den i målet okände Encrochatanvändaren to-

mahaawk att det finns äbi [kokain] inne direkt från Sydamerika och att han skulle ha 

den dagen efter, wAllah. I anslutning till meddelandet skickas några bilder från Ahmad 

Eljammal till tomahaawk, varav den sista visar ett paket med hårt sammanpressat vitt 

pulver. Ahmad Eljammal fortsätter genom att skriva 92% och att det var från honom 

och serberna såsom ”ni gillar den”. Ahmad Eljammal meddelar att han får in 10 och 

undrade om ”ni” vill ”ha samma som sist 2”. Ahmad Eljammal framhåller att ”De sista 

3 kvar”. 

 

Något svar från tomahaawk har inte registrerats. Ahmad Eljammal återkommer till to-

mahaawk ett antal timmar senare och skickar då bilder på liknande paket som tidigare. 

Då kommer svar att de ser bra ut, men att de bara kommer att ta 1. De skulle ”stabili-

sera” med de nya ”springisarna”. Nästa gång skulle de ta mer. 

 

På kvällen nästa dag tar Ahmad Eljammal ny kontakt med tomahaawk och undrade om 

tomahaawk har en adress till honom. Tomahaawk svarar med Blåklockevägen 16 i Sol-

lentuna. De kommer överens om kl. 12 där dagen efter, dvs. den 30 maj. Senare under 

kvällen flyttas tidpunkten fram till kl. 12.45 och anger Ahmad Eljammal att kodordet 

ska vara Vattenmelon. 

 

Den 30 maj kl. 12 skriver Ahmad Eljammal ”De guzzar [snygga brudar] bror vit golf” 

till tomahaawk. Efter vad som förefaller ha varit något missförstånd i samband med att 

överlämnandet skulle ske meddelar tomahaawk att det är klart. 
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Åtalspunkten 7 fjärde stycket 

Enligt åklagaren ska Lilirose Trad och Evelina Dibba den 28 maj tillsammans färdats i 

bil från Stockholm till Göteborg och vidare till Kopparberg innan de återvände till 

Stockholmsområdet. 

 

Åklagaren har åberopat s.k. Geotimepositionering för telefoner som knutits till Lilirose 

Trad och Evelina Dibba till styrkande av att de befunnit sig i Göteborg och Koppar-

berg när överlämnande av narkotika ska ha skett. Från resan har två telefoner som togs 

i beslag från Lilirose Trad när hennes bil stoppades i Västerås följts. Det är dels en med 

telefonnummer *1834 (BG70631-1), dels en med IMEInummer *9871 som hade kryp-

teringstjänsten SkyECC installerad (BG70631-2). För Evelina Dibbas del är det en tele-

fon med telefonnummer *5972 som togs i beslag från henne i samband med att hon 

inställde sig för förhör (BG86499-1). Positionsmarkeringarna för telefonerna följs åt 

från Stockholmsområdet efter E4 till Jönköping och vidare efter vägarna 40 och 27 till 

Göteborg. Från Göteborg följs de åt utefter E20 förbi Örebro och. vidare till Koppar-

berg via väg 50. Från Kopparberg positioneras telefonerna tillbaka ner mot E18 och 

vidare till Stockholm. 

 

Av en video som fanns både i Lilirose Trads telefon *1834 (BG70631-1) och Evelina 

Dibbas telefon *5972 framgår att hon och Evelina Dibba färdades tillsammans i bil 

den 28 maj 2020. Samma dag svarade Lilirose Trad på ett sms att hon var på rush utan-

för Stockholm. 

 

Från Evelina Dibbas telefon *5972 skickades kl. 7.30 ett sms till hennes arbetsgivare att 

hon kände sig yr och därför stannade hemma den dagen. Av undersökningsprotokollet 

avseende mobilen framgår att appen Waze (GPS och trafik i realtid) laddades ner den 

28 maj kl. 8.28. 

 

Enligt åberopade Geotimerapporter framgår att Lilirose Trads telefon *1834 kopplade 

upp i närheten av Dr Saléns gata kl. 14.10, vilket är vid den tidpunkt åklagaren har gjort 

gällande att narkotika överlämnades den 28 maj. 
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Den 28 maj registrerades fem passager för trängselskatt i Göteborg för Lilirose Trads 

bil XOJ770. Den registrerades sista gången när den körde ut på Allingsåsleden kl. 

14.34. 

 

I Kopparberg positioneras Lilirose Trads telefon *1834 vid Vallstigen 8, när en överlå-

telse av fem kg kokain ska ha skett där. 

 

I en konversation den 29 maj vid kl. 19.38 över Signal säkrad vid undersökning av Li-

lirose Trads telefon *1834 (BG70631-1) undrar ”Evelina” om det ska vara 761. ”L” 

svarar 761 vad? och får ”Euro” tillbaka. ”L” svarar ”Nej de ska va 340?” 

 

Geotimepositionering för Lilirose Trads och Evelina Dibbas telefoner har redovisats 

också för den 30 maj. Klockan 12.06 positionerades telefonerna *1834 och *5972 i an-

slutning till Lagfartsvägen 34 i Alby där ett kg kokain ska ha överlåtits. Lilirose Trads 

telefon *1834 positionerades därefter kl. 12.50 i anslutning till Blåklockevägen 16 i Sol-

lentuna där ett kg kokain ska ha överlåtits. 

 

Lilirose Trads och Evelina Dibbas telefoner positionerades sedan vid 13.40-tiden i när-

heten av Fina Svenséns gata i Södertälje där Ahmad Eljammal brukade vistas hos sin 

syster. 

 

Enligt av åklagaren redovisade uppgifter från Google maps är körtiden ca 45 minuter 

från Blåklockevägen 16 i Sollentuna till Fina Svenséns gata i Södertälje. 

 

Kl. 13.52 ringde någon in på Ahmad Eljammals ”sociala telefon”, *4653, som var av-

lyssnad av polisen. Samtalet besvarades av en okänd man som förklarade att Ahmad 

inte var där utan utanför deras bostad och pratade ”med de där flickorna” sedan tio 

minuter. 
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Påståendet om överlåtelse i åtalspunkten 7 andra stycket d 

Den 26 maj skriver Ahmad Eljammal till den i målet okände Encrochatanvändaren 

tanleg att han dagen efter ska få in 30 kassar dunder ladd [kokain]. Det ska vara av ser-

berna och direkt från Colombia. Priset ska vara 32 000 euro och de ska dela vinsten 

med serberna. Ahmad Eljammal erbjuder tanleg hälften av partiet, men tanleg tycker 

inte att det är värt risken och ansvaret. Diskussioner om samarbete och priser fortsätter 

över följande dag. Ahmad Eljammal skriver att det ska vara med ”stämpel paris”. 

 

Den 4 juni skriver Ahmad Eljammal till tanleg och undrar vad som hände med ”vås” 

och får till svar ”Han vill ha för 390”. Något senare frågar tanleg om Ahmad Eljammal 

kan köra ut ”laddet” [kokainet], under morgondagen. Efter viss diskussion om tid-

punkten meddelar tanleg en adress i Västerås, Gråsparvsvägen 14, och förklarar att 

hans vän ”gör mellan hand på 10 lax så de kommer att lämna 400 på plats”. Ahmad El-

jammal svarar att han ger tanleg 20 och fortsätter med att tanleg ”får den 380 är du 

nöjd bror sen du ger han va du vill”. Tidpunkten bestäms sedan till kl. 5. 

 

Klockan 17.06 följande dag tar en av polisens spanare ett fotografi vid Gråsparvsvägen 

26 i Västerås där man ser benen på en person med svarta byxor och vita sneakers som 

håller en orange plastkasse i handen. På ett foto som togs i arresten efter det att Li-

lirose Trad gripits samma dag kan man se att hon är klädd i svarta byxor och skor som 

i varje fall har stora likheter med dem som syns på fotografiet från spaningen. 

 

Den 5 juni genomfördes en husrannsakan i ett källarförråd på Lövhagsgatan 17 som 

hörde till en lägenhet som en Ahmed Abdullah Mahamed bodde i. Där fanns en 

orange plastkasse från Stadium. I den låg det en till kaka sammanpressat kokain inne-

slutet i en grön ballong. Vid närmare undersökning kunde konstateras att det under 

den gröna ballongen fanns en gul ballong också tillsluten med en knut. Under den gula 

ballongen fanns ett lager av transparent tejp utanpå en ballong som vridits runt ett 

halvt varv och därefter vikts över ena kortsidan. Under det innersta och transparenta 

plastlagret kan man se GL intryckt i det sammanpressade kokainet. Enligt ett åberopat 

analysbesked var det 1 000 g 93 procentigt kokain. 
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Åklagaren har pekat på att de 56 kg kokain som beslagtogs i Göteborg var förpackat på 

samma sätt och också stämplat med GL. Den rättskemiska analysen som gjorts av nar-

kotikan pekar också på att det kan vara fråga om samma parti. 

I anslutning till att Lilirose Trad ska ha observerats vid Gråsparvsvägen 26 användes en 

tagg (elektronisk nyckel) som enligt åklagaren kan knytas till den lägenhet som Ahmed 

Abdullah Mahamed bodde i för inpassering till det källarutrymme där förrådet är belä-

get. Inpasseringar med den taggen skedde kl. 16.48, 17.04 och 17.15. 

 

Lilirose Trad stoppades i den tidigare nämnda VW Golf XOJ770 vid avfart Västerle-

den på E18 i Västerås. Husrannsakan i bilen genomfördes kl. 18.30. Då beslagtogs 

403 000 kr i kontanter och två mobiltelefoner. Kontanterna låg enligt beslagsprotokol-

let i en ICA plastkasse som var vit, röd och grön, vilket framgår av åberopade fotogra-

fier. 

 

På utsidan av den Stadiumplastkasse med kokainet som beslagtogs i källarförrådet säk-

rades fingeravtryck från både Lilirose Trad och Ahmed Abdullah Mahamed. 

 

I plastkassen fanns, förutom kokainet, ett kvitto från ett inköp hos Stadium i Skärhol-

men den 27 maj 2020. Köpet var betalt med ett kort kopplat till ett konto tillhörande 

Evelina Dibba. Av bilder och filmer från övervakningskameror i butiken framgår att 

Lilirose Trad och Evelina Dibba var tillsammans i butiken när Evelina Dibba gjorde 

inköpet. Evelina Dibbas fingeravtryck har också säkrats från utsidan av den aktuella 

Stadiumplastkassen. 

 

Ahmed Abdullah Mahamed dömdes av Västmanlands tingsrätt den 29 september 2020 

(mål B 3297-20) för att ha mottagit och sedermera förvarat den aktuella narkotikan. 

Tingsrätten fann att åklagaren inte styrkt ett påstående om att Ahmed Abdullah Maha-

med förvärvat narkotikan och påpekade särskilt att det varken på pengarna eller ICA-

påsen påträffats några fingeravtryck eller DNA från någon av Ahmed Abdullah Maha-

med eller Lilirose Trad. Det ansågs inte ställt utom rimligt tvivel att Ahmed Abdullah 

Mahamed överlämnat påsen med pengar till Lilirose Trad. 
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Övrigt 

Åklagaren har påstått att Ahmad Eljammal bedriver narkotikaverksamhet i större om-

fattning och med internationella kopplingar. Till stöd för detta har åklagaren åberopat 

anteckningar påträffade vid en husrannsakan den 31 maj 2020 i en lägenhet på Lag-

mansbacken 5 i Norsborg där Ahmad Eljammal haft sin bostad. Där står bl.a. Corona, 

Gränsen stängd, Hur länge?, 2–3 veckor = okey, 2 månader plus = kaos, Serbien. Det 

finns också uträkningar och bokstäver med siffror som åklagaren menar kan avse över-

låtelser av narkotika. 

 

Berättelser 

Lilirose Trads berättelse 

Förra våren bodde hon i Flemingsberg i Huddinge. Hon hade tillgång till ett garage 

och en bil som stod på hennes mamma. Allt stod på hennes mamma, men det är hon 

som brukat bilen. Hon är inte den enda som haft tillgång till bilen och fler har haft 

nyckeln till den. Hon kan inte svara på vilka det är som haft tillgång till bilen då hon i 

så fall skulle riskera sin egen säkerhet. De personer som varit inblandade har ett stort 

våldskapital. Hon hade en lånad Sky-telefon genom vilken hennes uppdrag kommuni-

cerades. Hon har bara använt telefonen för att kommunicera med sin uppdragsgivare. 

 

Det enda hon har gjort är att agera kurir för cannabis och pengar. Hon har alltid utgått 

från att det är vad hon transporterat. Hon kom överens med uppdragsgivaren redan 

från början att endast transportera cannabis och pengar då hon inte ville förknippas 

med tyngre droger. Hon visste att straffet för kokain var dubbelt så hårt och ville inte 

riskera det. Uppdragsgivaren sa att det var okej och att hon inte behövde ställa några 

frågor om vad hon transporterade. Hon såg också att det var cannabis och pengar vid 

något tillfälle och därför har hon utgått från det. 

 

Hon har blivit tillsagd att inte kolla på eller röra vid det hon transporterade, men hon 

har varit nyfiken. Pengar har hon enkelt kunnat se då de oftast legat löst i en påse. Nar-

kotikan har ibland varit förpackad i genomskinlig plast och då kunde hon också se. När 

det gäller narkotikan som överlämnades i Västerås så kollade hon i påsen. Hon såg en 
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fyrkant som var svart eller mörk. Hon utgick från att det var cannabis. Det var ingen-

ting ovanligt och det kändes inte som något konstigt. När hon tidigare transporterat 

cannabis har det varit i block och hon tänkte inte på hur mycket paketet vägde i förhål-

lande till storlek. Hon vet ingenting om droger och har aldrig testat droger. Överens-

kommelsen gjordes några månader innan hon blev gripen. Pengabuntarna hon håller i 

handen på filmen åklagaren visat upp fick hon löst, utan någon påse. Hon tänkte där-

för att det var okej att ta i dem. 

 

Hon kallar Evelina Dibba för Ewe. Den 27 maj var de på Stadium tillsammans med en 

annan kompis, Saranda. De köpte några saker, men hon kommer ihåg vad. Det är inte 

ovanligt att någon lämnar en påse i hennes bil eller att Evelina lämnade sin påse i bilen. 

Den dagen talade de lite om vad de skulle göra de kommande dagarna. Hon hade 

samma dag fått i uppdrag att åka till Göteborg. De bestämde att både Evelina och Sa-

randa skulle strunta i sina arbeten och följa med henne till Göteborg för att hålla henne 

sällskap. Senare på kvällen bestämde Saranda sig för att jobba i alla fall och bara Eve-

lina följde med. Evelina visste ingenting om uppdraget, men följde med för att över-

raska sin vän Rozanna och för att hålla henne (Lilirose Trad) sällskap. Det hon fick 

veta innan resan var att hon skulle åka till Göteborg och att hon sedan skulle få vidare 

instruktioner. Hon hade inte med sig något i bilen och drog därför slutsatsen att hon 

skulle hämta något. Hon fick veta att hon skulle vara där vid klockan ett, men åkte lite 

tidigare för att hinna med lunchen med Rozanna. 

 

Det syns på trängselskatteavgifterna när de kom fram till Göteborg den 28 maj. De 

träffade Rozanna och åt lunch på avenyn. Därefter lämnade hon och Evelina restau-

rangen och gick till bilen. Därifrån åkte de till Doktor Saléns gata enligt instruktion från 

hennes uppdragsgivare. Hon fick också instruktion om att ta ett fotografi av en hund-

ralapp, men eftersom hon körde bad hon Evelina ta bilden. Hon förklarade inte för 

Evelina varför hon behövde bilden. Det var med Sky-telefonen bilden togs, men Eve-

lina vet inte vad det var för något. Hon skickade sedan iväg bilden själv eftersom hon 

inte ville blanda in Evelina. När det kom fram sa hon åt Evelina att kliva ur bilen och 

ta en promenad. Hon sa till Evelina att hon skulle träffa en vän som inte gillade nya an-

sikten, men i själva verket ville hon bara hålla Evelina utanför det hela. Evelina tog då 
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sina cigaretter och gick. Hon satte sig sedan på passagerarplatsen och tog några bilder 

på platsen som hon skickade till sin uppdragsgivare. Därefter kom en man. Hon läm-

nade över hundralappen Evelina fotograferat och han tittade på hundralappen i kanske 

20 sekunder. Han gick sedan iväg och hämtade en mellanstor väska. Hon öppnade ba-

gageluckan inifrån bilen och satt kvar medan han la väskan i hennes bagagelucka. Han 

gick sedan iväg. Efter en stund kom Evelina tillbaka och de åkte vidare. 

 

Hon fick i uppdrag att åka till nästa plats, Kopparberg, och där hände i princip samma 

sak, men hon fotograferade ingen hundralapp. Hon öppnade bagageluckan och det 

skedde några aktiviteter i bagageluckan under kanske 30 sekunder. Det var några perso-

ner som var där. Hon klev aldrig ur bilen i Kopparberg. De gjorde inget annat stopp 

mellan Göteborg och Kopparberg. Därefter körde de mot Stockholm och fick i upp-

drag att lämna bilen någonstans i Flemingsberg. Bilen skulle lämnas olåst i en timme, så 

hon gjorde det och sedan var allt klart. Hon är osäker på om hon ställde bilen i en park 

eller om det var vid hennes garage där det finns en vändplan. När hon kom tillbaka 

öppnade hon bagageluckan och kollade om det fanns något kvar i bilen. Hon gillade 

inte att ha något i bilen. Hon parkerade sedan bilen och gick hem. 

 

Den deal hon hade med sin uppdragsgivare var att hon ofta fick uppdrag med kort var-

sel. Det hade lika gärna kunnat vara så att hon skulle stanna i Göteborg längre eller där 

få något nytt uppdrag om att åka till Skåne. Uppdragsgivaren hade sagt till henne att 

det var bra om hon tog med en kompis då det skulle se bättre ut. Hon har inte berättat 

det förut och vet inte varför det skulle vara bra, men tänker att det kanske var för att 

det inte skulle se skumt ut. Hon visste inte hur länge hon skulle vara borta eller bli nå-

got problem för hennes vänner om de följde med. Evelina sjukanmälde sig den 28 och 

29 maj och var medveten om att det kunde ta tid. Eftersom de hade en överenskom-

melse sedan tidigare utgick hon från att det var cannabis eller pengar hon skulle hämta. 

Hon har ingen aning om varför Nick Werczynski skrivit något om ”two girls clean”, 

men tänker att hon måste ha sagt till sin uppdragsgivare att Evelina skulle följa med. 

Evelina körde aldrig bilen, utan var bara sällskap. Hon vill inte svara på om Evelina var 

med i Kopparberg. 
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Hon antog att uppdragsgivaren haft kontakt med personen hon hämtade väskan från. 

Hon har aldrig tänkt på vad som skulle hända om något försvunnit och det har aldrig 

varit något problem. Hon har inte känt någon lukt eller liknande i bilen. När det luktat 

något tidigare brukade det vara marijuana. Hon har skrivit i sms att hon skulle på 

”rush”, men för henne betyder det bara att vara på ärende. När hon skrev det till sin 

bror menade hon bara ett vanligt ärende och han visste inte att hon skulle göra något 

brottsligt. 

 

Den 29 maj hämtade hon pengar från någon adress i Stockholm men hon minns inte 

exakt vad som hände. Hon visste inte när hon hämtade pengarna hur mycket det skulle 

vara. Hon var stressad och hade lovat sin mamma att vara med henne. Hon frågade 

Evelina om hon kunde göra henne en tjänst och räkna pengar åt en vän som drev före-

tag, men hon kommer inte ihåg exakt hur det gick till när hon gav påsen till Evelina 

och bad henne om hjälp. När hon skrev i sms till Evelina om ”serberna” var det för att 

hennes uppdragsgivare talat om dem, Evelina visste inte vilka det var. Hon själv vet 

inte heller. Hon sa till Evelina att det var lagliga pengar. Hon minns inte, men tror hon 

fick pengarna i en påse. Sedlarna var i euro. Hon kan inte svara på om siffran ”341” 

som de skrivit om i meddelanden avsett 341 000 euro. 

 

Den 30 maj åkte hon till Alby och Sollentuna. Hon frågade Evelina om hon ville göra 

henne sällskap och Evelina sa ja. Hon kommer inte ihåg så mycket men hon lämnade 

en påse i Alby och en i Sollentuna. Hon kollade inte så mycket i påsarna. Det var lite 

stressigt och det hela skulle ske snabbt. Hon minns inte hur hon fick uppdraget, men 

det var samma uppdragsgivare. Hon kan inte svara på hur hon fick påsarna, men det 

var ofta så att saker låg färdigt i bilen innan hon skulle åka. Hon kommer inte ihåg om 

hon träffade någon vid Preem-macken eller garaget i Flemingsberg. Hon kommer inte 

riktigt ihåg hur påsarna såg ut eller vad de vägde. När hon lämnade över påsen i Alby 

gick hon till en port, hon tror det var nummer 32 eller 34, men Evelina satt kvar i bilen. 

Hon fick adressen av sin uppdragsgivare. Hon förstod vem hon skulle lämna påsen till 

eftersom det stod en person i porten och log. De använde inget kodord eller liknande. 

I Sollentuna skedde i princip samma sak som i Alby. Hon parkerade på en gata och 

Evelina satt kvar i bilen och höll på med telefonen. Hon tog ut påsen ur bagageluckan 
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och hon tror hon gick mot Blåklockevägen. Hon minns inte exakt hur, men det var 

någonting som gjorde att hon visste vem hon skulle lämna över påsen till. Hon kom-

mer inte ihåg om hon tagit emot något tidigare under dagen. Hon minns inte om hon 

tagit emot ett mindre parti narkotika separat. Hon kommer inte ihåg att hon efter Sol-

lentuna ska ha åkt till Södertälje. Om mobiltelefonerna gjort avtryck i Södertälje så var 

de där, men hon vill inte svara på vad hon gjorde i Södertälje. 

 

Den 5 juni åkte hon till Västerås. Hon tror inte uppdraget var planerat, utan att hon 

fick det ganska nära inpå. Hon åkte ensam till Västerås, men hade frågat Evelina om 

hon ville följa med. Evelina ville inte eftersom hennes bror tog studenten den dagen 

och hon skulle handla lite i Huddinge centrum. Det var samma uppdragsgivare och det 

har det alltid varit. Det var en stressig dag. Hon kollade aldrig i bagageluckan, men en 

orange påse var färdig och hon såg den när hon fick instruktionerna. Hur den kom dit 

vet hon inte, men det är fler som har tillgång till hennes bil. Hon kan inte svara på vilka 

andra som har nyckel till hennes bil. Hon vet inte hur det kom sig att kokainet låg i 

Evelinas påse från den 27 maj. Det är inte hon som lagt kokainet i påsen. Hon kommer 

inte ihåg hur det gick till inför resan till Västerås, men tror hon fick en exakt adress när 

hon fick instruktioner. Det är hon som sökt på adressen i sin telefon. Hon tittade aldrig 

i påsen och utgick från att det var cannabis i den. 

 

Hon körde till Västerås i sin Golf. Hon parkerade på en vändplats, öppnade bagage-

luckan, tog påsen och ställde sig vid portalen. Det är vid portalen polisen tar en bild på 

henne. Ahmed kom sedan, men sa att han strax skulle komma tillbaka. När Ahmed 

kom tillbaka ställde de sig bakom tvättstugan. Hon gav Ahmed påsen och gick tillbaka 

till sin bil. Hon kommer inte ihåg exakt hur hon visste att det var Ahmed hon skulle 

träffa. Hon kan inte svara på om hon tog emot något från Ahmed. Hon behövde tanka 

och ville tanka på en bensinstation som tog kontanter eftersom hon inte ville bli spå-

rad. Hon sökte på några bensinstationer och sedan åkte hon mot Södertälje. Hon visste 

att hon hade pengar i bilen, men kan inte svara på hur länge hon haft pengarna i bilen. 

Hon vill inte kommentera om hon fick pengarna i Västerås av Ahmed. Hon vill heller 

inte svara på hur hon skulle bli kompenserad för uppdraget i Västerås.  
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Det är inte Ahmad Eljammal som är hennes uppdragsgivare och hon är absolut inte 

rädd för honom. Evelina har ingenting att göra med de tjänster hon utfört åt sin upp-

dragsgivare. Hon har ljugit för Evelina om vad hon gjort och inte berättat sanningen 

om till exempel pengarna som skulle räknas.  

Ahmad Eljammals berättelse 

Han känner Lilirose Trad genom andra gemensamma vänner. Han känner också hen-

nes bror. Han hjälpte henne med bilen och ibland har hon skjutsat honom eller så har 

de varit ute och ätit. Han har träffat Evelina Dibba genom Lilirose, men känner inte 

henne. Han har hört att Lilirose kallar henne ”Ewe”, men det inte något han kallat 

Evelina för. 

 

Det kan vara så att han träffat Evelina på Mall of Scandinavia. Bilderna från Mall of 

Scandinavia är på honom. Han hälsar på några tjejer utanför och Evelina kan vara en 

av dem. Han var där med sina vänner och det var flera personer som träffades. En av 

dem som var med på Mall of Scandinavia var innehavaren av Encrotelefonen med an-

vändarnamnet aboesamir. De pratade om att Lilirose hade häktats och som han minns 

de sa Evelina att Liliroses mamma ville ha hjälp att lämna tillbaka bilen. 

 

Det är inte han som använt Encrochatenheten aboesamir från den 26 maj till den 8 

juni, men han har varit en s.k. reseller av encrotelefoner. Han har sålt mellan fem och 

tio telefoner per månad, men slutade sälja dem i slutet av april eller början av maj. Han 

känner inte till Encroanvändarna chapostress, tanleg eller sicarioback. Han vet ingen-

ting om det parti kokain som kom direkt Sydamerika och som togs in till Sverige och 

Stockholm under den här perioden. Han känner ingen vid namn Nick W eller Encro-

användarna moderncake eller shockingcrocodile. Han kan inte kommentera de encro-

telefoner han sålt. Den sista månaden sålde han mest Sky- och Ghosttelefoner men det 

var ingenting han använde själv. Han slutade sälja encrotelefoner när WhatsApp instal-

lerades i dem och han ansåg att säkerheten försvann. 

 

Adressen i Södertälje är till hans syster. Han brukade hälsa på henne ungefär någon 

gång per vecka och han minns inte om han var där den 13 maj förra året. Det anteck-

ningsblock som hittas hemma hos honom vid en husrannsakan är inte hans. Han har 
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inget minne av att han haft ett sådant anteckningsblock. Det är inte han som skrivit an-

teckningen som finns på s 1028 i aktbilaga 598. Det syns också att det är flera olika 

handstilar som skrivit och lägenheten den påträffades i har han delat med andra. Han 

känner inte igen sin egen handstil. De 403 000 kr som påträffades i Lilirose bil är inte 

hans pengar. Han vill inte kommentera de 11 kilo kokain han påstås ha förvärvat, ef-

tersom han inte har något med det att göra. 

 

Han kan bekräfta att det är han som talat med Boran Kesen i det samtal som finns 

nedtecknad på s 1446 i aktbilaga 598. Han sa då att de skulle mötas på Mall of Scandi-

navia och hänvisade till ”en broder från Malmö”. Det är användaren av Encrotelefo-

nen aboesamir som han då syftar på. I det meddelande som aboesamir skrivit till si-

carioback den 26 april 2020, kl. 19.55, som finns på s 263 i aktbilaga 599, är det honom 

aboesamir menar. Det är alltså han som åsyftas när aboesamir skrivit ”ahmed har 

blockat han”. 

 

Det stämmer att han stavar Allah med stort A. Det är en språkregel och man ska göra 

så. Det är förvisso inte alla som gör så, men väldigt många gör det. Han och aboesamir 

är inte de enda som stavar så. 

 

Evelina Dibba 

Evelina Dibba har valt att inte yttra sig. 

 

Hassan Mallas berättelse 

Han har inte sålt kokain som åklagaren påstår. Han har varit i Spanien under den här 

tiden. Om det vore så att han sålt narkotika skulle han inte använt sitt privata konto på 

det sättet han gjort. Han kan inte svara på om han haft tillgång till Encrotelefonen si-

carioback den 26–30 maj eftersom han inte minns, men han hade ingenting med kokai-

net att göra. Han kände inte till något om något kokain som skulle köras från Göteborg 

till Örebro. Han kan varken säga ja eller nej om han hört talas om något kokain som 

stämplats med ”Paris” eller något liknande. Han känner inte till Encroanvändarna sil-

verear eller aboesamir. Han känner Ahmad Eljammal som en bekant, men kommer 

inte ihåg om de hade någon kontakt i maj förra året. Mehdi Tarhini är också en bekant, 
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men ingen som han träffat. Första gången de träffades var i Örebro. Han vet inte om 

de träffats tidigare, i så fall är det ingenting han tänkt på. 

 

Mehdi Tarhinis berättelse 

När Encrotelefonen med användarnamnet frankvham gick ut var det svårt och dyrt att 

köpa en ny Encrotelefon. De fick då ta över silverear från en annan bekant. De an-

vände silverear på samma sätt som frankvham och delade alltså på telefonen. Han hade 

inte tillgång till silverear den 27–29 maj förra året. Han har aldrig gjort narkotikaaffärer 

via Encrochat och det är inte han som gjort någon narkotikaaffär vid det tillfälle som 

åklagaren påstår. Han har aldrig varit i Kopparberg och känner ingen som bor i Kopp-

arberg. 

 

Bedömning 

I frågan om Encrochatmaterialets tillförlitlighet gör tingsrätten i denna del samma be-

dömning som den som redovisats under bedömningen av skuldfrågor avseende åtals-

punkterna 4 och 5. 

 

Ahmad Eljammals och Hassan Mallas skuld 

Av det tidigare anförda anser tingsrätten att det är ställt utom rimligt tvivel att Ahmad 

Eljammal har varit ensam användare av Encrochatenheten med användarnamnet Ah-

mad Eljammal och att Hassan Malla, med inte nu aktuella undantag, varit ensam an-

vändare av Encrochatenheten med användarnamnet Hassan Malla. 

 

Tingsrätten delar slutsatsen som redovisats i Göteborgs tingsrätts dom att Nick 

Werczynski var Encrochatanvändaren moderncake. Enligt Encrochatkonversationen 

mellan shockingcrocodile och moderncake skulle moderncake överlämna en väska med 

19 kg från gömman genom att lägga in väskan i den bil som Lilirose Trad disponerade. 

Av konversationen mellan shockingcrocodile och moderncake framgår det tydligt att 

moderncake agerar på uppdrag av shockingcrocodile och att shockingcrocodile tydligt 

instruerar moderncake, dvs. Nick Werczynski, om vad som ska överlämnas. Detta i 

kombination med att det kokain som togs i beslag i Västerås kan knytas till det som 

Nick Werczynski förvarade är tillräckligt för att det ska vara ställt utom rimligt tvivel 
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att det var ca 19 kg kokain som Nick Werczynski överlämnade på Doktor Saléns gata i 

Göteborg. 

 

Åklagaren har påstått att kokainet förvärvades av Ahmad Eljammal. Det har inte före-

bringats någon bevisning om kontakter mellan honom och shockingcrocodile. I denna 

del bygger åtalet på att åklagaren i gärningsbeskrivningens andra stycke gör gällande att 

Ahmad Eljammal disponerat över delar av kokainet från Göteborg. 

 

Konversationerna om kokain mellan Ahmad Eljammal och Hassan Malla samt Ahmad 

Eljammals konversationer med övriga Encrochatanvändare är synnerligen besvärande 

för Ahmad Eljammal. Härvidlag saknar det betydelse att kokainet har en annan beteck-

ning instansad än vad Ahmad Eljammal uppger innan Ahmad Eljammal haft möjlighet 

att se vad som skulle komma att levereras. Av det följande framgår att tingsrätten anser 

det styrkt att Lilirose Trad levererat det kokain som Ahmad Eljammal avtalat om över-

låtelse av i chattarna. Sammantaget innebär detta att tingsrätten anser det styrkt att Ah-

mad Eljammal är Lilirose Trads uppdragsgivare och att han förvärvat narkotika i över-

låtelsesyfte och överlåtit narkotikan i enlighet med vad åklagaren påstått. Åtalet mot 

Ahmad Eljammal bör således bifallas i denna del. 

 

Det anförda innebär också att det är styrkt att Hassan Malla är den som förvärvade 

narkotikan som levererades i Kopparberg. Åtalet mot honom bör således bifallas i 

denna del. Åklagarens rubricering godtas. 

 

Mehdi Tarhinis skuld 

Av det tidigare anförda framgår att tingsrätten funnit det ställt utom rimligt tvivel att 

det vid den nu aktuella tiden var Mehdi Tarhini som var ensam användare av 

Encrochatenheten med användarnamnet silverear. 

 

Åklagaren har påstått att Mehdi Tarhini dels genom annan person mottagit ca 5 kg ko-

kain i Kopparberg, dels själv i överlåtelsesyfte förvärvat ca 1 kg kokain, dels låtit för-

vara ca 4 kg kokain. Av sammanhanget framgår att det är de ca 5 kg kokain som tings-

rätten funnit att Hassan Malla förvärvade som genom annan ska ha mottagits av Mehdi 
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Tarhini och att det är av det paritet som Mehdi Tarhini ska ha förvärvat ca 1 kg och lå-

tit förvara resten. 

 

Av chattarna framgår att Mehdi Tarhini förvärvat ett kilo kokain av Hassan Malla. I 

den delen är åtalet mot Mehdi Tarhini styrkt. Det kokainet har mottagits av någon an-

nan för Mehdi Tarhinis räkning. I övrigt kan inget annat utläsas av chattarna än att 

Mehdi Tarhini vidtalat annan, i och för sig kanske samma person som tog emot hans 

eget kokain, att för Hassan Mallas räkning förvara de fyra kilo som återstod. Det är så-

ledes inte visat att Mehdi Tarhini låtit förvara de fyra kilo som tillhörde Hassan Malla. 

 

För förvärvet av ett kilo kokain bör Mehdi Tarhini dömas för grovt narkotikabrott. 

 

Lilirose Trads skuld 

Lilirose Trad har erkänt att hon på uppdrag av annan hämtat narkotika i Göteborg och 

lämnat narkotika i Kopparberg, Alby, Sollentuna och Västerås. Hon har förklarat att 

hon på grund av en spelskuld åtagit sig att för en uppdragsgivare, som inte är Ahmad 

Eljammal, transportera cannabis och pengar. Hon har bestämt förnekat att hon känt till 

att det var fråga om kokain och framhållit att hon hade en överenskommelse med sin 

uppdragsgivare att det inte skulle vara fråga om några tunga droger. Uppdragsgivaren 

lovade henne att hon inte skulle utnyttjas för annat än cannabis och tillhöll henne att 

aldrig undersöka det hon transporterade. Hon litade på sin uppdragsgivare. 

 

Lilirose Trads erkännande stöds av övrig utredning. Hon har således transporterat nar-

kotikan, som inte varit avsedd för hennes eget bruk. Vidare har narkotikan förvarats i 

bilen på sådant sätt att hon haft den faktiska rådigheten över narkotikan. Det innebär 

att hon också innehaft den. Däremot är det inte visat att hon haft någon äganderätt till 

narkotikan. Då kan hon inte fällas till ansvar för att ha överlåtit den. 

 

Enligt tingsrättens mening är det ställt utom rimligt tvivel att de pengar som hittades i 

bagageutrymmet på den vita Golfen när Lilirose Trad greps utanför Västerås utgjorde 

vederlag som Lilirose Trad mottog för den narkotika som hon erkänt att hon överläm-

nade i Västerås. De åtgärder som Lilirose Trad vidtagit med narkotika under kort tid 
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visar att det är fråga om en mer vanemässig eller yrkesmässig överlåtelseverksamhet. 

Detta har också stått klart för Lilirose Trad. Mottagandet av vederlaget för narkotikan 

har varit ägnat att främja narkotikahandel. 

Som framgår av det som tingsrätten anfört i fråga om Ahmad Eljammal skuld anser 

tingsrätten att det är styrkt att Ahmad Eljammal överlåtit de mängder kokain som åkla-

garen påstått på de angivna platserna. Det är samma mängder som Lilirose Trad hante-

rat. 

 

Den fråga som återstår att besvara är om Lilirose Trads uppsåt omfattar att det var 

fråga om kokain. I målet är utrett att Lilirose Trad medvetet hanterat stora summor 

kontanter, vilket bl.a. framgår av den film från den 20 april 2019 som återfunnits i Li-

lirose Trads och Evelina Dibbas telefoner och som åberopats av åklagaren under åtals-

punkten 5. Lilirose Trad har också erkänt att hon i varje fall tittat ner i de påsar hon 

kunnat titta ner i när hon skulle överlämna dem. Hon måste då ha fått en uppfattning 

om förhållandet mellan volym och vikt. Då måste det ha varit uppenbart att det i varje 

fall inte var fråga om marijuana som hon hanterade. Sammantaget är omständigheterna 

sådana att Lilirose Trad tidigt måste ha insett att det var i hög grad sannolikt att det var 

fråga om tyngre narkotika än cannabis som hon hanterade. I målet är utrett att hon 

trots det fortsatt att hantera narkotika och vederlag för den. Således är det ställt utom 

rimligt tvivel att Lilirose Trad haft likgiltighetsuppsåt till att det var fråga om kokain 

hon hanterade. Åklagarens rubricering godtas. 

 

Evelina Dibbas skuld 

Det är utrett att Evelina Dibba varit med Lilirose Trad på resorna till Göteborg, Kopp-

arberg, Alby och Sollentuna, att hon i anslutning till att den första resan påbörjades lad-

dade ner appen Waze som används för navigering och trafikinformation och att hon 

den 29 maj räknade en stor summa pengar. Vidare har Lilirose Trad berättat att Eve-

lina Dibba fotograferade den hundrakronorssedel som användes som identifiering vid 

överlämnandet i Göteborg. Den uppgiften vinner stöd av jämförelser med andra foto-

grafier där man kan se Evelina Dibbas händer med naglar. Slutligen synes ett fotografi 

från mötesplatsen i Göteborg som återfunnits i chatten mellan shockingcrocodile och 

moderncake vara taget från passagerarplats i den Volkswagen Golf som Lilirose Trad 
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disponerade och körde. Dock har Lilirose Trad berättat att det är hon som tagit bilden 

sedan hon skickat ut Evelina Dibba på en promenad. 

 

Lilirose Trad har framhållit att Evelina Dibba följt med henne som sällskap och att 

Evelina Dibba inte varit inblandad i uppdraget att transportera narkotika och pengar. 

 

Även om Evelina Dibba kände till att det fanns narkotika i bilen är det inte tillräckligt 
för att hon vare sig ska anses ha innehaft den eller transporterat den. Oavsett om det 
skulle anses styrkt att Evelina Dibba hållit i och/eller fotograferat den 
hundrakronorssedel som användes för identifiering i Göteborg är det inte tillräckligt 
för att hon ska anses ha genomfört något förvärv av narkotika. Det har inte 
framkommit något som tyder på att Evelina Dibba agerat för att överlåta narkotikan. 
Den räkning av pengar som Evelina Dibba synes ha medverkat i har skett efter de 
handlingar som lagts henne till last som narkotikabrott. Detta leder sammantaget till att 
åtalet mot Evelina Dibba bör ogillas i denna del. 
 

Åtalspunkten 9 

Inledningsvis presenteras den utredning som åberopats och genomgåtts sakframställ-

ningsvis. Därefter redovisas Lilirose Trads berättelse. Slutligen redovisas tingsrättens 

bedömning i denna del. 

 

Utredningen 

Den 5 juni 2020 gjordes en husrannsakan i den lägenhet där Lilirose Trad bor. I hennes 

sovrum fanns dels 12 500 kr i ett fodral som låg i en byrå, dels 10 000 euro bland klä-

der i en byrålåda. Enligt en rapport om kontantuttag som åberopats av åklagaren gjor-

des den 11 september 2019 kl. 02.38 en insättning av 15 000 kr genom swish på Li-

lirose Trads konto hos Forex. Pengarna togs ut några minuter senare genom tre banko-

matuttag om vardera 5 000 kr. Vid kontroll av ursprunget på de överförda pengarna vi-

sade det sig enligt rapporten att de kom från ett konto till vilket insättningar gjort från 

en målsägande i en pågående förundersökning gällande grovt bedrägeri och penning-

tvättsbrott. Åklagaren har gjort gällande att de svenska kronorna härrör från bedrägeri-

brott och eurona från narkotikaaffärer. 

 

Åklagaren har åberopat och genomgått en tillgångsutredning avseende Lilirose Trad. 

Enligt den har hon inte haft någon taxerad inkomst före år 2016. Under åren 2016–
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2019 var den taxerade förvärvsinkomsten 56 900 kr, 81 200 kr, 137 000 kr respektive 

158 100 kr. Det finns vidare antecknat att Lilirose Trad regelbundet uppbär lön och 

CSN som sätts in på hennes konto och att hennes inkomster (lön och CSN) i snitt per 

månad (räknat på fem månader) har legat på drygt 15 000 kr. 

 

Lilirose Trads berättelse 

De 10 000 euro som fanns i hennes rum förvarade hon åt en person hon inte kan be-

rätta om. Hon hade haft pengarna i max någon dag. Det var pengar som inte skulle 

vara kvar hemma längre än till 5–6 juni och därefter skulle hon ge tillbaka pengarna till 

ägaren. Hon vet inte hur ägaren kommit över pengarna eller varför hon skulle förvara 

dem. Hon borde ha räknat ut att det var olagliga pengar med tanke på omfattningen. 

 

De 12 500 svenska kronor som hittades vid husrannsakan är hennes egna. Hon hade 

lånat ut pengar till en före detta vän. Hon fick sedan 15 000 kr i en swish-betalning och 

hon visste direkt vad pengarna avsåg. Det var november och mitt i natten när hon fick 

swishbetalningen, men hon och Evelina var ute med bilen så hon bestämde sig för att 

ta ut pengarna direkt. Hon ville spara pengarna kontant för att inte komma åt dem via 

bankkortet. Hade hon vetat att det varit ett bedrägeri hade hon inte hänvisat till sitt 

kontoutdrag i förhör.  

 

Bedömning 

Det är utrett och vitsordat att Lilirose Trad hade de kontanter som åklagaren påstått att 

hon förvarade. Lilirose Trad har också erkänt att förvarade eurona för någon annan, 

men gjort gällande att de svenska kronorna är hennes och att hon fått dem som återbe-

talning av ett lån. 

 

De kontantbelopp som tagits i beslag från Lilirose Trad är mycket stora i förhållande 

till hennes ekonomiska förmåga. Överföringen och uttagen i september 2019 genom-

förs på ett sätt och vid en tidpunkt som utgör tydliga tecken på att Lilirose Trad funge-

rat som målvakt. Det är också visat att det var pengar hänförliga till ett bedrägeri som 

överfördes till henne. Förklaringen att överföringen utgjorde en återbetalning av ett lån 
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är osannolik mot bakgrund av det som är utrett om Lilirose Trads ekonomiska för-

måga. Oavsett det kan den alternativa förklaringen att pengarna överförts till Lilirose 

Trad i syfte att hon skulle tillgodogöra sig dem, inte anses vara mera osannolik än att 

hon skulle förvara dem för någon annans räkning. Detta i synnerhet som det förflutit 

förhållandevis lång tid från den överföring som åklagaren menar att kontanterna här-

stammar ifrån. Penningtvättsbrott kan således inte anses styrkt när det gäller de 

svenska kronorna. 

 

När det gäller eurona har Lilirose Trad erkänt att hon förvarat dem för annans räkning. 

Med beaktande av det som framkommit i andra delar av målet kan det hållas för visst 

att det är pengar hänförliga till narkotikabrottslighet, liksom att syftet i varje fall varit 

att dölja att de härrör från brottslig verksamhet. Det har Lilirose Trad varit medveten 

om. Åtalet mot Lilirose Trad är därmed styrkt i denna del såvitt avser 10 000 euro. 

 

Åtalspunkten 10 

Utredningen 

I samband med husrannsakan hos Garabet Kazarian i Motala påträffades dels narko-

tikaklassade preparat dels ett elchockvapen. I det som av poliserna angetts som Gara-

bet Kazarians rum fanns ett värdeskåp När det blivit öppnat togs sju påsar med pulver 

i beslag. Enligt beslagsprotokollet förmodades pulvret vara amfetamin. I en väska som 

stod i rummet påträffades en bit cannabisharts. Vidare togs 13 tablett Targiniq i beslag. 

En tablett låg på en förvaringsmöbel i rummet. Övriga 12 tabletter fanns i en garderob 

i rummet.  

 

Enligt åberopade analysbesked innehöll påsarna som fanns i värdeskåpet sammanlagt 

6,89 gram 3-CMC, som är narkotika. I övrigt var det fråga om 0,82 gram cannabisharts 

och 13 tabletter innehållande Oxykodon, som är narkotika. 

 

På en hylla bredvid sängen fanns ett föremål som såg ut som en ficklampa. Enligt ett 

åberopat protokoll över vapenundersökning var det fråga om ett elchockvapen som är 

tillståndspliktigt enligt vapenlagen. 
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Garabet Kazarians berättelse 

I november 2020 bodde han tillfälligt under ca två veckor hos sin pappa i Motala. Då 

använde han det rum som var hans innan han flyttade till Örebro. Det var där som det 

gjordes en husrannsakan. 

 

Värdeskåpet som stod i rummet var hans och det var hans dokument som fanns i skå-

pet. Däremot är narkotikan som fanns i skåpet inte hans. Det finns fler än han som 

haft tillgång till skåpet; det är fler än han som bor i huset. Han kan inte säga vem som 

lagt narkotikan i skåpet. 

 

Cannabisen i väskan vet han heller inget om. Det är hans skol-/datorväska.  Cannabi-

sen kan ha legat där utan att han märkt den. Det är någon annan som han misstänker 

för att ha lagt cannabisen i väskan. 

 

Tabletterna har han sett. De tillhörde en f.d. kollega som gav dem till honom när han 

hade haft njursten. De hjälpte inte. Tabletterna är utgångna sedan två år. Han visste 

inte att de var narkotikaklassade och tog emot dem i god tro. 

 

Det är inte hans elchocksvapen och han vet inte mycket om det. Rummet har inte bru-

kats enbart av honom. 

 

Bedömning 

Det är ostridigt att Garabet Kazarian använde rummet som sovrum vid tidpunkten för 

husrannsakan och att det fanns sådant i rummet som tillhörde honom. Därmed inte 

sagt att allt som fanns i rummet var hans. Det finns ingen teknisk bevisning som knyter 

Garabet Kazarian till något av det som tagits i beslag. Hans berättelse är inte så osan-

nolik att den utan vidare kan lämnas utan avseende. Även om det är i viss mån besvä-

rande för Garabet Kazarian att allt annat som fanns i värdeskåpet otvetydigt är hans, 

utesluter det inte att någon annan använt skåpet för förvaring av narkotika i enlighet 

med Garabet Kazarians förklaring. Det går heller inte att knyta Garabet Kazarian till 

cannabisen eller elchocksvapnet på sådant sätt att han kan anses ha innehaft dem. 
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Garabet Kazarian har vidgått att Targiniqtabletterna, som innehåller Oxykodon, är 

hans, men förnekat att han känt till att de är narkotika. Även i detta avseende är hans 

berättelse inte så osannolik att den kan lämnas utan avseende. Det innebär att det inte 

är visat att Garabet Kazarian uppsåtligen innehaft någon narkotika. 

 

Det anförda leder till att mot Garabet Kazarian helt bör ogillas i denna del. 

 

Åtalspunkten 11 

Utredningen 

Under tiden som Adam Johansson var häktad med restriktioner för andra gärningar 

som prövas i denna dom lämnade han till Kriminalvården ett brev till Judith Adolfs-

son. Brevet överlämnades av Kriminalvården till åklagare för granskning i enlighet med 

beslutet om restriktioner. Åklagaren beslutade att ta brevet i beslag och en förunder-

sökning om olaga hot inleddes. 

 

I brevet uppmanas Judith Adolfsson att aldrig mer skriva till Adam Johansson. Adam 

Johansson framhåller i brevet att Judith Adolfsson inte är värd något för honom och 

kallar henne för diverse nedsättande och sexualiserade tillmälen. Som stöd för att bre-

vet innefattar olaga hot har åklagaren särskilt pekat på att Adam Johansson skrivit att 

han ska ”stampa sönder ditt äckliga ansikte” om han ser Judith Adolfsson igen, att hon 

kommer att ångra sig om hon igen visar sig i Nyköping och att hon, från den dag hon 

kliver ut från den anstalt där hon ska avtjäna ett fängelsestraff inte kommer att kunna 

sova eller andas tryggt igen. Adam Johansson framhåller i brevet att han inte bryr sig 

om ifall Judith Adolfsson blir rädd och anmäler ”detta”. 

 

Judith Adolfsson har på åklagarens begäran hörts som målsägande. Hon har berättat 

att hon blev informerad om brevet och dess innehåll genom att hon blev uppringd av 

en polis som läste upp det för henne och att hon då blev rädd och fann det obehagligt. 

 

Adam Johansson har förklarat att han skrev brevet i affekt och för att skriva av sig. En-

ligt vad han berättat ska Judith Adolfsson genom lögner vid domstol vid vilken de båda 

var åtalade förorsakat att han ådömts ett längre fängelsestraff, trots att han är oskyldig. 
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Han har vidare uppgivit att han inte trodde att brevet skulle lämnas vidare till Judith 

Adolfsson efter granskningen, men att han inte vet hur åklagare hanterar brev som 

granskas. 

 

Bedömning 

Brevet innehåller hot om brottsliga gärningar. Hoten är ägnade att hos Judith Adolfs-

son framkalla allvarlig rädsla för den egna säkerheten. Hoten har formulerats i ett brev 

som Adam Johansson var medveten om skulle granskas av åklagare. Han har invänt att 

han räknade med att brevet skulle stoppas. Emellertid kan ansvar för olaga hot komma 

ifråga också då hotet kommer till den hotades kännedom genom förmedling av tredje 

person, som blev fallet när Judith Adolfsson informerades om innehållet i brevet av 

polis. Som brevet är formulerat kan det hållas för visst att det var Adam Johanssons 

avsikt att Judith Adolfsson skulle få veta om hotet. Åtalet mot Adam Johansson är 

styrkt i denna del. Åklagarens rubricering godtas 

 

Åtalspunkterna 12–14 

Utredningen 

I samband med ett fordonsstopp den 22 oktober 2018 uppkom misstanke om narkoti-

kabrott. Föraren, Hassan Malla, som var ensam i bilen, visiterades. I hans högra jack-

ficka påträffades misstänkt narkotika i form av en s.k. joint, dvs. tobak och cannabis 

blandat i en cigarett. Jointen låg i ett cigarettpaket tillsammans med vanliga cigaretter. 

Det gjordes också husrannsakan i bilen. Då anträffades en bit misstänkt narkotika i 

form av cannabisharts i en behållare som låg i konsolen mellan framsätena. Hassan 

Malla fick också lämna blodprov. 

 

Av ett åberopat analysbesked framgår att ett från Hassan Malla den 23 oktober 2018 

taget blodprov innehöll 0,041 mikrogram tetrahydrocannabinol per gram blod. 

Tetrahydrocannabinol är den aktiva substansen i cannabispreparat. Av utredningen 

framgår att Hassan Malla vid tiden för körningen var ordinerad Sativex, Enligt ett av 

åklagaren åberopat rättstoxikologiskt yttrande av den 14 februari 2019 innehåller Sa-

tivex extrakt från Cannabis sativa motsvarande 2,7 mg tetrahydrocannabinol (THC) 

och 2,5 mg cannabidiol (CBD) per spraydos (som är 100 μl). Som slutsats i yttrandet 
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anför utfärdarna att enligt deras bedömning kan [i analysen] påvisat tetrahydrocanna-

binol inte enbart förklaras av intag av uppgivna dosering av läkemedlet Sativex, som 

var ett par sprayningar mer än tre sprayningar tre gånger om dagen. 

 

Hassan Malla har för sin del åberopat ett rättstoxikologiskt yttrande av den 19 mars 

2019 enligt vilket det inte kunde uteslutas att den då aktuella koncentrationen av 0,037 

mikrogram tetrahydrocannabinol per gram blod härrörde från ett uppgett intag av 10 

spraydoser Sativex. 

 

Tingsrätten har synat fotografier av den i beslag tagna narkotikan. Enligt åberopade 

analysbesked innehöll den i beslag tagna jointen 0,99 gram cannabisharts. Den i beslag 

tagna biten utgjordes av 2,12 gram cannabisharts. 

 

Åklagaren har, sedan hon vid huvudförhandlingen fått del av det at Hassan Malla åbe-

ropade yttrandet, nedlagt åtalet såvitt avser åtalspunkterna 11 och 13. Hassan Malla har 

yrkat på frikännande dom i de delarna av åtalet. 

 

I fråga om innehavet av narkotika, åtalspunkten 12, har både Hassan Malla och Sipan 

Cakir uppgivit att både biten cannabisharts och jointen tillhörde Sipan Cakir. Båda har 

berättat att Hassan Malla just släppt av Sipan Cakir när han stoppades. Sipan Cakir har 

förklarat att han så fort han fick reda på att Hassan Malla var misstänkt för att ha inne-

haft narkotikan kontaktade polisen och erkände att det var hans och endast hans nar-

kotika som han på grund av trötthet och haschberusning glömt kvar när han steg ur bi-

len. Hassan Malla har berättat att han inte visste något om att det fanns narkotika i bi-

len och att han, när han stoppades, tog med sig de cigarettpaket som låg i mittkonsolen 

och, när han fick tillåtelse av polisen, rökte en cigarett från det paket som var hans. 

 

Slutsats och bedömning 

Åklagaren har nedlagt åtalet såvitt avser åtalspunkterna 12 och 14. Hassan Malla har yrkat 

frikännande dom i de delarna. Frikännande dom ska då meddelas såvitt avser åtals-

punkterna 12 och 14. 
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Även om Hassan Mallas berättelse kan ifrågasättas när det gäller att han av misstag fick 

med sig cigarettpaketet med jointen är det mot hans bestridande och med beaktande av 

det Sipan Cakir berättat inte styrkt att Hassan Malla haft del i någon av den narkotika 

som omfattas av åtalspunkten 13. Åtalet mot Hassan Malla bör därför ogillas i denna del. 

 

Sipan Cakirs erkännande av narkotikainnehavet stöds endast av Hassan Mallas berät-

telse. Det är inte tillräckligt för att bifalla åklagarens talan mot Sipan Cakir i denna del. 

Även åtalet mot Sipan Cakir under åtalspunkten 13 för del i innehavet av narkotika bör 

således ogillas. 

 

Åtalspunkten 15 

Utredningen 

Av ett åberopat analysbesked framgår att ett från Sipan Cakir den 27 juli 2020 taget 

urinprov innehöll tetrahydrocannabinolsyra samt tramadol, O-desmetyltramadol och 

N-desmetyltramadol. Tetrahydrocannabinolsyra är en metabolit av tetrahydrocanna-

binol, som är den aktiva substansen i cannabispreparat. O-desmetyltramadol och N-

desmetyltramadol är metaboliter av tramadol. 

 

Sipan Cakir har berättat att han vid den aktuella tiden hade ett omfattande bruk av can-

nabis och att han inte kommer ihåg att han brukat tramadol, men att han inte till någon 

del ifrågasätter analysbeskedet. 

 

Bedömning 

Åtalet mot Sipan Cakir är i denna del styrkt genom analysbeskedet och Sipan Cakirs 

berättelse. Åklagarens rubricering godtas. 

 

Åtalspunkten 16 

Utredningen 

Klockan halv fem på morgonen den 8 december 2018 stannade och kontrollerade poli-

serna Ingemar Vikström och Ramona Harlin en bil på väg längs E4:an i Härnösands 

kommun. I bilen satt Ahmad Eljammal på passagerarsätet fram. När stoppet genom-
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fördes hoppade han ut ur bilen och sprang i skogspartiet i anslutning till vägen. Poli-

serna uppfattade det som att han höll något i händerna. Så småningom återvände Ah-

mad Eljammal till bilen och i samband med skyddsvisitation påträffades ingenting. 

Hundpatrull kallades till platsen och en bit in i skogen, under några grenar intill en 

björk påträffades kontanter till ett sammanlagt värde av 125 000 kr. I bilen fanns två 

ytterligare personer. Vid telefontömning av en av de medmisstänktas telefoner hittades 

ett meddelande på WhatsApp där Ahmad Eljammal bad om pengar till en begravning 

och påtalade att det måste vara ”halal pengar”. 

 

PM och fotografier från hundinsats, beslagsprotokoll och uppgifter från telefontöm-

ning har genomgåtts. Åklagaren har vidare hänvisat till den bevisning om Ahmad El-

jammals ekonomi som redovisats under åtalspunkten 15. 

 

Ahmad Eljammals berättelse 

Pengarna som hittades är hans. Vid denna tid hade han stora spelskulder och behövde 

pengarna för att betala av skulder till sin familj. Han hade fått låna pengar av en vän 

som han inte kan säga vem det är, men vännen har ett familjeföretag och driver restau-

ranger. Det var inte fråga om några illegala pengar. Han fick pengarna ungefär två da-

gar innan polisen stoppade honom och tanken var att han skulle betala av skulder, men 

det blev aldrig så. När han fick pengarna bodde han hos sin syster i Södertälje, efter-

som han inte ville lämna pengarna där tog han med sig dem i bilen. Han fick alla 

pengar kontant av sin vän. Han tyckte inte det var något ovanligt att få så mycket kon-

tant. Han var på väg till sin mamma i Piteå och när de stoppades av polis sov han. Han 

väcktes av sin kompis, som visste att han hade med sig kontanterna. Kompisen berät-

tade att de stoppats av polis och att polisen skulle komma och ta hans pengar. Han 

sprang därför ut i skogen för att gömma dem. 

 

Bedömning 

Åklagaren har påstått att de 125 000 kr som påträffades i skogen och som Ahmad El-

jammal hade med sig i bilen härrör från ekonomisk brottslighet. Det är utrett genom 

den förenklade tillgångsutredningen samt Ahmad Eljammals egna uppgifter att han un-

der denna tid hade mycket begränsad inkomst.  
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För att gärningen ska bedömas utgöra penningtvättsbrott krävs att det är bevisat att 

Ahmad Eljammals hantering av kontanterna vidtagits i syfte att dölja att pengarna här-

rör från brott eller brottslig verksamhet eller att främja möjligheten för någon att tillgo-

dogöra sig egendom som härrör från sådan verksamhet. Rekvisitet ”härrör från brotts-

lig verksamhet” är uppfyllt även om det inte kan visas att några närmare angivna 

brottsliga gärningar har ägt rum. Åklagaren ska däremot kunna peka på konkreta om-

ständigheter som tyder på brottslig verksamhet av viss typ, se prop. 2013/14:121 

s. 109. 

 

Åklagaren har inte åberopat någon bevisning till stöd för att de pengar Ahmad El-

jammal hanterat kommer från ekonomisk brottslighet. Ahmad Eljammal döms för två 

fall av grovt bedrägeri mellan den 30 november och den 3 december 2018. Brotten fö-

retogs nära i tid nu aktuell gärning, men avsåg förvärv av en bil medelst brukande av 

falsk urkund. Endast den omständigheten att Ahmad Eljammal döms för två fall av 

grovt bedrägeri i nära anslutning till den påstådda gärningen är enligt tingsrättens me-

ning inte tillräcklig för att det ska anses visat att pengarna härrör från ekonomisk 

brottslighet. Åtalet ska därför inte anses styrkt och Ahmad Eljammal ska således fri-

kännas från penningtvättsbrott. 

 

Åtalspunkterna 16 och 17 

Utredningen 

Den 3 december 2018 köpte Ahmad Eljammal av Auto Medusa en BMW 5L av års-

modell 2011 för 249 900 kr och betalade 50 000 kr i handpenning. För bilköpet bevilja-

des Ahmad Eljammal av Wasa Kredit ett lån på 199 000 kr som skulle avbetalas med 

2 931 kr per månad under 72 månader. I samband att Ahmad Eljammal ansökte om lå-

net skickades det in och åberopades ett intyg enligt vilket Ahmad Eljammal var tillsvi-

dareanställd hos Elgiganten, Phone House som butikssäljare på heltid med en årsin-

komst om 327 100 kr och två lönebesked enligt vilka han från Turn Part TP Trading 

AB fått lön utbetalad den 25 oktober 2018 och den 23 november 2018 med 27 600 re-

spektive 27 450 kr. 
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I samband med bilköpet beviljades Ahmad Eljammal också ett lån om 50 000 kr av Re-

surs Bank AB, som skulle avbetalas med 587 kr per månad i 144 månader. Ansökan 

undertecknades elektroniskt med BankID. I samband med att han ansökte om det lå-

net skickades det in och åberopades samma anställningsbevis och lönebesked som an-

vändes för lånet hos Wasa Kredit. 

 

Köpekontraktet avseende bilen, kreditansökningarna, anställningsintyget och lönebe-

skeden har genomgåtts. Åklagaren har vidare hänvisat till den bevisning om Ahmad El-

jammals ekonomi som redovisats under åtalspunkten 15. 

 

Ahmad Eljammals berättelse 

Det är riktigt att han ansökte om och beviljades de aktuella lånen och att han då åbero-

pade anställningsbeviset och lönebeskeden för att få lånen trots att han var medveten 

om att de var förfalskade. Han var inte anställd hos Elgiganten Phone House. 

 

Han hade varit på anställningsintervju och fått tydliga indikationer på att han skulle få 

det arbete han sökte. Bilen skulle han använda för resor till och från arbetet. 

 

När han inte fick arbetet sålde han bilen och betalade lånen. De är till fullo betalda. 

 

Bedömning 

Ahmad Eljammal har erkänt att han använde anställningsbeviset och lönebeskedet till 

stöd för sina låneansökningar väl medveten om att handlingarna var falska. Erkännan-

dena stöds av övrig utredning. Åtalet är således styrkt i denna del. 

 

Redan brukandet av en falsk urkund kvalificerar normalt bedrägeribrott till grovt be-

drägeri (lagkonkurrens med citering). I de fall bedrägeriet avser ett relativt ringa belopp, 

normalt understigande ett halvt basbelopp, döms istället för bedrägeri och urkundsför-

falskning i konkurrens. Brotten bedrägeri och urkundsförfalskning har olika skyddsin-

tressen. De bedrägeribrott som Ahmad Eljammal gjort sig skyldig till avser så stora be-

lopp att åklagarens rubriceringar bör godtas. 
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DOMSKÄL PÅFÖLJDER M.M. 

Påföljdsbestämningar 

Saed Ali Kathem Gebori 

Saed Ali Kathem Gebori är 28 år och förekommer under två avsnitt i belastningsregist-

ret. Båda avser trafikförseelser. 

 

Sedan tingsrätten förordnat om personutredning har Kriminalvården, Frivården Söder-

törn, i yttrande dagtecknat den 3 december 2020 anfört följande. 

Yttrandet avser i första hand tiden efter frivårdens senaste utredning rörande Ali, 
daterad den 22 december 2017. I den utredningen framkom inte några tydliga krimi-
nogena behov och Hovrätten för västra Sverige ogillade sedermera åtalet i det då 
aktuella målet. 
Ali beskriver nu ordnade förhållanden vad gäller boende och försörjning, även om 
han under senare tid har saknat egen inkomst. Han nekar nu till brott och all an-
knytning till prokriminellt umgänge. 
Kriminalvårdens säkerhetsorganisation har av Polismyndigheten (lokalpolisområde 
Botkyrka) i november 2020 inhämtat information rörande Ali. Informationsinhämt-
ningen är ett led i myndighetssamverkan och har hanterats inom ramen för rege-
ringsuppdraget Ju2015/09350/PO, där tolv myndigheter samverkar på regional och 
nationell nivå för att med gemensamma resurser motverka den organiserade brotts-
lighetens påverkan på samhället. Informationen kommer från det polisoperativa ar-
betet och bygger på uppgifter från spaning, utredning, iakttagelser m.m. 
Av inhämtad information framgår att Ali ingår i ett kriminellt nätverk som uppfyller 
EUs kriterier för organiserad brottslighet enligt definitionen 6204/2/97 Enfopol 35 
Rev2. Den brottslighet som nätverket ägnar sig åt bedöms vara organiserad. Nätver-
ket har kontaktytor mot andra kriminella nätverk och aktörer och risken för våld be-
döms som hög vid konfrontationer. Denna brottslighet har negativ påverkan på lo-
kalsamhället. 
Frivården konstaterar att Ali nu är misstänkt för synnerligen allvarlig brottslighet, 
vilken ska ha förövats i samråd med andra. Han har inte på något sätt velat kom-
mentera de nu aktuella misstankarna. I intervjusituationen framkommer inga direkt 
indikationer på förekomsten av prokriminella attityder eller ett antisocialt personlig-
hetsmönster. Den nu aktuella brottslighetens karaktär är emellertid sådan att den 
normalt förutsätter en mental och konkret beredskap till ett extraordinärt hänsyns-
löst och gränsöverskridande beteende. Sammantaget kan en förhöjd risk för återfall 
i brott antas föreligga. 
Då Ali bedöms ingå i ett kriminellt nätverk enligt ovan angiven definition, är frivår-
dens instruktion att inte föreslå frivårdspåföljd eller föreskrift om samhällstjänst. 
Förutsättning för sådana påföljdsalternativ saknas alltså. 
 

Saed Ali Kathem Gebori ska nu dömas för stämpling till mord och förberedelse till 

mord. Brottens straffvärde och art gör att annan påföljd än fängelse inte kan komma 

ifråga. Vad som har framkommit om Saed Ali Kathem Geboris personliga 
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förhållanden föranleder inte till någon annan bedömning. Saed Ali Kathem Gebori har 

haft en, om inte ledande, så i vart fall central roll i planerna på att döda Shahin Amani, 

Ali Mousavizadeh och Amir Parvin. Det samlade straffmätningsvärdet överstiger något 

fängelse fem år. Saed Ali Kathem Gebori har dock varit häktad med restriktioner i näs-

tan nio månader Tingsrätten bestämmer därför fängelsestraffets längd till fem år.  

 

Daniel Andersson 

Daniel Andersson är 37 år och förekommer under 55 avsnitt i belastningsregistret. Den 

1 juli 2020 dömdes han av Göta hovrätt för grov vårdslöshet i trafik, olovlig körning 

(såväl av normalgraden som grovt brott), ringa narkotikabrott, rattfylleri och brott mot 

knivförbudslagen till fängelse fem månader. Straffet har ansetts verkställt per den 29 

juli 2020, då Daniel Andersson blev villkorligt frigiven med en återstående strafftid om 

50 dagar. Prövotiden utgår den 29 juli 2021. Han dömdes senast den 2 mars 2021 av 

Göta hovrätt för olovlig körning, grovt brott, grovt rattfylleri, narkotikabrott, ringa 

narkotikabrott, och brott mot knivlagen till fängelse två månader. Tidigare villkorligt 

medgiven frihet förklarades till en tid av fyra månader förverkad. Domen är överkla-

gad. 

 

Sedan tingsrätten förordnat om personutredning har Kriminalvården, Frivården Luleå, 

i yttrande dagtecknat den 19 mars 2021 anfört följande. 

2020-07-01 dömdes Andersson till fängelse fem månader. Han verkställde straffet 
på häkte och villkorlig frigivning var 2020-07-29. Frivården tog beslut om övervak-
ning efter villkorlig frigivning 2020-08-13. Frivården lyckades inte nå Andersson för 
delgivning av övervakning utan han delgavs beslut om övervakning efter att han bli-
vit häktad i nu aktuellt mål. Nu aktuella brott har skett innan pågående övervakning. 
 
Kriminalvårdens senaste risk- och behovsutredning visade på hög risk för återfall i 
brott. Andersson bedömdes ha behov av insatser för kriminalitet, narkotika, hälsa, 
fritid och sysselsättning. Andersson delgavs övervakning efter att han blivit häktad 
för nu aktuella brott. Frivården har inte genomfört någon ny risk- och behovsutred-
ning och insatser har inte planerats för övervakningen. 
 
Vid samtal om aktuell brottsmisstanke anser Andersson sig oskyldigt anklagad. Han 
är fortsatt positivt inställd till skyddstillsyn och att genomgå behandlingsprogram via 
frivården. Andersson uppger att han kommer att sköta de insatser som planeras. De 
insatser som kan ges inom ramen för en skyddstillsyn bedöms i dagsläget inte som 
tillräckliga utifrån Anderssons livssituation och vårdbehov samt mot bakgrund av 
tidigare misskötsamhet. 

185



   

ÖREBRO TINGSRÄTT 
D26 
DOHA 23 

DOM 
2021-06-23 

Mål nr: B 5057-20 

 
 
 

 
Frivården bedömer Andersson olämplig för samhällstjänst med anledning av tidi-
gare misskötsamhet av frivårdspåföljd samt oklar samröre med kriminellt nätverk. 

 

Daniel Andersson ska nu dömas för förberedelse till mord. Brottets straffvärde och art 

gör att annan påföljd än fängelse inte kan komma ifråga. Vad som har framkommit om 

Daniel Anderssons personliga förhållanden föranleder inte till någon annan 

bedömning. Straffvärdet uppgår till fängelse fyra år sex månader. Brottet har begåtts 

före de två senaste domarna, varför tingsrätten har att beakta att påföljderna tillsam-

mans inte överstiger vad som skulle ha dömts ut för den samlade brottsligheten. Därtill 

kommer att Daniel Andersson har varit häktad med restriktioner i nästan nio månader. 

Tingsrätten bestämmer därför fängelsestraffets längd till fyra år. 

 

Ahmad Eljammal 

Ahmad Eljammal är 31 år och förekommer under 18 avsnitt i belastningsregistret. Den 

28 juni 2016 dömdes han av Hovrätten för Övre Norrland för grovt narkotikabrott till 

fängelse två år. Verkställigheten påbörjades den 30 juni 2016 och Ahmad Eljammal 

blev villkorligt frigiven den 22 juni 2017 med en återstående strafftid om åtta månader. 

Prövotiden utgick den 22 juni 2018. Den 5 februari 2018 dömdes Ahmad Eljammal av 

Attunda tingsrätt för hot mot tjänsteman till skyddstillsyn med samhällstjänst 40 tim-

mar. Om fängelse i stället valts som påföljd skulle fängelse en månad ha dömts ut. Han 

dömdes senast den 19 oktober 2020 av Uppsala tingsrätt för trafikbrott till böter.  

 

Sedan tingsrätten förordnat om personutredning har Kriminalvården, Frivården Söder-

törn, i yttrande dagtecknat den 11 februari 2021 anfört följande. 

Eljammal förekommer under 18 avsnitt i belastningsregistret under åren 2005 till 
2020. Avsnitten avser främst våldsbrott och trafikförseelser men även olovlig kör-
ning och grovt narkotikabrott. Han lagfördes första gången vid 17 års ålder. Frivår-
den konstaterar att låg ålder vid brottsdebut är en riskfaktor för återfall i brott. El-
jammal är nu häktad misstänkt för synnerligen grovt narkotikabrott och stämpling 
till mord. 
 
Frivården konstaterar att Eljammal är häktad misstänkt för grov brottslighet som 
indikerar på en organiserad och planerad brottslighet samt ett kraftigt gränsöverskri-
dande beteende. Frivården noterar även att det förekommer fler misstänkta i aktu-
ellt mål. Den allvarliga brottsligheten Eljammal nu är misstänkt för indikerar även 
på kontaktytor inom grövre brottslighet. 
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I samtal kring tidigare brottslighet ger Eljammal uttryck för vissa prokriminella atti-
tyder och värderingar då han förringar och rationaliserar viss brottslighet. Vidare 
framkommer även ett antisocialt personlighetsmönster då Eljammal beskriver sig 
själv som rastlös och impulsiv samt att han snabbt blir arg om någon provocerar 
honom vilket indikerar på en aggressionsproblematik. Han menar dock att han lug-
nat ner sig på senare år och att han tack vara behandlingsprogram för aggressions-
problematik hanterar sådana situationer bättre nu. 
 
Sammantaget bedöms risken för återfall i brott vara förhöjd och ett övervaknings-
behov föreligger. Eljammal uppger att han vill ha hjälp kring sin impulsivitet och ag-
gressionsproblematik. Han tillstår emellertid inte någon kriminogen problematik 
kopplat till den nu aktuella brottsligheten eller någon kriminogen problematik i så-
dan omfattning eller beskaffenhet att det vore påkallat med en skyddstillsyn med 
särskild behandlingsplan. Mot bakgrund av detta samt att Eljammal misskött kon-
takten med frivården under tidigare skyddstillsyn och samhällstjänst saknas det för-
utsättningar för en frivårdspåföljd. 
Mot bakgrund av tidigare misskötsamhet samt karaktären och allvarlighetsgraden av 
aktuella brottsmisstankar bedöms Eljammal inte uppfylla lämplighetskriterierna för 
samhällstjänst. 
 
Eljammal delar inte frivårdens bedömning men är införstådd med den. 
 

Ahmad Eljammal ska nu dömas för förberedelse till mord, grovt bedrägeri medelst 

brukande av falsk urkund, grovt narkotikabrott, synnerligen grovt narkotikabrott och 

grovt penningtvättsbrott. Brottens straffvärde och arten av brotten mot person och 

narkotikabrottsligheten gör att annan påföljd än fängelse inte kan komma ifråga. Vad 

som har framkommit om Ahmad Eljammals personliga förhållanden föranleder inte till 

någon annan bedömning. Även om Ahmad Eljammals inblandning i förberedelserna 

till mord har varit förhållandevis begränsad överstiger det samlade straffmätningsvärdet 

något fängelse 11 år. Ahmad Eljammals har varit häktad med restriktioner i nästan åtta 

månader i nu aktuellt mål och i en dryg månad i det mål som har överlämnats från 

Ångermanlands tingsrätt. Tingsrätten bestämmer därför fängelsestraffets längd till elva 

år.  

 

Adam Johansson 

Adam Johansson är 28 år och förekommer under 18 avsnitt i belastningsregistret. Den 

8 juni 2018 dömdes han av Eksjö tingsrätt för misshandel (såväl av normalgraden som 

ringa brott), Dopningsbrott (ringa brott) och narkotikabrott (ringa brott) till fängelse 

sex månader. Från det fängelsestraffet blev Adam Johansson villkorligt frigiven den 27 
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oktober 2019 med en återstående strafftid om 60 dagar. Prövotiden utgick den 26 ok-

tober 2020. Därefter dömdes han den 20 juni 2019 av Nyköpings tingsrätt för ringa 

narkotikabrott till dagsböter. Den 2 juni 2020 dömdes han av samma tingsrätt för våld-

samt motstånd, ringa narkotikabrott och brott mot knivförbudslagen till dagsböter. 

Adam Johansson dömdes senast den 22 december 2020 av Svea hovrätt för människo-

rov, olaga tvång och utpressning till fängelse fyra år och en månad. Tidigare villkorligt 

medgiven frihet förklarades till återstående del förverkad. Verkställigheten påbörjades 

den 17 februari 2021. Enligt ett strafftidsbeslut av den 18 februari 2021 är tidigaste dag 

för villkorlig frigivning den 14 augusti 2023.  

 

Sedan tingsrätten förordnat om personutredning har Kriminalvården, Frivården Nykö-

ping, i yttrande dagtecknat den 27 november 2020 anfört följande. 

Adam Johansson står åtalad för bland annat förberedelse till mord. Han avtjänar för 
närvarande fängelsestraff för bland annat olaga frihetsberövande, en dom som är 
överklagad till hovrätt. Han förekommer under 19 avsnitt i belastningsregistret. 
 
De riskfaktorer för återfall i brott som frivården har kunnat identifiera är den tidi-
gare och närliggande brottsligheten samt låg ålder vid första dom. Johansson ger ut-
tryck för värderingar som delvis stödjer ett kriminellt beteende samt har ett antisoci-
alt personlighetsmönster avseende bland annat impulsivitet och användande av våld. 
Han har under flera år använt droger men anser sig inte ha några aktuella behov av 
institutionsvård, eftersom han nu endast röker cannabis sporadiskt. Johansson 
framhåller att han har lämnat tidigare vänner som hade besvär kring droger och kri-
minalitet. Samtidigt beskriver Johansson att han har nu har en mer begränsad 
vänkrets men där både kriminalitet och droger kan förekomma. Johansson planerar 
att starta ett företag men är för närvarande arbetssökande. 
 
Frivården gör bedömningen att risken för återfall i brott är förhöjd och att ett över-
vakningsbehov därmed föreligger. Johansson har vid en frihetsberövande påföljd 
möjlighet att söka stöd via kriminalvårdens programverksamhet för att arbeta med 
de kriminogena faktorer som har identifierats. Vid slutdelen av en eventuell strafftid 
har han också möjlighet att ansöka om en vårdvistelse för att minska riskerna med 
återfall i beroende av droger. Frivården avråder från en dom med samhällstjänst. 

 

Frivården har inkommit med ett tillägg till personutredningen enligt följande. 

Johansson har efter genomläsning av personutredningen hört av sig till frivården för 
kommentarer och förtydliganden. 
När det gäller våld generellt framhåller Johansson att han aldrig utövat våld oprovo-
cerat. Han har genom åren förbättrat sin impulskontroll bland annat genom pro-
gram som han har deltagit i vilket har varit ett bra stöd för honom. 
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När det gäller det närmaste umgänget under senaste året har det främst varit med 
tre personer och som inte är kriminella eller använder droger. Övrigt umgänge med 
andra personer har skett mera sporadiskt. Han framhåller även att samhället inte har 
gett honom det stöd som han borde ha fått till exempel från socialtjänst och arbets-
förmedling. 
Johansson har även utvecklat strategier för att minska riskerna för konflikter bland 
annat så undviker han numera att låna ut pengar till vänner för att inte hamna i 
framtida konflikter. 

 

Adam Johansson ska nu dömas för förberedelse till mord. Brottets straffvärde och art 

gör att annan påföljd än fängelse inte kan komma ifråga. Vad som har framkommit om 

Adam Johanssons personliga förhållanden föranleder inte till någon annan bedömning. 

Straffvärdet uppgår till fängelse fyra år sex månader. Brottet har begåtts före den sen-

aste domen, varför tingsrätten har att beakta att påföljderna tillsammans inte överstiger 

vad som skulle ha dömts ut för den samlade brottsligheten. Därtill kommer att Daniel 

Andersson har varit häktad med restriktioner i nästan nio månader. Tingsrätten be-

stämmer därför fängelsestraffets längd till två år fyra månader. 

 

Hassan Malla 

Hassan Malla är 40 år och förekommer under 23 avsnitt i belastningsregistret. Han 

dömdes senast den 31 maj 2018 av Göta hovrätt för hot mot tjänsteman, ringa brott, 

till dagsböter. 

 

Sedan tingsrätten förordnat om personutredning har Kriminalvården, Frivården Öre-

bro, i yttrande dagtecknat den 15 december 2020 anfört följande. 

Hassan Malla är en 40-årig man som förekommer under 23 avsnitt i belastningsre-
gistret. Han har tidigare lagförts för vålds-, trafik-, rattfylleri-, tillgrepps- och narko-
tikabrott. Sedan 2000 har han dömts till fängelse vid sammanlagt nio tillfällen, sen-
ast 2012. 
 
Malla har en historia av antisocialt beteende och kom under tonårstiden att vara 
omhändertagen med stöd av LVU på grund av eget beteende. Malla hade en orolig 
grundskoletid där han på grund av misskötsamhet vid upprepade tillfällen tvingades 
byta skola. Han erhöll dock fullständiga grundskolebetyg. Malla kom under många 
år att sakna förankring på arbetsmarknaden. De senaste åren har han enligt egen 
uppgift varit anställd på två olika företag som erbjuder truckutbildningar. Malla le-
ver i en särborelation med en kvinna som han har fyra minderåriga barn tillsam-
mans med. Malla uppger att han de senaste åren levt prosocialt och inte haft något 
umgänge i kriminella kretsar. Polismyndigheten i Bergslagen meddelar dock att 
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Malla har en relation till den organiserade brottsligheten. I utredningen framkom-
mer att Malla tidigare nyttjat narkotiska preparat, främst cannabis. Han säger sig 
dock ha varit helt drogfri i flera års tid. 
 
Frivården finner att det föreligger ett tydligt övervakningsbehov, där Mallas krimi-
nella historik och koppling till organiserad brottslighet utgör tydliga riskfaktorer. 
Det bedöms emellertid saknas förutsättningar för en frivårdspåföljd. 

 

Hassan Malla ska nu dömas för stämpling till mord, förberedelse till mord, grovt va-

penbrott, grovt narkotikabrott och synnerligen grovt narkotikabrott. Brottens straff-

värde och art gör att annan påföljd än fängelse inte kan komma ifråga. Vad som har 

framkommit om Hassan Mallas personliga förhållanden föranleder inte till någon 

annan bedömning. Hassan Malla haft en helt avgörande roll i planerna på att döda Sha-

hin Amani, Ali Mousavizadeh och Amir Parvin. Det samlade straffmätningsvärdet 

överstiger något fängelse tolv år. Hassan Malla har dock varit häktad med restriktioner 

i nästan åtta månader Tingsrätten bestämmer därför fängelsestraffets längd till tolv år.  

 

Mehdi Tarhini 

Mehdi Tarhini är 28 år och förekommer under 15 avsnitt i belastningsregistret. Han 

dömdes i Sverige senast år 2016 av Örebro tingsrätt för olovlig körning, olovlig kör-

ning, grovt brott, rattfylleri, narkotikabrott, narkotikabrott, ringa brott till villkorlig 

dom i förening med dagsböter. Härefter dömdes Mehdi Tarhini i Danmark för brott 

mot lov om euforiserende stoffer till böter. Därefter har Mehdi Tarhini godkänt två fö-

relägganden om ordningsbot för trafikförseelser. 

 

Sedan tingsrätten förordnat om personutredning har Kriminalvården, Frivården Norr-

köping, i yttrande dagtecknat den 17 december 2020 anfört följande. 

Frivården har på uppdrag av Örebro tingsrätt gjort en risk- och behovsbedömning 
avseende Tarhini som står åtalad för förberedelse för mord, grovt vapenbrott mm. 
Utredningen bygger på Tarhinis egna uppgifter, journalföring från Kriminalvården 
samt registerutdrag från berörda myndigheter. 
 
Av utredningen framkommer behov av insats gällande spelproblematik och krimi-
nalitet, detta utifrån att Tarhini har en kriminell historik samt att polisen i Östergöt-
land inkommit med information om att Tarhini har en relation till organiserad 
brottslighet/kriminellt nätverk. Av informationen framgår att Polisen bedömer att 
Tarhini har pågående brottslighet samt att brottsligheten har en negativ påverkan på 
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lokalsamhället. Med anledning av detta bedömer frivården att det föreligger ett 
övervakningsbehov. 
 
Med anledning av att det som framkommer av utredningen avseende Tarhinis 
koppling till organiserad brottslighet bedömer frivården att det ej är lämpligt med en 
frivårdspåföljd vilket innefattar att frivården bedömer att Tarhini ej är lämplig att ut-
föra påföljden samhällstjänst. 

 

Mehdi Tarhini ska nu dömas för stämpling till mord, förberedelse till mord, grovt va-

penbrott och grovt narkotikabrott. Brottens straffvärde och art gör att annan påföljd 

än fängelse inte kan komma ifråga. Vad som har framkommit om Mehdi Tarhinis 

personliga förhållanden föranleder inte till någon annan bedömning. Mehdi Tarhini har 

haft en ledande roll i planerna på att döda Shahin Amani, Ali Mousavizadeh och Amir 

Parvin. Det samlade straffmätningsvärdet överstiger fängelse åtta år sex månader. 

Mehdi Tarhini har dock varit häktad med restriktioner i nästan nio månader Tingsrät-

ten bestämmer därför fängelsestraffets längd till åtta år sex månader. 

 

Lilirose Trad 

Lilirose Trad förekommer under tre avsnitt i belastningsregistret. Alla tre avser trafik-

förseelser. 

 

Sedan tingsrätten förordnat om personutredning har Kriminalvården, Frivården Söder-

törn, i yttrande dagtecknat den 30 oktober 2020 anfört följande. 

Trad förekommer under tre avsnitt i belastningsregistret avseende trafikförseelser. 
Hon misstänks nu för synnerligen grovt narkotikabrott begånget då Trad var 20 år 
gammal. Frivården konstaterar att brottsdebut i ung ålder är att betrakta som en 
riskfaktor avseende återfall i brott. Trad uppger även att det förväntas komma fler 
brottsmisstankar inom en snar framtid. 
 
I kontakt med frivården har Trad inte gett uttryck för några utpräglade prokrimi-
nella attityder eller värderingar. Aktuell brottsmisstanke är av sådan karaktär att det 
föranleder organisering och planering och indikerar på att sådana attityder och vär-
deringar kan förekomma. Aktuell brottsmisstanke är även av sådan karaktär och all-
varlighetsgrad att det är troligt att det förekommer ett prokriminellt umgänge i vart 
fall i den yttre bekantskapskretsen. Trad uppger även att en av de medmisstänkta är 
en nära vän till henne. Något antisocialt personlighetsmönster har inte identifierats. 
Hon säger sig inte vara i behov av insatser avseende kriminalitet och säger "om jag 
döms till fängelse får jag lära mig en läxa". 
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Sammantaget bedömer frivården att en förhöjd risk för återfall i brott föreligger och 
därmed även ett övervakningsbehov. Det aktuella straffvärdet torde dock begränsa 
förutsättningarna för en frivårdspåföljd och i kombination med att Trad inte tillstår 
någon kriminogen problematik eller anser sig vara i behov av insatser för att minska 
risken för återfall i brott bedöms det saknas förutsättningar för en frivårdspåföljd. 
 
Aktuell brottsmisstanke är av sådan karaktär att brottsligheten tyder på att det kan 
förekomma kopplingar till organiserad brottslighet. Mot bakgrund av detta bedöms 
Trad utifrån ett säkerhetsperspektiv inte uppfylla lämplighetskriterierna för sam-
hällstjänst. 

 

Lilirose Trad ska nu dömas för synnerligen grovt narkotikabrott, penningtvättsbrott 

och grovt penningtvättsbrott. Narkotikabrottets straffvärde och art gör att annan på-

följd än fängelse inte kan komma ifråga. Vad som har framkommit om Lilirose Trads 

personliga förhållanden föranleder inte till någon annan bedömning. Det samlade 

straffmätningsvärdet uppgår till fängelse sju år. Tingsrätten finner härvid ingen anled-

ning att reducera det synnerligen grova narkotikabrottets straffvärde mot bakgrund av 

att Lilirose Trad endast har agerat kurir eller den tvångsliknande situation som hon me-

nar sig ha befunnit sig i. Däremot har Lilirose Trad varit häktad i närmare ett år med 

restriktioner, en tidsutdräkt som till en inte ringa del har föranletts av brottsmisstankar 

som inte berör henne. Mot denna bakgrund och i beaktande av att Lilirose Trad var 20 

år vid tiden för gärningarna och endast övertygats om att ha begått det synnerligen 

grova narkotikabrottet med likgiltighetsuppsåt bestämmer tingsrätten fängelsestraffets 

längd till fem år. 

 

Sipan Cakir 

Sipan Cakir förekommer under 14 avsnitt i belastningsregistret. Han dömdes den 16 

januari 2019 av Örebro tingsrätt för olovlig körning, rattfylleri, narkotikabrott, ringa 

narkotikabrott och brott mot knivlagen till fängelse tre månader. Verkställigheten på-

börjades den 27 februari 2019. Sipan Cakir frigavs villkorligt den 27 april 2019 med en 

återstående strafftid om en månad. Prövotiden utgick den 27 april 2020. Den 12 april 

2019 dömdes Sipan Cakir av Stockholms för ringa narkotikabrott. Tingsrätten förord-

nade då att det av Örebro tingsrätt utdömda fängelsestraffet skulle avse även den nya 

brottsligheten. 
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Påföljden för Sipan Cakir kan stanna vid dagsböter. 

 

Särskilda yrkanden 

Åtalspunkten 1 

Förutsättningar finns för att bifalla de särskilda yrkandena om förverkanden och beslag 

till dess denna dom vinner laga kraft. Dock ankommer det inte på tingsrätten att för-

ordna om till vem utlämnande ska ske när ett beslag hävs. 

 

Åtalspunkten 2 

Förutsättningar finns för att bifalla det särskilda yrkandet om förverkande av vapnet 

med tillhörande magasin och ammunition. 

 

Åtalspunkten 3 

Utgången i ansvarsdelen innebär att beslaget av mobiltelefonen ska hävas. Det ankom-

mer inte på tingsrätten att förordna om till vem telefonen ska utlämnas till. 

 

Åtalspunkten 6 

Tingsrätten har under denna åtalspunkt funnit det styrkt att 420 000 kr lämnats in för 

växling och att dessa pengar varit föremål för penningtvättsbrott. Förutsättningar finns 

för att förverka värdet av dem från Ahmad Eljammal. Det är inte uppenbart oskäligt att 

förklara egendomen förverkad. 

 

Åtalspunkten 7 

Utgången i ansvarsdelen innebär att beslaget från Evelina Dibba (2020-5000-BG134028 

p. 1) av mobiltelefonen ska hävas. Det ankommer inte på tingsrätten att förordna om 

till vem telefonen ska utlämnas till. 

 

Förutsättningar finns för att bifalla det särskilda yrkandet om att förverka de fyra från 

Ahmad Eljammal i beslag tagna telefonerna med krypterade kommunikationslösningar. 
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Andra stycket b 

Tingsrätten har funnit åtalet styrkt i denna del. Ahmad Eljammals utbyte av den affären 

ska förklaras förverkat, om det inte är uppenbart oskäligt. 

 

Av Encrochatkonversationen mellan Ahmad Eljammal som användaren aboesamir och 

användaren chapostress framgår att utpriset för det kilo som är hänförligt till Göte-

borgspartiet är 420 000 kr. Åklagaren har påstått att Ahmad Eljammals inköpspris var 

385 000 kr och hänvisat till en Encrochatkonversation mellan Ahmad Eljammal som 

aboesamir och Hassan Malla som sicarioback där aboesamir skriver ”Då allt över 385 e 

ditt då dom gör 25 lax per kasse. För den ligger på 360 när man växlat där om kring”. 

Den uppgiften är för vag för att ensamt lägga till grund för att fastställa inköpspriset. 

Enligt vad åklagaren redovisat från CAN:s rapport 191 om grossistpris för kokain lig-

ger det i intervallet 250 000–650 000 kr med ett medelvärde om 362 500 kr och ett me-

dianvärde om 360 000 kr. I brist på närmare utredning om inköpspriset för narkotikan 

bör värdeförverkandet bestämmas till 20 000 kr. Ett sådant förverkande är inte uppen-

bart oskäligt. 

 

Andra stycket c 

Tingsrätten har funnit åtalet styrkt i denna del. Ahmad Eljammals utbyte av den affären 

ska förklaras förverkat, om det inte är uppenbart oskäligt. 

 

I denna del saknas uppgift om vad tomahaawk betalade för det kilo han förvärvade. 

Utredningen om inköpspris är samma som under föregående punkt. Tingsrättens be-

dömning av utbytets storlek under den punkten är så försiktig att den kan läggas till 

grund för bedömningen av utbytet även under denna punkt. Värdeförverkandet avse-

ende affären med tomahaawk bör då också bestämmas till 20 000 kr. Ett sådant förver-

kande är inte uppenbart oskäligt. 

 

Andra stycket d 

Tingsrätten har funnit att de i beslag tagna 403 000 kronorna utgjorde vederlag för den 

narkotika som levererades till Västerås. Förutsättningar finns för att bifalla det särskilda 

yrkandet om att förverka pengarna. 
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Yrkandet om att förverka värdet av återstående del av narkotikan 

Tingsrätten har funnit det styrkt att Ahmad Eljammal köpt 19 kg kokain som leverera-

des i Göteborg. Av dessa döms han för försäljning av 8 kg. Återstoden omfattas av 

detta yrkande om förverkande. Tillförlitlig utredning om Ahmad Eljammals inköpspris 

saknas. Åklagaren har, liksom vid yrkandet avseende andra stycket b. utgått från det 

Ahmad Eljammal uppgivit för Hassan Malla, dvs. 385 000 kr per kilo. Tingsrätten har 

vid prövningarna av yrkandena om förverkande av utbyte av försäljningarna till 

chapostress och tomahaawk försiktigtvis utgått från ett högre inköpspris. Av samma 

skäl bör utgångspunkten vid prövningen av det nu aktuella yrkandet priset sättas lägre 

än det till Hassan Malla uppgivna. Ahmad Eljammal bör förpliktas utge 3 960 000 kr 

som förverkat värde av 11 kg kokain. Det motsvarar ett pris om 360 000 kr per kg. 

 

Mobiltelefon som tagits i beslag från Lilirose Trad 

Förutsättningar finns för att bifalla det särskilda yrkandet om förverkande av en mobil-

telefon som tagits i beslag från Lilirose Trad (2020-5000-BG70631 p. 2). 

 

Åtalspunkten 8 

Värdeförverkande riktat mot Hassan Malla 

Tingsrätten har funnit det styrkt att Hassan Malla köpt 5 kg kokain och av dem överlå-

tit 1 kg till Mehdi Tarhini. Värdeförverkandet i denna del avser återstående 4 kg. Det 

yrkade beloppet motsvarar ett pris per kg om 385 000 kr med utgångspunkten i den ti-

digare nämnda chatkonversationen. På de skäl som anförts avseende yrkandet om vär-

deförverkande riktat mot Ahmad Eljammal bör det nu aktuella värdeförverkandet be-

gränsas till 1 440 000 kr, motsvarande 360 000 kr per kilo. 

 

Värdeförverkande riktat mot Mehdi Tarhini 

Tingsrätten har funnit det styrkt att Mehdi Tarhini har köpt ett kg kokain av Hassan 

Malla. Vad gäller inköpspriset synes det, som åklagaren pekat på, bli bestämt när Has-

san Malla som sicarioback skriver till Mehdi Tarhini som silverear ”för dina ögons skull 

425”. Även i denna del finns det skäl till försiktighet vid bedömningen av värdet. Det 

nu aktuella värdeförverkandet bör begränsas till 360 000 kr. 
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Åtalspunkten 9 

Tingsrätten har i denna del funnit åtalet för penningtvättsbrott styrkt såvitt avser 

10 000 euro. Förutsättningar finns för att bifalla det särskilda yrkandet såvitt avser dem. 

Beslaget ska, på grund av utgången i ansvarsdelen, hävas såvitt avser 12 500 SEK. 

 

Åtalspunkten 10 

Utgången i ansvarsdelen innebär att de särskilda yrkandena under denna åtalspunkt ska 

ogillas och beslagen hävas. 

 

Åtalspunkten 11 

Förutsättningar finns för att bifalla det särskilda yrkandet om förverkande av brevet. 

 

Åtalspunkten 13 

Utgången i ansvarsdelen innebär att det särskilda yrkandet om förverkande av narko-

tika ska ogillas i sin helhet och beslagen hävas. 

 

Åtalspunkten 16 

Utgången i ansvarsdelen innebär att det särskilda yrkandet om förverkande av kontan-

ter under denna åtalspunkt ska ogillas och beslagen hävas. 

 

ÖVRIGT 

Skadestånd 

Även om Amir Parwin fick kännedom om stämplings- och förberedelsegärningarna 

först efter att de faktiskt begicks har dessa inneburit ett allvarligt angrepp på hans per-

sonliga integritet. Han är därför berättigad till kränkningsersättning. Svea hovrätt har i 

liknande fall (Svea hovrätts domar den 23 april 2021 i mål nr B 1128-21 och den 7 ok-

tober 2016 i mål nr B 4195-16) funnit att skälig ersättning uppgår till 50 000 kr, dvs. 

hälften av den av Brottsoffermyndighetens schabloniserade ersättningen för försök till 

uppsåtligt dödande utan allvarliga skador. Tingsrätten ansluter sig till denna bedöm-

ning. Som framgår av NJA 2018 s. 1083 p. 11 ska ersättning för kränkning för uppre-

pade brottsliga handlingar som har samband med varandra bestämmas i enlighet med 

196



   

ÖREBRO TINGSRÄTT 
D26 
DOHA 23 

DOM 
2021-06-23 

Mål nr: B 5057-20 

 
 
 
den samlade kränkning som målsäganden typiskt sett drabbas av genom angreppen, 

varvid Högsta domstolens praxis ger vid handen att det vid ersättningens bestäm-

mande ofta har vägts in om gärningsmannens brottslighet t.ex. är av likartat slag eller 

sker i ett sammanhang. Att så är fallet har utgjort skäl för att inte bestämma ersättning 

genom att addera de schabloniserade beloppen avseende vart och ett av brotten. Istäl-

let ska en helhetsbedömning göras av den samlade kränkning som den aktuella brotts-

ligheten kan anses ha medfört. I förevarande fall får detta till följd att det saknas skäl 

att utdöma något högre belopp beträffande Hassan Malla, som döms för stämpling till 

mord och förberedelse till mord på Amir Parwin i konkurrens, än för Ahmad El-

jammal, Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori. Hassan Malla, Ahmad Eljammal, 

Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori ska därför förpliktas att, solidariskt med 

varandra, utge 50 000 kr som ersättning för kränkning till Amir Parwin. 

 

Om sättet att beräkna ränta råder inte tvist. 

 

Häktning 

Saed Ali Kathem Gebori 

Det finns fortfarande risk för att Saed Ali Kathem Gebori fortsätter sin brottsliga verk-

samhet. På grund härav ska han stanna kvar i häkte till dess fängelsestraffet kan verk-

ställas mot honom. 

 

Daniel Andersson 

Det finns fortfarande risk för att Daniel Andersson fortsätter sin brottsliga verksamhet. 

På grund härav ska han stanna kvar i häkte till dess fängelsestraffet kan verkställas mot 

honom. 

 

Ahmad Eljammal 

Det finns fortfarande risk för att Ahmad Eljammal fortsätter sin brottsliga verksamhet. 

För synnerligen grovt narkotikabrott är dessutom inte föreskrivet lindrigare straff än 

fängelse i två år och det är inte uppenbart att skäl till häktning saknas. På grund härav 

ska han stanna kvar i häkte till dess fängelsestraffet kan verkställas mot honom. 
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Det finns fortfarande risk för att Hassan Malla avviker eller på annat sätt undandrar sig 

lagföring eller straff och för att han fortsätter sin brottsliga verksamhet. För synnerli-

gen grovt narkotikabrott, grovt narkotikabrott och grovt vapenbrott är dessutom inte 

föreskrivet lindrigare straff än fängelse i två år och det är inte uppenbart att skäl till 

häktning saknas. 

 

Mehdi Tarhini 

Det finns fortfarande risk för att Mehdi Tarhini fortsätter sin brottsliga verksamhet. 

För grovt vapenbrott är dessutom inte föreskrivet lindrigare straff än fängelse i två år 

och det är inte uppenbart att skäl till häktning saknas. På grund härav ska han åter vara 

häktad i detta mål till dess fängelsestraffet kan verkställas mot honom om det nu gäl-

lande häktningsbeslutet beträffande honom skulle hävas. 

 

Lilirose Trad 

För synnerligen grovt narkotikabrott är inte föreskrivet lindrigare straff än fängelse i 

två år och det är inte uppenbart att skäl till häktning saknas. På grund härav ska Lilirose 

Trad stanna kvar i häkte till dess fängelsestraffet kan verkställas mot henne. 

 

Ersättningar 

Mot bakgrund av målets omfattning finner tingsrätten, även efter att ha tagit del av 

åklagarens yttrande, inte anledning att ifrågasätta skäligheten den ersättning som har 

begärts av Max Ahlgren, Thomas Martinson, Robin Grönvall, Bo Petersson, Rodney 

Humphreys, Viktor Banke, Staffan Fjellström, Kristofer Stahre, Katerina Tomis Blis-

singer och Thorbjörn Lundin. De ska därför tillerkännas den ersättning som har yrkats. 

 

Åklagaren har ifrågasatt den av Neo Barstedt yrkade ersättningen för tidsspillan avse-

ende 29 tågresor tur- och retur Norrköping. Härvid har åklagaren dels ifrågasatt om ti-

den för varje resa verkligen uppgår till fyra och en halv timme, dels anfört att det under 

sådana resor har varit möjligt för Neo Barstedt att arbeta. Mot denna bakgrund anser 

åklagaren att begärd ersättning i denna del bör halveras. Tingsrätten finner ingen anled-

ning att ifrågasätta den angivna tidsåtgången, men instämmer i åklagarnas synpunkter 
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på möjligheten att arbeta under tågresor, varför den av Neo Barstedt yrkade ersätt-

ningen för tidsspillan avseende de 29 tågresorna tur- och retur Norrköping ska reduce-

ras med hälften. I övrigt har tingsrätten inga synpunkter på Neo Barstedts kostnadsräk-

ning, varför han efter nu nämnda avdrag tillerkänns yrkad ersättning. 

 

Samtliga kostnader för offentliga försvarare och målsägandebiträden ska stanna på sta-

ten. 

 

Brottsofferfond m.m. 

Eftersom Hassan Malla, Ahmad Eljammal, Mehdi Tarhini, Saed Ali Kathem Gebori, 

Daniel Andersson, Adam Johansson, Lilirose Trad och Sipan Cakir alla döms för brott 

med fängelse i straffskalan ska de, var och en, åläggas att betala avgift enligt lagen om 

brottsofferfond, dvs. 800 kr vardera. 

 

Mot bakgrund av Sipan Cakirs begränsade ekonomiska förutsättningar ska kostnaden 

för provtagning och analys stanna på staten. 

 

HUR MAN ÖVERKLAGAR, se bilaga 18 (TR-01). 

Överklagande ställs till Göta hovrätt och ges in till tingsrätten senast den 14 juli 2021. 

 

På tingsrättens vägnar 
 
 
 
Karl Magnus Sjögren   Henrik Lagergren 
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Mål nr B 5057-20ÖREBRO TINGSRÄTT
D26
DOHA 23

Avräkningsunderlag 
2021-06-23 
Örebro

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19991116-3328

Datum för dom/beslut 
2021-06-23

Efternamn 
Trad

Förnamn 
LILIROSE Milad

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-06-05

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Avräkningsunderlag 
2021-06-23 
Örebro

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19991202-2408

Datum för dom/beslut 
2021-06-23

Efternamn 
Dibba

Förnamn 
EVELINA Karin Fatoumata

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-09-21 2021-06-10

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Avräkningsunderlag 
2021-06-23 
Örebro

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19921107-5859

Datum för dom/beslut 
2021-06-23

Efternamn 
Johansson

Förnamn 
ADAM Ivan

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-09-15 2021-06-07

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

S Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Avräkningsunderlag 
2021-06-23 
Örebro

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19970114-7275

Datum för dom/beslut 
2021-06-23

Efternamn 
Kazarian

Förnamn 
Garabet

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-11-03 2020-11-20

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Avräkningsunderlag 
2021-06-23 
Örebro

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19840425-1418

Datum för dom/beslut 
2021-06-23

Efternamn 
Andersson

Förnamn 
DANIEL Lars-Oskar

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-09-12

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Avräkningsunderlag 
2021-06-23 
Örebro

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19930510-6495

Datum för dom/beslut 
2021-06-23

Efternamn 
Ali Kathem Gebori

Förnamn 
Saed

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-09-09

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Avräkningsunderlag 
2021-06-23 
Örebro

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19921231-2616

Datum för dom/beslut 
2021-06-23

Efternamn 
Tarhini

Förnamn 
MEHDI Mohamad

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-09-09 2021-06-04

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 5057-20ÖREBRO TINGSRÄTT
D26
DOHA 23

Avräkningsunderlag 
2021-06-23 
Örebro

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19801204-0534

Datum för dom/beslut 
2021-06-23

Efternamn 
Malla

Förnamn 
Hassan

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2020-10-08

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 5057-20ÖREBRO TINGSRÄTT
D26
DOHA 23

Avräkningsunderlag 
2021-06-23 
Örebro

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Järnvägsgatan 1 A

E-post
orebro.tingsratt@dom.se

Telefon
019-16 63 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:30-16:00

Postadress
Box 383 
701 47 Örebro Webbplats

www.orebrotingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19890815-1536

Datum för dom/beslut 
2021-06-23

Efternamn 
Eljammal

Förnamn 
Ahmad

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2018-12-08 2019-01-10

2020-10-07

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Muntlig bevisning avseende åtalspunkterna 1-8 

 

Förhör med de tilltalade Hassan Malla, Ahmad Eljammal, Mehdi Tarhini, 

Saed Gebori, Daniel Andersson, Adam Johansson, Garabet Kazarian, Lilirose 

Trad och Evelina Dibba 

 

Muntlig bevisning avseende åtalspunkterna 1 och 3 

 

Vittnesförhör med polisen Vidar Ander angående hans iakttagelser av Ali 

Mousavizadeh och Amir Parwin på Restaurang Watt i Örebro den 21 mars 

2020 till styrkande av att de potentiella målsägandena är kopplade till aktuell 

restaurang. 

 

Vittnesförhör med polisen Anders Johansson angående hans iakttagelser på 

Kristinehamnsgatan i Farsta, Stockholm, den 25 mars 2020 till styrkande av att 

Adam Johansson är den fjärde personen som åker till Örebro nämnda dag. 

 

Vittnesförhör med polisen Annica Stadin angående hennes iakttagelser av Ali 

Mousavizadeh och Shahin Amani den 27 mars 2020 till styrkande av att 

potentiella målsäganden är kopplade till Restaurang Watt i Örebro. 

 

Vittnesförhör med polisen Noor Al-Hussein angående hans iakttagelser av Ali 

Mousavizadeh på Layali den 8 maj 2020 till styrkande av innehållet i 

encromeddelandet samma datum. 

 

Vittnesförhör med polisen Henric Hammarbo angående hans iakttagelser av 

Ali Mousavizadeh på Pitchers i Örebro den 23 maj 2020 till styrkande av 

innehållet i chatmeddelanden samma datum. 

 

Vittnesförhör med polisen Denny Borgstad angående hans kännedom om 

Shottaz och individer som kopplas till konstellationen till styrkande av att 

Ahmad Eljammal och Hassan Malla träffat individer kopplade till Shottaz och 

till styrkande av innehållet i encro-meddelanden. 

 

Förhör med tidigare misstänkt Hoda Issa angående att hon tagit emot en 

encro-telefon i Stockholm i början av juni 2020 till styrkande av innehållet i 

encromeddelanden. 
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Muntlig bevisning avseende åtalspunkten 6 

 

Förhör med Ahmed Abdullah Mahamad (dömd av Västmanlands tingsrätt i mål 

B3297-20 den 29 september 2020 för grovt narkotikabrott) angående händelsen till 

styrkande av att Lilirose Trad till honom överlämnat en påse innehållande 1 kg kokain. 

 

Vittnesförhör med polisinspektör Fredrik Karlsson angående sina iakttagelser i 

Västerås den 5 juni till styrkande av att Lilirose Trad överlämnar en orange påse 

(innehållande kokain) till Ahmed Abdullah Mahamad.   

 

Vittnesförhör med polisinspektör Daniel Andreou angående sina iakttagelser i 

Västerås den 5 juni till styrkande av att Lilirose Trad överlämnar orange påse 

(innehållande kokain) till Ahmed Abdullah Mahamad och att Ahmed Abdullah 

Mahamad överlämnar en vit, röd och grön påse (innehållande kontanter) till Lilirose 

Trad.   

 

Skriftlig bevisning avseende åtalspunkterna 1-3 

Om k-nr ej anges i samband med sidhänvisning till förundersökningsprotokoll 

(fup) avses fup i Knr K480528-20 till och med avsnitt 7 i bevisuppgiften. 

Sidnumreringen stämmer med den kopia som lämnats till försvarare och 

misstänkta vid slutdelgivning samt den fup som kommer från tryckeriet. 

 

Hänvisning till handlingar önskas avseende skriftlig bevisning. Åklagaren 

kommer att sammanställa powerpoints i vilka skriftlig bevisning presenteras 

under sakframställan. 

 

 

1. Allmänt om Encro och andra krypterade 

kommunikationstjänster (avser åtalspunkterna 1-8) 

 
- PM från NOA avseende enrcochat till styrkande av hur svenska myndigheter 

fått del materialet, sid 13-14 i fup K1164865-20  

 

- IT-notat 2020:09 från NFC till styrkande av vad encrochat är, sid 15-28 i fup 

K1164865-20 

 

- Slangordlista ur Encro-analys till styrkande av innehåll i encro-meddelanden, 

sid 311 i fup 

 

- IT-notat 2021:01 från NFC till styrkande av vad SkyECC är, sid 36-49 i fup 

K1172979-20. 
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- FAQ GhostSweden till styrkande av vad GhostECC är, sid 50-54 i fup 

K1172979-20. 

 

2. Användarnamn Encro och brukare av dessa (avser 

åtalspunkterna 1-8) 

 
- Brukaranalys sicarioback till styrkande av att den aktuella telefonen brukats 

och innehafts av Hassan Malla, sid 38-107 i fup K1164865-20 

  

 

o Beslagsprotokoll avseende iphone7 bank-id sid 571 i fup K1164865-20 

 

o Beslagsprotokoll avseende två st BQ-telefoner anträffade på 

Hagagatan 3 till styrkande av att Hassan Malla brukar krypterade 

kommunikationslösningar, sid 562 i fup K1164865-20 

 

o Undersökning av de två i beslag tagna BQ-telefonerna till styrkande av 

att det är två telefoner med Encrochat-kommunikationslösning, sid 

563-564 i fup K1164865-20 

 

o Utdrag ur chat mellan Hassan Malla och ett spanskt telefonnummer 

angående krypterade kommunikationslösningar till styrkande av att 

Hassan Malla är bekant med sådana, sid 462-466 i fup K 1164865-20 

 

o PM från Spanien samt fotografier avseende mobiltelefon Hassan Malla 

hade på sig vid gripandet, sid 326-327 i fup K1164865-20  

 

o PM genomgång av chattar sicarioback till styrkande av att sicarioback 

i princip uteslutande använts av en person, sid 337-347 i fup 

K1164865-20 

 

o Undersökningsprotokoll Ahmad Eljammals telefon angående 

användandet av ”kuz” till styrkande av att sicarioback används av 

Hassan Malla, sid 595-683 i fup K1164865-20 

 

o PM om personer Hassan Malla umgåtts med under mars-juni 2020 till 

styrkande av att Hassan Malla är den som använder sicarioback, sid 

357 i fu K1164865-20  

 

o Rättelse angående brukaranalys, sid 21 i tilläggsprotokoll 1 K1164865-

20 
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o Granskning av mobiltelefon BG158783-1 till styrkande av att Hassan 

Malla brukar sicarioback, sid 22-28 i tilläggsprotokoll 1 K1164865-

20 

 

o Undersökningsprotokoll avseende mobiltelefon BG158783-1 till 

styrkande av att Hassan Malla brukar sicarioback, sid 29- 

 

o Video skickad från Ahmad Eljammal till Hassan Malla till styrkande av 

att Ahmad Eljammal referar till Hassan Malla som kuz 

 

 

- Brukaranalys aboesamir till styrkande av att den aktuella telefonen brukats 

och innehafts av Ahmad Eljammal, sid 108-158 i fup K1164865-20 

 

o Undersökningsprotokoll Ahmad Eljammals telefon angående 

användandet av ”kuz” till styrkande av att aboesamir används av 

Ahmad Eljammal, sid 595-683 i fup K1164865-20 

 

o PM angående kontroll av bil den 30 maj 2020 till styrkande av att 

Ahmad Eljammal använder aboesamir, sid 1414-1415 i fup 

K1172979-20  

 

o Anställningsavtal till styrkande av att Ahmad Eljammal använder 

aboesamir, sid 147-1418 i fup K1172979-20 

 

 

 

- Brukaranalys frankvham till styrkande av att den aktuella telefonen brukats 

och innehafts av Mehdi Tarhini till och med den 19 maj 2020, sid 219-231 i 

fup (del av Encro-rapport) 

 

o Information från Facebook avseende användaren dillinggerr till 

styrkande av att Mehdi Tarhini brukar frankvham, sid 1238 i fup 

 

o Protokoll angående granskning av mobiltelefon i beslag BG110006 p 2 

till styrkande av att SKY ECC är installerad på mobiltelefonen och att 

Mehdi Tarhini således använder krypterade kommunikations-

lösningar, sid 1903-1904 i fup 
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- Brukaranalys silverear till styrkande av att den aktuella telefonen brukats och 

innehafts av Saed Gebori till och med den 19 maj 2020, sid 236-241 i fup (del 

av Encro-rapport) 

 

- Brukaranalys silverear till styrkande av den aktuella telefonen brukats och 

innehafts av Mehdi Tarhini från och med den 20 maj 2020, sid 232-235 i fup 

(del av Encro-rapport) 

 

- Meddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Gebori från telefontömning 

avseende Saed Geboris mobiltelefon till styrkande av att de två använder sig 

av encro sid 1932 och sid 1935-1937 i fup 

 

3. Bevisning kring koppling mellan tilltalade (avser 

åtalspunkterna 1-8) 

 
- Swish-betalning från Hassan Malla till Mehdi Tarhini den 11 februari 2020 till 

styrkande av att det finns en koppling mellan Hassan Malla och Mehdi 

Tarhini, sid 1191 i fup 

 

- Del av mobilgranskning avseende Daniel Anderssons mobiltelefon angående 

att Saed Gebori och Adam Johansson finns inlagda som kontakter till 

styrkande av att Daniel Andersson känner nämnda personer, sid 1875 i fup 

 

- Del av mobilgranskning avseende Daniel Anderssons mobiltelefon angående 

kontakter mellan Daniel Andersson och Saed Gebori till styrkande av att de 

två känner varandra, sid 1876 i fup 

 

- Del av mobilgranskning avseende Daniel Andersson mobiltelefon angående 

kontakter mellan Daniel Andersson och Saed Gebori på WhatsApp till 

styrkande av att de två känner varandra samt att Daniel Andersson kallas för 

Nelson, sid 1864-1865 i fup 

 

- Del av mobilgranskning avseende Daniel Anderssons mobiltelefon angående 

kontakter mellan Daniel Andersson och Adam Johansson till styrkande av att 

de två känner varandra, sid 1866 i fup 

 

- Kompletterande granskning av Daniel Anderssons mobiltelefon anträffad vid 

gripandet den 12 september 2020 bl.a. angående inlagda kontakter till 

styrkande av att Daniel Andersson känner Mehdi Tarhini och Saed Gebori, sid 

1887-1888 i fup 
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- Granskning av mobiltelefon tagen i beslag från Adam Johansson angående 

kontakter som finns inlagda till styrkande av att Adam Johansson känner 

Mehdi Tarhini, Saed Gebori och Daniel Andersson, sid 1906-1908 i fup 

 

- Granskning av mobiltelefon tagen i beslag från Saed Gebori angående 

kontakter i mobilen till styrkande av att Saed Gebori känner Mehdi Tarhini, 

Adam Johansson och Daniel Andersson, sid 1926-1927 i fup 

 

- Kompletterande granskning av mobiltelefon tagen i beslag från Saed Gebori 

till styrkande av vilket snapchatkonto han använder, sid 1942 i fup 

 

- Granskning av mobiltelefon tagen i beslag från Garabet Kazarian angående 

bl.a. inlagda kontakter och meddelanden till styrkande av att Garabet Kazarian 

och Mehdi Tarhini känner varandra, sid 1955-1961 i fup 

 

- Swish-transaktioner mellan Saed Gebori och Mehdi Tarhini till styrkande av 

att de känner varandra, sid 2061 i fup 

 

- Spaningsfilm från den 27 juli 2020 i Nyköping angående att Hassan Malla, 

Mehdi Tarhini och Ahmad Eljammal träffats tillsammans med några andra 

personer till styrkande av att Hassan Malla, Mehdi Tarhini och Ahmad 

Eljammal känner varandra 

 

- Spaningsbilder från den 13 augusti 2020 i Örebro angående att Hassan Malla 

och Mehdi Tarhini samt några andra personer träffats till styrkande av att 

Hassan Malla och Mehdi Tarhini känner varandra, sid 370 i fup K1164865-20 

 

- Spaningsfilm från den 27 augusti 2020 i Örebro angående att Hassan Malla 

och Mehdi Tarhini samt några andra personer träffas till styrkande av att 

Hassan Malla och Mehdi Tarhini känner varandra 

 

- Sms skickat av Hassan Malla den 7 augusti 2020 till styrkande av att Hassan 

Malla känner Mehdi Tarhini, sid 419 i fup K1164865-20 

 

- PM och stillbilder från övervakningskamera Stadium-butik den 27 maj 2020 

angående att Lilirose Trad och Evelina Dibba shoppar tillsammans till 

styrkande av att Lilirose Trad och Evelina Dibba är nära vänner, sid 686-702 i 

fup K1172979-20. 

 

- Avlyssnade samtal Ahmad Eljammal angående att han befinner sig på Mall of 

Scandinavia den 8 juni 2020 (kl.18:08-20:29), sid 1446-1450 i fup K1172979-

20.  
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- PM, bilder och film från övervakningskameror från Mall of Scandinavia och 

Västmanlands tingsrätt den 8 juni 2020 angående att Evelina Dibba närvarar 

vid häktningsförhandlingen rörande Lilirose Trad (åtalspunkten 7 d) och att 

Ahmad Eljammal och Evelina Dibba träffas senare samma kväll (kl 20:23) till 

styrkande av att Evelina Dibba känner Liirose Trad och Ahmad Eljammal, sid 

1451-1455 i fup K1172979-20. 

 

- Undersökningsprotokoll Lilirose Trads mobiltelefon angående att Lilirose 

Trad har flertalet kontakter med Ahmad Eljammal respektive Evelina Dibba 

på WhatsApp/Signal till styrkande av att Lilirose Trad känner de båda samt 

utför tjänster åt Ahmad Eljammal. Även till styrkande av att Lilirose Trads 

gärningar utgjort ett led i en verksamhet som bedrivits i större omfattning, sid 

1226-1273 i fup K1172979-20. 

 

- Undersökningsprotokoll Evelina Dibbas mobiltelefon angående att Evelina 

Dibba har fotografier samt videofilm på Lilirose Trad samt på de båda 

tillsammans till styrkande av att de är vänner, sid 1214-1225 i fup K1172979-

20. 

 

- Undersökningsprotokoll Ahmad Eljammals mobiltelefon angående att Ahmad 

Eljammal och Hassan Malla utbyter lovord om varandra till styrkande av att 

de är nära vänner, sid 1122 i fup K1172979-20. 

 

- Parkeringsanmärkning juni 2020 till styrkande av att XOJ7770 är en 

Volkswagen som är registrerad på av Lilirose Trads mamma, sid 272 

tilläggsprotokoll 1 till K1172979-20. 

 

 

4. Förberedelse till mord 

 

4.1 Bevisning om att det finns en konflikt mellan Hassan Malla och No 

Surrender MC 

 

- PM angående konflikten, sid 332-333 i fup K1164865-20 

 

- Tjänsteanteckning angående korrigering av uppgift i PM angående konflikten, 

sid 334 i fup K1164865-20 

 

- PM om No Surrender MC, sid 21-26 i fup 
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- Sammanställning av diskussionstrådar på Flashback angående konflikten till 

styrkande av att Hassan Mallas namn inte nämns på internet förrän efter 

mordet på hans bror den 25 juli 2020 till styrkande av att det finns en konflikt 

som Hassan Malla är involverad i långt före hans namn nämns på Flashback, 

sid 519-535 i fup K1164865-20 

 

- Encrochatmeddelanden mellan ”swastika” och Hassan Malla den 10 april 

2020 kl. 19.36 – 19.42 angående att Hassan Malla ska vara rädd om sina 

bröder med anledning av att ytterligare en person kopplad till No Surrender 

MC mördats till styrkande av att det finns en konflikt mellan Hassan Malla 

och No Surrender MC, sid 203-204 i fup K1164865-20 

 

- Encrohatmeddelanden mellan ”swastika” och Hassan Malla den 11 april 2020 

kl 23.11.09 – kl. 23.18.11 om vilka åtgärder Hassan Malla bör vidta när han 

kommer hem till styrkande av att det finns en hotbild mot Hassan Malla med 

anledning av den pågående konflikten, sid 210-211 i fup K1164865-20 

 

- Spaningsfilm från den 5 augusti 2020 utvisande att Hassan Malla tar på sig 

skyddsväst till styrkande av att det finns en hotbild mot Hassan Malla med 

anledning av den pågående konflikten 

 

 

4.2 Bevisning om att Hassan Malla planerat mord och uppdragit åt 

andra att utföra dem 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och ”jappis” den 6 mars 2020 

angående uppdraget från hm till styrkande av att det redan vid den tidpunkten 

funnits ett uppdrag, att Hassan Malla är uppdragsgivare samt att Mehdi 

Tarhini är involverad i planerna, sid 249-252 i fup  

 

- Encrochatmeddelanden mellan Hassan Malla och dels ”moltenflame”, dels 

”swastika den 2 april 2020 ” angående tilltänkta offer och potentiella utförare 

till styrkande av att mordplanerna är fortfarande aktuella, sid 177-179 i fup K 

1164865-20 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Hassan Malla och dels ”moltenflame”, dels 

Mehdi Tarhini, dels ”swastika” den 5 april 2020 angående att uppdragstagarna 

är fortfarande involverade till styrkande av att mordplanerna är fortfarande 

aktuella, sid 184 och sid 185 i fup K1164865-20 
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- Encrochatmeddelanden mellan ”winterpelican” och ”swastika” den 8 april 

angående priser på mord till styrkande av att Hassan Malla betalar för mord på 

Ali Mousavizadeh, Shahin Amani och Amir Parwin, sid 187 i fup K1164865-

20 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Ail Kathem Gebori 

den 3 maj 2020 angående hm till styrkande av att Hassan Malla ligger bakom 

mordplanerna, sid 281-282 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Hassan Malla och moltenflame den 19 maj - 

21 maj 2020 kl 16.44.15 angående mordplaner till styrkande av att det finns 

en plan och att Hassan Malla ligger bakom den, sid 242-246 i fup K1164865-

20 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Hassan Malla och Ahmad Eljammal den 30 

april 2020 om att Hassan Malla vill döda tre personer och Ahmad Eljammal är 

införstådd i planerna till styrkande av att det finns en mordplan och att Ahmad 

Eljammal erbjuder sig att utföra morden, sid 265-266 i fup K1164865-20 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Hassan Malla och Ahmad Eljammal den 11 

maj 2020 angående planer att döda Ali Mousavizadeh till styrkande av att 

Ahmad Eljammal är införstådd i planerna, sid 266-267 i fup K1164865-20 

 

- Uppgift om ägare till CRH 797 samt Ali Mousavizadehs koppling till aktuellt 

fordon till styrkande av att Ali Mousavizadeh var ett av de tilltänkta offren, 

sid 348 i fup K1164865-20 

 

- PM angående Shahin Amanis koppling till en adress i Hovsta till styrkande av 

att han är ett av de tilltänkta offren, sid 349-352 i fup K1164865-20 

 

- Granskning av telefontömning avseende Ali Mousavizadehs mobiltelefon 

angående skärmdumpar från den 11 juli 2020 på en konversation som hittats i 

Ali Mousavizadehs telefon till styrkande av att Ali Mousavizadeh haft ett pris 

på sitt huvud, sid 1825-1827 i fup  

 

5. Örebro-händelsen 

 

5.1 Allmänt 
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- Översiktskarta Örebro till styrkande av hur de olika för ärendet intressanta 

platserna förhåller sig till varandra, sid 29 i fup 

 

- Bilder från poliskarta och Google Maps till styrkande av var restaurang Watt 

finns i Örebro, sid 39-46 i fup 

 

- Information ur händelserapporter om iakttagelser av Ali Mousavizadeh kring 

Restaurang Watt i Örebro till styrkande av dennes koppling till nämnda 

restaurang, sid 1177 i fup 

 

- Uppgift om programinslag på P4 angående koppling mellan restaurang Watt 

och No Surrender MC till styrkande av att det finns en koppling mellan 

tilltänkta mordoffer och aktuell restaurang, sid 1153 i fup 

 

- Kontrakt avseende hyrbil NMY04B till styrkande av att den hyrts av Mehdi 

Tarhini under för brottet aktuell tid, sid 2025 i fup 

 

- Utdrag ur vägtrafikregistret avseende registrerad ägare av SHS 524 (Volvo) 

till styrkande av att bilen disponerats av Daniel Andersson, sid 2018 i fup 

 

- Utdrag från Daniel Anderssons Facebookkonto till styrkande av att han kallas 

för Nelson, sid 1204 i fup 

 

- PM angående Daniel Anderssons koppling till Nelson till styrkande av att han 

kallas för Nelson, sid 1211-1212 i fup 

 

- Del av mobilgranskning av Daniel Anderssons mobiltelefon angående 

användarnamn till styrkande av att Daniel Andersson kallas för Nelson, sid 

1874 i fup 

 

- Del av mobilgranskning av Daniel Anderssons mobiltelefon anträffad vid 

gripandet den 12 september 2020 angående användarnamn till styrkande av att 

Daniel Andersson kallas för Nelson, sid 1887 i fup 

 

- PM om en konflikt mellan Hassan Malla och personer med koppling till No 

Surrender MC till styrkande av att händelserna i Örebro den 25 mars 2020 och 

den 28 mars 2020 är kopplade till aktuell konflikt och till att Hassan Malla 

ligger bakom aktuellt uppdrag, sid 332-333 i fup K1164865-20 

5.2 Den 17 mars 2020 
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- Betalning av p-biljett för BMW avsedd att användas vid brottet till styrkande 

av att Garabet Kazarian varit behjälplig, sid 1990 och sid 2087 i fup 

 

- Meddelanden mellan Mehdi Tarhini och Garabet Kazarian den 17-19 mars 

2020 angående att de ska ses och swish-betalning till styrkande av att det är på 

uppdrag av Mehdi Tarhini som p-biljetten för BMW:n köps, sid 76 i fup 

 

- Telefontömning avseende Garabet Kazarians mobiltelefon, särskilt 

användarnamn, till styrkande av att Garabet Kazarian kallas för Garush, sid 

1955-1956 i fup 

 

- Mehdis Tarhinis uppkopplingar den 17 mars 2020 på kvällen till styrkande av 

att han varit i Örebro, sid 77 i fup 

 

5.3 Den 19 mars 2020 – möte i Stockholm 

 
- Uppkopplingar på Saed Geboris, Daniel Anderssons och Adam Johanssons 

mobiltelefoner till styrkande av att ett möte ägt rum mellan dem på Östermalm 

i Stockholm den 19 mars 2020, sid 80 i fup 

 

- Kommunikation från Daniel Anderssons WhatsApp till styrkande av att 

Daniel Andersson befunnit sig på ett möte den 19 mars 2020, sid 81 i fup 

 

- Uppgift ur telefontömning av Saed Geboris mobiltelefon (BG109878 p 6) 

angående tillagd kontakt på WhatsApp till styrkande av Daniel Andersson och 

Saed Gebori lagt till varandra den 19 mars 2020, sid 1940 i fup 

 

5.4 Den 25 mars 2020 – resa till Örebro 

 
- Inspelning av hemlig rumsavlyssning i bil NMY04B (HRA) kl 14.59 till 

styrkande av att Mehdi Tarhini och Saed Gebori ska möta Daniel Andersson, 

sid 99 i fup 

 

- Spaningsfilm till styrkande av att Mehdi Tarhini, Saed Gebori och Daniel 

Andersson haft ett möte i Kista den 25 mars 2020 

 

- Uppkopplingar på Mehdi Tarhinis telefon, Daniel Anderssons telefon och 

Adam Johanssons telefon till styrkande att nämnda tre befunnit sig i Kista runt 

samma tidpunkt den 25 mars 2020, sid 101 i fup 



 Nationella åklagaravdelningen - Riksenheten  Sida 

 

14 (33) 

  mot internationell och organiserad brottslighet  Handling 

 

1515 

   Ärende 

 

AM-135532-20 

  Kammaråklagare Tove Kullberg 2021-03-25 Handläggare 860-S20 

       

 

 

 
 

- Övervakningsfilm från Biltema i Veddesta till styrkande av att Daniel 

Andersson och Adam Johansson handlat regnställ och handskar som senare 

anträffas en i BMW:n som tas i beslag den 30 mars 2020 

 

- Uppgifter om köp på Biltema i Veddesta till styrkande av att regnställ och 

handskar inhandlat, sid 1157-1160 i fup 

 

- HRA kl 17.09 angående nycklar samt bil till styrkande av att Mehdi Tarhini 

och Saed Gebori ska åka någonstans tillsammans med Daniel Andersson och 

Adam Johansson samt att nycklar ska hämtas, sid 109 i fup 

 

- HRA kl 17.53 bl.a. angående att byta om till styrkande av att Daniel 

Andersson och Adam Johansson ska byta kläder samt att Mehdi Tarhini, Saed 

Gebori, Daniel Andersson och Adam Johansson ska åka till en plats som är ca 

2 timmar bort, sid 110 i fup 

 

- Uppgift om körtid från Farsta, Stockholm, till Örebro till styrkande av att den 

är drygt två timmar, sid 52 i fup 

 

- HRA kl. 18.15 bl.a. angående bensin och ”toanerver” till styrkande av att även 

Adam Johansson ska iväg tillsammans med Mehdi Tarhini, Daniel Andersson 

och Saed Gebori, sid 111 i fup 

 

- HRA kl 18.20 angående vart man ska åka till styrkande av att destinationen är 

Örebro och att man åker i två bilar, sid 112 i fup 

 

- Övervakningsfilm på Circle K angående köp av alkylatbensin till styrkande av 

att Daniel Andersson före färden till Örebro köpt en blå plastdunk 

innehållande alkylatbensin och att dunken är välliknande den som anträffas i 

BMW:n den 30 mars 2020 

 

- Uppkopplingar på Mehdi Tarhinis telefon till styrkande av att Mehdi Tarhini 

och Saed Gebori åkt till Örebro, sid 116 i fup 

 

- HRA kl 20.22 till styrkande av att Mehdi Tarhini och Saed Gebori samåker 

mot Örebro med Daniel Anderssons Volvo, sid 116 i fup 

 

- Uppkopplingar Mehdi Tarhinis telefon till styrkande av att Mehdi Tarhini, 

Saed Gebori, Daniel Andersson och Adam Johansson befinner sig i Örebro i 

vart fall mellan kl. 20.52 och kl. 22.38 den 25 mars 2020, sid 117-121 i fup 
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- HRA kl 21.02 bl.a. angående instruktioner om hur man tar sig till Stockholm 

till styrkande av att Mehdi Tarhini, Saed Ali Kathem Gebor, Daniel 

Andersson och Adam Johansson är i Örebro i gemensamt ärende, sid 122 i fup 

 

- HRA kl 21.07 bl.a. angående att en nyckel till styrkande av att man 

rekognoserar och ska hämta nyckel och att Garabet Kazarian förvarar BMW-

nyckeln hos sig, sid 123 i fup 

 

- HRA kl 21.12 bl.a. angående ”vår bil” till styrkande av att BMW:n ska 

användas vid det planerade mordet, sid 124 i fup 

 

- HRA kl 21.17 angående hur Daniel Andersson och Adam Johansson ska köra 

till styrkande av att de ska genomföra något som Mehdi Tarhini och Saed 

Gebori känner till, sid 125-126 i fup 

 

- HRA kl 21.22 bl.a. angående hur Daniel Andersson och Adam Johansson ska 

göra till styrkande av att restaurang Watt pekas ut, att det är stängt och att 

Daniel Andersson ska sitta i baksätet, sid 126-128 i fup 

 

- Uppkopplingar Mehdi Tarhinis telefon kl. 21.21-21.34 till styrkande av att 

han befinner sig i närheten av restaurang Watt, sid 129 i fup 

 

- Exteriörbilder restaurang Watt till styrkande av att restaurangen är enkel att 

rekognosera från bil, sid 1133 i fup 

 

- Uppgifter om att Watt förlorat sitt alkoholtillstånd från och med den 25 mars 

2020 och restaurangen var stängd till styrkande av innehållet i encro, sid 1131 

i fup 

 

- HRA kl 21.27 och kl 21.32 till styrkande av att det finns en bil som är tänkt att 

användas vid brottet och att Daniel Andersson och Adam Johansson ska lägga 

saker i den, sid 130-131 i fup 

 

- HRA kl 21.35 bl.a. angående lufttryck till styrkande av att den bil som är tänkt 

att användas vid brottet och som det talas om är den BMW som tas i beslag 

den 30 mars 2020, sid 132-133 i fup 

 

- HRA kl 21.40 till styrkande av att det planerade brottet skjuts fram och att 

Mehdi Tarhini, Saed Gebori, Daniel Andersson och Adam Johansson är i 

Örebro i gemensamt ärende, sid 133-134 i fup 
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- HRA kl 21.45 till styrkande av att nycklar förvaras eller har förvarats i 

universitetsområdet hos Garabet Kazarian, sid 135 i fup 

 

- Uppkopplingar på Mehdi Tarhinis telefon kl. 21.46 – 21.55 till styrkande av 

att Mehdi Tarhini, Saed Gebori, Daniel Andersson och Adam Johansson 

befunnit sig i området där Garabet Kazarians hemadress finns, sid 136 i fup 

 

- HRA kl 21.57 till styrkande av att man är vid BMW:n för att preparera den 

inför planerat mord och att den i beslag tagna BMW:n är den BMW som var 

tänkt att användas vid det planerade brottet, sid 138-139 i fup 

 

- HRA kl 22.02 till styrkande av att man har hämtat nycklar, sid 140 i fup 

 

- HRA kl 22.07 till styrkande av att man passerar restaurang Watt och 

memorerar körrutten, sid 141 i fup  

 

- Uppkopplingar på Mehdi Tarhinis telefon kl.22.06-22.08 till styrkande av att 

Mehdi Tarhini och övriga befunnit sig i området kring Watt, sid 142 i fup 

 

- HRA kl 22.12 till styrkande av att en bil ska brännas och att planerna skjuts 

upp till helgen, sid 143-144 i fup 

 

- HRA kl 22.22, kl 22.27 och kl 22.32 till styrkande av att körrutten memoreras 

ytterligare en gång, sid 146-148 i fup 

 

- HRA kl 22.37 till styrkande av att någon i bilen har en bilnyckel, sid 149 i fup  

 

- HRA kl 22.42 till styrkande av att restaurang Watt är intressant för personerna 

i bilen, sid 149 i fup 

 

- Uppkopplingar på Mehdi Tarhinis telefon kl 22.40 – 23.40 till styrkande av att 

Mehdi Tarhini, Saed Gebori, Daniel Andersson och Adam Johansson lämnar 

Örebro och åker till Stockholm, sid 150 i fup 

 

- Uppkopplingar på Mehdi Tarhinis telefon kl 00.02 -00.03 till styrkande av att 

Daniel Andersson och Adam Johansson lämnas av i Farsta, sid 151 i fup 

 

- Uppkopplingar Mehdi Tarhinis telefon kl 00.22-00.22 till styrkande av att 

Saed Gebori lämnas av i Visättra, sid 152 i fup 

 

- Uppkopplingar Mehdi Tarhinis telefon kl 00.25 – 01.58 till styrkande av att 

Mehdi Tarhini åker hem från Stockholm, sid 153 i fup 
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5.5 Den 28 mars 2020 

 
- Encrochatmeddelanden från jappis till Mehdi Tarhini 2020-03-27 att det är 

stängt till styrkande av att Watt håller stängt på fredagen då tanken var att man 

skulle återvända till Örebro för att fullfölja planen, sid 154 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden från Hassan Malla till Mehdi Tarhini 2020-03-27 

angående om de ska vara ute ikväll till styrkande av att Hassan Malla ligger 

bakom mordplanerna, sid 154 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden från Hassan Malla till Mehdi Tarhini 2020-03-28 till 

styrkande av att mordet är tänkt att begås aktuell dag och att Hassan Malla ska 

betala för mordet, sid 155 i fup 

 

- HRA kl 16.14 till styrkande av att Saed Gebori blir upphämtad av Mehdi 

Tarhini och att man väntar på Daniel Andersson och Adam Johansson, sid 

156-157 i fup 

 

- HRA kl 17.34 till styrkande av att det pratas om nycklar, sid 162 i fup 

 

- Uppkopplingar kl 17.18-17.57 på Adam Johanssons och Daniel Anderssons 

telefoner samt Mehdi Tarhinis encrotelefon till styrkande av att de befinner 

sig i Farsta, Stockholm, sid 164 i fup 

 

- Uppkopplingar på Mehdi Tarhinis encrotelefon till styrkande av att Mehdi 

Tarhini, Saed Gebori, Daniel Andersson och Adam Johansson åkt från 

Stockholm till Örebro, sid 166 i fup 

 

- HKÖ från parkeringen där Daniel Anderssons Volvo stått till styrkande av 

Daniel Andersson och Adam Johansson åkt tillsammans med Mehdi Tarhini 

och Saed Gebori till Örebro och att man samåker i två bilar från parkeringen 

 

- HRA kl 20.06 till styrkande av att Daniel Andersson och Adam Johansson ska 

göra något som Mehdi Tarhini och Saed Gebori känner till och att det kräver 

klädbyte, sid 169 

 

- HRA kl 20.11, kl. 20.28 och kl 20.33 till styrkande av att det uppstått problem 

med Daniel Anderssons Volvo, sid 171-172 i fup 
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- Övervakningsfilm från Circle K Dalbygatan till styrkande av att Adam 

Johansson gått in på aktuell Circle K  

 

- HRA kl 20.38 till styrkande av att Mehdi Tarhini, Saed Gebori och Daniel 

Andersson grips, sid 173 i fup 

 

- HKÖ utanför restaurang Watt till styrkande av att det fanns risk för att 

personer utöver det tilltänkta offret kunnat komma till skada om brottet hade 

fullbordats 

 

- Arrestantbladet avseende Daniel Andersson till styrkande av att Daniel 

Andersson hade citronsaft på sig vid gripandet, sid 1052 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan olika användare där gripandet av Daniel 

Andersson, Adam Johansson, Mehdi Tarhini och Saed Gebori diskuteras till 

styrkande av att nämnda personer befann sig i Örebro i syfte att fullfölja det 

planerade mordet, sid 175 i fup 

 

- Uppkopplingar på Daniel Anderssons mobiltelefon och Mehdi Tarhinis encro-

telefon till styrkande av att Daniel Andersson och Mehdi Tarhini åker upp till 

Stockholm tillsammans efter att gripandena hävts, sid 176 i fup  

 

- HRA kl 03.06 angående bl.a. ”kalle” till styrkande av att Mehdi Tarhini, 

Daniel Andersson och Saed Gebori har ett vapen gömt i Örebro, sid 179 i fup 

 

- Mehdi Tarhinis uppkopplingar på den sociala telefonen till styrkande av att 

den lämnats i bostaden under eftermiddagen och kvällen den 28 mars 2020, 

sid 181 i fup.  

 

5.6 Den 30 mars 2020 

 
- Beslagsprotokoll avseende BMW på 2020-5000-BG39329 till styrkande av 

när och var bilen togs i beslag samt vad som anträffades däri, sid 1636-1642 i 

fup 

 

- Satellitbild över platsen där BMW: anträffas, sid 1072 i fup 

 

- Stöldanmälan avseende BMW med reg nr BMM 109 till styrkande av att bilen 

som en kalashnikov förvarats i och som varit avsedd att användas vid brottet 

är tillgripen, sid 4-6 i fup 
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- Anmälan avseende reg skyltar FUU 812 (anträffade i BMW:n), sid 11-13 i fup 

 

- Anmälan avseende reg skyltar DKLPH96 till styrkande av att den i beslag 

tagna BMW:n var falskskyltad, sid 14-16 i fup 

 

- Vapenundersökning till styrkande av det i beslag tagna vapnet är fungerande 

och faller under vapenlagens bestämmelser om tillståndsplikt samt till 

styrkande av att den i beslag tagna ammunitionen passar vapnet och faller 

under vapenlagens bestämmelser som tillståndsplikt, sid 1752–1755 i fup 

 

- Analysresultat avseende DNA i BMW:n samt på föremål anträffade i BMW:n 

till styrkande av att Daniel Andersson, Mehdi Tarhini och Adam Johansson är 

knutna till aktuell bil, sid 1758 – 1776 (delredovisning 3) i fup och sid 1787 – 

1793 (delredovisning 7) i fup  

 

- Analysresultat avseende fingeravtrycksundersökning till styrkande av att 

Daniel Andersson och Adam Johansson är knutna till i beslag tagen BMW, sid 

1782 – 1786 (delredovisning 6) i fup och sid 1794 – 1797 (delredovisning 8) i 

fup samt sid 1798-1799 (delredovisning 9) i fup och sid 1800-1802 

(delredovisning 10) i fup 

 

- Chart över var spår anträffats i den tillgripna BMW:n, sid 1721-1730 i fup 

 

- Protokoll över fordonsundersökning angående vilka föremål som anträffats i 

den i beslag tagna BMW:n samt vilka spår som säkrats däri till styrkande av 

att bilen varit avsedd att användas vid det planerade mordet, sid 1731-1750 i 

fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan ”jappis” och ”sourray” den 2 april 2020 bl.a. 

angående en baxad bil med vapen till styrkande av att den i beslag tagna 

BMW:n och vapnet som låg i den skulle användas vid brottet som skulle ske 

den 28 mars 2020, sid 259 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Hassan Malla och Mehdi Tarhini den 15 april 

2020 kl. 19.34.03 – 19.36.31 angående vapen och var vapnen förvaras till 

styrkande av att vapnet som anträffas i BMW:n var tilltänkt som mordvapen, 

sid 275 i fup  

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och dels Saed Gebori, dels 

otherrabbit den 5 - 8 maj 2020 om att bilen är borta till styrkande av att Mehdi 

Tarhini och Saed Gebori är involverade i mordplanerna samt att vapnet i den i 

beslag tagna BMW:n var avsett att användas vid brottet, sid 282-286 i fup 
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- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Gebori den 6 maj 

2020 kl 20.01.33 och kl 20.02.01 angående Adam till styrkande av att Adam 

Johanssons kläder fanns i BMW:n och att Adam Johansson ingått i 

mordplanen, sid 283 i fup 

 

- Fotografier skickade via Encrochat den 8 maj 2020 av Mehdi Tarhini till Saed 

Gebori och bilder tagna ur samma vinklar i den hyrbil som disponerats av 

Mehdi Tarhini vid aktuell tidpunkt till styrkande av att det är Mehdi Tarhini 

som upptäcker att den i beslag tagna BMW:n är borta, sid 1607-1612 i fup 

 

- Encrochatmeddelande från Mehdi Tarhini till unbornaxe den 8 maj 2020 kl 

22.35.01 angående bil och vapen till styrkande av att den i beslag tagna 

BMW:n var avsedd att användas vid det planerade mordet, sid 287 i fup 

 

- Encrochatmeddelande från Mehdi Tarhini till mysticwind den 25 maj 2020 

angående bil och vapen till styrkande av att den i beslag tagna BMW:n och 

vapnet däri skulle användas vid de planerade morden, sid 292 i fup 

 

- Angivna Encrochat-meddelanden åberopas även till styrkande av att 

information om målsäganden och tillvägagångssätt nedtecknats 

 

6. Bevisning till styrkande av att mordplanerna fortsatt till 

och med den 3 juni 2020 

 
- Encrochatmeddelanden mellan Hassan Malla och ”jappis” den 30 mars 2020 

angående gripandet och de fortsatta planerna till styrkande av att 

mordplanerna är fortsatt aktuella efter gripandet, sid 257 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Hassan Malla och Mehdi Tarhini den 5 april 

2020 angående planeringen till styrkande av att mordplanerna är fortsatt 

aktuella, sid 260 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Gebori den 8 april 

2020 angående personen som äger vapnen till styrkande av att Hassan Malla 

är uppdragsgivare samt att Hassan Malla tagit befattning med hjälpmedel, sid 

260 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Hassan Malla och Mehdi Tarhini den 8 april 

2020 angående att Hassan Malla förser Mehdi Tarhini med information om 

vad de tilltänkta mordoffren befinner sig till styrkande av att mordplanerna är 
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fortsatt aktuella samt att Hassan Malla således tagit befattning med 

hjälpmedel, sid 262 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Gebori den 8 april 

2020 angående planering av mord med anledning av information från Hassan 

Malla till styrkande av att Mehdi Tarhini och Saed Gebori är fortsatt 

involverade i planeringen och att Ali Mousavizadeh, Shahin Amani och Amir 

Parwin är tilltänkta mordoffer samt att det vapen som ska användas är Hassan 

Mallas, sid 262 – 264 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Gebori den 10 april 

2020 kl. 02.21.05 – kl. 02.27.35 angående Örebro och Hassan Malla till 

styrkande av att uppdraget att utföra morden är fortfarande aktuellt och att 

uppdraget funnits under hela vårvintern/våren 2020, sid 267 i fup  

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Gebori den 10 april 

2020 kl. 03.33.33 – 03.34.04. angående nycklar, bil och vapen till styrkande 

av att den BMW och det vapen som togs i beslag den 30 mars 2020 skulle 

användas vid det planerade brottet, sid 269 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Gebori den 10 april 

2020 kl. 03.35.28-03.35.57 angående svenska skyltar till styrkande av att den 

bil som togs i beslag den 30 mars 2020 är den bil som var avsedd att användas 

vid de planerade morden, sid 269 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Hassan Malla och Mehdi Tarhini den 12 april 

2020 om att Hassan Malla är på väg hem snart till styrkande av Hassan Mallas 

vilja att döda Ali Mousavizadeh, Amir Parvin och Shahin Amani, sid 270 i 

fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Gebori den 12 april kl 

23.43.53 – kl. 23.58.54 angående bl.a. att man har tidspress till styrkande av 

att uppdraget att utföra morden är aktuellt fortfarande och att det är Hassan 

Mallas vapen som ska användas vid det tänkta brottet, sid 272 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och silverear den 13 april 2020 

angående var Shahin Amani bor till styrkande av att Mehdi Tarhini 

sammanställt information om tilltänkta offer samt att uppdraget att utföra 

morden är aktuellt fortfarande, sid 273 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och silverear den 15 april 2020 

angående att personer befinner sig utanför Shahin Amanis bostad i syfte att 
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vänta in honom till styrkande av att uppdraget att utföra morden är aktuellt 

fortfarande, sid 275 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Hassan Malla den 15 april 

2002 angående vapen till styrkande av det vapen som anträffades i BMW:n 

den 30 mars 2020 är kopplat till Hassan Malla och avsett att användas vid de 

tilltänkta morden, sid 275 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och dels Hassan Malla, dels 

silverear den 15 april 2020 angående adressen och det finns personer som 

funnits utanför till styrkande av att mordplanen är fortsatt aktuell, sid 275-276 

i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Hassan Malla den 16-18 

april 2020 och den 22-23 april 2020 angående att Hassan Malla ska lura ut Ali 

Mousavizadeh i syfte att döda denne till styrkande av att Hassan Malla har för 

avsikt att fullfölja sin plan samt att mordplanen är fortfarande aktuell, sid 277-

279 i fup 

 

- Skärmdumpar ur Ali Mousavizadehs telefontömning angående en messenger-

konversation den 16 april 2020 om pengar till styrkande av innehållet i encro-

chat, sid 1836 – 1847 i fup (del av granskning av Ali Mousavizadehs 

mobiltelefon) 

 

- Uppgifter om användarnamnet David Orre på Facebook till styrkande av att 

det finns en koppling till Hassan Malla och till styrkande av innehållet i encro-

chat, sid 1192 i fup och sid 330 i fup K1164865-20 

 

o Uppgifter ur ämbetsskrivelse angående kontroller i Spanien till 

styrkande av att Hassan Malla kontrollerats med Jonas Nsenga vid 

flertalet tillfällen, sid 284-285 i fup K1164865-20 

 

- Encrochatmeddelande mellan Mehdi Tarhini och Hassan Malla den 16 april 

2020 kl 18.07.56 angående att Mehdi Tarhinis vän lämnat sin encro till 

skyttarna till styrkande av att silverear brukats av tilltänkta utförare den 13-16 

april 2020 och att det är tilltänkta utförare som funnits utanför Shahin Amanis 

adress vid aktuell tidpunkt, sid 277 i fup 

 

- Encrochatmeddelande från Mehdi Tarhini till Saed Gebori den 18 april 2020 

kl 11.51.19 angående telefon till styrkande av att det är silverear som 

disponerats av tilltänkta skyttar den 13-16 april 2020, sid 278 i fup 
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- Meddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Gebori på WhatsApp den 19 

april 2020 angående Geboris telefon, sid 1935 i fup 

 

- Encrohatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och unbornaxe den 24-25 april 

2020 angående bilder och att det finns andra som skulle dödat de tilltänkta 

offren till styrkande av att Mehdi Tarhini hittat ytterligare en utförare samt att 

mordplanen är fortsatt aktuell, sid 279 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Gebori den 27 – 28 

april 2020 angående den sk. fällan för Ali Mousavizadeh till styrkande av att 

mordplanen är fortfarande aktuell, sid 279-280 i fup 

 

- Lokaliseringsuppgifter ur telefontömning på Ali Mousavizadehs telefon 

angående att han befunnit sig i Göteborg den 26 april 2020 till styrkande av 

innehållet i chatmeddelanden, sid 1861 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Gebori den 28 april 

2020 kl. 15.54.34 – 15.55.57 angående två team och en nyckel till styrkande 

av att det finns flera utförare för de tilltänkta morden samt att BMW-nyckeln 

ska tas tillbaka om inget sker, sid 280 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och dels Saed Gebori, dels 

Hassan Malla den 29 april 2020 angående den s.k. fällan för Ali 

Mousavizadeh till styrkande av att mordplanen är fortfarande aktuell, sid 281 i 

fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och silverear den 29 april 2020 

angående att det finns personer i Örebro till styrkande av att mordplanen är 

fortsatt aktuell, sid 281 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden från silverear till Mehdi Tarhini den 3 maj 2020 om 

att ingen är i Lillån till styrkande av att det funnits utförare på plats i Örebro 

och att mordplanen är fortsatt aktuell, sid 281 i fup 

 

- Encrochatmeddelande från Mehdi Tarhini till Saed Gebori den 4 maj 2020 kl. 

13.45.19 angående nycklar till styrkande av att en BMW ingått i 

mordplanerna, sid 282 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Gebori den 8 maj 

2020 om att Ali sitter på Layali till styrkande av att mordplanen är fortsatt 

aktuell, sid 286 i fup 
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- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini (brukare av silverear från den 

19 maj 2020) och Hassan Malla den 22 maj 2020 angående vapen och 

potentiella utförare till styrkande av att mordplanen fortfarande är aktuell, sid 

288-289 i fup 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Hassan Malla den 23-

24maj 2020 angående var Ali Mousavizadeh befinner sig så att planen kan 

fullföljas till styrkande av att mordplanen är fortfarande aktuell, sid 290-291 i 

fup 

 

 

 

 

7. Bevisning avseende Ahmad Eljammals delaktighet 

 
- Encrochatmeddelanden mellan Hassan Malla och Ahmad Eljammal den 30 

april 2020 bl.a. angående att tre personer ska dödas till styrkande av att 

Ahmad Eljammal erbjuder sig att utföra morden, sid 266 i fup K1164865-20 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Hassan Malla och Ahmad Eljammal den 11 

maj 2020 bl.a. angående Shahin och Ali till styrkande av att det finns en 

mordplan och att Ahmad Eljammal är deltaktig i den, sid 267 i fup K1164865-

20 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Hassan Malla och Ahmad Eljammal den 27 

maj 2020 och den 30 maj 2020 angående mordplanerna samt Shottaz till 

styrkande av att Ahmad Eljammal söker anstifta andra att begå morden samt 

att Ahmad Eljammal erbjuder sig att utföra morden, sid 268-270 i fup 

K1164865-20 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Ahmad Eljammal och dels encrosthlm, dels 

Hassan Malla, dels tanleg den 30-31 maj 2020 angående encro-telefoner och 

piraterna till styrkande av att Ahmad Eljammal skaffat hjälpmedel att 

användas vid de planerade morden samt att Piraterna (Shottaz) är involverade 

i mordplanerna, sid 271-275 i fup K1164865-20 

 

- Encrochatmeddelanden mellan Ahmad Eljammal och dels encrosthlm, dels 

mystichawk den 31 maj – 2 juni 2020 angående encro-telefoner till styrkande 

av att Ahmad Eljammal skaffat hjälpmedel att användas vid de planerade 

morden samt att Piraterna är involverade i mordplanerna, sid 275-279 i fup 

K1164865-20 
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- Encrochatmeddelanden mellan Ahmad Eljammal och dels Hassan Malla, dels 

mystichawk den 2-3 juni 2020 angående att Hassan Malla ska lägga till 

Piraterna på sin encro till styrkande av att Ahmad Eljammal skaffat 

encrotelefon till potentiella utförare, sid 279-281 i fup K1164865-20 

 

- Foto från spaning i Rinkeby den 13 augusti 2020 på Ahmad Eljammal och 

person kopplad till Shottaz till styrkande av innehållet i chattarna, sid 369 i 

fup K1164865-20 

 

- Iakttagelser i Örebro av personer kopplade till Shottaz i den 21 augusti 2020 

till, styrkande av innehållet i Encro-chat, sid 373 i fup K1164865-20 

 

- Spaningsfilm i Örebro den 26 augusti 2020 till styrkande av att Hassan Malla 

träffat personer kopplade till Shottaz till styrkande av innehållet i 

chatmeddelandena och Ahmad Eljammals delaktighet 

 

Skriftlig bevisning avseende åtalspunkterna 4 och 5  

 

Sidhänvisning avser fup i K1172979-20 om inte annat anges. 

 

8. Bevisning om Ahmad Eljammals förvärv av ca 4 kg 

kokain och överlåtelse av 2 kg kokain den 4 april  
 

- Meddelanden och fotografier skickade genom encrochat, sid 57-149 i fup, 

mellan sicarioback och aboesamir samt mellan sicarioback och moltenflame 

den 27 mars till 6 april 2020 till styrkande av att: 

 

o att Ahmad Eljammal i början av april förvärvar ca 4 kg kokain,  

o den 3 april genom annan person överlämnas 530 000 kr som 

delbetalning för 2 kg kokain till person som färdas i personbil 

XOJ 770 och som kom till Örebro vid 16-tiden, 

o att Ahmad Eljammal den 4 april genom annan i Örebro överlåter ca 2 

kg av kokainet, 

o att förvärv och överlåtelse utgjort ett led i en verksamhet som bedrivits 

i större omfattning med internationella kopplingar. 

 

- Parkeringsanmärkning avseende XOJ770 den 3 april 2020 kl. 13.23 

styrkande av att bilen då befann sig på Lagmansbacken 3 i Botkyrka kommun, 
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intill Ahmad Eljammals dåvarande bostad och lite drygt 2 timmars bilväg från 

Örebro, sid 213 i fup. 

 

- Sakkunnigutlåtande från NFC till styrkande av att kemikalierna bikarbonat 

och ammoniak och begreppet kokas kan sättas i samband med framställning 

av kokainbas eller haltbestämning av kokain, sid 209-212 i fup. 

 

9. Bevisning om Ahmad Eljammals överlåtelse i 

Flemingsberg den 4 april 
 

- Meddelanden skickade genom encrochat mellan aboesamir och tinylion den 2 

till 6 april 2020, sid 151-161 i fup, till styrkande av att: 

 

o Ahmad Eljammal på kvällen den 4 april i Flemingsberg genom annan 

överlåter ca 1 kg av kokainet till en okänd person med encro 

användarnamn tinylion, 

o att priset för 0,5 kg av kokainet på krita är 220 000 kr samt  

o att överlåtelsen utgjort ett led i en verksamhet som bedrivits i större 

omfattning med internationella kopplingar. 
 

10. Bevisning om Ahmad Eljammals överlåtelser i Sollentuna 

den 4 och 5 april samt Ahmad Eljammals, Lilirose Trads 

och Evelina Dibbas hantering av narkotikavederlag och 

ytterligare pengar som härrör från brottslig verksamhet 

den 20 april 

 

- Meddelanden skickade genom encrochat mellan aboesamir och tomahaawk 

den 1-20 april 2020, sid 162-189 (återfinns delvis även sid 1471-1473) i fup, 

till styrkande av: 

o att Ahmad Eljammal genom annan den 3 april mottar 415 000 kr som 

betalning för 1 kg kokain, 

o att Ahmad Eljammal på kvällen den 4 april i Sollentuna genom annan 

överlåter ca 1 kg kokain till okänd person med användarnamn 

tomahaawk, 

o att Ahmad Eljammal genom annan den 5 april överlåter ca 1 kg kokain 

på krita till okänd person med användarnamn tomahaawk, 

o att betalning om 350 000 kr för narkotikan som överlåtits den 5 april 

hämtas på uppdrag av Ahmad Eljammal den 20 april vid 18.30-tiden 

av Lilirose Trad och Evelina Dibba samt 

o att överlåtelsen utgjort ett led i en verksamhet som bedrivits i större 

omfattning med internationella kopplingar. 
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- Urklipp samt uppspelning av film jämte protokoll från mobiltömningar till 

styrkande av att Lilirose Trad och Evelina Dibba tillsammans befinner sig i en 

bil den 20 april kl. 18.52 och att Lilirose då poserar med tre större buntar 

sedlar, sid 1220 och 1225 i fup avseende Dibbas telefon samt sid 1226 och 

1255-1256 i fup avseende Trads telefon. 

 

- Protokoll tömning av Evelina Dibbas mobiltelefon angående att hon 

meddelar sin mamma den 20 april kl. 17.22 att hon ”är ute med lili” till 

styrkande av att Evelina Dibba medverkar i gärningen i Sundbyberg, sid 1224 

i fup. 

- Meddelanden skickade genom encrochat mellan aboesamir och sicarioback 

den 20 april 2020, sid 1474-1475, till styrkande av: 

o att Ahmad Eljammal strax före kl 13 den 20 april får adressen till en 

växlare på Sankt Paulsgatan 20 och 

o att Ahmad Eljammal vid 14-tiden den 20 april återkopplar växlingskurs 

till Hassan Malla. 

 

- Spanings-PM jämte film och stillbild från HKÖ till styrkande av att Ahmad 

Eljammal 20 april vid 13-tiden besöker växlingskontoret Worldexchange på 

Sankt Paulsgatan 20, sid 1482-1483 i fup. 

- Meddelanden skickade genom encrochat mellan aboesamir och muteherder 

den 20-21 april 2020, sid 1474-1475 i fup, till styrkande av: 

o att Ahmad Eljammal vid 14-tiden den 20 april frågar muteherder om 

han kan växla 420 000 kr, 

o att Ahmad Eljammal meddelar att det är en tjej som kommer att komma 

med pengarna samt att 

o Ahmad Eljammal kl. 15.08 den 21 april meddelar att tjejen är på plats 

men att dörren är stängd. 

 

- Protokoll tömning av Lilirose Trads mobiltelefon angående att Lilirose Trad 

försöker kontakta Ahmed Eljammal den 21 april kl 15.00 till styrkande av att 

Lilirose Trad agerar på uppdrag av Ahmed Eljammal, sid 1247 i fup. 

 

- PM till styrkande av att encro användarnamn muteherder kan kopplas till en 

person som är ansvarig för verksamheten på växlingskontoret World 

Exchange på Sankt Paulsgatan 20 i Stockholm, sid 1481 i fup. 

 

- Fotografier jämte kartbild över koordinaterna där fotografierna skapats till 

styrkande av att Lilirose Trad den 21 april 2020 kl. 15.07 befinner sig i en bil 

på Sankt Paulsgatan i Stockholm intill växlingskontoret Worldexchange, sid 

1476-1477 i fup.  



 Nationella åklagaravdelningen - Riksenheten  Sida 

 

28 (33) 

  mot internationell och organiserad brottslighet  Handling 

 

1515 

   Ärende 

 

AM-135532-20 

  Kammaråklagare Tove Kullberg 2021-03-25 Handläggare 860-S20 

       

 

 

 

 

- Spanings-PM jämte film och stillbild från HKÖ till styrkande av att Lilirose 

Trad den 21 april kl. 15.12 försöker öppna en dörr intill växlingskontoret 

Worldexchange, att hon kl. 15.13 går in på växlingskontoret och träffar den 

person som kopplas till encrochats användarnamn muteherder samt att hon 

därefter sätter sig i personbilen XOJ 770, sid 1481-1482 i fup. 

- Meddelanden skickade genom encrochat mellan aboesamir och muteherder 

den 21 april 2020, sid 1478 i fup, till styrkande av: 

 

o att Ahmad Eljammal på kvällen den 21 april bekräftar att växling ägt 

rum genom skickar meddelande till muteherder för att stämma av 

summan med växlaren. 

 

Skriftlig bevisning avseende åtalspunkterna 6 och 7  

 

11. Bevisning om förvärv av 19 kg kokain den 28 maj i 

Göteborg 

 

- Meddelanden skickade genom encrochat från aboesamir till fabledfoot, 

foreignheart och fuckyoupayme den 29 april-30 maj 2020, sid 511-524, till 

styrkande av: 

o att Ahmad Eljammal förvärvat ett mycket stort parti kokain och 

o att förvärvet utgjort ett led i en verksamhet som bedrivits i större 

omfattning med internationella kopplingar. 

 

- Meddelanden skickade genom encrochat mellan aboesamir och jawpainter 

den 29 maj – 8 juni 2020, sid 525- 536 till styrkande av: 

o att Ahmad Eljammal förvärvat ett mycket stort parti kokain vilket han 

bjuder ut till försäljning och 

o att Lilirose Trad utför överlåtelser på uppdrag av Ahmad Eljammal. 

 

- Anteckning påträffad i samband med husrannsakan i Ahmed Eljammals 

bostad den 31 maj 2020 angående uträkningar och noteringar om stängd gräns 

m.m. till styrkande av att Ahmed Eljammal bedriver narkotikaverksamhet i 

större omfattning och med internationella kopplingar, sid 1028 i fup. 

 

- Meddelanden skickade genom encrochat mellan shockingcrocodile och 

morderncake den 28 maj 2020 till styrkande av att 19 kg kokain överlämnas 

till Lilirose Trad och Evelina Dibba den 28 maj på Doktor Sahlens gata i 

Göteborg, sid 215-252 i fup. 
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- Analys av fotografi skickat genom encrochat mellan shockingcrocodile och 

morderncake den 28 maj 2020 till styrkande av att narkotikan överlämnas till 

Lilirose Trad och Evelina Dibba på Doktor Sahlens gata i Göteborg, sid 262-

271 i fup. 

 

- Brukaranalys avseende användarnamn morderncake till styrkande av att 

den narkotika som Lilirose Trad och Evelina Dibba mottar den 28 maj i 

Göteborg överlämnas av den person, Nick Werczynski, från vilken polisen 

den 8 juni beslagtar ca 56 kg kokain från, sid 254-261. 

 

- Dom från Göteborgs TR, mål B 9116-20, till styrkande av att användaren 

bakom användarnamnet morderncake, Nick Werczynski,  dömts för att ha 

överlämnat 19 kg kokain till två kvinnor, sid. 256-265 i tilläggsprotokoll 1. 

 

- Beslagsprotokoll, fotografier, analysresultat, PM angående doft och 

jämförelseanalys avseende ca 56 kg kokain som beslagtogs den 8 juni 2020 i 

Göteborg till styrkande av att narkotika som överläts den 28 maj utgjorde en 

del av ett större parti kokain som beslagtogs den 8 juni, sid 272-286, 288-301, 

302-307, 321 och 985-991 i fup.  

 

- Uppspelning av video lagrad i Evelina Dibbas mobiltelefon till styrkande av 

att Lilirose Trad och Evelina Dibba den 28 maj färdats i bil tillsammans, 

stillbild sid 374 i fup. 

 

- Sms skickat från Lilirose Trads mobiltelefon den 28 maj till styrkande av att 

hon samma dag genomför en narkotikatransport, sid 251 i fup. 

 

- Uppgifter från tömning Evelina Dibbas mobiltelefon utvisande att hon den 

28-29 maj till arbetsgivare anmäler sig sjuk, meddelar sin mamma att hon 

arbetade den 28 maj samt att hon den 28 maj laddar ner applikationen Waze 

(GPS och trafik i realtid), sid 276-280 i tilläggsprotokoll 1. 

 

- PM och visualisering trängselskatt till styrkande av att Lilirose Trad och 

Evelina Dibba den 28 maj kl.11.55-14.34 färdats i Göteborg i XOJ770, sid 

567 och 574 i fup. 

 

- Signal-meddelanden mellan Lilirose Trad och Evelina Dibba den 29 maj till 

styrkande av att de hanterar stora summor kontanter (340 000 euro) samt är 

väl insatta i den narkotikahandel de är inblandade i, sid 1007-1009 i fup samt 

sid 275 i tilläggsprotokoll 1. 
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12. Bevisning om hantering av 5 kg kokain den 28 maj i 

Kopparberg 

 

- Meddelanden skickade genom encrochat mellan aboesamir och sicarioback 

den 26-30 maj 2020, sid 454-480 i fup, till styrkande av: 

o att Hassan Malla förvärvar 5 kg kokain av Ahmad Eljammal genom att 

partiet överlämnas i Kopparberg den 28 maj  

o att Hassan Mallas och Ahmad Eljammals kostnad per kg kokain är 

385 000 kr och 

o att överlåtelsen utgjort ett led i en verksamhet som bedrivits i större 

omfattning med internationella kopplingar. 

 

- Meddelanden skickade genom encrochat mellan sicarioback och silverear den 

27-29 maj 2020, sid 481-489 i fop, till styrkande av: 

o att Mehdi Tarhini den 28 maj förvärvar 1 kg kokain för 425 000 kr, 

o att Mehdi Tarhini låter ta emot och förvarar 4 kg kokain 

 

13. Bevisning om överlåtelse av 1 kg kokain den 30 maj i 

Alby 

 
- Meddelanden skickade genom encrochat mellan aboesamir och chapostress 

den 26 maj – 2 juni 2020, sid 490-502 i fup, till styrkande av: 

o att Ahmad Eljammal genom Lilirose Trad och Evelina Dibba överlåtit 

ca 1 kg och 311 gram kokain den 30 maj i Alby, 

o att priset för 1 kokain var 420 000 kr och 

o att överlåtelsen utgjort ett led i en verksamhet som bedrivits i större 

omfattning med internationella kopplingar. 

 

14. Bevisning om överlåtelse av 1 kg kokain den 30 maj i 

Sollentuna 

 

- Meddelanden skickade genom encrochat mellan aboesamir och tomahaawk 

den 28-30 maj 2020, sid 503-510 i fup, till styrkande av: 

o att Ahmad Eljammal genom Lilirose Trad och Evelina Dibba överlåtit 

ca 1 kg kokain den 30 maj i Sollentuna och 

o att överlåtelsen utgjort ett led i en verksamhet som bedrivits i större 

omfattning med internationella kopplingar. 
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15. Bevisning särsk. ang. Lilirose Trads och Evelina Dibbas 

medverkan  

 

- Geotime rapport och analys positioner för Lilirose Trads och Evelina 

Dibbas mobiltelefoner, sid 544-566 i fup, till styrkande av att Lilirose Trad 

och Evelina Dibba:  

o vid tiden för förvärv av kokain den 28 maj i Göteborg, befinner sig vid 

platsen för överlåtelsen, 

o  vid tiden för överlåtelsen av kokain den 28 maj i Kopparberg, befinner 

sig vid platsen för överlåtelsen, 

o vid tiden för överlåtelsen av kokain den 30 maj i Alby, befinner sig vid 

platsen för överlåtelsen, 

o vid tiden för överlåtelsen av kokain den 30 maj i Sollentuna, befinner 

sig vid platsen för överlåtelsen, 

o den 30 maj, efter ovan överlåtelser, befinner sig intill Ahmad 

Eljammals bostad i Södertälje. 

 

- Avlyssnat samtal utvisande att Ahmad Eljamal samtalar med flickor utanför 

sin bostad den 30 maj samtidigt som Lilirose Trads mobiltelefon befinner sig 

på platsen, till styrkande av att Lilirose Trad och Evelina Dibba agerar på 

uppdrag av Ahmad Eljammal, sid 542 i fup. 

 

 
 

 

16.  Bevisning om överlåtelse av 1 kg kokain den 5 juni i 

Västerås 

 
- Meddelanden skickade genom encrochat mellan aboesamir och tanleg den 

4 juni 2020, sid 537-542 i fup, till styrkande av: 

o att överlåtelse av 1 kg kokain den 5 juni 2020 Gråsparvsvägen i 

Västerås sker på Ahmad Eljammals uppdrag samt 

o att 400 000 kr ska överlämnas som vederlag för narkotikan. 

 

- Spaningsfotografi jämte fotografi av Lilirose Trad efter gripande den 5 juni 

2020 till styrkande av att det är Lilirose Trad som överlåter det kokain som 

påträffas i Ahmed Abdullah Mahamads källarförråd, sid 665 i fup.  

   

- PM angående rådighet över tagg samt lista inpassering Lövhagsgatan 17-21 

till styrkande av att  att Ahmed Abdullah Mahameds familjs tagg använts strax 
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före och strax efter möten mellan Ahmed Abdullah Mahamed och Lilirose 

Trad, sid  704-706. 

 

- Beslagsprotokoll jämte analysresultat utvisande att det den 5 juni i ett 

källarförråd tillhörande Ahmed Abdullah Mahamad påträffas en orange 

Stadium-påse innehållande 1 g kokain och ett kvitto, styrkande av att Ahmed 

Abdullah Mahamad mottagit 1 kg kokain med en halt om 93 % vid mötet med 

Lilirose Trad, sid 908 och 918 i fup. 

 

- Beslagsprotokoll jämte fotografier utvisande att Lilirose Trad i sin bil strax 

efter mötet med Ahmed Abdullah Mahamad den 5 juni, utöver två 

mobiltelefoner, innehar en påse innehållandes 403 000 kr i kontanter i en vit, 

röd och grön påse till styrkande av att Lilirose Trad mottagit ersättning för den 

överlåtna narkotikan, sid 905 och sid 722-723 i fup. 

 

- Fingeravtrycksjämförelse utvisande att Lilirose Trads och Ahmed Abdullah 

Mahamads fingeravtryck återfinns på den Stadium-kasse i vilken 1 kg kokain 

förvaras, till styrkande av att det är Lilirose Trad som överlåter det kokain 

som påträffas i källarförrådet, sid 956-959 i fup. 

 

- PM, kvitto, bilder från övervakningskamera samt 

fingeravtrycksjämförelse utvisande att kvittot som återfanns i samma 

Stadium-påse som kokainet härrör från ett inköp som Evelina Dibba gjort då 

hon varit i sällskap med Lilirose Trad till styrkande av att det var Lilirose Trad 

som överlåter narkotikan, sid 683-702 och 960-962 i fup. 

 

- Undersökningsprotokoll avseende två mobiltelefoner tagna i beslag från 

Lilirose Trad utvisande att det i den ena telefonen den 5 juni görs en sökning 

på Gråsparvsvägen 14 i Västerås genom telefonens kartapplikation samt att 

färdbeskrivningar till/från adresser i Västerås har registrerats samt att den 

andra telefonen, i tidsmässig anslutning till överlåtelsen, synes kommunicerar 

genom den krypterade applikation SkyECC till styrkande av att det är Lilyrose 

Trad som överlåter narkotikan, sid 1263, 1268 och 1276. 

 

- Dom Västmanlands TR angående att Ahmed Abdullah Mahamad erkänt och 

dömts för grovt narkotikabrott genom att motta 1 kg kokain den 5 juni i 

Västerås, sid 963-969 i fup. 

 

- Undersökningsprotokoll jämte fotografier avseende kokain taget i beslag 

den 5 juni i Västerås utvisande att den var förpackad i emballage av ballong 

samt stansad md märket GL, till styrkande av att kokainet var en del av det 

parti som förvärvades i Göteborg den 28 maj, sid 713-716 och 939-944 i fup. 
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- Analysresultat kokainjämförelse till styrkande av att den narkotika som 

överläts den 5 juni i Västerås är en del av det parti som förvärvades i 

Göteborg den 28 maj, sid 985-991. 

 

- Tillgångsutredning angående Lilirose Trads ekonomi till styrkande av att i 

beslag tagna kontanter härrör från brottslig verksamhet, sid 29-32 

protokollsbilaga Finansiella utredningar (åberopas även avseende åp 9). 

 

- Tillgångsutredning angående Ahmad Eljammals ekonomi till styrkande av 

att i beslag tagna kontanter härrör från brottslig verksamhet, sid 4-13 

protokollsbilaga Finansiella utredningar (åberopas även avseende åp 6). 

 

Skriftlig bevisning avseende åtalspunkten 8 

 

17.  Bevisning beträffande beslag av kontanter 

 

- Beslagsprotokoll jämte fotografier utvisande hur 10 000 euro och 12 500 

svenska kronor i kontanter förvarades i byrålåda i Lilirose Trads sovrum, sid 

1502, 1505-1507, 1513-1515. 

 

- Rapport kontantuttag angående en swish-inbetalning som görs på Lilirose 

Trads konto den 11 september 2019 och uttas i kontanter samma dag till 

styrkande av att detta belopp kan härledas till ett polisanmält bedrägeri, sid 

1541-1542 i fup. 
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Kompletterande bevisuppgift åtalspunkterna 1-3 

 

 

Muntlig bevisning åp 1 

  

Vittnesförhör med polisen Maria Waland att höras om sina iakttagelser den 21 

augusti 2020 i Örebro till styrkande av att individer kopplade till Shottaz varit i 

Örebro och träffat Hassan Malla.  

 

 

Skriftlig bevisning 

 

2. Användarnamn Encro och brukare av dessa 

 

Utdrag ur ämbetsberättelse från spansk polis till styrkande av att Hassan Malla 

flög till Barcelona den 13 mars 2020, sid 302 i fup 

 

 

3. Bevisning kring koppling mellan de tilltalade (avser åtalspunkterna 1-8) 

 

Granskning av mobiltelefon tagen i beslag från Mehdi Tarhini (BG110016 p 1) 

angående inlagda kontakter till styrkande av att Mehdi Tarhini känner Saed 

Gebori och Garabet Kazarian, sid 1901-1902 i fup 

 

 

4.1 Bevisning om att det finns en konflikt mellan Hassan Malla och No 

Surrender MC 

 

Skärmavbilder på en chat anträffade i Ali Mousavizadehs mobiltelefon, sid 

1261-1265 i fup 

 

 

4.2 Bevisning om att Hassan Malla planerat mord och uppdragit åt andra att 

utföra dem 

 

Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och jappis den 23 februari 2020 

angående att man ska åka till Örebro och spana samt ta kontakt med Hassan 

Malla till styrkande av att Mehdi Tarhini redan vid denna tidpunkt åtagit sig 

uppdraget samt att Hassan Malla ligger bakom det, sid 243 i fup 

 

 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

Box 57 
101 21  STOCKHOLM 
 

Hantverkargatan 25 A 
 

010-562 50 00 
 
Telefax 

010-562 54 83 

registrator.riksenh-int@aklagare.se 
 
Webbadress 

www.aklagare.se 
 

 

 

Bilaga 2

ÖREBRO TINGSRÄTT 
DOHA 23 
 
INKOM: 2021-04-09 
MÅLNR: B 5057-20 
AKTBIL: 720
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5.1 Allmänt 

 

Uppgift om programinslag på P4 Örebro, sid 1155 i fup 

 

Foton på Volvo SHS 524 till styrkande av att det är aktuell bil som disponeras 

av Daniel Andersson vid tidpunkterna som är aktuella för Örebro-händelsen 

samt till styrkande av att aktuell bil omnämns i HRA, sid 2020 i fup 

 

 

5.2 Den 17 mars 2020 

 

Uppgift om vem kortet som parkeringen betalas med tillhör till styrkande av att 

Garabet Kazarian är inblandad i betalningen av p-biljetten, sid 1992 i fup 

 
Mehdis Tarhinis uppkopplingar den 17 mars 2020 på kvällen till styrkande av att han 

varit i Örebro, sid 77 och sid 78 i fup  

 

Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Ali Kathem Gebori 

angående att man betalat parkering en månad i taget till styrkande av att 

BMW:n var avsedd att användas vid brottet, sid 79 i fup 

 

 

5.3 Den 19 mars 2020 – möte i Stockholm 

 

Inlägg på Daniel Anderssons Facebook till styrkande av att det finns ett motiv 

för honom att åta sig uppdraget att döda de tre målsägandena, sid 1208 i fup 

 

Video anträffad på Daniel Anderssons mobiltelefon till styrkande av att det 

finns ett motiv för honom att åta sig uppdraget att döda de tre målsägandena 

 

Två bilder anträffade i Daniel Anderssons mobiltelefon avseende adressen till 

mamman till Shahin Amanis barn till styrkande av att Daniel Andersson åtagit 

sig uppdraget, sid 1868 i fup 

 

 

5.4 Den 25 mars 2020 – resa till Örebro 

 

Kvitto från Biltema till styrkande av vad som inhandlats, sid 105 i fup 

 

Uppkopplingar på Mehdi Tarhinis encrotelefon den 25 mars 2020 kl. 17.44 – 

18.22 till styrkande av att han befunnit sig i Farsta, Stockholm, sid 110 i fup 

 

Encrochatmeddelanden från Hassan Malla till Mehdi Tarhini den 25 mars 

2020, sid 139 i fup 
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Utdrag ur PM HDA angående Ali Nomad och restaurang Watt till styrkande av 

att Mehdi Tarhini känt till kopplingen, sid 957 i fup 

 

HRA kl 00.07 till styrkande av att Hassan Malla är involverad i det som ska 

ske, sid 151 i fup 

 

 

5.5 Den 28 mars 2020 – resa till Örebro 

 

Uppkopplingar på Mehdi Tarhinis encrotelefon den 28 mars 2020 kl 14.49 – kl 

16.05 till styrkande av att han åkt till Stockholm, sid 155 i fup 

 

HRA kl 03.16 angående vad man skulle sagt vid förhör till styrkande av att 

Mehdi Tarhini och Saed Gebori skulle ha behövt en alternativ förklaring till sitt 

Örebro-besök, sid 180 i fup 

 

 

6. Förberedelsen fortsätter 

 

Encrochatmeddelanden från Saed Gebori till supervalioso den 15 april 2020 till 

styrkande av att adressen vidarebefordrats till personer utanför, sid 275 i fup 

 

Encrochatmeddelande mellan Mehdi Tarhini och Hassan Malla den 16 april 

2020 kl 18.07.56 angående att Mehdi Tarhinis vän lämnat sin encro till 

skyttarna till styrkande av att silverear brukats av tilltänkta utförare den 13-16 

april 2020 och att det är tilltänkta utförare som funnits utanför Shahin Amanis 

adress vid aktuell tidpunkt, sid 277 i fup  aktuell bevisning återkallas 

 

Encrochatmeddelande från Mehdi Tarhini till Saed Gebori den 18 april 2020 kl 

11.51.19 angående telefon till styrkande av att det är silverear som disponerats 

av tilltänkta skyttar den 13-16 april 2020, sid 278 i fup  aktuell bevisning 

återkallas 

 

Encrochatmeddelanden mellan Mehdi Tarhini och Saed Gebori den 8 maj 2020 

angående att utförarna inte är i Örebro och att man inte har vapen till styrkande 

av att planen är aktuell och att det vapen som togs i beslag den 30 mars 2020 

var avsett att användas vid mordet, sid 286-287 i fup 

 

PM om polismans iakttagelser den 8 maj 2020 till styrkande av innehållet i 

encrochatmeddelandet samma datum, sid 1088 i fup 
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Kompletterande bevisuppgift 2 

 

 
1 Allmänt om Encro och andra krypterade kommunikationssjänster 

 

Separat ingivna handlingar angående Förtydligande gällande positionering av 

Encro 2021-04-14 samt Ytterligare förtydligande gällande positionering via Encro 

2021-04-22 till styrkande av att Encro-positioner inte kan jämställas med svenska 

dataposter i en HÖK 

 
2 Användarnamn Encro och brukare av dessa 

 

Video skickad i whatsApp från Ahmad Eljammal till Hassan Malla till styrkande 

av att Ahmad Eljammal tilltalar Hassan Malla som ”kuz”, sid 243 i 

tilläggsprotokoll 1 i K1164865-20 

 

 

4.1 Bevisning om att det finns en konflikt mellan Hassan Malla och No 

Surrender MC 

 

 

WhatsApp-meddelanden till styrkande av att Hassan Malla behöver vara 

försiktig, sid 460 i fup K1164865-20 

 

HAK-samtal mellan Hassan Malla och Denise Vestling till styrkande av att 

Hassan Mallas bil blivit beskjuten, sid 398 i fup K1164865-20 

 

 
4.2 Bevisning om att Hassan Malla planerat mord och uppdragit åt andra att 

utföra dem 

 

HAK-samtal och WhatsApp-meddelanden mellan Hassan Malla och Hadi 

Shire till styrkande av att Shahin Amani kallas för ”tjockisen” sid 396-397 

samt sid 459 i fup K 1164865-20 

 

Encrochatmeddelande mellan Mehdi Tarhini och Saed Gebori till styrkande av 

att Shahin Amani kallas för ”tjockisen”, sid 216 i fup K 1164865-20 

 

 

 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

Box 57 
101 21  STOCKHOLM 
 

Hantverkargatan 25 A 
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7. Bevisning avseende Ahmad Eljammals delaktighet 

 

Encrochatmeddelanden mellan Ahmad Eljammal och Hassan Malla den 24 

april 2020 till styrkande av att Ahmad Eljammal redan då känt till att Hassan 

Malla har en mordplan, sid 265 i fup K 1164965-20 

 

WhatsApp -meddelande från Ahmad Eljammal till H Malla den 11 maj 2020 

kl.16.04 till styrkande av att konversationen på encrochat kring samma 

tidpunkt sker mellan Ahmad Eljammal och Hassan Malla, sid 606 i fup 

K1164865-20 

 

 

 

Åtalspunkterna 4-7 och stämningsansökan daterad 19 april 2020 avseende 

grovt narkotikabrott Med fup och tilläggsprot. avses protokoll hänförliga till K1172979-

20. 

 

 

- CAN-rapport 191 om narkotikaprisutvecklingen i Sverige, sid. 323-

358 (främst sid 344) i fup., utvisande att grossistpriset för 1 kg kokain i 

median var 360 000 kr år 2019 till styrkande av att prisuppgifter i 

encrochatar avser kokain.   

 

- Meddelanden skickade genom encrochat, sid 487-488 i protokoll 

Konversation 8 encro-telefoner, mellan sicarioback och aboesamir den 

3 juni 2020 till styrkande av att narkotikahanteringen utgjort ett led i en 

verksamhet som bedrivits i större omfattning med internationella 

kopplingar.  

 

 

 

Åtalspunkten 6 

 

- Uppgifter från tömning Evelina Dibbas mobiltelefon, sid. 5 i 

tilläggsprot. 2, till styrkande att video föreställande Lilirose Trad och 

Evelina Dibba i bil den 28 maj skapats kl. 09.47 samma dag. 

 

- Tjänsteanteckning ang. hyra av garage, sid. 26-27 i tilläggsprot. 4, till 

styrkande av att Lilirose Trads mamma hyr ett garage på Terapivägen. 

 

- Körsträckor med tidsangivelser, sid. 23-25 i tilläggsprot 4, till 

styrkande av att Lilirose Trad och Evelina Dibba den 30 maj 
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transporterar sig tillsammans i XOJ770 mellan Flemingsberg, Alby, 

Sollentuna och Södertälje. 

 

- Mastuppkoppling Ahmad Eljammals telefon, sid. 28 i tilläggsprot 4, 

den 30 maj kl 13.52, sid 28 i TP 4, till styrkande av att Ahmad 

Eljammal, Lilirose Trad och Evelina Dibba träffas.  

 

- Meddelanden skickade genom encrochat, sid 10 i tilläggsprot 5, mellan 

aboesamir och pablo-kartel den 7-8 juni 2020 till styrkande av att 

Lilirose Trad agerat på Ahmad Eljammals uppdrag.  
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Kompletterande bevisuppgift 3 

 

 

Separat ingiven handling angående encrochat och hur förfarandet varit i 

Frankrike samt vilket lagstöd som funnits till styrkande av att åtgärderna varit 

lagliga i Frankrike samt vad som omfattas av sekretess. 

 

 

 

Åklagarna kommer att behöva ca 30 min för en kompletterande sakframställan 

den 28 maj 2021 för föredragning av ovan angivet dokument samt redan 

åberopade men ej föredragna encrochatmeddelanden. 

 

 

 

Tove Kullberg 
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Angående stämningsansökan daterad 25 mars 2021 

 

Bilagt översänds en stämningsansökan med de justeringar som gjorts av 

åklagare i samband med huvudförhandlingen (markerat i rött). Därtill 

tillkommer ett tillägg i ÅP 6 där det tillagts ”tillsammans och i 

samråd/samförstånd” beträffande Lilirose Trad och Evelina Dibba samt 

yrkande om förverkanden riktade mot Ahmad Eljammal (se även 

kompletterande bevisuppgift nedan). 

 

Det anförs beträffande ÅP 5 att bakomliggande brottslig verksamhet avseende 

hela beloppet 420 000 kr är narkotikabrottslighet. 

 

Det anförs beträffande ÅP 8 att bakomliggande brottslig verksamhet avseende 

10 000 EUR är narkotikabrottslighet och avseende 12 500 SEK är ekonomisk 

brottslighet. 

 

Kompletterande bevisuppgift (med fup. avses förundersökningsprotokoll i 

K1172979-20) 

 

Sakkunnigutlåtande utvisande att BG123838 p 12 är en förkonfigurerad 

TotalSec-telefon med syfte att dölja kommunikation, fup. sid. 1200-1203. 

 

Extraktionsprotokoll utvisande att BG123838 p 13 är en förkonfigurerad Sky-

telefon med syfte att dölja kommunikation, fup. sid. 1205-1206. 

 

Extraktionsprotokoll utvisande att BG123838 p 14 är en förkonfigurerad 

Ghost-telefon med syfte att dölja kommunikation, fup. sid. 1207-1208. 

 

Extraktionsprotokoll utvisande att BG123838 p 15 är en förkonfigurerad 

Ghost-telefon med syfte att dölja kommunikation, fup. sid. 1209-1210. 
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Angående bevisning åberopad till styrkande av åp 5 

 

 

 
Protokoll tömning av Evelina Dibbas mobiltelefon angående att hon meddelar sin 

mamma den 20 april kl. 17.22 att hon ”är ute med lili” till styrkande av att Evelina 

Dibba medverkar i gärningen i Sundbyberg, sid 1224 i fup har åberopats till styrkande 

av åtalspunkten 5.  

 

Mot bakgrund av att meddelandet bedöms omfattas av beslagsförbudet i 27 kap 2 § st 

2 RB återkallas angiven bevisning. 
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Advokater och delägare: Mattias Ahlkvist / Peter Nilsson / Rodney Humphreys 

Advokat: Maria Granat Hamberg 
Biträdande jurister: Emelie Kjell / Filippa Hjortzberg de Champs 

Scheelegatan 12, 112 28 Stockholm 
08-444 50 50 / info@alphaadvokat.se 

Brottmålsadvokaterna Alpha Omega AB, 559173-7779 

Örebro tingsrätt 
Rotel 8 

Endast per e-post 
 
 Stockholm den 16 april 2021 

 

 

 

Bevisuppgift  
Mål nr. B 5057-20, Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet ./.  

Daniel Andersson, m.fl. 

Angående: Förberedelser till mord 

 

 

I egenskap av offentlig försvarare för Daniel Andersson åberopas på uppdrag av honom följande 

skriftliga bevisning. 

  

 

Utdrag ur häktesprotokoll (daterat 2019-12-27) avseende Daniel Andersson (Gävle tingsrätts mål 

B 3907-19), till styrkande av att Daniel Andersson vid det tillfället disponerade i vart fall en BMW 

(se bilaga 1). 

 

Beslagsprotokoll (avseende beslag tagna ifrån Daniel Andersson i Tranås i samband med 

ingripande den 2019-06-13), till styrkande av att Daniel Andersson innehaft en AK47 Kalasjnikov 

replika (se bilaga 2). 

 

________________________________ 

 

Som ovan, 

 
Rodney Humphreys 
Advokat 
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Advokat: Maria Granat Hamberg 
Biträdande jurister: Emelie Kjell / Filippa Hjortzberg de Champs 

Scheelegatan 12, 112 28 Stockholm 
08-444 50 50 / info@alphaadvokat.se 

Brottmålsadvokaterna Alpha Omega AB, 559173-7779 

 
Örebro tingsrätt 

Rotel 8 
Endast per e-post 

 
Stockholm den 7 maj 2021 

 

 

Bevisuppgift – bilaga till slides 
 

Mål nr. B 5057-20, Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet ./. 

Daniel Andersson, m. fl.  

Angående: Förberedelse till mord 

 

 

I egenskap av offentlig försvarare för Daniel Andersson åberopas på uppdrag av honom följande 

bevisning med uppgivna bevisteman (nedan bör läsas tillsammans med de slides som försvaret 

föredrog sakframställningsvis): 

  

Angående enro-bevisning 

- s. 582 – 616 FUP, åberopas för att exemplifiera att inga datum eller tider är redovisade i vissa 

delar av encro-materialet. 

- s. 617 – 640 FUP, åberopas för att exemplifiera att materialet innehåller skiftande datum och tider 

i vissa delar av encro-materialet. 

- s. 434 FUP, åberopas för att exemplifiera att materialet innehåller skiftande datum och tider även 

i konversationer mellan samma två användare. 

- s. 264 FUP samt utdrag ifrån artikel publicerad på aftonbladet.se (inklippt i slides:en), åberopas till 

styrkande av att man i chatten diskuterar en händelse som ska ha ägt rum ca. sex månader innan 

man skriver om den, trots att den skrivs om som om den har hänt i närtid. 

 

Samtliga ovan punkter åberopas för att visa att uppgivna datum och tider i encro-materialet inte är 

tillförlitliga samt att det är oklart ifrån vilken källa datum och tider kommer (uppges som ”Device 

time”, ”Telephone time” och ”Central European Standard Time”). 
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Advokat: Maria Granat Hamberg 
Biträdande jurister: Emelie Kjell / Filippa Hjortzberg de Champs 

Scheelegatan 12, 112 28 Stockholm 
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Brottmålsadvokaterna Alpha Omega AB, 559173-7779 

- s. 254 FUP, åberopas för att exemplifiera hur den av polisen bearbetade och sammanställda 

versionen av materialet ser ut, till styrkande av att polisen har sammanställt meddelanden ifrån flera 

olika chattar och mellan flera olika användarnamn. 

 

Angående HRA 

- s. 141 och 146 FUP, åberopas för att exemplifiera att enstaka ord eller tystnad och tillmätts Daniel 

Andersson i utskrifterna av HRA. 

- s. 148 FUP, åberopas för att exemplifiera att man vid vissa tillfällen i utskrifterna av HRA har 

skrivit ”Okm” och ”Ohörbart vem” och att ljuden/rösten som hörs vid dessa tillfällen inte skiljer 

sig ifrån när man påstår att Daniel Andersson hörs. 

 

Angående WATT 

- s. 1153 – 1156 FUP, åberopas till styrkande av att den person som polisen som hördes i 

radioinslaget hänvisade till inte var Ali Mousavizadeh (eller någon annan i målet uppgiven 

målsägande). 

 

Angående BMW-bilar och replikor i beslag hänvisas till försvarets bevisuppgifter med däri 

uppgivna bevisteman. I tillägg till det som framkommer i bevisuppgiften åberopas i slides:en 

inklippt internetsökning avseende att bilen som Daniel Andersson grips i (CGD 411) är en BMW. 

 

 

Samtliga i denna handling uppgivna punkter åberopas gemensamt till vederläggande av åtalet. 

 

________________________________ 

 

 

Som ovan, 

 
Rodney Humphreys 
Advokat 



 
 

    
    

 
Advokater och delägare: Mattias Ahlkvist / Peter Nilsson / Rodney Humphreys 

Advokat: Maria Granat Hamberg 
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Örebro tingsrätt 
Rotel 8 

Endast per e-post 
 
Stockholm den 28 maj 2021 

 

Kompletterande bevisuppgift 
 

Mål nr. B 5057-20, Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet ./. 

Daniel Andersson, m. fl.  

Angående: Förberedelse till mord 

 

 

I egenskap av offentlig försvarare för Daniel Andersson åberopas på uppdrag av honom följande: 

 

- PM s. 1 039 FUP; åberopas till styrkande av att Adam Johansson innan han greps den 28 mars 

2021 nyligen hade införskaffat narkotika, samt till styrkande av påståendet om att anledningen till 

att Daniel Andersson befann sig i Örebro den 25 respektive 28 mars 2021 var kopplad till en 

narkotikaaffär. 

 

- NFC Delredovisning 3 s. 1 766 – 1 768 FUP; åberopas till styrkande av att Daniel Andersson inte 

är bunden till vapnet, magasinen eller den IKEA-kasse som vapen och magasin återfanns i, men 

att många andra okända personer är bundna till dessa genom DNA-träffar, allt till vederläggande 

av att Daniel Andersson har innehaft aktuellt vapen m.m. eller haft rådighet över dessa. 

 

________________________________ 

 

 

Som ovan, 

 
Rodney Humphreys 
Advokat 
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Örebro tingsrätt 
Rotel 8 

Endast per e-post 
 
 

Stockholm den 30 maj 2021 

 

 

Kompletterande bevisuppgift 
 

Mål nr. B 5057-20, Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet ./. 

Daniel Andersson, m. fl.  

Angående: Förberedelse till mord 

 

 

I egenskap av offentlig försvarare för Daniel Andersson åberopas på uppdrag av honom följande: 

 

- Nedan två bilder ifrån Daniel Anderssons Facebook-sida ”Nelson Andersson”, till styrkande av 

att medlemmar ur No Surrender MC har önskat grattis den 24 april 2020. 
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- Nedan bild ifrån Daniel Anderssons Facebook-sida ”Nelson Andersson”, till styrkande av att 

medlem ur No Surrender MC har önskat grattis den 24 april 2021. 

 

 
 

Samtliga ovan bilder åberopas till styrkande av att Daniel Andersson inte har något otalt med No 

Surrender MC och till vederläggande av att han har ett eget motiv att utföra gärningarna som 

behandlas i ÅP 1. 

________________________________ 



 
 
 

    
    

 
Advokater och delägare: Mattias Ahlkvist / Peter Nilsson / Rodney Humphreys 

Advokat: Maria Granat Hamberg 
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Widén Gustav - TOR

Från: Tingsrätt Örebro - TOR
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Ämne: VB: [WARNING: UNSCANNABLE EXTRACTION FAILED]Mål B 5057-20
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Från: Neo Barstedt <Neo@advokatonyx.se>  
Skickat: den 2 maj 2021 22:10 
Till: Tingsrätt Örebro - TOR <Orebro.Tingsratt@dom.se> 
Ämne: [WARNING: UNSCANNABLE EXTRACTION FAILED]Mål B 5057-20 
 
Till  
Örebro tingsrätt 
 
 
 
 
I egenskap av ombud och offentlig försvarare för Saed Gebori får jag för hans räkning åberopa följande bevisning, i 
ovan rubricerat mål. 
 
 
Geopoints (longitud och latitud) uppkopplingar för användarnamnet ”Silverear” under perioden 3 april 2020 - 17 maj 
2020 till vederläggande av åtalet. 
 
 
Med vänliga hälsningar, 
 
Neo Barstedt 
Advokat 
ADVOKATFIRMAN ONYX AB 
Polhemsgatan 16, BV, 112 36 Stockholm 
 
 
Växel: 08-551 064 06 
Fax: 08-550 067 05 
Mob: +46 (0) 76-5 98 99 25  
 
www.advokatonyx.se 
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Innehar F-skattsedel    

Advokat Neo Barstedt 
 
Jur.kand. Nathalie S. Lundqvist  
Jur.kand. Naz Zihaoui 
Jur.kand. Viktor Isero 
 
 
Stockholm den 24 maj 2021  
                     
         Örebro tingsrätt 
 
 
 
 
 
Mål B 5057-20, Riksenheten mot internationell och organiserad brottslighet ./. A. 
Eljammal m.fl. 
 
I egenskap av ombud och offentlig försvarare för Saed Ali Kathem Gebori, får jag för 
hans åberopa följande. 
 
 
Mötet per den 19 mars 2020 
s. 721, 726-727, 790-791, 1865, 1940-1941 åberopas till styrkande att mötet per den 
19 mars 2020 avsåg köp av macdatorer, kontorsmöbler, kontor, hasch m.m. 
 
Ljudupptagningar av utskrivna HRA-upptagningar 
s. 109 åberopas till vederläggande av diskussionen av ”Biltema”. 
 
s. 131 åberopas till styrkande att bensindunken lämnades kvar i Volvon. 
 
s. 124 åberopas till styrkande av feltolkning av ordet ”BMW” istället för bilen. 
 
s. 109, 124 och 135 åberopas till styrkande att diskussion avser flera nycklar och icke 
en nyckel. 
 
s. 752 och 137 åberopas till styrkande att gärningen förutsätter tre resor fram och 
tillbaka samt behov av ytterligare ett fordon. 
 
s. 179 åberopas till styrkande av feltolkning av ordet ”kalle”. 
 
Hagjina 
s. 708 åberopas till styrkande att Hagjina var behov av hjälp. 
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s. 704, 706, 708-709 och 714 åberopas till styrkande att Hagjina är en individ som står 
Saed nära. 
 
Ecrotelefon 
s. 234 åberopas till styrkande att Mysticwind sparat Silverear som ”Saads encro” efter 
17 maj 2020. 
 
Encrochatmeddelanden mellan Frankvarn och Silverear åberopas till styrkande att 
Saed icke gjort sig skyldig till brott. 
 
Geopoints (longitud och latitud) uppkopplingar för användarnamnet ”Silverear” under 
perioden 3 april 2020 - 17 maj 2020 till vederläggande av åtalet. 
 
Stockholm som ovan 
 
 
 
Neo Barstedt 
Advokat 
 
 



 

 

 

 

 

Örebro tingsrätt                  6 maj 2021 

 

 

 

Skickas endast per e-post 

 

 

Bevisuppgift i mål B 5057–20, Hassan Malla m.fl../. Riksenheten mot internat-

ionell och organiserad brottslighet angående förberedelse till mord m.m. 

 

I egenskap av offentlig försvarare för Hassan Malla i ovan angivet mål får jag härmed 

inkomma med följande bevisuppgift.  

 

Bevisning 

 

Bevisningen nedan åberopas till utvisande att personen bakom användaren Jappis var 

involverad i den brottslighet som avses i åtalspunkterna 1 och 2 samt till utvisande 

att det är den personen som är anstiftare till brottsligheten i åtalspunkten 1. I förläng-

ningen åberopas bevisningen till vederläggande av åtalet. Samtliga sidhänvisningar 

är hänförliga till det protokoll som benämns Konversation mellan de 13 encroenhet-

erna. 

 

1. Sid. 65 - Meddelande från Jappis till Moltenflame den 26 mars 2020 (skickat 

kl. 17:17:16). I meddelandet skrev Jappis ”Bror vi va hos er igår men de va 

stängt deras ställe”.  

 

2. Sid. 66 - Konversation mellan Jappis och Frankvam den 27 mars 2020. Där-

vid skrev Jappis att de blev av med sin bil (14:25:59), att de måste hitta en ny 

(14:26:08) och att de tänkte köra i båda städerna ikväll (14:26:43). 
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3. Sid. 73 - Konversation mellan Jappis och Frankvam den 29 mars 2020. I kon-

versationen frågar Jappis var skyttarna är någonstans (kl. 01:17:36), om de 

har tagit bilnyckeln (kl. 01:17:43) och om de är släppta (kl. 01:18:11). 

 

4. Sid. 74 - Konversation mellan Jappis och Swastika den 29 mars 2020. I kon-

versationen skrev Jappis att de blev stormade med helikopter (kl. 13:45:30), 

att hans grabbar ska ”knulla dom” (kl. 16:42:15), att de har åkt fast med en 

bil och en ”kalle” (kl. 16:58:51).  

 

5. Sid. 74 - Meddelande från Jappis och Frankvam den 29 mars 2020 (skickat 

kl. 01:27:47). I meddelandet uppmanade Jappis Frankvam att i sin tur säga 

till Saad att köpa en bil.  

 

6. Sid. 75 - Konversation mellan Jappis och Moltenflame den 29 mars 2020. I 

konversationen berättar Jappis för Moltenflame om polisens tillslag i Örebro 

(kl. 17:48:43 och kl. 18:14:19).   

 

7. Sid. 82 - Meddelande från Jappis till Moltenflame den 31 mars 2020 

(01:27:49). I meddelandet skrev Jappis att de är låsta nu och att de inte kom-

mer få mycket gjort på grund av att de har span på sig. I samma meddelande 

skriver Jappis att de ska försöka ”få igenom ändå bror på tjockisen” och att 

”Shahin kommer bli coc svår nu”.  

 

 

Övrigt 

I den åberopade bevisningen inte föredrogs sakframställningsvis (se punkt 2 och 

punkt 7) så åberopas den genom hänvisning. 

 

Stockholm dag som ovan 

 

 

Thomas Martinson e.u. David Kugelberg 
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Komplettering i fetad text avseende bevistema på det material som genomgicks under 

Mehdi Tarhinis sakframställan. 

 

 

Mehdi Tarhini åberopar nedanstående till styrkande av att flera brukat encrotelefonen 

med användarnamn Frankhvam, samt till styrkande av att det finns omfattande brister 

i encrochatmaterialet, allt till vederläggande av åtalet. 

 

Encrotelefonen med användarnamn frankhvam har under aktuell tid använts av flera olika 

personer, bl.a. Mehdi Tarhini. För exempel på andra användare än Mehdi Tarhini, se sid 355 i 

huvudprotokollet (kolumn 1341) och sid 359 i huvudprotokollet (kolumn 1495-1496). 

 

Det framgår i encrochattarna att vi inte har tillgång till samtliga meddelanden, se sid 5 i 

protokollbilaga ”Konversation mellan de 8 encrotelefonerna”. Exempel på detta sid 175 (även 

sid 255) i huvudprotokollet. 

 

Mehdi Tarhini har ibland befunnit sig på Tallbacksvägen i Hävle. Det är dock flera andra som 

bor/övernattar eller har tillgång till lägenheten, se sid 1226-1230. Det var inte heller på grund 

av Mehdi Tarhini man gjorde husrannsakan i lägenheten den 16 februari 2020. 

 

 

Mehdi Tarhini åberopar nedanstående till vederläggande av åtalet. 

 

Slanguttrycket ”japp” har en mängd olika betydelser, se sid 311 i huvudprotokollet. 
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    Godkänd för F-skatt 

 
 

Örebro tingsrätt 
Box 383  
701 47 Örebro  

Stockholm den 26 maj 2021 

B 5057-20 AHMED ELJAMMAL 

BEVISUPPGIFT  

 

I egenskap av ombud och offentlig försvarare för Ahmed Eljammal inges följande 

bevisuppgift. 

 

Inledning 

 

Försvaret har sakframställningsvis föredragit eller hänvisat till nedan angivna 

skriftliga bevisning. Sakframställan biläggs bevisuppgiften. I samband med ingivande 

av bevisuppgiften inges även ett rättsutlåtande. Det åberopas emellertid inte som 

skriftlig bevisning. 

 

Rättsutlåtandet 

 

Sedan försvaret begärt att tingsrätten ska avvisas den aktuella bevisningen, och 

åklagaren yttrat sig, beslutade tingsrätten att avslå avvisningsyrkandet. Såväl åklagarna 

som tingsrätten i sitt beslut gjorde gällande att den åtgärd som ligger till grund för 

den ursprungliga åtgärden utförts enligt fransk lag. Någon utredning som bestyrkte 

detta påstående presenterades inte vare sig i åklagarnas yttrande eller i tingsrättens 

beslut. 
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Försvaret har låtit professor Xavier Groussot titta närmare på de juridiska 

förutsättningarna för en åtgärd som innebär att franska myndigheter använder 

hemliga tvångsmedel riktade mot enheter eller personer som befinner sig på svenskt 

territorium. Professor Xavier Grousott, tillsammans med professor Carl Michael Von 

Quitzow, har redovisat sina bedömningar i ett rättsutlåtande från den 19 maj 20201. 

 

Som framgår av utlåtandet gäller enligt såväl den svenska som den franska 

implementeringen av artikel 31 i direktiv 2014/41/EU som av EU-rätten att frågan 

om åtgärdens lagenlighet ytterst avgörs av en bedömning om motsvarande åtgärd 

varit tillåten enligt svensk lag. Det innebär att om en fransk domstol skulle pröva 

lagenligheten av åtgärden såvitt avser de enheter eller personer som befann sig på 

svenskt territorium skulle avgörandet komma att grundas på en bedömning av om 

åtgärden var tillåten enligt svensk lag. 

 

Härvid kan noteras att franska domstolar knappast har någon anledning att pröva 

åtgärdens lagenlighet utifrån det aktuella perspektivet i alla de fall där material från 

EncroChat åberopas i en rättegång vid fransk domstol mot personer som befunnit 

sig på franskt territorium. I sådana fall prövas åtgärden enbart mot fransk lag. 

 

I föreliggande fall handlar det om att enheter och personer blivit föremål för hemliga 

tvångsmedel när de i tid och rum befunnit sig på en annan stats än Frankrikes 

territorium. Som framgått i tidigare åtgärder gäller som princip att den typen av 

exekutiv jurisdiktion inte är tillåten enligt internationell rätt utan den andra statens 

samtycke, vilket bekräftas av artikel 100-8 i den fransk straffprocesslagen, 13-16 §§ i 

LEUO och artikel 31 i direktivet 2014/41/EU. 

 

Som vidare framgår av professor Xavier Groussots utlåtande är åklagarmyndigheten  

skyldig att vid utfärdandet av en europeisk utredningsorder göra sig reda för om den 

bevisning som inhämtats kränker grundläggande rättigheter enligt EU stadgan. Detta 

följer av att till grund för principen om ett ömsesidigt erkännande ligger att 
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tillämpningen av EU-rätten, direkt eller genom implementering, alltid ska uppfylla 

kraven enligt EU-stadgan. 

 

Således kan konstateras att åklagarens påstående om att den ursprungliga åtgärden, 

som försvaret menar motsvarar en hemlig dataavläsning enligt svensk lag, vilket 

tingsrätten lagt till grund för sitt beslut, förutsätter att åklagarna kan påvisa att 

motsvarande åtgärd kunde ha genomförts enligt svensk lag. Som försvaret framhållit 

tidigare anser försvaret att detta är helt otänkbart. 

 

Vidare framgår att en hänvisning till principen om fri bevisprövning och den 

europeiska utredningsordern inte är en tillräcklig grund för att tillåta bevisningen. 

Därutöver krävs en prövning av om den europeiska utredningsordern utnyttjats för 

att inhämta bevisning som kränker de grundläggande fri- och rättigheterna enligt 

EU-stadgan. En avgörande fråga vid den bedömningen är givetvis om den 

ursprungliga inhämtningen varit lagenlig eller inte. 

 

Sammanfattningsvis är det försvarets ståndpunkt att en bedömning av den nu 

aktuella bevisningens tillåtlighet och bevisvärde, vilken utgår från att bevisningen 

ursprungligen inhämtats i enlighet med fransk lag, grundar sig på en uppenbart 

felaktig tillämpning av lag. 

 

Eftersom professor Xavier Groussots och Carl Michael Von Quitzows utlåtande 

enbart avser rättsfrågor, är det att anse som ett stöd för slutanförandet, och åberopas 

därför inte som bevisning. Det ges in för att ge övriga parter i målet möjlighet att ta 

del av innehållet i utlåtandet. 

 

Skriftlig bevisning 

 

”Det Franska materialet” (ingivet i såväl fysisk som elektronisk form). Åberopas, 

genom hänvisning, till utvisande att: 
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- IMEI och IMSI nummer endast är angivet på en plats och att IMEI och 

IMSI nummer inte kan kopplas till enskilda meddelanden. 

- det inte framgår när eller hur IMEI och IMSI nummer är genererade 

- meddelanden, i stor utsträckning, inte angivna i löpande datum och tidsord-

ning. 

- meddelanden efter den 5/6 saknas (bla meddelanden till Jawpainter och 

Pablo-kartel). 

- i vissa fall ensidig konversation (dvs att svar på meddelanden förefaller sak-

nas). 

- det finns oläsliga meddelanden (”impossible do decode image”). 

- det saknas information om vad som avses med begreppen ”device date” ”ser-

verdate”. 

- det saknas information om hur geografiska positioneringar har genererats 

(under fliken ”tracebility”). 

- i många fall saknas positioneringar som korresponderar med meddelanden 

(ex saknas positioneringar helt den 28 maj, 13 april, 5 juni). 

 

Fyra vägledningar/metodbeskrivningar (se nedan) (ingivna sedan tidigare) som 

beskriver vilka krav som ställs vid hanterande av elektronisk information. 

Nedanstående sidor åberopas genom hänvisning till utvisande att: 

 

1. Samtliga åtgärder ska dokumenteras. 

2. Åtgärder får inte påverka eller förändra data (information). 

3. Åtgärder får enbart vidtas av kompetent och utbildad personal.  

4. Inhämtning av data (information) får inte ske i strid mot lag. 

 

Sidhänvisningar i vägledningar/metodbeskrivningar 

Interpol (s. 1-11, Global Guidelines for Digital Forensics Laboratoties (maj 2019)) 

ACPO(s. 1-7, Good Practise Guide for Digital Evidence (mars 2012)) 

EU och Europarådet (s. 1-15, Electronic Evidence Guide (december 2014)) 
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ISO/IEC (s. 1-17, metodbeskrivning) 

 

Dom från The High Court Of  Justice Queen´s Bench Division Divisional Court, 

No. CO/3275/2020, p. 4-12 (tidigare ingiven som bilaga till inlaga angående yrkande 

om avvisning av bevisning, inges som bilaga), till utvisande att den franska åtgärden 

inneburit att Encroenheter avlästs i realtid och när de befunnits sig på svenskt 

territorium. Till utvisande att åtgärden motsvarar en hemlig dataavläsning och att det 

skett på svenskt territorium utan godkännande av svensk domstol. 

 

Handlingar (s. 2180 FUP, s. 23 brukaranalysen, tilläggsprotokoll 1, s. 118) ur 

förundersökning ingiven i mål B 533-2, Göteborgs tingsrätt, till utvisande att: 

-Oklart vart IMEI numret angivet i det Franska materialet har genererats 

-Oklart hur IMEI numret angivet i det Franska materialet genererats 

-Oklart när IMEI numret angivet i det Franska materialet genererats 

-Nya IMEI nummer genereras varje gång en Encroenhet startas 

-Endast genom att fysiskt undersöka Encroenheten kan IMEI numret fastställas 

 

s. 10 aktbilaga 827 och s. 10 aktbilaga 10. Till utvisande att svensk polis har bearbetat 

det Franska materialet och att den processen inneburit att informationen har 

förändrats. 

 

s. 56 Protokollsbilaga (Konversation mellan de 8 encrotelefonerna, 21-02-22) och s. 

163 i huvudprotokollet. Till utvisande att det Franska materialet vid flera tillfällen har 

bearbetats av svensk polis och meddelanden har fallit bort/utelämnats. 

 

s. 22, aktbilaga 283, B 3721-21 (Vårby gård målet). Till utvisande att uppkopplingar 

mot mast vid datakommunikation inte är tillförlitliga. 

 

Bilder (ingivna sedan tidigare) på Encro admininstratörkonto och funktionerna swap 

sim och swap device till utvisande att det har varit möjligt att inneha en Encroenhet 

och använda sig av en annan Encroenhetsinnehavares användarnamn eller byta 
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användarnamn med innehavare av annan Encroenhet. 

 

Cellerna 1365-1366 under fliken ”tracebility” i det Franska materialet till utvisande att 

Encroenheten saknar positioneringar under perioden 20-04-12 22:54 – 20-04-19 

19:21. Till vederläggande av påståendet i brukaranalysen (s. 131, FUP, Del 1) om 

att ”aboesamir” och Eljammals sociala telefon rör sig mot Stockholm under natten 

den 16 och 17 april. 

 

s. 198 (Konversation mellan de 8 encrotelefonerna, 21-02-22) och s. 204 

(Konversation mellan de 8 encrotelefonerna, 21-02-22) till utvisande att personen 

bakom användarnamnet ”aboesamir” befann sig i Malmö under perioden 20-04-13-

20-04-16. Eljammal befann sig under motsvarande period i Piteå/Luleå. Även till 

utvisande att en brorsdotter till personen som disponerade 

användarnamnet ”aboesamir” fyller år 20-04-16. Eljammal har ingen brorsdotter som 

fyller år 20-04-16. Allt till utvisande att Eljammal inte är personen som disponerat 

användarnamnet ”aboesamir”. 

 

Cell 3648-3649 i det Franska materialet till utvisande att det saknas positioneringar 

mellan 20-05-27 17:09 och 20-05-31 10:02. 

Cell 3997-3998 i det Franska materialet till utvisande att det saknas positioneringar 

mellan 20-06-02 09:21 och 20-06-05 00:44. 

Ovanstående celler till vederläggande av att påståendet i brukaranalysen om att 

Aboesamir och Eljamals sociala telefon följs åt under perioden 3 april – 8 juni. 

Jämförelse med HÖK kan endast ske den 31 maj samt 1-2 juni. 

 

Förhörsutskrift av förhör med Eljammal 20-05-31 18:49-19:19 i samband med 

lämnande av urinprov (s. 269, tilläggsprotokoll). Till utvisande av att han inte var i 

arresten i tre timmar och att någon Encroenhet inte togs i beslag eller noterades i 

samband med förhöret och att fyra personer hade nyckel till Lagmansbacken. 

 

s. 503, Protbil. del 2, Konversation mellan de 8 encrotelefonerna, 21-02-22. Till 
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utvisande att personen som disponerade användarnamnet Aboesamir skulle åka till 

Serbien 20-06-08. 

 

s. 164, FUP, ljusblått. Till utvisande att Aboesamir kom tillbaka från Malmö 20-04-17. 

 

s. 185, ljusblått och s. 217, Konversation mellan de 8 encrotelefonerna, 21-02-22. Till 

utvisande att personen bakom användarnamnet Aboesamir måste ge sig iväg till 

Malmö 20-04-17. 

 

s. 291, Konversation mellan de 8 encrotelefonerna, 21-02-22. Till utvisande att 

personen bakom användarnamnet Aboesamir har minst en kusin i Malmö. 

 

s. 185, Konversation mellan de 8 encrotelefonerna, 21-02-22. Till utvisande att 

personen bakom användarnamnet Aboesamir, 200408, uppgav att han skulle åka till 

Malmö dagen efter för att träffa sin pappa som var lite sjuk. 

 

s. 412, Konversation mellan de 8 encrotelefonerna, 21-02-22. Till utvisande att 

personen bakom användarnamnet Aboesamir blev av med körkortet i april (200528 

09:17:07). 

 

s. 227, Konversation mellan de 8 encrotelefonerna, 21-02-22. Till utvisande att 

personen bakom användarnamnet Aboesamir uppmanar tomahawk att komma till 

flempan (Flemingsberg, min anm) och anger att ”mitt hem är ditt hem” (20-04-20 

14:23:32). 

 

s. 456, FUP, ljusblå. Personen bakom användarnamnet Aboesamir kallar 

Sicarioback ”Bror” (20-05-26 23:39:21).  

 

s. 1040, del 3. Personen bakom användarnamnet Aboesamir lämnar uppgifter som 

talar för att han har barn. 
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s. 514, FUP narkotikadelen. 20-05-27 Chat Aboesamir-foreignhart i vilken Aboesamir 

uppger att han får in 15 kassar med PARIS stämpel. Till utvisande att stämpeln på 

den narkotika som omtalas inte stämmer överens med den stämpel som återfanns på 

kokainet som togs i beslag i Västerås samt att mängden som omtalas (15 kassar = 15 

kilo) inte överensstämmer med de påstådda 19 kilona. 

 

s. 540, FUP narkotikadelen. 20-05-27 Chat Aboesamir-Tanleg i vilken Aboesamir 

uppger stämpel Paris. Till utvisande att stämpeln på den narkotika som omtalas inte 

stämmer överens med den stämpel som återfanns på kokainet som togs i beslag i 

Västerås. 

 

s. 541, FUP narkotikadelen. 20-06-04 Chat Aboesamir-Tanleg i vilken beloppen 380, 

390 och 400 omnämns. Till utvisande att de belopp som diskuteras inte 

överensstämmer med det beslag om 403 000 kr som gjordes i Lilirose Trads bil. 

 

Nedan angivna signalchattar till utvisande att en person som omtalas F är den som 

givit Lilirose Trad i uppdrag att transportera narkotika och att Eljammal inte har 

identifierats som ”F” eller att Eljammal kan kopplas till det telefonnummer som kan 

knytas till ”F”. 

 

s. 992, FUP narkotikadelen 

20-03-11 16:52:11 L-Milena  ”Finns rush t dig” 

20-03-11 16:52:16 L-Milena ”Kolla om F skriver” 

 

s. 992, FUP narkotikadelen 

20-03-27 18:50:04 Milena-L Äre åt F? 

 

s. 993, FUP narkotikadelen 

Milena-L 

20-05-06 15:26:44 ”skicka F:s nr” 

20-05-06 15:27:25 ”+46 72-046 97 43 
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s. 918, FUP narkotikadelen. NFC analysbesked. Till utvisande att den narkotika som 

togs i beslag i Västerås har en halt om ca 93 % kokainhydroklorid. 

 

s. 302-306, FUP narkotikadelen. NFC analysbesked. Till utvisande att halten av 

kokainhydroklorid i det beslagtagna kokainet i Göteborg varierade mellan 73-96%. 

 

s. 307, FUP narkotikadelen. Beslaget i Göteborg omfattande även amfetamin. 

 

s. 477, FUP narkotikadelen. Chat Aboesamir- Sicarioback (20-05-30 19:15:35). Till 

utvisande av att den halt som diskuteras uppgår till 63 % och att den uppgivna halten 

markant avviker från den halt som uppmätts i beslaget av kokain i Göteborg och 

Västerås.  

 

Bilagor 

 

Sakframställan 

Rättsutlåtande 

Dom från The High Court Of  Justice Queen´s Bench Division Divisional Court, 

No. CO/3275/2020 

Stockholm dag som ovan, 

Max Ahlgren 
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Widén Gustav - TOR

Från: Tingsrätt Örebro - TOR
Skickat: den 28 maj 2021 07:46
Till: Widén Gustav - TOR
Ämne: VB: Bevisuppgift i mål nr B 5057-20 (avseende personaliadelen)

Kategorier: ÅTGÄRD

 

Från: Viktor Banke <Viktor@advokatbanke.se>  
Skickat: den 28 maj 2021 05:53 
Till: Tingsrätt Örebro - TOR <Orebro.Tingsratt@dom.se> 
Kopia: Kullberg Tove <Tove.Kullberg@aklagare.se> 
Ämne: Bevisuppgift i mål nr B 5057-20 (avseende personaliadelen) 
 
God morgon,  
 
I egenskap av offentlig försvarare för Lilirose Trad översänder jag nedanstående korrespondens och åberopar denna. 
 
Bevisuppgiften utvisar en konversation från Lilirose Trads konto med hennes dåvarande arbetsgivare, MTR. 
Konversationen är ett resultat av att Lilirose mamma – av arbetsgivaren - ombetts säga upp henne, som ett resultat 
av frihetsberövandet efter händelsen i Västerås i början av juni. Åberopas till styrkande av att Lilirose Trad 
uppmanades säga upp sig från sin anställning på grund av de påstådda brotten och/eller drabbades av annat hinder i 
sin yrkesutövning.  
 
Undertecknad ämnar att föredra detta samt ställa någon fråga till Lilirose Trad kring detta, i personaliadelen.  
 
Stockholm den 28 maj 2021, 
Viktor Banke 
 
 
 
Viktor Banke 
Advokat / Innehavare 
 

 
 
Skeppsbron 26, 1tr  
111 30 Stockholm 
Telefon: 08 580 050 80  
Växel: 90 102 
 

Från: Lilirose Trad <lilirose_trad@hotmail.com>  
Skickat: den 26 maj 2021 19:41 
Till: Viktor Banke <Viktor@advokatbanke.se> 
Ämne: Fwd: Uppsägning 
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Hämta Outlook för iOS 

Från: Awad Abdulgadir <Awad.Abdulgadir@mtr.se> 
Skickat: Wednesday, July 22, 2020 3:32:12 PM 
Till: lilirose_trad@hotmail.com <lilirose_trad@hotmail.com> 
Ämne: Re: Uppsägning  
  
Hej!  
Jag bekräftar härmed din uppsägning. Kan du bekräfta också att du har läst mitt mail? 
Tack på förhand 

Med Vänliga Hälsningar 
  
Awad Abdulgadir 
Stationschef/Röda linjen/ Team MAS - NOR 
  
MTR Tunnelbanan AB 
Adress: Rålambsvägen 17, 8 tr, 112 59 
Stockholm 
Besöksadress: Liljeholmstorget 112, 117 63 
Stockholm 
Direkt: +46 (0)776411776 
Växel: +46 (0)8-5786 1000 
E-post: awad.abdulgadir@mtr.se 
www.mtrnordic.se 
  
Ett bolag inom MTR Corporation 
  
Tänk på miljön innan du skriver ut det här e-
postmeddelandet! 
  

 

 

On 22 Jul 2020, at 14:07, MTRS Lön Tunnelbanan <mtrs.loneservice@mtr.se> wrote: 

  
Hej! 
Ordnar du en uppsägnings blankett? 
  
  

Hälsningar 
  
Anette PIerrou 

<image002.png> 
  Lönespecialist 

  
MTR Nordic AB 
Adress: Rålambsvägen 17, 8 tr, 112 59 Stockholm 
Besöksadress: Rålambsvägen 17 8tr 
Direkt: +46 (0)766411843 
E-post: anette.pierrou@mtr.se 
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Från: Lilirose Trad [mailto:lilirose_trad@hotmail.com]  
Skickat: den 22 juli 2020 12:21 
Till: Info MTR <info@mtr.se> 
Ämne: Uppsägning  
  
Hej!  
jag vill att ni skriver ut mig från jobbet MTR min anstälningsnummer är 973512  
Ansvarchef awad abdulgadir 
Mvh Lilirose trad  
  
  
Hämta Outlook för iOS 
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Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 

Bilaga 18
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/


 

 

    

GÖTA HOVRÄTT 
Avdelning 2 
Rotel 25 

AVRÄKNINGSUNDERLAG 
2021-10-05 
Jönköping 

Aktbilaga 206 
Mål nr B 2345-21 

 

Dok.Id 370647 
Postadress Besöksadress Telefon Telefax Expeditionstid  
Box 2223 
550 02 Jönköping 

Hovrättsgränd 4 036-15 69 00   måndag–fredag 
08:00–16:00 E-post: gota.hovratt@dom.se 

Webb: www.gotahovratt.se 
 

 
 
 

Underlaget avser 

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19890815-1536 

Datum för dom/beslut 
2021-10-05 

Efternamn 
Eljammal 

Förnamn 
Ahmad 

 
Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller 
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet 
har ägt rum under nedan angivna tider.  
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande 

 
Frihetsberövad  Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet  
 (lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår) 

2018-12-08 
2020-10-07 
 

2019-01-10 
 
 

 
 
Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål 

☐ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten  
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande). 
 

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen 

☐ 
Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut 
eller strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade 
domar, beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen. 

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska i vissa 
fall tidigare domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 och 27 § förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.). 

 
 
    Ulrika Tyrén 
……………………………………………… ………………………………………………. 
Underskrift  Namnförtydligande  

Bilaga C



 

 

    

GÖTA HOVRÄTT 
Avdelning 2 
Rotel 25 

AVRÄKNINGSUNDERLAG 
2021-10-05 
Jönköping 

Aktbilaga 207 
Mål nr B 2345-21 

 

Dok.Id 370650 
Postadress Besöksadress Telefon Telefax Expeditionstid  
Box 2223 
550 02 Jönköping 

Hovrättsgränd 4 036-15 69 00   måndag–fredag 
08:00–16:00 E-post: gota.hovratt@dom.se 

Webb: www.gotahovratt.se 
 

 
 
 

Underlaget avser 

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19921107-5859 

Datum för dom/beslut 
2021-10-05 

Efternamn 
Johansson 

Förnamn 
ADAM Ivan 

 
Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller 
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet 
har ägt rum under nedan angivna tider.  
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande 

 
Frihetsberövad  Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet  
 (lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår) 

2020-09-15 
 
 

2021-06-07 
 
 

 
 
Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål 

☒ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten  
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande). 
 

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen 

☐ 
Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut 
eller strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade 
domar, beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen. 

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska i vissa 
fall tidigare domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 och 27 § förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.). 

 
     
    Ulrika Tyrén 
……………………………………………… ………………………………………………. 
Underskrift  Namnförtydligande  

Bilaga D



 

 

    

GÖTA HOVRÄTT 
Avdelning 2 
Rotel 25 

AVRÄKNINGSUNDERLAG 
2021-10-05 
Jönköping 

Aktbilaga 208 
Mål nr B 2345-21 

 

Dok.Id 370652 
Postadress Besöksadress Telefon Telefax Expeditionstid  
Box 2223 
550 02 Jönköping 

Hovrättsgränd 4 036-15 69 00   måndag–fredag 
08:00–16:00 E-post: gota.hovratt@dom.se 

Webb: www.gotahovratt.se 
 

 
 
 

Underlaget avser 

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19801204-0534 

Datum för dom/beslut 
2021-10-05 

Efternamn 
Malla 

Förnamn 
Hassan 

 
Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller 
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet 
har ägt rum under nedan angivna tider.  
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande 

 
Frihetsberövad  Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet  
 (lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår) 

2020-10-08 
 
 

 
 
 

 
 
Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål 

☐ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten  
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande). 
 

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen 

☐ 
Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut 
eller strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade 
domar, beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen. 

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska i vissa 
fall tidigare domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 och 27 § förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.). 

 
 
    Ulrika Tyrén 
……………………………………………… ………………………………………………. 
Underskrift  Namnförtydligande  

Bilaga E



 

 

    

GÖTA HOVRÄTT 
Avdelning 2 
Rotel 25 

AVRÄKNINGSUNDERLAG 
2021-10-05 
Jönköping 

Aktbilaga 209 
Mål nr B 2345-21 

 

Dok.Id 370653 
Postadress Besöksadress Telefon Telefax Expeditionstid  
Box 2223 
550 02 Jönköping 

Hovrättsgränd 4 036-15 69 00   måndag–fredag 
08:00–16:00 E-post: gota.hovratt@dom.se 

Webb: www.gotahovratt.se 
 

 
 
 

Underlaget avser 

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19840425-1418 

Datum för dom/beslut 
2021-10-05 

Efternamn 
Andersson 

Förnamn 
DANIEL Lars-Oskar 

 
Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller 
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet 
har ägt rum under nedan angivna tider.  
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande 

 
Frihetsberövad  Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet  
 (lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår) 

2020-09-12 
 

 
 
 

 
 
Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål 

☐ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten  
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande). 
 

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen 

☐ 
Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut 
eller strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade 
domar, beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen. 

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska i vissa 
fall tidigare domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 och 27 § förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.). 

 
 
    Ulrika Tyrén 
……………………………………………… ………………………………………………. 
Underskrift  Namnförtydligande  

Bilaga F



 

 

    

GÖTA HOVRÄTT 
Avdelning 2 
Rotel 25 

AVRÄKNINGSUNDERLAG 
2021-10-05 
Jönköping 

Aktbilaga 210 
Mål nr B 2345-21 

 

Dok.Id 370654 
Postadress Besöksadress Telefon Telefax Expeditionstid  
Box 2223 
550 02 Jönköping 

Hovrättsgränd 4 036-15 69 00   måndag–fredag 
08:00–16:00 E-post: gota.hovratt@dom.se 

Webb: www.gotahovratt.se 
 

 
 
 

Underlaget avser 

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19991116-3328 

Datum för dom/beslut 
2021-10-05 

Efternamn 
Trad 

Förnamn 
LILIROSE Milad 

 
Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller 
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet 
har ägt rum under nedan angivna tider.  
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande 

 
Frihetsberövad  Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet  
 (lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår) 

2020-06-05 
 
 

 
 
 

 
 
Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål 

☐ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten  
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande). 
 

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen 

☐ 
Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut 
eller strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade 
domar, beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen. 

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska i vissa 
fall tidigare domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 och 27 § förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.). 

 
 
    Ulrika Tyrén 
……………………………………………… ………………………………………………. 
Underskrift  Namnförtydligande  

Bilaga G



 

 

    

GÖTA HOVRÄTT 
Avdelning 2 
Rotel 25 

AVRÄKNINGSUNDERLAG 
2021-10-05 
Jönköping 

Aktbilaga 211 
Mål nr B 2345-21 

 

Dok.Id 370658 
Postadress Besöksadress Telefon Telefax Expeditionstid  
Box 2223 
550 02 Jönköping 

Hovrättsgränd 4 036-15 69 00   måndag–fredag 
08:00–16:00 E-post: gota.hovratt@dom.se 

Webb: www.gotahovratt.se 
 

 
 
 

Underlaget avser 

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19921231-2616 

Datum för dom/beslut 
2021-10-05 

Efternamn 
Tarhini 

Förnamn 
MEHDI Mohamad 

 
Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller 
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet 
har ägt rum under nedan angivna tider.  
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande 

 
Frihetsberövad  Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet  
 (lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår) 

2020-09-09 
 

2021-06-04 
 

 
 
Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål 

☐ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten  
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande). 
 

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen 

☐ 
Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut 
eller strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade 
domar, beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen. 

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska i vissa 
fall tidigare domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 och 27 § förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.). 

 
 
    Ulrika Tyrén 
……………………………………………… ………………………………………………. 
Underskrift  Namnförtydligande  

Bilaga H



 

 

    

GÖTA HOVRÄTT 
Avdelning 2 
Rotel 25 

AVRÄKNINGSUNDERLAG 
2021-10-05 
Jönköping 

Aktbilaga 212 
Mål nr B 2345-21 

 

Dok.Id 370661 
Postadress Besöksadress Telefon Telefax Expeditionstid  
Box 2223 
550 02 Jönköping 

Hovrättsgränd 4 036-15 69 00   måndag–fredag 
08:00–16:00 E-post: gota.hovratt@dom.se 

Webb: www.gotahovratt.se 
 

 
 
 

Underlaget avser 

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19930510-6495 

Datum för dom/beslut 
2021-10-05 

Efternamn 
Ali Kathem Gebori 

Förnamn 
Saed 

 
Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller 
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet 
har ägt rum under nedan angivna tider.  
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande 

 
Frihetsberövad  Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet  
 (lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår) 

2020-09-09 
 
 

 
 
 

 
 
Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål 

☐ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten  
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande). 
 

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen 

☐ 
Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut 
eller strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade 
domar, beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen. 

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska i vissa 
fall tidigare domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 och 27 § förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.). 

 
 
    Ulrika Tyrén 
……………………………………………… ………………………………………………. 
Underskrift  Namnförtydligande  
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Hur man överklagar hovrättens avgörande 

______________________________________________________ 

Den som vill överklaga hovrättens avgör-
ande ska göra det genom att skriva till 
Högsta domstolen. Överklagandet ska dock 
skickas eller lämnas till hovrätten. 
 

Senaste tid för att överklaga 

Överklagandet ska ha kommit in till hov-
rätten senast den dag som anges i slutet av 
hovrättens avgörande. 
 
Beslut om häktning, restriktioner enligt 
24 kap. 5 a § rättegångsbalken eller rese-
förbud får överklagas utan tidsbegränsning. 
 
Om överklagandet har kommit in i rätt tid, 
skickar hovrätten överklagandet och alla 
handlingar i målet vidare till Högsta dom-
stolen. 
 

Prövningstillstånd i Högsta domstolen 

Det krävs prövningstillstånd för att Högsta 
domstolen ska pröva ett överklagande. 
Högsta domstolen får meddela prövnings-
tillstånd endast om 

1. det är av vikt för ledning av rätts-
tillämpningen att överklagandet prövas 
av Högsta domstolen eller om 

2. det finns synnerliga skäl till sådan 
prövning, så som att det finns grund för 
resning, att domvilla förekommit eller att 
målets utgång i hovrätten uppenbarligen 
beror på grovt förbiseende eller grovt 
misstag. 
 

Överklagandets innehåll 

Överklagandet ska innehålla uppgifter om 

1. klagandens namn, adress och 
telefonnummer, 

2. det avgörande som överklagas 
(hovrättens namn och avdelning samt 
dag för avgörandet och målnummer), 

3. den ändring i avgörandet som klaganden 
begär, 

4. de skäl som klaganden vill ange för att 
avgörandet ska ändras, 

5. de skäl som klaganden vill ange för att 
prövningstillstånd ska meddelas, samt 

6. de bevis som klaganden åberopar och 
vad som ska bevisas med varje bevis. 

 

Förenklad delgivning 

Om målet överklagas kan Högsta dom-
stolen använda förenklad delgivning vid 
utskick av handlingar i målet, under 
förutsättning att mottagaren där eller i 
någon tidigare instans har fått information 
om sådan delgivning. 
 

Mer information 

För information om rättegången i Högsta 
domstolen, se www.hogstadomstolen.se 
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